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قاچاق،پدیدهایزشتونفرتانگیز

با رعایت فاصله اجتماعی ، ماسک زدن ، شستشوی مرتب 
دستها به کادر درمانی و خودمان خدمت کنیم.

قاچاق یکی از پدیده های زشت و مخرب است که متأسفانه 
به طور گســترده ای در جهان رواج دارد. در بررسی علل 
گرایش افراد به قاچاق، می توان انگیزه های مادی و سیاسی 
را به طور وضوح مشاهده کرد. برخلاف آنچه گفته می شود، 
جهل و فقــر مادی عامل قاچاق و گرایش به آن نیســت؛ 
طمع ورزی و افزون طلبی افراد برای به دست آوردن ثروت 
است که فردی را به سوی قاچاق سوق می دهد. چنین افرادی 
وقتی گرفتار پنجه عدالت می شوند، فقر و جهل خود را عامل 
گرایش به قاچاق ذکر می کنند. ولی آیا واقعا چنین است؟ 
پاسخ منفی اســت و آنها قصد دارند با چنین ادعاهایی از 
تخفیــف در برابر قانون برخوردار شــوند. در مواردی که 
انگیزه های سیاســی در قاچاق پنهان باشــد، دیگر هیچ 
توجیهی پذیرفتنی نیســت.  مثلا قاچــاق مواد مخدر 
انگیزه های سیاسی و مادی را توأمان در خود دارد که اسناد 
آن هم بارها از طرف مقامات کشورمان فاش شده است. اما 
قاچاق، اجناس گوناگون را دربر می گیرد و قاچاقیان هر چه 
را که در آن سوی مرز یا داخل مرزها بتوان فروخت، وارد و 

خارج می کنند.
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رئیس مجلس شورای اسلامی در سومین 
روز از سفر خود به سیستان و بلوچستان، در 
یازدهمین یادواره شــهدای وحدت شرکت 

کرد.
به گزارش خبرگزاری صداوســیما مرکز 
سیستان و بلوچستان؛ قالیباف در این جلسه 
از دو شهید شوشتری و محمدزاده، از شهدای 
شاخص خدمت، وحدت و امنیت کشور یاد 
کرد و گفت: خدمات این دو شهید بزرگوار در 
خدمت رسانی به مناطق محروم کشور بسیار 
قابل توجه اســت. وی با بیان اینکه فرهنگ 
بسیجی، گذشت و برادری و ایجاد آسایش و 
امنیت برای مردم ایران اســلامی از برکات 
مجاهدت شهدا است، گفت: با الگوگیری از 
شخصیت این شهدا، جهاد در راه خدمت به 
محرومان را ســرلوحه کار خود قرار دهیم. 
رئیس مجلس شورای اسلامی افزود:شهید 
شوشتری مردم سیســتان و بلوچستان رو 
بسیار دوســت داشــت و دغدغه مشکل و 
زندگی مردم را داشت و این وظیفه در حال 
حاضر برعهده ماســت تا با تمام توان به حل 
مشــکلات مردم مناطق محروم بپردازیم. 
قالیبــاف با بیــان اینکه مردم سیســتان و 
بلوچستان مردم نجیب صبور و شهید پرور 
هستند گفت: مشکلات مردم مناطق محروم 
برای ما محرز اســت و از آن غافل نیستیم و 
تلاش می کنیم در مجلس شورای اسلامی 
اولویت ما هم بــرای تعریف بودجه1400 و 

برنامه هفتم، توجه به مناطق محروم باشد.
جلســه نهایی پیگیری و نظارت میدانی 
سفر رئیس مجلس شورای اسلامی با مدیران 
کل سیستان و بلوچستان در تالار امام رضا 
)ع( دانشگاه سیستان و بلوچستان برگزار شد.

اولویت مجلس، توسعه مناطق 
محروم و مهم کشور

تکمیل شاخص های توسعه ای و تخصیص 
بودجه ســال 1400،  براساس اولویت های 

مناطق محروم  و مهم کشور هستند.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما مرکز 
سیستان و بلوچستان ؛ رئیس مجلس شورای 
اسلامی در جلســه ارزیابی ســفر خود به 
سیستان و بلوچستان با بابیان این مطلب و با 

اشــاره به ســخن مقام معظم رهبری که، 
سیستان و بلوچستان تنگه احد کشور است، 
گفت: باید از ظرفیت های این اســتان برای 

توسعه و آبادانی بهره گرفت.
قالیباف افزود: توسعه استان سیستان و 
بلوچستان نسبت به شاخص های برخورداری 
در مقایسه با سایر استان های کشور، غیرقابل 
قبول است و این از ضعف مدیریتی و نظارتی 
بوده اســت. وی گفت: دو استان سیستان و 
بلوچستان و خوزستان، با قابلیت های مهم 
توسعه ای که دارند، کمتر از سایر استانها به 
آن توجه شده و در مجلس یازدهم، این ضعف 
را برطرف خواهیم کرد. رئیس مجلس شورای 
اسلامی باتاکید براینکه در مجلس یازدهم 
نظارت برقانون گذاری اولویت دارد، نمونه بارز 
آن مشــکل بورس است که در مجلس برای 
حمایت ازقشر آسیب پذیر جامعه با اولویت 
در مجلس ، بــرای درآمدزایی و حمایت از 
واحدهای تولیدی و صنعتی برنامه ریزی می 

شود
 وی همچنین گفت باید با توجه به تحریم 
های ظالمانه برای تکمیل پروژه های توسعه 
ای از ظرفیت نهاد های عمومی و موسسات و 
بنگاههــای اقتصادی با مشــارکت بخش 
خصوصی اســتفاده کنیم و بخش خصوص 
کمــک قابل توجهی به توســعه طرح های 

تولیدی - تجاری می کند
رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
استان سیستان و بلوچستان در حوزه بنادر، 
تجارت، ترانزیت، کشاورزی ، صنعت و معدن 
مزیت های قابل توجهی دارد و این حق مردم 
صبور این منطقه نیســت که با این سختی 

معیشت خود را بگذرانند
وی گفت تنش آبی، تامین آب شرب، گاز 

مایع و انرژی در مناطق روستایی ، عشایری و 
حتی شهری سیســتان و بلوچستان بسیار 
مهم است و از نیازهای ضروری است که باید 
برای رفع آن از حداکثر ظرفیت ها اســتفاد 
کنیم واین مهم به برنامه هفتم موکول نشود

قالیباف تاکید کرد: حرکت های جهادی 
و غیر دولتی می تواند بیشتر به توسعه استان 
کمک کند و خوشبختانه این مهم بسیار مورد 
توجه قرار گرفته بطوریکه با ســتاد اجرایی ، 
کمیته امداد حضرت امام تفاهم نامه منعقد 
شد تا مشکل اشتغال و معیشت مردم برطرف 

شود.
 وی تکمیــل پروژه گازرســانی و تامین 
گازمایع در فصل ســرد ســال را بسیار مهم 
برشمرد و از مسئولان زیربط خواست تا بر این 
مهم تســریع داشته باشند و مسائل حاشیه 
نشینی و آسیب های اجتماعی نشئت گرفته 
از آن با پیگیری تخصیص اعتبارات انجام شود 
و بودجه با برنامه ریزی دقیق استفاده شود.

قالیبــاف همچنین با تاکید بــر اینکه باید 
تجارت مرزی و مرزهای بســته باز شــود و 
براساس قانون و در اولویت مرز نشینان، استان 
و کشــور باید مورد بهره برداری قرار بگیرد ، 
گفت باید فعالیت بنگاههای اقتصادی و زود 
بازده بررســی و اجرایی شود رئیس مجلس 
شــورای اسلامی همچنین گفت : در برنامه 
هفتم ، استان سیستان و بلوچستان رو استانی 
متفاوت ببینیم  و براســاس قابلیت های آن 
برنامه ریزی  کنیم و تا پایان دولت باید طرح 
های برنامه ریزی شده انجام شود و امیدواریم 
تا پایان برنامه هفتم مشکلات استان برطرف 

شود
وی تاکید کرد : تکمیل مراکز بهداشتی 
بسیار مهم است و مناطق دور افتاده و حاشیه 
بســیار ضروری اســت و طرح تحول نظام 
سلامت در برخی مناطق به خوبی عمل کرده 
اما نیازمند توسعه وتجهیر مراکز بهداشتی 
است رسیدگی به موضوع فرودگاه چابهار ، 
راه آهن ، معادن، کشاورزی ، شیلات، مراکز 
دانش بنیان ،  احیا سازمان عمران سیستان 
و بلوچستان از خواســته های مهم مجمع 
نمایندگان استان بود که در این جلسه مطرح 

شد

رئیس قوه قضاییه گفت: شناسایی و فعال 
کردن ظرفیت های معطل اقتصادی کشور 
از برنامه های اولویت دار دستگاه قضایی است 
و مسئولان قضایی با همکاری استانداران، 
برای شناسایی و احیای ظرفیت های معطل 

اقتصادی کشور اقدام کنند.
به گزارش روز دوشنبه ایرنا از مرکز رسانه 
قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین سید 
ابراهیم رئیسی در نشست عالی مسئولان 
قضایی با تسلیت ایام رحلت جانسوز پیامبر 
اعظم )ص( و شهادت امام حسن مجتبی)ع( 
و امام رضا)ع( افزود: آنچه امروز برای سعادت 
دنیوی و اخروی بشر پیش روی ما قرار دارد، 
حاصل تلاش ها و رنج هایی است که نبی 
مکرم اسلام متحمل شدند. وی ادامه داد: 
صبر و نرمش قهرمانانه امام حسن مجتبی 
)ع( و زمینه سازی آن حضرت برای حماسه 
حسینی و هجرت امام رضا )ع( از مدینه به 
طــوس و تلاش های علمــی آن حضرت 
موجب حفظ دین و آموزه های دینی شد و 
تمدن رضوی در امتــداد تمدن نبوی در 
منطقه ما شــکل گرفته اســت. رئیسی 
اظهارداشت: امروز که نظام اسلامی در ایران 
مستقر شده و جامعه دینی شکل گرفته، 
مهم ترین مأموریت ما عمل به آموزه های 
دینی پیامبر اســلام و معارف اهل بیت و 
اعتــلای جامعه اســلامی اســت و همه 
دشمنی ها و کینه توزی ها نیز برای مقابله با 
این حرکت است. رئیس قوه قضاییه اضافه 
کرد: دشمنان نظام اسلامی برای ضربه زدن 
به دین تلاش می کنند آموزه های دینی را 
در افکارعمومی مشوه جلوه دهند و برخی 
کشورها در منطقه که نام اسلام را هم یدک 
می کشند، ساقدوش دشمنان اسلام شده 
اند و دستشان در دست کسانی است که تا 
آرنج به خون کودکان و زنان مســلمان و 

تضییع حقوق انسان ها آلوده است.
رئیسی بر همین اســاس به پیروان و 
دوستداران پیامبر عظیم الشان اسلام تأکید 
کرد برای حفظ و تحکیم دین به ارزش های 
دینی از جمله اجرای عدالت و رعایت حقوق 
مردم و گره گشایی از کار آن ها توجه ویژه 

داشته باشند و به دنبال تحقق احکام و مبنی 
دین باشند.

وی در ادامه ســخنانش با اشــاره به 
توطئه های دشــمنان علیه نظام اسلامی 
اظهار داشت: اگر در برابر فشارهای دشمن 
که خودشان آن را فشار حداکثری توصیف 
کرده اند، به آموزه های دین و راهبرد مقاومت 
حداکثری توجــه کنیم همه توطئه های 

دشمن نقش بر آب می شود.
رئیسی افزود: هدف دشمن خدشه دار 
کردن نظام مقدس اسلامی و ایجاد نارضایتی 
و یأس در جامعه اسلامی و القای ناکارآمدی 
جمهوری اسلامی و کارگزاران نظام است، 
اما اگر مقاومت فعال و اقدام و عمل را سرلوحه 
قرار دهیم قطعاً هدف شــوم آن ها تحقق 

نخواهد یافت.
وی با اشاره به تحولات یک هفته اخیر 
آمریکا از جمله موضع گیری سخیف دونالد 
ترامپ علیه کشورمان و تکرار تحریم های 
بانکی و اقدام دادگاه فدرال این کشور، هفته 
گذشــته را »هفته جنــون حکمرانی در 
آمریکا« توصیف کرد و این اقدامات را نشانگر 

ابتذال و انحطاط این رژیم دانست.
رئیسی بر همین اساس خاطر نشان کرد: 
حکمرانی غیرعادی در آمریکا، درستی نگاه 
و مسیر ما را ثابت و ما را در پیگیری مواضع و 
اقدامات مان در برابر نظام سلطه مصمم تر 
می کند. رئیس قوه قضاییه از سخنانش به 
ابطال قرارداد خصوصی سازی دشت مغان 
اردبیل پرداخت که در حاشیه سفر دو هفته 
پیش وی به این اســتان صورت گرفت و با 
تقدیر از نهادهای نظارتی برای صیانت از بیت 
المال افزود: خصوصی سازی ضرورت امروز 
ماســت که سیاست های آن از سوی مقام 
معظم رهبری ابلاغ و در برنامه های توسعه 
تکلیف شده است، اما خصوصی سازی باید 
با حفظ منافع ملی و حقوق مردم همراه باشد 
و برای آن پیوست های اقتصادی و امنیتی 
طراحی شــود تا منجر بــه افزایش تولید 
کالاهای اساسی و استراتژیک برای کشور 

شود.
ادامه در صفحه آخر

یادی از شهدای شاخص خدمت در مناطق محروم سیستان و بلوچستان

لزوماستفادهازظرفیتهایسیستانوبلوچستانبرایآبادانی
فعالسازیظرفیتهایمعطلاقتصادیاز
برنامههایاولویتداردستگاهقضاییاست

رحلت ملکوتی پیامبر رحمت)ص( 
و شهادت مظلومانه سبط 

اکبرشان امام حسن مجتبی)ع( و 
شهادت غریبانه هشتمین آفتاب 
آسمان امامت و ولایت امام رضا 

)ع( را تسلیت می گوییم.
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حضورجهادیهفتهنامهاقتصادیایران

نمایندگانانقلابی
درمیدانبرایحل
مشکلاتمردم

عضو هیأت رئیسه مجلس در توئیتی با اشاره به بازدیدهای نظارتی رؤسای قوای مقننه و قضائیه گفت: آیت الله رئیسی و 
دکتر قالیباف سعی دارند این سفرها را ختم به نتیجه کنند و ان شاءلله همینطور هم خواهد شد.   به گزارش خبرگزاری خانه 
ملت، سیدناصر موسوی لارگانی عضو هیئت رئیسه مجلس درباره بازدیدهای نظارتی رؤسای قوه قضائیه و مقننه در صفحه 

شخصی خود در توئیتر مطلبی به شرح زیر نوشت:
آیت الله رئیسی و دکتر قالیباف سعی دارند این سفرها را ختم به نتیجه کنند و ان شاءلله همینطور هم خواهد شد. 
تفاوت نمایندگان مجلس انقلابی با برخی مسئولین این  است که برای حل مشکلات ملت، جهادی در میدان اند.

 الحمدلله ربّ العالمین و الصّلاة و السّلام علی سیّدنا 
محمّد و آله الطّاهرین سیّما بقیّة الله فی الارضین. 
السّلام علی الحسین و علی علیّ بن الحسین و علی 

اولاد الحسین و علی اصحاب الحسین.
هم افزایی و تبادل تجارب دانشگاه های نیروهای 

مسلّح؛ یک مژده ی بزرگ و ایجاد فرصت
 اولّاً تبریک عرض میکنم دانش آموختگی جوانان 
رشید عزیز کار آزموده ی خودمان در دانشگاه های 
نیروهــای مســلّح را و همچنیــن ورود جوانان 
سردوشی بگیر در عرصه ی دانشگاه و آماده سازی خود 
برای طیّ این مراحل پرُافتخار. همچنین تشکّر میکنم 
از بیانات کوتاه و مفید و گزارشهای خوب سردار رئیس 
محترم ستاد کل و فرماندهان دانشگاه های سازمانهای 
نیروهای مسلّح ،و نثر شیوا و فصیح مجری محترم 
مراسم. اجرای این مراسم که همه ی دانشگاه های 
نیروهای مسلحّ در زمان واحد و در مکان واحد جمع 
میشوند، یک مژده ی بزرگی همراه خود دارد و آن ایجاد 
فرصتی است برای نزدیکی دانشگاه های نیروهای 
مســلّح به یکدیگر و استفاده ی از تجارب یکدیگر و 
هم افزایی آنها با یکدیگر و کمک آنها به یکدیگر؛ ارتباط 
آنها یقیناً به سود این دانشگاه ها است. محلّ این اجتماع 
هم دانشگاه خوش سابقه ی امام علی است که من 
فراموش نمیکنم در سال ۵۹ در اوایل جنگ تحمیلی، 
دانشــجویانی از این دانشــگاه آمدند اهواز، رفتند 
سوسنگرد و مشغول مبارزه شدند؛ دانشجو بودند، امّا 
مجاهدت خودشان را از همان دوران دانشجویی آغاز 

کردند.

امنیّت؛ یک ارزش بسیار والا و اساسی و 
عنصر حیاتی برای کشور

 عزیزان من! یکی از چیزهایی که به یک کاری ارزش 
میبخشد، هدف آن کار است. اگر بخواهیم ارزش کارها 
را بدانیم، باید هدف آن کارها را بشناســیم. اگر این 
محاسبه درست باشد -که درست است- تحصیل در 
دانشگاه های نظامی و دانشــگاه های سازمانهای 
نیروهای مسلّحِ ما یکی از باشرف ترین و باارزش ترین 
کارها است؛ چرا؟ چون با تحصیل در این دانشگاه ها 
جوانان ما وارد نیروهای مسلّحی میشوند که امنیّت 
کشور را تأمین میکند و امنیّت برای کشور یک ارزش 
بسیار والا و اساسی و یک عنصر حیاتی است؛ چون 
بدون امنیّت، همه ی ارزشــهای مهمّ کشور دچار 
اختلال خواهند شــد؛ هم رفاه، هــم عدالت، هم 
دانش ورزی و دیگرِ ارزشهای مهم. بنابر این، حضور در 
این دانشگاه ها یک فرصت بسیار مهمّی است، یک کار 
بسیار باارزشی است. در این دانشگاه ها درس خواندن 
و فارغ التّحصیل شدن، شما را آماده میکند برای اینکه 
بتوانید ان شاءالله به یکی از ارزشمندترین کارها مشغول 

بشوید، که آن حفظ امنیّت کشور و ملّتتان است.

خدمات نیروهای مسلّح به ملّت در عرصه های 
مختلف

 البتّه نیروهای مسلّح به جز تأمین امنیّت، کارهای 
مهمّ دیگری هم دارند که یکی از بزرگ ترین کارهای 
نیروهای مسلّحِ ما ارائه ی خدمات به ملّت است؛ هم 
ارتش، هم سپاه، هم نیروی انتظامی و هم بسیج، انواع 
خدمات را در ســالهای گذشته و بخصوص در این 
برهه ی اخیر به ملّت ایران هدیه کرده اند: هم خدمات 
زیربنایی، مثل سد و راه و پالایشگاه و امثال اینها؛ هم در 
عرصه ی بهداشــت و درمان، در بخش واکسن فلج 
اطفال، کار بسیار بزرگی را نیروهای مسلحّ کرده اند؛ 
امروز هم در زمینه ی مسائل کرونا حقیقتاً نیروهای 
مسلّح در مِیدانند و انواع کارهای لازم را و خدمات لازم 
را ارائه میدهند؛ در حوزه ی کمکهای معیشتی هم 
کارهای بسیار خوبی به وسیله ی نیروهای مسلحّ انجام 
میگیرد. البتّه اینها را اعلام نمیکنند، تبلیغاتی نمیکنند، 
ولی کارهای خوبی را دارند انجام میدهند که ما از آنها 

مطّلعیم. و همچنین در رزمایش همدلی و کمک 
مؤمنانه، نیروهای مسلّح در این ماه های گذشته نقش 
ایفا کردند. در حوادث سیل و زلزله و امثال اینها هم 
نقش نیروهای مسلّح نقش واضحی است؛ در سیل 
اوایل سال ۹۸ و پیش از آن در زلزله ی استان کرمانشاه، 
حقّاً و انصافاً نقش آفرینیِ بزرگی را انجام دادند. بنابر این، 
نیروهای مسلّحِ ما بحمدالله آبرومندند، شرافتمندند و 

ارزشمندند؛ این را همه میتوانند حس کنند.

قدرت دفاعی، ثبات اقتصادی، و توانایی 
فرهنگی؛ سه رکن از ارکان اقتدار ملّی

 عزیزان من! قدرت دفاعی یکی از ارکان اقتدار ملیّ 
است. اگر برای اقتدار ملّی ما لااقل سه رکن اصلی را در 
نظر بگیریم، یکی از این سه رکن استحکام و ثبات 
اقتصادی است که خیلی مهم است، یکی توانایی و 
قوام یافتگی فرهنگی است که بسیار اساسی است، یکی 
هم قدرت دفاعی است. قدرت دفاعی برای یک کشور 
حیاتی است، برای اقتدار یک ملّت حیاتی است. اگر این 
قدرت دفاعی را ملّتها نداشته باشند، آن کسانی که اهل 
تجاوز و تعرّض و ســوء اســتفاده و دخالت  کردن و 
دست اندازی به دیگر کشورها و ملتّها هستند -که امروز 
نمونه هایش را دارید در دنیا می بینید: آمریکا و بعضی 
از کشورهای دیگر- آنها را راحت نمیگذارند؛ اگر قدرت 
دفاعی در یک کشوری وجود نداشته باشد، دیگران آنها 
را راحت نمیگذارند و به همه چیزِ آنها تعرّض میکنند 
که امروز می بینید به بعضی از کشورها چه تعرّضهایی 

میشود.

مبانی عقلانی و منطقی برای محاسبه ی 
اقتدار

 مبنای اقتدار در جمهوری اسلامی یک مبنای 
»عقلانیّتی« است؛ یعنی ما اقتدار را بر اساس احساسات 
و عواطــف و توهّمات و مانند اینها دنبال نمیکنیم. 
محاسبه ی اقتدار ملیّ یک محاسبه ی عقلانی است؛ 
یعنی یک محاسبه ِی درست و منطقی. حد و اندازه ی 
قدرت دفاعی، عرض و طول نیروهای مسلحّ، چگونگی 
تقسیم مسئولیّتها میان نیروهای مسلحّ و تعیین انواع 
ابزارهای دفاعی، همه بر اساس محاسبات درست و 
منطقی است؛ یعنی بر اساس عقلانیّت است. ما اگر 
بخواهیم عقلانیّت را به کار بگیریم برای مشخّص  کردن 
حد و حدود قدرت دفاعی مان، بایستی تهدید را به 
شکل واقعی خودش ببینیم. دشمنان گاهی تهدید را 
مخفی میکنند، پنهان میکنند برای غافلگیری، گاهی 
تهدید را ده برابر بزرگ تر نشان میدهند برای ایجاد 
ترس و رعب در ملتّهای عالم که این کار دومّ را بیشتر 
ابرقدرت هــا میکنند؛ تهدید خودشــان را، قدرت 
خودشان را، خیلی خیلی بیشتر از آنچه هست نشان 
میدهند برای اینکه دیگران را وادار به تسلیم بکنند. اگر 
چنانچه یک ملتّی، یک کشوری و نیروهای مسلحّ او و 
ســردمداران و مدیران نیروهای مسلّح تهدید را در 
اندازه ی واقعی خودش ببینند، از طرفی ظرفیّتهای 
خودشان و توان و استعداد خودشان را هم به صورت 
واقعی ببینند و آن را اعِداد)۲( کنند، آن را بسیج کنند، 
آماده کنند -وَ اعَِدّوا لهَُم مَااســتَطَعتُم؛)۳( هر چه 
میتوانید اعِداد کنید- امکانات خود را اعِداد بکنند و توان 
تهدید دشمن را هم ببینند، این قطعاً منافع ملیّ را 
تأمین خواهد کرد و موجودیتّ ملیّ را حفظ خواهد 
کرد، هویتّ ملیّ را محفوظ خواهد داشت. اگر ملتّ 
قدرت دفاعی پدیدآمده ی از یک چنین محاسبه ای را 
داشته باشد، آن وقت مسئولان طمأنینه پیدا میکنند، 
مردم آرامش پیدا میکنند و با آرامش خیال مشغول 
کارهای اساســی ای که در یک کشــور لازم است 

میشوند. بنابر این، قدرت دفاعی این جوری است.

تفاوت عقلانیّت و محاسبه ی صحیح، با 
ترسیدن از دشمن و خالی کردن میدان

 ما عرض کردیم که عقلانیّت به معنای محاسبه ی 
درست است؛ محاسبه ی صحیح و درست و دستگاه 
محاسباتی سالم؛ عقلانیّت به این معنا است. بعضی ها 
اسم عقل و عقلانیّت را که می آورند، منظورشان از 
عقلانیّت ترسیدن است؛ وقتی میگویند عاقل باشید، 
یعنی بترسید، یعنی منفعل باشید، یعنی از مقابل 
دشمن فرار کنید! نه، ]این درست نیست[؛ ترسوها حق 
ندارند اسم عقلانیّت را بیاورند. ترسیدن و فرار کردن و 
میدان را خالی کردن، اسمش عقلانیّت نیست، اسمش 
همان ترس و فرار و مانند اینها است؛ عقلانیّت یعنی 
محاسبه ِی درست. البتّه دشمن سعی میکند عقلانیّت 
به آن معنای غلط را تلقین کند، بعضی هم نادانسته 

گاهی حرفهای دشمن را تکرار میکنند.
 اینکه شما می بینید علیه امکانات موشکی ما، علیه 
تشکیلات نظامی ما کارهایی میشود، تبلیغاتی میشود 
و علیه توانایی های منطقه ای ما که بسیار مهم است و 
برای قدرت دفاعی ما حائز اهمّیّت است، تبلیغات 
میشود و علیه اینها حرف میزنند -این یاوه گوهای 
آمریکایی که ملاحظه میکنید دیگر؛ واقعاً اراذلِ یاوه گو 
که هر حرفی به دهنشان می آید، بی محابا و بی محاسبه 
میزنند، هر جا میروند می نشینند علیه جمهوری 
اسلامی حرف میزنند- اینها به خاطر همین است که 
این امکانات اساسی ما با محاسبه ی دقیق به وجود آمده 
و ان شــاءالله پیش خواهد رفــت و اینها]تبلیغات 
دشمنان[ ناشی از عقب ماندگی آنها در این میدان و 
ناشی از ترس آنها است. بنابر این، مهم این است که 
دستگاه محاسباتی را حفظ کنیم، سالم نگه داریم، 
نگذاریم دچار اختلال بشود. اگر دستگاه محاسباتی ما 
اختلال پیدا کند، بسیاری از امکانات ما هم از دست ما 
خواهد رفت، شــرایط خوب ما تبدیل به شرایط بد 

خواهد شد.
 فقط هم مسئله ی نیروهای مسلحّ و دستگاه دفاعی 
و قدرت دفاعی نیست که باید ناشی از عقلانیّت باشد؛ 
نه، در همه ی مسائل مهم برای اداره ی یک کشور و 
بخصوص در جمهوری اسلامی که این همه اسلام بر 
روی عقل و تعقّل و تفکّر تکیه کرده، اگر بخواهیم کارها 
درست پیش برود، بایستی بر مبنای عقلانیّت عمل 
کنیم. ما ظلم ستیزی را هم بر اساس عقلانیّت میگوییم، 
عدالت خواهی هم باید بر اســاس عقلانیّت باشد، 
مبارزات اجتماعی ما هم باید بر اســاس عقلانیّت و 
محاسبه ی درست باشد؛ گرفتار حاشیه نشویم، اصل 

و فرع را هم اشتباه نگیریم.

قابل حل بودن مشکلات معیشتی و 
اقتصادی

 البتّه ما عرض کردیم که یک رکن از ارکان اقتدار 
ملّی عبارت است از قدرت دفاعی، یک رکن هم عبارت 
است از مسائل اقتصادی و ثبات و استحکام اقتصادی، 
یک رکن هم مسائل فرهنگی. در زمینه ی مسائل 
فرهنگی وقتــی که مثلًا  فرض کنید بحث تهاجم 
فرهنگی پیش آمد، دیدیم که دشمن دستپاچه شد و 
با تبلیغات خودش علیه شعار »مبارزه ی با تهاجم 
فرهنگی« وارد شد؛ یعنی دشمن از اینکه شما بیدار 
باشید و بفهمید که تهاجم فرهنگی است و باید مقابله 
کرد، ترسید. در زمینه ی مسائل اقتصادی هم همین 
 جور است. البتّه مسائل اقتصادی زیر فشار است؛ الان 
ما مشکلاتی در زمینه های اقتصادی داریم، معیشت 
مردم دچار مشکلاتی است که همه ی اینها قابل حل 
است. من عقیده ندارم که مسئولین ذی ربط در مسائل 
اقتصادی تلاش نمیکنند؛ نه، تلاشهای زیادی دارد 
انجام میگیرد، بخصوص در بعضی از بخشها تلاشهای 
خوبی هست. البتّه در توان مدیریتّی در بعضی از بخشها 
اشــکال هست؛ این را قبول میکنیم که در برخی از 
بخشهای اقتصادی ما توان مدیریتّی ضعیف است. 
مصوّبات خوبی هم داریم که این مصوّبات پیگیری باید 
بشود. این را من اینجا گفتم برای اینکه در کنار مسئله ی 

قدرت دفاعی که یکی از مهم ترین مسائل ما است، 
مسائل اقتصادی مورد غفلت و فراموشی قرار نگیرد و 
نگاه جامعی به همه ی اینها باشد. مدیریتّها بایستی قوی 
باشــند، فعّال باشند، خسته نشو باشند. هر جا ما با 
مدیریتّهایی با این خصوصیّات -یعنی خستگی ناپذیری 
و فعّالیّت و نشــاط- مواجه بودیم  را دیدیم که کار 
پیشرفت کرده و هر جا که این جور حضورِ لازم و دائم 

وجود نداشته باشد، البتّه مشکلات پیش می آید.

تمرکز بر مسئله ی تولید، جلوگیری از سقوط 
پی درپی ارزش پول ملّی، و بستن رخنه ها

 علاج در زمینه ی مسائل اقتصاد را ما در این دو سه 
ساله مرتبّاً  تکرار کرده ایم؛ علاج این است که تکیه کنیم 
و متمرکز بشویم بر مسئله ی تولید و جلوگیری از 
سقوط پی درپی ارزش پول ملیّ، و بستن رخنه ها. 
رخنه هایی وجود دارد که گاهی کارهای خوبی هم که 
در کشور انجام میگیرد، این رخنه ها مانع میشود؛ مثل 
قاچاق، مثل واردات بی رویهّ و بعضی از فسادهای مالی؛ 
اینها رخنه است. این رخنه ها مانع میشود از اینکه این 
کارهایی که انجام میگیرد به نتایج خودش برسد. باید 
تلاش بکنند و شبانه روز خستگی نشناسند و کار را 
پیوسته دنبال بکنند، ان شاءالله تغییراتی ایجاد خواهد 

شد.

استقامت در برابر تحریمهای خباثت آمیز 
آمریکا

 البتّه نقش خباثت آمریکا را نباید نادیده گرفت. این 
تحریمهای خباثت  آمیز ]آمریکا[، جنایت است به 
معنای واقعی کلمه. حــالا ما مقاومت میکنیم، ما 
می ایستیم و ان شاءالله این فشــار حدّاکثری او به 
روسیاهی حدّاکثری آمریکا منتهی خواهد شد؛ این کار 
را ما خواهیم کرد به توفیق الهی و او را پشیمان میکنیم 
از این کار، امّا اینها جنایت خودشان را دارند میکنند؛ 
یعنی کاری که آنها میکنند جنایت است. رئیس جمهور 
آمریکا اظهار خوشــحالی میکند که بله، ما فشار 
حدّاکثری اقتصادی و تحریمهای حدّاکثری را اعِمال 
کردیم و اقتصاد ایران را دچار اختلال کردیم. اولّاً این 
کار جنایت است و فقط آدمهای رذلی مثل شماها 
هستند که به جنایت افتخار میکنند؛ این افتخار ندارد؛ 
علیه یک ملـّـت دارید جنایت میکنید، افتخار هم 
میکنید! این اولّاً. ثانیاً وضع خود شما خیلی بد است؛ 
آمریکا امروز با هزاران میلیارد دلار کسر بودجه ای که 
دارد،  با ده ها میلیون بی خانمان و آواره و گرســنه و 
زیر خطّ فقری که در آمریکا وجود دارد -که آمارهای 
خودشــان میگوید- وضع اقتصادی خوبی ندارد، 
روزبــه روز هم وضع اقتصادی شــان بدتر شــده، 
بدهکاری هایشان بیشتر شده؛ این هم ثانیاً. و ثالثاً 
ان شاءالله ما به کوری چشم شما مسئولین یاوه گو و 
رذل و خائن و جنایت کار آمریکا، با قدرت ایمان و عزم 
ملّی بر مشکلات فائق خواهیم آمد و اوضاع را ان شاءالله 

سر و صورت خواهیم داد.

استفاده از تحریم در جهت مقاوم سازی 
اقتصاد کشور

 از همین تحریم هم ما برای مقاوم سازی اقتصادمان 
استفاده خواهیم کرد؛ یعنی همین تحریم ان شاءالله 
موجب خواهد شد که اقتصاد ما مقاوم سازی بشود و 
بتوانیم یک اقتصاد مقاومتی به معنای واقعی کلمه را 

در کشور انجام بدهیم.
 من این را گفته ام، باز هم تکرار میکنم، تا فعّالان 
بخشهای گوناگونی که در زمینه ی اقتصاد و غیر اقتصاد 
مسئول هستند همه بدانند که علاج همه ی مشکلات 
در داخل کشور است. بسیاری از مشکلات ما مربوط به 
خارج از کشور است، امّا علاجش در داخل است. هیچ  
کس علاج مشــکلات را در خارج از کشور جستجو 
نکند؛ ما از خارج از کشــور هیچ  گونه خیر و بهره ای 

نخواهیم دید؛ علاج در داخل است، علاج در تدبیر 
داخلی است، علاج در تلاش داخلی است، علاج در نگاه 
صحیح و محاسبه ی درست داخلی به مسائل کشور و 
مسائل منطقه است و با به کار گیری نیروی خرد؛ با عزم 
و اراده ی راسخ باید و میتوان ان شاءالله از مشکلات فارغ 
شد و این هارت و هورتی هم که این اراذل مسلّط بر 
ملتّ آمریکا میکنند نبایستی ذهن کسی را مشغول 

کند.
چند توصیه به نیروهای مسلّح: 

۱( پیش بینی و برنامه ریزی برای مقابله با 
تهدیدهای جدید

 خب؛ برگردیم به نیروهای مسلّح. من چند توصیه 
میخواهم عرض بکنم. یک توصیه ی مهم مربوط به 
دانشــگاه ها است. یک کار مهم این است که بدانیم 
تهدیدهای متوجّه به کشــورها -کشور ما و دیگر 
کشورها- دائم در حال تحوّل است. آن چیزی که امروز 
یک تهدید نظامی شمرده میشود، لزوماً همان چیزی 
نیست که بیست سال پیش تهدید نظامی شمرده 
میشد؛ تهدیدهای جدیدی به صورت تهدید نظامی 
وجــود دارد. چون تهدیدها در حال تحوّل اســت، 
دانشــگاه های نظامیِ ما هم بایــد برای مقابله ی با 
تهدیدهای نوبه نو و جدید، برنامه داشته باشند؛ این باید 
در پژوهشهای دانشگاه ها مورد توجّه قرار بگیرد: برای 
مقابله برنامه داشته باشــند. علاوه ی بر این، اصلًا 
تهدیدهای جدید را پیش بینی کنند؛ یعنی شما مثلًا 
فرض کنید امروز تهدیدهای فضای مجازی وجود دارد 
که ده سال پیش به این صورت وجود نداشت و ممکن 
است چند سال بعد از این ]هم[ تهدیدهای دیگری از 
همین قبیل به وجود بیاید؛ افرادِ بافکرِ ما بنشینند و با 
استفاده ی از خرد جمعی و پژوهشهای دانشگاه های ما 
اینها را پیش بینی کنند. این بایستی بخش مهمّی از 
فعّالیّت دانشگاه های ما باشد و دانشگاه ها حرف جدّی 

باید در این زمینه برای گفتن داشته باشند.
۲( اهمّیّت تبدیل تجربیّات دفاع مقدّس به 
نظریاّت در جهت تدریس، تحقیق و پژوهش

 نکته ی بعدی این است که نیروهای مسلحّ ما در 
دوران دفاع مقدّس و حتّی بعد از دفاع مقدّس، تجربیّات 
ارزشمندی را به دست آوردند؛ یعنی واقعاً بعضی از 
تاکتیک های نظامی و کارهایی که در میدان جنگ در 
دوره ی هشت ساله ی دفاع مقدّس انجام گرفت، در دنیا 
بی ســابقه بود و خیلی از عملیّات های ما متضمّن 
تجربیّات فوق العاده است؛ حالا از عملیّات ثامن الائمّه 
)علیه السّــلام( بگیریم تا مثلاً فرض بفرمایید که 
فتح المبین، بیت المقدّس، خیبر، والفجر هشــت، 
کربلای پنج و امثال اینها، کارهای فوق العاده ای در این 
عملیّات های پیروز انجام گرفته؛ در عملیّات هایی هم 
که به پیروزی نرسیده است و موفّق نبوده، مثل کربلای 
چهار، مثل رمضان و امثال اینها، تجربیّات ارزشمندی 
وجود دارد؛ از این تجربیّات بایستی استفاده کنیم. امروز 
البتّه روایت این تجربیّات در دانشگاه ها معمول است و 
این روایت انجام میگیرد و بسیار هم خوب است، لکن 
کافی نیست؛ بایستی این تجربیّات تبدیل بشود به 
نظریاّت؛ تجربه تبدیل بشــود به نظریهّ ی دفاعی و 
تدریس بشود و تحقیق بشود و اطراف آنها پژوهش 
انجام بگیرد و این تجربیّات به روز بشود و منطبق با 
نیازهای روز بشود و ان شاءالله از آنها ]استفاده بشود[؛ 
اینها سرمایه های بسیار باارزشی است که باید از این 

سرمایه ها استفاده کرد و بسط و تکمیل پیدا کند.
۳( لزوم اهتمام به مسئله ی تربیت اخلاقی و 

آرایش معنوی جوانان
 مطلب دیگر هم مسئله ی تربیت اخلاقی است. 
البتّه طبق گزارشهایی که اینجا دادید و گزارشهایی هم 
که من قبلًا  داشتم از جاهای مختلف، کارهای خوبی 
در دانشگاه های ما از لحاظ گرایشهای دینی و ایمانی و 
اعتقادی و اخلاقی انجام میگیــرد؛ لکن من روی 
مسئله ی تربیت اخلاقی بیش از اینها اهتمام دارم؛ 

دانشگاه های ما بایستی ]بیشتر[ اهمّیّت بدهند. ما باید 
نفوس جوانهای عزیزمان را صیقل بدهیم. این جوانهایی 
که اینجا هستند فرزندان عزیز ما هستند؛ اینها ارواح 
طیّبه و نفوسِ سالمِ اجتماعِ ما هستند؛ این جوانها از 
جمله ی بهترین های مردم ما و جامعه ی ما محسوب 
میشوند؛ ما بایست تا آنجایی که میتوانیم وسیله ی 
صیقل دادن نفوس اینها را فراهم کنیم. آرایش معنوی 
آنها به تقوا است، به اخلاص است، به شجاعت است، به 
تواضع اســت، به پایبندی به عهد است، به وفاداری 
نسبت به قولی است که به نظام و به اسلام و انقلاب 
داده اند؛ اینها آرایشهای معنوی است و جزو واجب ترین 
آنها است. البتّه این چیزها مخصوص جوانهای نیروهای 
مسلّح نیست؛ همه ی نیروهای جوان کشور و بیش از 
همه نیروهای انقلابی -نیروهایی که خودشان را در 
خطّ انقلاب، در خطّ تدینّ و تقوا میدانند و قرار میدهند 
و همین  جور هم هست- بایستی به این تقیّدات توجّه 
بکنند. این جور نباشــد که جوان مــا اگر وارد یک 
مسئولیّتی شد، چشم به یک مقام بالایی بدوزد یا چشم 
به اندوختن مال دنیا داشته باشد. جوان، با اخلاص ]کار 
کند[، مثل همــان دوران دفاع مقدّس که واقعاً  این 
جوری بود؛ کسانی که آمدند و خودشان را در این راه 
در معرض فداکاری قرار دادند، با اخلاص و با فداکاری 
بود که توانستند کار را پیش ببرند، بعد از آن هم در 
عرصه های مختلف همین  جور بوده. این دویدن دنبال 
موفّقیّتهای دنیایی کار را لنگ میکند. اگر کسانی باشند 
که کار را انجام بدهند لکن هدفشان اهداف دنیایی و 
رسیدن به مال و مقام و موقعیّت دنیایی و مانند اینها 
باشد، این جوری کار پیش نمیرود؛ کار با مجاهدت و 

اخلاص پیش خواهد رفت.

ضرورت ضابطه گذاری های الزامی در مبارزه با 
بیماری کرونا

 آخرین مطلبی که میخواهم عرض بکنم باز راجع 
به کرونا است که ما در همه ی صحبتهایمان مقیّد 
هستیم این قضیّه را مطرح کنیم. اولّاً  مجدّداً و برای 
چندمین بار از مسئولین ذی ربط بهداشت و درمان، از 
پرســتاران عزیز، از پزشــکان عزیز، از کسانی که 
دست اندر کار این مسائل هستند، صمیمانه تشکّر 
میکنیم. در این موج سوّم که واقعاً خطرناک هم هست، 
ابتلاء و تلفات برای انسانی که نگاه میکند، خیلی دردآور 
است. بایستی از اینها تشکّر کرد، ]چرا[ که اینها واقعاً 
دارند فداکاری میکننــد و کار میکنند. آنچه امروز 
میخواهم عرض بکنم این است که ضابطه گذاری ها 
بایستی حاکمیّتی و الزامی باشد. البتّه این را من از مدّتها 
پیش به مسئولین محترم، به رئیس جمهور محترم و 
به دیگران هم گفته ام؛که بایســتی الزام بشود. یک 
مواردی هست که بعضی از فعّالیّتها بایستی تعطیل 
بشود، بعضی از سفرها بایستی ممنوع بشود. همچنان 
که ملاحظه کردید، سفر اربعین را مردم متدینّ و مؤمن 
ما پذیرفتند که گفتیم نروید به طرف مرز، نرفتند؛ این 
خیلی مهم است. در قضیّه ِی عزاداری ها که ستاد ملّی 
مبارزه ی با این بیماری ضابطه معیّن کرد، مردمِ مؤمن 
و متدیّن که پایبندند، ضابطه را دقیق رعایت کردند. 
این باید در زمینه های گوناگون تســرّی پیدا کند و 
بایستی اجباری و الزامی بشود. جلوی بعضی از سفرها 
واقعاً باید گرفته بشود؛ گاهی بعضی از سفرها موجب 
میشود که شیوع، بی محابا و بدونِ قابلیّتِ کنترل انجام 
بگیرد که واقعاً مایه ی تأسّف است. بنابر این، هم در زبان، 
هم در عمل، بایستی همه مراقبت بکنند تا ان شاءالله 
بتوانیم از این بیماری خلاص بشویم و ملتّ بتواند 
ان شاءالله خودش را آسوده کند از این ابتلاء عظیمی 
که وجود دارد.  همه ی شما را به خدا می سپارم، همه ی 
شما را دعا میکنم؛ امیدواریم که ان شاءالله خداوند 
متعال ]نســبت[ به همه ی شما، به مسئولین، به 
جوانهای عزیز، به دانشجویان و به فارغ التّحصیلان، 

توفیقات خودش را روزبه روز افزایش بدهد.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در ارتباط تصویری با مراسم مشترک 
دانش آموختگی دانشجویان دانشگاه های افسری نیروهای مسلح:

همه بدانند!
علاج همه مشکلات

 در داخل کشور است
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ســید عبــاس صالحــی در 
جدیدتریــن توئیت خــود از 
همراهی رســانه ها با مدافعان 

سلامت تقدیر کرد.
به گــزارش مرکــز روابط 
عمومی و اطلاع رســانی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، در متن 

این توئیت آمده است:
»رسانه  ها همراه مدافعان سلامت هستند. با تشدید 
ابتلا بــه کرونا علاوه بر اقدامات جدی صداوســیما، در 
ضرورت اســتفاده از ماسک و تشــدید مطالبه عمومی، 
مطبوعات )401 مطلب( خبرگزاری ها و پایگاه های خبری 

)11۵4مطلب( در هفته جاری تولید و منتشر کرده اند.
 مدافعان سلامت را تنها نگذاریم«

دکتر محمد بیگدلی مدیر عامل بانک ملت و امیر دریادار 
خانزادی فرمانده کل نیــروی دریایی ارتش جمهوری 

اسلامی ایران با یکدیگر دیدار و گفت و گو کردند.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بانک ملت، دکتر 
محمد بیگدلی در این دیدار با ابراز خرسندی از همکاری 
و تعاملات ســازنده با مجموعه نیروی دریایی، امنیت و 
آســایش کشور را مدیون جان فشــانی ها و تلاش های 
صادقانه نیروهای مسلح خواند و اظهار داشت: آسایش و 
امنیت، بستر رشد و تعالی شرایط اجتماعی و اقتصادی 
کشور را فراهم کرده و این رشد و تعالی، جز در سایه امنیت 

پایدار، امکان پذیر نخواهد بود.
وی با قدردانی از دستاوردهای اخیر نیروهای مسلح، این 
موفقیت ها را غرورآفرین خواند و بر رســالت بانک، برای 
ارتقای سطح اقتصادی، اجتماعی و رفاه زندگی آحاد مردم 
و ضرورت توجه به معیشت و سطح رفاه کارکنان نیروهای 

مسلح، تاکید کرد.
دکتر بیگدلی، آمادگی بانک ملت را برای مشارکت بیشتر 
در زمینه حمایت از نیروهای مســلح، اعطای تسهیلات 
بانکی جهت ارتقاء زیر ســاخت ها و تسهیلات رفاهی به 

پرسنل نیروهای مسلح اعلام کرد.
امیر خانزادی فرمانده کل نیروی دریایی ارتش نیز در این 
دیدار با اشاره به نقش و جایگاه بانک ملت در شبکه بانکی 
کشور، همکاری بانک و مجموعه نیروهای مسلح را سازنده 
خواند و با قدردانی از همکاری و تعامل مدیران و پرسنل 
این بانک با مجموعه نیروی دریایی، اظهار امیدواری کرد 
که ســطح تعاملات فی ما بین، همچنین تمرکز منابع 
واحدها و شرکت های زیرمجموعه در بانک ملت در آینده 

بیش از پیش گسترده تر خواهد شد.
در این دیدار، ســید ابوطالب دیبائی و محمود اخلاقی 
معاونان مدیر عامل، محسن مقدسی مدیر امور ناحیه یک 
و محســن شــجاع مدیر شــعب منطقه چهار تهران، 

مدیرعامل را همراهی کردند.

گروه جهادی شهدا پنجمین کتابخانه اش را به نام حاج احمد متوسلیان افتتاح کرد؛خبـــــر

افتتاح کتابخانه توسط یک گروه جهادی همان 
کاری است که رهبر انقلاب اسلامی  انتظار دارند
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پنجمین کتابخانــه گروه جهادی 
شــهدا در حومه تهران با حضور علیرضا 
مختارپور دبیرکل نهــاد کتابخانه های 
عمومی کشور به نام »شهید حاج احمد 

متوسلیان« آغاز به کار کرد.
به گزارش اعتبار بــه نقل از پایگاه 
اطلاع رسانی نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور به نقل از فارس، پنجمین کتابخانه 
گروه جهادی شــهدا در حومه تهران با 
حضور علیرضا مختارپور دبیرکل نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور به نام »شهید 

حاج احمد متوسلیان« آغاز به کار کرد.
بر اساس این گزارش، این کتابخانه 
در شــهرک دولت آباد و با 4000 کتاب 
برای گروه های سنی مختلف در فضایی 
به مســاحت ۲0 متر مربع ، کار خود را با 

کتاب های اهدایی خیرین آغاز کرد.
گروه جهادی شهدا که با شعار »هر 
منطقه محــروم یک کتابخانه« اقدام به 
بــرای  محیطــی  کــردن  دایــر 
کتابخوانی جوانان و نوجوانان دارد، از این 
رو شب گذشته پنجمین کتابخانه خود را 
پس از کتابخانه هایی به نام مزین شهید 
حاج حســین خرازی، شــهید ابراهیم 
هادی، شــهید احمد کاظمی، شــهید 
ابراهیم همت در جنــوب تهران افتتاح 

کرد.

مختارپور: افتتاح کتابخانه توسط 
یک گروه جهادی بهترین و 

ارزشمندترین فعالیت ها
علیرضا مختارپور دبیــرکل نهاد 
کتابخانه های عمومی کشــور که در این 
مراسم حضور داشت، ضمن تقدیر از این 
کار جهادی ارزشــمند اظهار داشــت: 
تاســیس کتابخانه توسط گروه جهادی 

مومــن و انقلابــی جــزو بهتریــن و 
ارزشــمندترین فعالیت ها محســوب 
می شود، دلیلش این است که اولا توسط 
کســانی صورت می گیرد که هیچ نفع 
مادی و مالی و جاه و مقام ندارند، بنابراین 
دارای نیــت خالــص اســت، و مــا 
می دانیم »إنما الأعمال بالنیات..«. پس 

نیت در این امر خالص است.
دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشــور با بیان اینکه پس از نیت خالص 
نکته دوم در ارزشــمندی این اقدام این 
است که برای مردم شریفی انجام می شود 
که بنا بر شــرایطی دچــار کمبودهایی 
هســتند، ابراز داشــت: این کتابخانه ها 
کمبودهای این مناطق را جبران می کند، 
بنابراین این عمل از طرفی از نیت خالص 
و پاکی صادر می شود و از طرفی به جایی 
اثابت می کند که حق است. سومین نکته 
هــم اینکه مربــوط به حــوزه کتاب و 

کتابخوانی می شود.
به گفته این مقام مسئول، ما مسلمان 
هســتیم و از اهمیت کتاب در اســلام و 

مساله کتاب و کتابخوانی واقفیم و از سوی 
دیگر ایــن جامعه هــدف عمدتا دانش 
آمــوزان، نوجوانان و جوانان هســتند و 
می دانیم اگر این قشــر با کتاب مانوس 
شوند چه اثری در مسائل فرهنگی و بهبود 

وضع جامعه در آینده دارد.
مختارپور ضمن تجلیل از خادمان 
این کار فرهنگی متذکر شد: بنابراین از 
هر سو بنگریم این کار بسیار ارزشمند 
است و انشاءلله مقبول حضرت حق قرار 
می گیرد، مطمئنم بسیار مفید، ماندگار و 
مردمی و در راستای کاری است که رهبر 
انقلاب از نیروهای جهادی مومن انقلابی 

انتظار دارند.
 

اسماعیلی: پیش از تاسیس هر 
کتابخانه فضای مکانی و محیطی 

آسیب شناسی می شود
محسن اسماعیلی مسئول این گروه 
جهادی ضمن تشریح روند فعالیت ها و 
موضوعات کتاب های کتابخانه ها عنوان 
کرد: بــزودی همزمان با هفته بســیج 

ششمین کتابخانه جهادی در منطقه ای 
محروم در غرب کشــور تاسیس خواهد 

شد.
وی با بیان اینکه هر کتابخانه به نام 
نامــی یکی از شــهدای دفاع مقدس و 
مدافع حرم نامگذاری می شــود، گفت: 
اغلب کتاب ها از سوی خیرین به گروه 
جهادی اهدا می شود، در این کتابخانه 
نیز حــوزه ۵0۲ بســیج دانش آموزی 
ناحیه ۲ آموزش و پرورش، حوزه علمیه 
الزهرا)س(شهرری، مدیریت دبستان 
شهید غیوری و برخی از ناشران از جمله 
مجمــع ناشــران انقــلاب اســلامی، 
انتشارات کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان ، انتشــارات شهید کاظمی، 
انتشارات مدرسه، انتشارات شمع و مه 
وباغ مــوزه دفاع مقــدس... همکار ما 

بوده اند.
اسماعیلی با تاکید بر اینکه پیش از 
دایر شدن کتابخانه در هر منطقه شرایطی 
محیطی، ســنی، جغرافیایــی و حتی 
بهداشــتی آن منطقه بررسی می شود 
افزود: بــرای هر کتابخانه تیمی اقدام به 
مطالعه و بررسی مکانی انجام می دهد، و 
پس از قطعی شدن فضای کتابخانه در آن 
منطقه محروم کتاب ها با توجه به آسیب 
شناسی منطقه ارسال می شود. البته در 
کنار کتاب رایانه و مجلات و نرم افزارهایی 

هم به ساکنان این مناطق ارائه می شود.
در ادامه علیرضا مختارپور دبیرکل 
نهــاد کتابخانه های عمومی کشــور از 
کتابخانه شهید حاج ابراهیم همت که به 

تازگی آغاز به کار کرده نیز بازدید کرد.
ایــن مراســم بــه دلیــل رعایت 
پروتکل های بهداشتی با ظرفیت محدود 

برگزار شد.

ســردار ســرتیپ علی فدوی، 
جانشین فرمانده کل سپاه و فرمانده 
پیشین نیروی دریایی سپاه در برنامه 
تلویزیونــی دســتخط به تشــریح 
برنامه های سپاه پاســداران انقلاب 
اسلامی برای مقابله با تهدیدات آمریکا 
پرداخت.  فدوی درباره برد موشک های 
ایرانــی و تلاش های آمریــکا برای 
محدودیت بر برنامه موشــکی ایران 
گفت: برای ما مســاله مسافت و اینها 
موضوعیت ندارد؛ برای ما دستور رهبر 
معظم انقلاب درباره برد موشک ۲000 
کیلومتر مطرح است. ما براساس این 
۲000 کیلومتر همــه موضوعات را 
تنظیم کرده ایم و هر دستور دیگری 

باشــد، همه لازمه هــای آن فراهم 
می شــود؛ اصلی ترین لازمه اش آدم 
اســت. جانشــین فرمانده کل سپاه 
توضیح داد: چندین ســال پیش آقا 
فرمودند درباره دقت موشکی کار کنید. 
موشکی که می زنید برای کشتار جمعی 
نیست؛ بلکه هدف زن است، مثل این 
که تک تیرانداز بخواهد تیری بزند، باید 
این چنین موشک بخورد. چه موشکی 
باشــد؟ موشــکی که برد آن ۲000 
کیلومتر باشد، ســر موشکی 1۵00 
کیلوگرم اســت و مثلا این شش متر 
مربع هدف است. الان موشک های ما 

در این وضعیت است.
وی همچنین درباره ســرعت 

شناورهای ایرانی اظهار کرد: در موضوع 
دریایی هنوز در سال 1۳۹۹ شمسی یا 
۲0۲0 میلادی در هیچ نیروی دریایی 
در دنیا سرعت های بالاتر از ۳۵ نات معنا 
و مفهومی جاری و ساری ندارد. من دو 
سال و یک ماه است که از نیروی دریایی 
بیرون آمده ام. من در نیروی دریایی که 
بودم شناور موشــک انداز با ۹۲ نات 
سرعت را تســت کردیم؛ یعنی 176 
کیلومتر بر ساعت و به زودی به 100 
نات می رسیم. فدوی همچنین درباره 
مجبور بــودن نیروهای آمریکایی به 
مکالمه با زبان فارسی در خلیج فارس 
گفت: یک روزی در دهه ۹0، به مرکز 
کنترل که دائم با آمریکایی ها ارتباط 

برقــرار می کردنــد، گفتیــم اینجا 
خلیج فارس است و از این به بعد باید 
فارســی صحبت کنید. از آن به بعد 
آمریکایی ها و بعدا غیرآمریکایی ها، 
فارسی زبان در ناوهای خود دارند. ایرانی 
نیســتند، یعنی فارسی زبان هستند 
یعنی آمریکایی ها مانند بلبل فارسی 
حرف می زننــد. وی ادامه داد: همین 

الان هم این طور است. البته به طور صد 
درصد این کار را نکردیم، چون اگر به 
صــورت صد درصــدی ایــن کار را 
می کردیم، بچه های ما انگلیسی را رها 
می کردند.  فــدوی درباره تســلط 
نیروهای سپاه به زبان انگلیسی گفت: 
نیروهای ما باید مسلط به زبان انگلیسی 
باشند و به این دلیل گفته شد گاهی 
انگلیسی صحبت کنند و گاهی فارسی 
صحبت کنید، ولی غالبا فارسی باشد که 
این برادر پاســدار ما آقای زنگویی از 
منطقه دوم نیروی دریایی سپاه روزی 
که خدمت آقا بودیم، من معرفی کردم. 
گفتم کسی که با آمریکایی ها صحبت 
می کرد ایشان بود که به زبان انگلیسی، 

هندی و بقیه مسلط است. آقا نگاهی 
کرد و گفت خدا را شــکر فقط صدای 
آقای زنگویی را شنیدند و اگر ایشان را 
می دیدند زهره ترک می شــدند. آن 
خنده در عکس ها سر همین موضوع 
است. وی همچنین درباره مباحثی که 
گاهی درباره پذیرش قطعنامه ۵۹۸ از 
سوی امام )ره( و دلایل این ماجرا مطرح 
می شود، گفت: فرآیند تصمیم ولی فقیه 
مهم نیست و نباید توجه کنید. به هر 
دلیلــی، مهم نیســت. برخی مواقع 
متاسفانه دوستان بیان می کنند که در 
چه فرآیند امام یا آقا دستور داده اند و به 
فرآیند توجه می کنند؛ این گرفتاری 

است.

امیرسرتیپ حیدری می گوید: 
تمامی ۲۸ بیمارستان نیروی زمینی با 
تمام توان و امکانات در سراسر کشور 
مشــغول ارائه خدمات بهداشــتی و 

درمانی به بیماران کرونایی هستند.
امیر کیومرث حیدری فرمانده 
نیروی زمینی ارتش  با حضور در مراسم 
تشــییع پیکر مطهر شــهید مدافع 
سلامت »ابوالفضل محمدعلیزاده« 
همسر رئیس بیمارستان هاجر نیروی 
زمینی ارتش، گفت: تجارب اربعین و 
وجود نازنین حضرت زینب کبری)س( 
دانشگاهی از علم، ولایت مداری، ایمان، 
جهاد و شهادت در راه خداوند است. اگر 
تجربــه گران بهای عاشــورا، کربلا و 
حضرت زینب کبــری)س( نبود، ما 

چگونه می توانستیم به خانم سوسن 
عزیزمحمدی رئیس بیمارستان  هاجر 
دلداری داده و چگونه می توانستیم از 

صبر و استقامت صحبت کنیم.
فرمانده نیــروی زمینی ارتش 
تصریح کــرد: زینب کبــری)س( 
فارغ التحصیل همیشه جاوید دانشگاه 
کربلا است، زینب)س( سنگ صبور 
فرزندان، همسران و مادران شهداست. 
امــروز »عزیزمحمدی« ریاســت 
بیمارستان  هاجر زینب گونه در عرصه 

کربلای کرونا، جهاد و ایثار می کند.
به گزارش مهــر، امیر حیدری 
افزود: از افتخارات ارتش و نیروی زمینی 
این اســت که توانسته است در بستر 
خودش خانمی  زینب گونه پرورش دهد 

آن هم در این عرصه سخت اجتماعی 
کرونا که وحشت به جان جامعه افتاده 
و روزانه ده ها نفر از هموطنانمان را به 

کام مرگ می کشاند.
وی تأکید کرد: یک زینبی باید در 
این عرصه ظهور و بروز پیدا می کرد تا در 

این بیمارســتان بزرگ هم پرستار 
نیازمندان باشد، هم مددکاری کند، هم 
کار فرهنگی، مدیریتی و هم پرستاری 
عزیزانش را انجام بدهد، عزیزمحمدی 
و شهید ابوالفضل محمدعلیزاده هر دو 
در این عرصه حضور نورانی داشتند، دو 

همرزم و هم سنگر که متأسفانه امروز ما 
به سوگ جانکاه شهید محمدعلیزاده 

نشسته ایم.
فرمانده نیروی زمینی ارتش در 
ادامه یادآور شــد: امــروز تمامی ۲۸ 
بیمارستان نیروی زمینی ارتش با تمام 
توان و امکانات در سراسر کشور مشغول 
ارائــه خدمات بهداشــتی و درمانی 
هستند و تا ریشه کن کردن ویروس 
منحــوس کرونا این مســیر را ادامه 
خواهنــد داد. عزیزمحمــدی در 
بیمارستانی حضور دارند که خط مقدم 
۲۸ بیمارســتان ما در مبارزه با کرونا 
است؛ زیرا که بیمارستان  هاجر مطلقاً 
مختص بیماران کرونایی بوده است و 
الحمــدلله بــا ریاســت عالمانــه 

عزیزمحمدی این بیمارستان در این راه 
سخت به نحو اکمل و بهترین حالت 

ممکن عمل کرده است.
امیر حیدری با  اشاره به آیه شریف 
»و لا تحَسَبَنَ الذَّینَ قُتِلوا فیِ سَبیلِ الله 
امواتاً بلَ أحَیاءٌ عِنــدَ ربَهِِّم یرُزقَون«، 
گفت: شــهدا در قرآن این گونه مورد 
عنایت خداوند قرار می گیرند، یعنی باید 
بین کسی که می میرد با کسی که به 
شهادت می رسد، تفاوت قائل شویم؛ 
شهادت یعنی اینکه خداوند برای یک 
شخصی به نام و مشخصات آن شخص 
دعوتنامه می فرســتد و او را گلچین 
می کنــد، ماننــد شــهید عزیز ما 
محمدعلیــزاده که دعــوت حق را با 

شهادت لبیک گفته است.

4پروژهمهممعاونتعلمیوفناوریریاستجمهوری
افتتاحشد

روحانی:دولتازشرکتهایدانش
بنیانحمایتمیکند

رئیس جمهوری  در بیست و ششمین هفته از افتتاح 
طرح های مهم ملی کشور با شعار تدبیر و امید برای جهش 
تولیــد، 4 پروژه مهم معاونت علمی و فناوری ریاســت 
جمهوری و وزارت جهادکشاورزی را افتتاح کرد. در این 
مراســم، طرح تولید فرآورده های مشــتق از پلاسما در 
اســتان البرز، طرح تولید واکسن سرطان دهانه رحم در 
استان تهران، طرح تولید ماده اولیه دارویی سِرترِالین در 
استان مرکزی و خط تولید بایوفسفات بایوران نیز از سوی 
وزارت جهادکشاورزی در استان البرز به طور رسمی آغاز 
شد. برای اجرای این 4 پروژه ۵04 میلیارد تومان اعتبار 
صرف شــده و با بهره برداری از این طرح ها ۳۳۹ فرصت 
اشتغال پایدار مستقیم ایجاد خواهد شد. به گزارش پایگاه 
اطلاع رســانی ریاســت جمهــوری، حجت الاســلام 
والمســلمین حســن روحانی پس از صدور فرمان آغاز 
بهره برداری 4 طرح ملی در حوزه معاونت علمی و فناوری 
ریاســت جمهوری و وزارت جهاد کشاورزی که با تلاش 
شــرکت های دانش بنیان به نتیجه رسیده است، گفت: 
امروز تعداد شــرکت های دانش بنیان نسبت به 7 سال 
گذشته 100 برابر شده و برای ما بسیار مهم است که نسل 
جوان و تحصیلکرده کشور فضایی برای فعالیت و تعالی 
علم و دانش خود داشته باشند. رئیس جمهوری با اشاره 
به طرح هایی که در زمینه دارو و واکسن افتتاح شد، اظهار 
داشت: موضوع تولید دارو در جهان امروز بسیار مهم است 
و اینکه امروز یک طرح برای ساختن واکسن انسانی و برای 
درمان یک بیماری شایع به بهره برداری رسید، برای کشور 
بســیار موجب امیدواری در تأمین دارو و حتی صادرات 
مواد دارویی است. روحانی با بیان اینکه شرکت های دانش 
بنیان این امیدواری را ایجاد کرده اند که می توانیم گام به 
گام در عرصه تولید نیازمندی های دارویی کشور در داخل 
بی نیاز شــویم، تصریح کرد: هرگونه سیاســتگذاری و 
تسهیل گری در زمینه فعالیت این شرکت ها لازم باشد، 

از سوی دولت انجام خواهد شد.
رئیس جمهوری با اشاره به اینکه دستیابی به توان 
تولید گسترده واکسن و بویژه واکسن های انسانی از ابتدای 
فعالیت دولت یازدهم مورد تأکید بوده است، خاطرنشان 
کرد: باعث خوشــحالی است که معاون علمی و فناوری 
ریاســت جمهوری امروز اعلام کردنــد در زمینه تولید 
واکسن آنفلوانزا گام های بلندی برداشته شده و ساخت 
این واکسن در ماه های آینده به ثمر خواهد رسید که این 
برای مردم بسیار آرامش بخش خواهد بود. روحانی با اظهار 
خشنودی از اینکه بسیاری از فعالیت های دانش بنیان در 
کشور با سرمایه گذاری بخش خصوصی انجام می شود، 
گفت: موضوع تأمین نیازهای دارویی و غذایی برای همه 
کشــورها جزو مســائل مهم و امنیت آفرین اســت که 
شرکت های دانش بنیان در کشــورمان در هر دو زمینه 
فعالیت های بسیار خوبی داشتند. رئیس جمهوری با بیان 
اینکه باید تلاش کنیم شــیوه تجویز و مصرف دارو و نیز 
مصرف مواد غذایی در کشورمان اصلاح شده و از مصرف 
بی رویــه و اتلاف مواد غذایی و دارو پرهیز شــود، اظهار 
داشت: گزارش های آماری حاکی از ضایعات 40 درصدی 
مواد غذایی در کشــورمان است که باید برای اصلاح این 

جانشین فرمانده کل سپاه در برنامه تلویزیونی دستخط مطرح کردوضع اقدام مؤثر و جدی انجام شود.

هدفگذاریسپاهبرایتولیدموشکهای2000کیلومترینقطهزن

فرمانده نیروی زمینی ارتش:

بیمارستانهایارتشدرخطمقدممبارزهباکروناهستند

تقدیروزیرفرهنگوارشاداسلامیاز
همراهیرسانههابامدافعانسلامت

تحتتعقیب
قرارگرفتن

۴۶
آمریکایی

علی باقری کنی دبیر ستاد حقوق بشر قوه  قضائیه جمهوری اسلامی ایران گفت: ما با تمام ابزارهای قانونی و حقوقی که در عرصه های داخلی و بین المللی 
وجود دارد با عزمی جدی برای مقابله با جنایت ها ایستاده ایم و امروز اعلام می کنم اسامی ۴۶ شخصیت حقیقی و حقوقی آمریکایی را که به نوعی دخیل 
در تحریم های ظالمانه و ضدانسانی علیه ملت ایران بودند در اختیار دادستان تهران قرار دادیم تا طبق مواد قانونی تحت تعقیب قرار دهند ، طبق 
قوانینی که در اختیار دستگاه قضایی است و بر اساس ماده ۵ قانون مقابله با اقدامات تروریستی، اسامی این افراد به دادستان تهران اعلام می شود 
تا آنها را تحت تعقیب قضایی قرار دهند و رســیدگی کنند ، امروز توفیقی دست داد در خدمت همکاران در بیمارستان مفید باشیم و از تلاش ها و 
اقدامات جهادی کادر درمان و سلامت کشور در مبارزه با ویروس کرونا با وجود تحریم های ظالمانه قدردانی کنیم ،  این اطمینان را به مردم می دهیم 
که درســت است دشمنان از هیچ اقدام جنایتکارانه ای دریغ نمی کنند اما کادر درمان با همه تلاش اجازه نمی دهند خللی در تامین دارو و درمان و 

نیازهای بیماران ایجاد شود.



تحولاتاساسیدربازاروصنعتخودروباورودمحصولاتجدیدسایپا
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای 
وزارت کشور گفت: گروه خودروسازی سایپا در سال 
هــای اخیــر در زمینه طراحــی و تولیــد خودرو 
پیشرفت های قابل توجهی داشته است و همچنین 
تلاش کرده محصولاتی بر اساس ذائقه و سلیقه مردم 

تولید کند.
بابــک دین پرســت در حاشــیه بازدیــد از گروه 
خودروســازی ســایپا و روندی که این مجموعه در 
طراحی و تولید محصولات جدید طی می کند، گفت: 
اقدامات متعدد و شایسته  ای در مجموعه سایپا انجام 
می شود که مردم از بخش قابل توجهی از آن اطلاع 
ندارند، بدین جهت ضرورت دارد که توانمندی های 

گروه خودروسازی سایپا اطلاع رسانی شود.
وی ادامه داد: نگاه ها به خودروسازی سایپا این است 
که این مجموعه تنها تولیدکننده خودروی پراید بوده 
است اما اگر فعالیت هایی که در مرکز تحقیقات سایپا 
انجام می شود در سطح وسیع اعلام شود، مردم و به 
خصوص منتقدان صنعت خودرو داخلی متوجه می 
شوند که این بخش طی سال های اخیر پیشرفت های 

چشمگیری داشته است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای 
وزارت کشور افزود: صنعت خودرو سال های متمادی 

است که تخطئه شده و این گونه تصویرسازی شده که 
تولید خودرو در ایران با پیشرفتی همراه نبوده است 
اما طراحی و تولید خودروهای جدید گویای آن است 
که صنعت خودروی کشورمان به سمت پیشرفت در 

حال حرکت است.
وی تاکیــد کــرد: خودروهای جدیــدی که گروه 
خودروسازی سایپا طراحی و تولید کرده است، نوید 
دهنده اتفاق های خوب است و از همه مهم تر اینکه 
خودروهای جدید که سال آینده وارد بازار خواهد شد 
با همت و تلاش مهندســان داخلی به نتیجه رسیده 

است.
وی خاطرنشان کرد: فعالان صنعت خودرو باید تمام 
تلاش خــود را بــرای جلوگیری از قضــاوت های 
غیرعادلانه انجام دهند؛ وقتی صنعت خودرو در صدر 

لیست تحریم های ظالمانه قرار می گیرد بدان معنا 
است که دشمن اشتغال و صنعت مهم کشور را هدف 
قرار گرفته است چرا که اطمینان دارد صنعت خودرو 

در مسیر پیشرفت قرار گرفته است.
دین پرســت اظهارداشــت: صنعت خودرو با وجود 
تحریــم های ســخت زمین گیر نشــد و برعکس 
پیش بینی ها پیشرفت های قابل توجهی داشته است 
و به نظر می رســد، ســال آینده صنعت خودرو و به 

خصوص سایپا جهش تولید داشته باشند.
وی با بیان اینکه صنعت خودرو با وجود تحریم و شیوع 
ویروس کرونا توانست مواد اولیه و قطعات مورد نیاز 
خودرو را تامین کند و به سمت کاهش معوقات خود 
حرکــت کند، تصریح کرد: با ورود محصولات جدید 
سایپا به بازار که در آن ذائقه و سلیقه مردم به خوبی 
دیده شــده است، شــاهد تحولات اساسی در بازار و  

صنعت خودرو خواهیم بود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای 
وزارت کشــور افزود: صنعت خودرو یکی از پیشران 
های اقتصادی کشور است و حداقل 60 صنعت در این 
حوزه استراتژیک فعال است بدین جهت تمام بخش 
ها برای کمک به اقتصاد و معیشت مردم باید به این 

صنعت کمک کنند.

www.etebar.net
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علی جدی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس نماینده  از کارخانه بهمن موتور گفت: چنانچه در سیاست گذاری ابتدا بخش خصوصی تقویت می شد تا رقابت در کشور شکل گیرد، هم اکنون اوضاع 
و شرایط بهتر بود ، این شرکت همواره محصولات متنوع و باکیفیتی تولید می کند و با وجود طرح ساماندهی خودرو در کمیسیون صنایع و معادن مجلس، به دنبال این هستیم تا از تولیدکنندگان 
متفاوت بازدید کنیم و بهمن موتور از جمله آنها است. وی  به تقویت بخش خصوصی در ادامه طرح ساماندهی خودرو اشاره و تصریح کرد: بهمن موتور به عنوان یکی از مجموعه های موفق خصوصی، 
خودروهای باکیفیتی تولید می کند و با وجود مشکلات و موانع پیرامون تحریم، خطوط تولیدی آن همچنان پایدار و در حال تولید است و این نقطه قوتی است که باید از این ظرفیت ها برای تولید 
خودروی با کیفیت در کشور بهره بریم. نماینده شیروان با اشاره به اینکه باید مشکلات خودروسازی به صورت ریشه ای حل شود خاطرنشان کرد: باید شرایط را برای بخش خصوصی فراهم کرد تا 
پیشرفت کند و از این مسیر زمینه رقابتی شدن بازار را ایجاد کنیم. به نظر این عضو کمیسیون صنایع بهمن موتور یکی از مجموعه هایی است که می تواند گروه بهمن را در سطحی قرار دهد تا رقابت 

کند و بازار را متعادل سازد.

تقویتبخش
خصوصیسبب
ایجادتعادلدر
تولیدخودرو

میشود

رئیس کمیســیون اقتصادی 
مجلس شورای اسلامی می گوید 
از آنجایی که ایران رفتار جدیدی 
در ارتباط با چین و روسیه و رفتن 
به ســمت ارزهای مشترک و 
پیمان های پولــی و روش های 
جدید نقل و انتقــال در پیش 
گرفته، آمریکا موفقیتی در حوزه تحریم بانک های ایرانی به 
دســت نمی آورد.  به گــزارش خبرنگار خبرگزاری خانه 
ملت، محمدرضا پور ابراهیمی داورانی درباره تحریم 1۸ بانک 
ایرانــی از ســوی ترامپ، گفت: هرچنــد از ابتدای اعمال 
تحریم های آمریکا علیه ایران، مجموعه فعالیت های نظام 
بانکی به شــکلی تحت تأثیر این تحریم ها قرار گرفت اما 
جمهوری اسلامی متناسب با این تحریم ها اقداماتی انجام داد 
تا تأثیر آن ها را به حداقل برساند از جمله دور زدن تحریم ها و 
روش های مختلفی که نظام بانکی به شکلی مدیریت کرد تا 
کشور علیرغم مواجهه با تحریم جلو رود. نماینده مردم کرمان 
و راور در مجلس شــورای اسلامی افزود: از سال ۹1 تاکنون 
چه پیش از برجام و چه پس از برجام اهدافی که آمریکایی ها 
برای تحریم حوزه بانکی اعمال کردند، عملیاتی نشد و شرایط 
ما در چند سال گذشته عملا بیانگر این است که فعالیت های 
نظام بانکی تغییر چندانی نداشته زیرا ایران رفتار جدیدی در 
ارتباط با چین و روسیه و رفتن به سمت ارزهای مشترک و 
پیمان های پولی و روش های نقل و انتقال جدید داشته، لذا 
برای آمریکایی ها موفقیتی حاصل نشد. این نماینده مردم در 
مجلس یازدهم با بیان اینکه 1۸ بانک تحریم شده اخیر، عموما 
بانک های غیردولتی هستند، تصریح کرد: این تحریم ها از قبل 
هم وجود داشته و اکنون بیشتر یک شوی سیاسی و رسانه ای 
اســت که نشــان می دهد آمریکا از تحریم های اقتصادی 
نتیجه ای نگرفته است. لذا این تحریم ها تأثیری بر اقتصاد ایران 
نخواهد داشت و نظام بانکی ما می تواند مسیر خود را پیش 
ببرد. وی با بیان اینکه نظام بانکی در سال گذشته حدود ۸0 
میلیــارد دلار مجموعــه ارز تراز تجاری کشــور را در اوج 
تحریم های آمریکا تبادل کرده اســت، ادامــه داد: ایران از 
شرایطی که آمریکا می خواسته برایش ایجاد کند عبور کرده 
و ایــن تحریم ها تأثیری در روند جاری کشــور ندارد. این 
محدودیت ها از سال ۹1 وجود داشته و حالا شاید شدت آن 
بیشتر شده باشد و ما با سختی هایی روبرو باشیم اما تجربه ما 
هم بیشتر شده و آن ها نمی توانند جمهوری اسلامی ایران را 

متوقف کنند.
روش های کارشناسی و منطقی جدید ایران برای 

تبادلات بانکی
وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی روش های کارشناسی 
و منطقی جدیدی برای تبادلات بانکی دارد، اضافه کرد: ما 
پیشنهاداتی در کمیسیون اقتصادی داریم که می توانیم آن ها 
را در قالب کمیته ضد تحریم مجلس و کمیسیون اقتصادی 
عملیاتی کنیم. رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس اضافه کرد: 
طراح تحریم ها در گزارشی به دولت فعلی آمریکا رسما اعلام 
کرد که تحریم های جدید باعث شــده ایران در نحوه رفتار 
متقابل شیوه جدیدی داشته باشد و بتواند در مواجهه با نظام 

بانکی دنیا مشکلاتش را حل کند.

گفتگو-1خبـــر

مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو، هم زمان با هفته 
گرامیداشــت دفاع مقدس، در دیدار با فرزندان شــهدا و 
جانبازان سرافراز شاغل در این شرکت ضمن تکریم آنان، از 
برگزاری نخستین کنگره ایثارگران و خانواده شهدای ایران 
خودرو پس از سپری شدن دوران کرونا در سال آینده خبر 

داد.
در ســنگر تولید با روحیه جهادی مقابل اســتکبار 

ایستاده ایم
ایکوپرس- فرشــاد مقیمی، با اعلام این که تکریم 
خانواده شهدا و جانبازان در فرهنگ هر ایرانی نهادینه شده 
است، وجود یادمان شهید گمنام در ایران خودرو را عامل 
برکت این شرکت توصیف کرد و گفت: به عنوان نخستین 
واحد صنعتی، میزبان شهیدی گمنام بوده ایم و از این برکت 
و رحمت به دور از نگاه سیاســی و مادی استفاده خواهیم 

کرد.
مقیمی با بیان این که اقدامات ما در مقایســه با جان 
فشانی شهدا و جانبازان ناچیز  است، گفت: این عزیزان با 
همه وجود خود  امنیت کنونی ما را تضمین کردند تا بتوانیم 

در آرامش و امنیت به کار و تولید ادامه دهیم.

وی شرایط کنونی کشور را در وضعیت جنگ اقتصادی 
دانســت و افزود: تولید هر قطعه و محصول مانند موشک 
زمین به زمینی است که به سوی استکبار جهانی شلیک 
می شود، اینک ما در سنگر تولید باید با روحیه جهادی به 
روند خودکفایی در همه بخش ها به خصوص صنعت خودرو 

معنای عمیق تری  بخشیم .
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو با تاکید بر این 
که باید شاهد افزایش تولید محصولات با نشان ایرانی باشیم 
افزود: خودرویی که قرار بود با نام و نشــان فرانسوی تولید 
شود در شب ۲۲ بهمن سال گذشته متولد شده و در سال 
آینده وارد بازار خواهد شــد. این محصول یک سر و گردن 

بالاتر از محصولات مشابه خارجی است.
وی ادامــه داد: دنا پلاس اتومات نیز نمونه دیگری از 
محصولات ایران خودرو است که با امکانات و کیفیت روز به 
تولید رسیده است و این توانمندی فنی و مهندسی، نشانه 
روشــنی از وجود زمینه های خلاقیت و نوآوری با روحیه 

جهادی در ایران خودرو است.
مقیمی با اشاره به عملکرد یک سال اخیر ایران خودرو 
گفت:  ما در نبرد سخت اقتصادی، توانستیم با روحیه جهادی 
و اتکا به توان فرزندان کشور، سنگر به سنگر جلو برویم و 

تبعات تحریم را در صنعت خودرو به حداقل برسانیم.
وی افزود: آمار تولید نشان می دهد، در آغاز تحریم های 
ظالمانه تولید روزانه به کم تر از هزار دستگاه خودرو رسیده 
بود و تنها پنج درصد تولید قابلیت تجاری سازی داشت، اما 

امروز تولید روزانه به بیش از دوهزار دستگاه رسیده است.
مقیمی تصریح کرد:  ایران خودرو همیشه یاد و خاطره 
شهدای هشت سال دفاع مقدس را گرامی خواهد داشت 
بدین سبب مدرسه ای که توسط ایران خودرو در منطقه 
محروم سیستان و بلوچستان ساخته شد به نام »شهدای 

ایران خودرو« نام گذاری شده است.

هفتهنامهاقتصادیایران

مقیمی در مراسم تکریم از فرزندان شهدا و جانبازان:

در سنگر تولید با روحیه جهادی مقابل استکبار ایستاده ایم استفادهازارزهایمشترکوپیمانهای
پولیتحریمبانکهایایرانرابیاثرکرد

محمدرضا نجفی منش/ رئیس انجمن 
تخصصــی صنایع همگن قطعه ســازی: 
متاسفانه یک غفلت تاریخی اتفاق افتاد و 
عمق بخشی به داخلی سازی قطعات در زمان 

پایین بودن نرخ ارز انجام نشد. 
اما خوشبختانه درحال حاضر نهضت 
ساخت داخل به جریان افتاده و در همین راستا 
نســبت به برگزاری نمایشگاه قطعاتی که 
تاکنون در داخل ساخته نشده، با همکاری 
شرکت های دانش بنیان و سرمایه گذاران اقدام 
شده است. هدف گذاری این نهضت بر مبنای 
تامین ۹0 درصدی قطعات در کشور است.  
صرفه جویی ۳00 میلیون یورویی قطعات نیز 
تــا پایــان ســال 1400 تحقــق می یابد. 
درحال حاضر بانک های تجارت و ملت نسبت 
به تامین جداگانــه یک هزار میلیارد تومان 
سرمایه مورد نیاز صنعت قطعه اعلام آمادگی 
کرده انــد.  درهرحــال، میــزان نقدینگی 
قطعه ســازان رابطه مستقیمی با نقدینگی 
خودروســازان دارد و در صــورت ادامه روند 
فعلی، زیان ۳0هزار میلیاردی خودروسازان به 
رقمی بالغ بر 70هزار میلیارد تومان خواهد 
رســید که آسیب اصلی را جامعه قطعه ساز 

متحمل خواهد شد. نرخ مواد اولیه در بورس 
نیز به میزان 60 تا 70 درصد به صورت روزانه 
افزایش می یابد و گاه با عدم عرضه موادی نظیر 
فولاد مواجه هستیم، درصورتی که در گذشته 
تامین فولاد از طریق سیستم مچینگ بود.  
ضمن این که از ســال ۹7 تا ۹۹ بسیاری از 
قیمت ها اصلاح نشده اند، این در حالی است 
که در ســال جاری بــا افزایش 6۵ درصدی 
هزینه های تولید مواجه هستیم که مشتمل 
بر افزایش 44 درصد هزینه کارگری و رشد دو 
برابری نــرخ ارز اســت.  بنابراین نیازمند 
سرعت بخشی به تعدیل قیمت ها هستیم.  در 
همین شــرایط نامســاعد تخصیص ارز به 
قطعه سازان، بر اساس برآوردهای ستاد مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز، رقمی بالغ بر ۲.4میلیارد 
تومان قطعه یدکی قاچاق وارد کشور شده و 
قریب به 100هزار خودرو ناقص در پارکینگ 
خودروسازان معطل تامین قطعه است.  اما در 
صورت ترخیص کالا از گمرک و تخصیص ارز 
از سوی بانک مرکزی، رشد تولید و اشتغال زایی 
محقق می شود و خواب آشفته دشمنان که به 
دنبال شکست ایران از ناحیه تحریم ها هستند، 

تعبیر نخواهد شد.

 به پرداخت ملت در قراردادی با بانک 
شهر، پایانه های فروشگاهی این بانک را به 
سوئیچ پرداخت خود متصل کرد تا ضمن 
اتصال دستگاه های کارتخوان بانک شهر به 
سوییچ خود، این شبکه پایانه ایی را تحت 
پشتیبانی 1700 نیروی پشتیبان در سراسر 
کشــور قــرار دهــد . این ســوئیچ دارای 
قابلیت هایی مثل نظارت و پردازش بهینه 
انواع تراکنش ها در حجم بالا، مدیریت  این 
شرکت در همراهی جدیدی با دستگاه های 
کارتخوان بانک شهر، اعلام کرد امکان افزودن 
خدمات تازه به گزینه های خدماتی شرکت 
»به پرداخــت ملــت« با بهره گیــری از 
توانمندی های نیروهای متخصص و فنی 
ایجاد شد. سوئیچ پرداخت در واقع واسطه ای 
است که سخت افزار، نرم افزار و پایگاه داده 
پیام هــای مربــوط بیــن تراکنش ها در  
خودپردازها را دربر می گیرد و وظیفه انجام 
تراکنش و ایجاد ارتباط بین چند مشتری و 
یک سیستم پشتیبان مالی را به عهده دارد. 
بانک ها از ایــن روش می توانند از چندین 
کانال، به مشــتریان خــود خدمت کنند. 
استراتژی کاهش بهای تمام شده و افزایش 

ســطح کیفی خدمات در ۵ ماه نخســت 
سال جاری، سهمی معادل 7۵/ ۵0 درصد در 
مبلغ تراکنش ها و ۳۹/ 46 درصد از بازار در 
تعداد تراکنش ها بین 1۲ شرکت متصل به 
سوئیچ شاپرک را برای این شرکت به همراه 
داشــت. بــه گــزارش اعتبار بــه نقل از 
روابط عمومی شــرکت به پرداخت ملت 
پرچمداری بازار پرداخت الکترونیک کارتی، 
مهم ترین مزیت اتصال پایانه های فروشگاهی 
بانک شهر به سوئیچ پرداخت این شرکت 
خواهد بود. از دیگر زمینه های همکاری در 
این قــرارداد؛ نصب و راه انــدازی، آموزش، 
جابه جایی و پشتیبانی ســخت افزاری و 
نرم افزاری و پاســخگویی به بهره برداران 
پایانه های فروشگاهی در سراسر کشور است. 
متصل شدن سوئیچ پرداخت الکترونیکی 
ملت به بانک شهر از پایانه های فروشگاهی 
این بانک با 1700 نیرو در سراســر کشور 
پشتیبانی خواهد کرد. گفتنی است که بانک 
شــهر با فعالیت های متنوع مالی، پولی و 
ســرمایه گذاری در بخش های مختلف در 
صنعت بانکداری ایران کوشیده در بازار پولی 

کشور حضوری فعال داشته باشد.
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سعید مدنی/ کارشناس 
ارشد صنعت خودرو

با کاهش تولید خودرو در 
کشــور، دوباره زمزمه واردات 
کامیون های کارکرده شنیده 
می شود؛ وارداتی که پشتوانه 
آن مشخص نیست و با توجه به 

نرخ فعلی ارز، حتی قرار نیست از نظر قیمتی تفاوت چندانی 
با مدل های صفر بازار داشته باشد.

با کاهش تولید خودرو در کشــور، دوباره زمزمه واردات 
کامیون های کارکرده شنیده می شود؛ وارداتی که پشتوانه آن 
مشخص نیست و با توجه به نرخ فعلی ارز، حتی قرار نیست از 
نظر قیمتی تفاوت چندانی با مدل های صفر بازار داشته باشد. 
بنابراین نبود توجیه اقتصــادی برای خرید این خودروها، 
معضلی است که می تواند واردات و البته نوسازی ناوگان را با 
شکست مواجه کند و در کنار نبود رونق تولید برای خودروهای 
باری در کشور، چالش های نوسازی و دستیابی به ناوگانی 
جوان تر را بیشتر کند. این در حالی است که به گفته سعید 
مدنی، رونق در خودروهای تجاری به رونق اقتصادی یک 
کشور گره خورده و بدون رونق اقتصادی دستیابی به افزایش 
تیراژ خودروهای سنگین در یک کشور تقریبا ناشدنی است. 
مدیرعامل اسبق خودروســازی سایپا همچنین واردات 
خودروهای کارکرده را تنها در شرایط خاصی موفقیت آمیز 
می داند که با توجه به شرایط فعلی کشور دسترسی به این 

شرایط امکان پذیر نیست. 
   موفقیت واردات با کنترل و نظارت بر مدل های 

دست دوم
وی درخصوص واردات خودروهای دست دوم اروپایی به 
منظور نوســازی ناوگان فرسوده کشــور گفت: »واردات 
خودروهای دســت دوم خارجی در صورتی موفقیت آمیز 
خواهد بود که کنترل شده باشد و نظارت درستی روی آن 

انجام شود« 
 »به عنوان مثال خودروهایی شامل این طرح شوند که 
حداقل ۵ سال از عمر مفید آن ها باقی مانده باشد، استانداردها 
و الزامات قانونی کشور را پاس کنند و از استانداردهای روز دنیا 

برخوردار باشند.« 
 »کامیون های دست دوم خارجی باید با قیمت مناسب و 
بدون انتقال ارز وارد کشور شود تا فشاری هم به دولت از نظر 
تامین نقدینگی و ارزی وارد نشود. به این منظور بهتر است 
برای واردات این خودروها از ارز صادرکنندگان و سرمایه گذاران 

در خارج کشور استفاده کرد.« 

دستوروزیرصنعتبرایارائه
راهکارهایساماندهیبازارخودرو

وزیر صنعت دستور داد راهکارهای ساماندهی بازار خودرو 
با بهره  گیری از ظرفیت تخصصی همه صاحب نظران این 
حوزه به ویژه مجلس شورای اسلامی و تشکل ها تا پایان هفته 

جمع بندی شود.
 علیرضا رزم حسینی این مطلب را در کمیته خودرو که به 
منظور بررسی شرایط موجود و راهکارهای پیشنهادی برای 
ساماندهی بازار این کالا تشکیل جلسه داد، اعلام کرد. در این 
جلسه همچنین مدیران عامل شرکت های ایران خودرو و 
سایپا و برخی از مدیران شرکت های قطعه سازی ضمن ارائه 
گزارشی از وضعیت موجود این شرکت ها، مسائل و مشکلات 

مربوطه را ارائه کردند.

پرداخت100درصدیتسهیلات
کروناتوسطشعبهطبسملل

به گزارش روابط عمومی موسسه اعتباری ملل، در 
پی پرداخت 100 درصدی تسهیلات کرونا )ویژه ی 
مشاغل آســیب دیده( توسط شعبه طبس موسسه، 
معاونــت محتــرم اداره کل و اداره تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی شهرستان طبس بصورت ویژه از این شعبه 
تقدیر و تشکر بعمل آوردند. در رده بندی اعلامی از سوی 
آن اداره کل سایر بانکهای شبکه بانکی کشور در رتبه 
های بعدی قرار داشتند و این موسسه با پرداخت کامل 
پرونده های تسهیلاتی معرفی شده رتبه نخست را به 
خود اختصاص داد. روابط عمومی موسسه اعتباری ملل 
برای این عزیزان و ســایر همــکاران، توفیق خدمت و 

بهروزی بیش از پیش آرزو می نماید.  

شتاب در توسعه صنعت حمل ونقل ریلی کشور
افتتاحنمایشگاهدائمیجهادخودکفایی

صنعتریلی
 با حضور وزیر راه و شهرسازی و وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح نمایشگاه دائمی جهاد خودکفایی صنعت 
ریلی افتتاح شد و طی آن، تفاهم نامه ای بین شرکت راه آهن 

و وزارت دفاع جهت توسعه همکاری ها به امضاء رسید.
به گزارش  اعتبار به نقــل از  پایگاه خبری وزارت راه و 
شهرسازی،  با حضور محمد اسلامی، وزیر راه و شهرسازی، 
امیر حاتمی، وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و سعید 
رسولی، مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران، 
حمید رضا حاجی بابایی، رییس کمیسیون برنامه و بودجه 
مجلس شورای اسلامی به همراه دیگر مدیران و اصحاب 
رسانه، نمایشگاه دائمی جهاد خودکفایی صنعت ریلی در 

ایستگاه راه آهن تهران افتتاح شد.
در این مراسم، همچنین وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای 
مسلح  و مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران 
در حضور وزیر راه و شهرسازی تفاهم نامه حمایت از ایجاد 
و توسعه همکاری های مشترک راهبردی در حوزه تولید و 

تأمین مالی و سرمایه گذاری را به امضاء رساندند.



وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: دولت به دنبال واســپاری 
آذرآب، هپکو و واگن پارس بر اساس اصل 44 قانون اساسی است. 
، علیرضا رزم حسینی در نشست پیگیری مشکلات شرکت های 
آذرآب، هپکو و واگن پارس که با حضور استاندار اراک و نماینده 
مردم اراک در مجلس شــورای اسلامی برگزار شد، با بیان این 
مطلب افزود: هپکو، آذرآب و واگن پارس مجموعه کارخانجات 
استراتژیکی برای کشور هستند که متاسفانه با مشکلات عدیده 
مدیریتی در چند سال اخیر روبرو بوده اند. وی با بیان اینکه این 
۳ شرکت مهم باید به مجموعه های توانمندی که توانایی مدیریت 
آنها را دارند، واگذار شوند، گفت: مسئولان دولت مجدانه خواهان 
پیگیری و رفع مشکلات این سه مجموعه مهم و فعال شدن آنها 
هستند. وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه رفع موانع 
تولید را در دستور کار داریم، تصریح کرد: فعال کردن واحدهای 
راکــد و رفع موانع تولید را به عنوان یکی از اولویت برنامه ها به 
مجلس ارائه داده  و بر همین محور نیز حرکت می کنیم که حل 
مشکلات این سه کارخانه نیز در همین راستا است. رزم حسینی 
با اعلام اینکه مشکلات این شرکت ها قابل حل است، اضافه کرد: 
افزایش اشتغال و تثبیت مدیریتی با واسپاری این مجموعه ها به 
شرکت های توانمند و ورود سرمایه گذاری جدید محقق خواهد 
شد. وی همچنین با تاکید بر ضرورت تعامل و هماهنگی دستگاه 
های ذیربط در امر فعال شــدن این سه شرکت بزرگ، گفت: 
مجموعه های بزرگ کشــور همانند قرارگاه  خاتم الانبیاء اگر 
آمادگی لازم برای فعال کردن این شرکت ها را دارند، پای کار 
بیایند و با این شرکت ها وارد انعقاد قراردادهای همکاری شوند. 
وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین از سازمان های توسعه ای 
مانند ایمیدرو و ایدرو نیز خواست تا قراردادهای تازه ای با این 

شرکت ها منعقد کنند.

 احمد راســتینه هفشــجانی،
گفت: پــروژه راه آهن مبارکه - 
سفیددشت به شهرکرد، جزو 
پروژه هــای اقتصاد مقاومتی و 
جهــش تولیــد چهارمحال و 
بختیاری است.   نماینده مردم 
شــهرکرد، بن و  سامان و عضو 
مجمع نمایندگان استان چهارمحال و بختیاری در مجلس 
شــورای اسلامی از پروژه راه آهن مبارکه - سفیددشت به 
شهرکرد بازدید کرد. وی در بازدید از این پروژه با بیان اینکه 
طول مسیر این پروژه حدود ۹0  کیلومتر است، اظهار کرد: 
برای اتمام زیر ساخت این پروژه حدود 6۵0 میلیارد تومان 
اعتبار مورد نیاز بود که در سال جاری4۵0 میلیارد تومان 
از این اعتبار تامین شده است. او با بیان اینکه پروژه راه آهن 
۳۳ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد، افــزود: طبق برنامه 
زمانبندی اولیه این پروژه باید ظرف مدت 4۸ ماه به پایان 
می رسید، اما با پیگیری های انجام شده این مدت به 1۲ ماه 
کاهش پیدا کرد. تمام فازهای اجرایی این پروژه فعال است 
و در خردادماه 1400 زیرســاخت آن تکمیل و ســپس 
ریل گذاری آغاز می شــود. وی با اشاره به اینکه ایستگاه 
مسافری پروژه راه آهن مبارکه - سفیددشت به شهرکرد در 
شهر شهرکرد پیش بینی شده است، عنوان کرد: ایستگاه 
باری راه آهن نیز در منطقه ویژه اقتصادی برای زیرساخت 
اقتصادی پیش بینی شده است. او با بیان اینکه این پروژه 
جزو پروژه های اقتصاد مقاومتی و جهش تولید چهارمحال 
و بختیاری است، تاکید کرد: پیگیری های بسیاری برای این 
مسئله توسط مسئولان استانی صورت گرفته است و در 

بازدید از این طرح مشکلات آن بررسی می شود.
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تفویض 90 درصد از اختیارات شورای عالی معادن به استانها ظرف یک ماه آینده

آزادسازی معادن حبس شده ظرف سه ماه آینده
وزیر صنعت، معدن و تجارت در آغاز 
عملیات اجرایی فاز چهارم زنجیره تکمیل 
فــولاد در مجتمع ذوب آهن پاســارگاد از 
تفویض ۹0درصد از اختیارات شورای عالی 
معادن به استانها ظرف یکماه آینده خبر داد.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
وزارت صمت ، علیرضا رزم حسینی در این 
مراســم با اعلام این مطلب، افزود: تفویض 
اختیارات به استانها از حقوق استانداران می 
باشد و زمانی که خود بنده نیز استاندار بودم، 

این مورد را پیگیری می کردم.
آزادسازی معادن حبس شده ظرف 

سه ماه آینده
وی همچنین تصریــح کرد: معادن 
حبس شده را ظرف دو یا سه ماه آینده آزاد 
می کنیم و در اختیار استانها قرار می دهیم تا 
ظرفیت های جدید برای توسعه و اشتغال 
ایجاد شود ، با آزادسازی معادن حبس شده 
علاوه بر ایجاد اشتغال و ظرفیت جدید، مجوز 
فروشی ها تا حد زیادی کاهش خواهد یافت.

 نظــام تصمیم گیــری ها مبتنی بر 
استفاده از نظرات فعالان بخش خصوصی و 
متخصصان، نماینــدگان مجلس و دولت 
خواهد بود و در راستای استفاده کارشناسی 

از نظرات این سه بخش حرکت می کنیم.با 
همدلی و همزبانی تصمیمات خردمندانه و 
همراه با کارشناسی و مبتنی بر بازار شکل 
خواهد گرفت. وزیر صنعت معدن و تجارت 
در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به 
بیانات مقام معظم رهبــری در خصوص 
حمایت از ســرمایه گذاری بیان کرد: مقام 
معظم رهبــری کارآفرینــی را عبادت و 

سرمایه گذاران را عابدین خطاب کردند.
رفع موانع سرمایه گذاری را در دستور 

کار داریم
ســرمایه گذارانی که در این شرایط 

ســخت اقتصادی بــه ایجاد اشــتغال و 
سرمایه گذاری مبادرت می ورزند، در واقع 
مجاهدان اقتصادی هستند و وظیفه ما این 
است که از این مجاهدان اقتصادی حمایت 
نمایم و حمایت از سرمایه گذاری و رفع موانع 

سرمایه گذاری جزو اهداف ما خواهد بود.
وی در ادامه ســخنان خود با اشاره به 
برنامه های وزارت صنعت، معدن و تجارت 
گفت: جهش تولید از اهداف و اولویت های ما 
می باشد که در این حوزه چند برنامه را دنبال 

می کنیم.
به دنبال تکمیل زنجیره های خالی 

صنایع هستیم
 تکمیل ظرفیت های خالی صنایع از اولویت 
های ما در این حوزه است که این موضوع، 
ورود محصولات جدید و افزایش حجم 

عرضه را به دنبال خواهد داشت.
رزم حسینی احیای واحدهای راکد را 
از دیگر اولویت ها دانست و ادامه داد: تکمیل 
زنجیره فولاد یکی از برنامه ها می باشد و به 
دنبال صــادرات محصولات نهایی فولاد و 

جلوگیری از هرگونه خام فروشی هستیم.
مطالعات تفصیلی و تکمیل معادن را 

دنبال می کنیم
وی همچنین با اشــاره به اکتشافات 
انجام شده در حوزه معادن گفت: مناطق امید 
بخش زیادی داریم که اکتشافات اولیه شکل 
گرفتــه و مطالعات تفصیلی و تکمیل این 

معادن در دستور کار می باشد.
گفتنی است که وزیر صنعت، معدن و 
تجارت در ابتدای این مراسم با گرامیداشت 
چهلمین سالگرد دفاع مقدس یاد و خاطره 
شهدای عرصه دفاع مقدس را گرامی دانست 
و با اشــاره به مجاهدت های مردم فارس بر 
نقش بی بدیل رزمندگان این اســتان در 

جنگ هشت ساله تاکید کرد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت در حکمی، 
“بابک دین پرست” را به عنوان قائم مقام 
رئیس ستاد تســهیل و رفع موانع تولید 

کشور منصوب کرد. 
به گزارش شاتا، در حکم ابلاغی علیرضا 
رزم حسینی، وزیر صنعت، معدن و تجارت 

آمده است:
“جناب آقای بابک دین پرست

نظر به تعهد، تخصص و تجارب ارزشمند 
جنابعالی و در راستای تحقق سیاست های 
کلی نظــام در خصوص ضرورت حمایت 
موثر از بنگاه های اقتصادی و تولیدکنندگان 
به منظور افزایش و ارتقای توان تولید داخل 
و ایجاد اشتغال در کشور به موجب این حکم 
به سمت “قائم مقام رئیس ستاد تسهیل و 
رفع موانع تولید کشور” منصوب می شوید.

انتظار می رود در راستای نامگذاری شعار 
سال 1۳۹۹ از سوی مقام معظم رهبری به 
عنوان سال “جهش تولید” و دستور رئیس 
محترم جمهوری در اجرای وظایف مندرج 
ماده 61 قانون رفع موانع تولید رقابت پذیر 
و آیین نامــه اجرایی آن با همکاری کلیه 
حوزه های ستادی وزارت متبوع و با بهره 
منــدی از ظرفیت دســتگاه های عضو و 

کارگروه های متناظر اســتانی ستاد در 
سراسر کشور اقدامات زیر صورت پذیرد:

1- تلاش در جهت حل و فصل مشکلات 
واحدهای تولیدی به ویژه در موارد مربوط 
به تکمیل و راه اندازی طرح های نیمه تمام، 
تامین مالی، تعیین تکلیف بدهی های معوق 
و همچنین رفع مشکلات مرتبط با محیط 
زیست، منابع طبیعی معادن و رفع موانع 
صادراتی به منظور بهره مندی حداکثری 

از ظرفیت تولید و اشتغال آنها.
۲- ارائه پیشــنهادهای لازم در راستای 
اصلاح قوانین مقررات و ضوابط و رویه های 

مانع و مزاحم روند تولید و ایجاد اشتغال.
۳- ارائه پیشــنهاد برنامه سالانه جهت 
تامیــن منابع مالی مورد نیــاز واحدهای 
تولیدی اعم از )سرمایه در گردش و سرمایه 
ثابت( و همچنین تکمیل طرح های نیمه 

تمام.
4- پیگیری و بررسی لازم برای تعیین 
تکلیف در صورت امکان احیا و اســتمرار 
فعالیت واحدهای صنعتی و تولیدی راکد 
تملک شده توسط شــبکه بانکی، دارای 
پرونده قضایی، ورشکســته موضوع ماده 
141 قانون تجــارت و در اختیار اداره کل 

تصفیه و امور ورشکســتگی قوه قضاییه و 
سایر دستگاههای اجرایی.

۵- تعامل با دســتگاه قضایی در جهت 
ارتقــاء ضمانت اجرای مصوبات ســتاد و 
کارگروه های استانی آن و اجتناب از صدور 
احکام منجر به توقف روند تولید و تعطیلی 

واحدهای تولیدی.
6- نظارت مستمر بر عملکرد کارگروه 
های تســهیل و رفــع موانــع تولید در 

استان های سراسر کشور.
7- در اسرع وقت نســبت به راه اندازی 
مرکز شــبانه روزی فوریتهای بررســی 
مشکلات واحدهای تولیدی و طرح های 
سرمایه گذاری پیرو دستور رئیس محترم 
جمهوری مورخ 1۳/06/1۳۹۹ به شماره 

6۵۳17 اقدام گردد.
رهبر معظم انقلاب در ارتباط تصویری 
اعضای محترم هیئت دولت در تاریخ دوم 
شهریور ماه 1۳۹۹ در فرازی از بیانات خود 
فرمودند من البته قبلا پیشنهاد کردم که 
برای شناسایی موانع تولید و برطرف کردن 
موانع تولید، یک کارگروهی تشکیل بشود 
از طرف روسای سه قوه، چون مربوط به سه 
قوه اســت و روسای محترم اعلام پذیرش 

کردند و گفتند کــه “بله”، این کار خوبی 
است من نمی دانم تا حالا تشکیل شده یا 
تشکیل نشده اگر نشده، خیلی خوب است 
که این کارگروه تشکیل بشود و به صورت 
شبانه روزی کار بکند و انشاالله بتوانند موانع 
تولید را برطرف کند چون تولید در بخش 

اقتصاد از همه چیز مهمتر است(.
۸- ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور 
حداقل هفته ای دو مرتبه تشکیل جلسه 
دهد و در صورت امکان جلسات این ستاد 

با حضور استانداران برگزار شود
بدیهی اســت در راستای تحقق اهداف 
فوق الذکر دستگاه ها و نهادهای عضو ستاد، 
کلیه معاونت ها، مراکز و سازمانهای وابسته 
به این وزارت و دبیرخانه ستاد همکاری و 
هماهنگی لازم را بــه جنابعالی خواهند 

داشت.
رجای واثق دارم با استفاده از ظرفیت های 
قانونی ســتاد و با تعامل و هــم افزایی با 
“کارگروه رفع موانع جهش تولید”، مقدمات 
لازم برای تحقق فرمایشــات رهبر معظم 
انقلاب)مدظله العالی( و رفع دغدغه های 
رئیس محترم جمهوری، در عرصه تولید و 

ایجاد اشتغال فراهم خواهد شد.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
وزارت رفاه ،  تعاون و امور اجتماعی ،  محمد 
شریعتمداری در مراسم افتتاح 1۹1 طرح 
بهره مند شده از تسهیلات قانون اشتغال 
پایدار روستایی و عشایری و افتتاح طرح 
ملی پوشش بیمه اجتماعی یک میلیون و 
400 هزار روستایی و عشایر که با حضور 
رئیس جمهور و از طریق ویدئو کنفرانس 
برگزار شد ضمن گرامیداشت فرا رسیدن 
روز روستا گفت: دو موضوع ضروری وجود 
داشت که ایجاد بیمه اجتماعی کشاورزان، 
روستاییان و عشایر در سطح کشور از جمله 

آنها بود.
 صنــدوق بیمه اجتماعی از ســال ۸۳ 

تشکیل شده بود ولی پوشش همگانی بیمه 
کشاورزان مغفول مانده بود تا آنکه در دولت 
تدبیر و امید توجه ویژه ای به این امر صورت 

پذیرفت.
وزیــر رفاه با بیان اینکه در ابتدای دولت 
تدبیر و امیــد 6۳۹ هزار و 6۲۲ نفر تحت 
پوشش بیمه اجتماعی بودند و این پوشش 
به دلایل مختلف پیشرفت بیشتری نکرده 
بود گفت: در این دولت با جلب مشارکت 
روستائیان، جمعیت تحت پوشش به یک 
میلیون و ۲7۸ هزار نفر رسید و رشدی بالغ 
بر ۹۵ درصدی را نشــان داد.در روز ملی 
روستا مفتخرم نوید دهم با فرمان شما کار 
بزرگ دیگری در راستای تحقق اصل ۲۹ 

قانون اساسی و اجرای نظام جامع رفاهی 
برداشــته خواهد شد و شــرایطی فراهم 
می شود که کسی در روستاها از چتر بیمه 

خارج نباشد.
 14۲۵ میلیارد تومان منابع برای تامین 
ســهم منابع بیمه ای دیده شده و امکان 
پوشش بیمه ای برای یک میلیون و 440 
هزار روستایی دیگر که تحت پوشش هیچ 
نهاد حمایتی و بیمه ای قرار ندارند فراهم 
شده اســت تا در دوران پیری کمک حال 

روستاییان باشد.
هدیه یک میلیــون تومانی نگهداری از 

سالمندان بالای ۹0 سال
ازســوی دیگر وزیر تعــاون، کار و رفاه 

اجتماعی از واریــز یک میلیون تومان به 
حساب سه هزار و ۳۵۹ خانوار تحت پوشش 
سازمان بهزیستی که از سالمندان بالای ۹0 

سال نگهداری می کنند، خبر داد.
بنا بر آخرین سرشماری انجام شده در 
ســال ۹۵ از کل جمعیت کشــور هفت 
میلیون و 400 هزار نفر )۹.۲۸ درصد( در 
سطح کشور سالمند محسوب می شوند و 
پیش بینی شده که درصد سالمندان ایران 
تا سال ۲0۵0 به بیش از ۳0 درصد از کل 
برسد و در واقع افزایش جمعیت سالمند در 
ایران از میانگین جهان و آسیا فراتر خواهد 
رفت و از هر ســه نفر، یک نفر سالمند به 

حساب می اید.

خبر
مقرراتبازنشستگیدرمشاغلسختو

زیانآوربهتجدیدنظرنیازدارد

عملکردیکماههشرکتبیمهزندگیخاورمیانه
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مدیرعامــل ســازمان تامین 
اجتماعی با بیــان اینکه مقررات 
مربوط به بازنشستگی در مشاغل 
سخت و زیان آور به تجدید نظر نیاز 
دارد، گفت:  بخشی از مشاغل سخت 
زیان آور درست و بر حق و بخشی 
نادرست و ناحق است که باید نسبت 

به اصلاح مقررات این حوزه در اسرع وقت اقدام شود.
به گزارش  اعتبار به نقل از روابط عمومی  ســازمان تامین 
اجتماعی، مصطفی سالاری در جلسه ای با روسای کانون های 
بازنشستگان تامین اجتماعی سراسر کشور گفت: از نیمه دوم 
سال گذشته تعادل بین منابع و مصارف سازمان تامین اجتماعی 
برقرار است و حتی در نیمه اول سال جاری نیز با وجود شیوع 
ویروس کرونا منابع و مصارف این سازمان، برابر ارزیابی می شود.
وی با بیان اینکه طی نیمه اول سال گذشته شاهد کسری 
منابع نسبت به مصارف به میزان ماهیانه دو هزار میلیارد تومان 
بودیم، گفت: جبران کسری منابع از طریق روش های مختلف و 
توام با نهایت مدارا و مساعدت نسبت به کارفرمایان انجام شده 
است. مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی بر لزوم انجام برخی 
اصلاحات در مقررات و رویه های اجرایی این سازمان تاکید کرد 
و افزود: مقررات مربوط به بازنشستگی در مشاغل سخت و زیان 
آور نیازمند تجدید نظر است. بخشی از مشاغل سخت زیان آور 
درست و بر حق و بخشی نادرست و ناحق است که بایستی نسبت 
به اصلاح مقررات این حوزه در اسرع وقت اقدام شود. سالاری با 
بیان اینکه در همه جای دنیا سن افراد ملاک بازنشستگی قرار 
می گیرد نه سنوات خدمت، گفت: البته کسانی که سابقه کار 
بیشتری دارند، در زمان بازنشستگی حقوق بالاتری دریافت 
می کنند. وی با تاکید بر اینکه بیمه های حمایتی باید مطابق روال 
منطقی اجرا شوند، گفت: بیمه شدگان حمایتی باید با منابع 
دقیق و مشــخص و قابل وصول تحت پوشش سازمان تامین 
اجتماعی قرار گیرند. مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی گفت: 
هزینــه درمان نبایــد منجر به ایجاد مشــکلات مالی برای 
بازنشستگان شــود و برای تحقق این هدف علاوه بر تقویت 
خدمات درمان مســتقیم و پرداخت به موقع مطالبات مراکز 
درمانی، کمک بیشــتر به بازنشستگان برای استفاده از بیمه 
تکمیلی درمان نیز در دستور کار سازمان تامین اجتماعی قرار 
دارد. ســالاری افزایش 10 برابری تسهیلات قرض الحسنه 
بازنشستگان را از دیگر برنامه های مهم این سازمان در سال جاری 
برشمرد و گفت: مرحله اول این تسهیلات پرداخت شده و مرحله 
دوم نیز طی روزهای آینده پرداخت می شود که در این مرحله 
تمامی فرآیند درخواست، تایید و پرداخت تسهیلات به صورت 
غیرحضوری و بدون نیاز به مراجعه افراد به شعب تامین اجتماعی 
و بانک ها انجام می شود. وی با بیان اینکه متناسب سازی حقوق 
بازنشســتگان با همفکری و مشورت نمایندگان کانون های 
بازنشستگی انجام شده است، گفت: مطابق با نظر تشکل های 
بازنشستگان چهار درصد مربوط به سنوات سخت و زیان آور در 
محاسبات مربوط به متناسب سازی اعمال می شود و مجموع 
مبالغ مربوط به متناسب سازی در احکام حقوقی این عزیزان نیز 
درج خواهد شــد. سالاری از افزایش 10 برابری اعتبار وسایل 
کمک پزشکی در آینده نزدیک خبر داد و گفت: مبالغ مربوط 
به وسایل کمک پزشــکی را به قیمت اجناس معمولی بازار 
رسانده ایم و هزینه ها در موارد مختلف حدود 10 برابر افزایش 
می یابد. در این جلسه روسای کانون های بازنشستگی استان ها 

نیز به بیان دیدگاه ها و نقطه نظرات خود پرداختند.

هادی میرزائی مدیرعامل صندوق توسعه صنایع  دستی، فرش 
دستباف، احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی و فرهنگی وزارت 
میراث فرهنگی گفت: از مجموع ۸00 بنای تاریخی کشور که 
ســاماندهی آنها به این صندوق واگذار شده، تاکنون ۹7 بنای 
تاریخی و فرهنگی توسط صندوق به بخش خصوصی واگذار شده  
اســت ، واگذاری بناها با هدف مرمت و نگهداری بهینه اماکن 
تاریخی و فرهنگی، توسعه مقصد گردشگری و کمک به صیانت 
از این آثار بسیار گران سنگ و دارای اهمیت فرهنگی کشوراست. 
وی با بیان اینکه از مجموعه ۸00 بنای تاریخی و فرهنگی ایران، 
41 بنا سهم خراسان رضوی اســت، ابراز کرد: سقف واگذاری 
بناهای بالای 10 سال است، اما درخصوص حمام حاج رئیس 
 طبق نظر دادگستری استعداد واگذاری تا 1۵ سال را دارد و بنا به 
نحوه اداره آن، قابل تمدید و افزایش ســقف قرارداد را داراست. 
همچنین رئیس  اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
تربت حیدریه نیز گفت: تاکنون این اداره برای مرمت و احیای 

حمام حاج رئیس  مبلغ پنج میلیارد ریال هزینه کرده  است.

شرکت بیمه زندگی خاورمیانه طی عملکرد یک ماهه 
شهریور از محل فروش حق بیمه ۸/ 1 میلیارد تومان درآمد 
داشته که نسبت به عملکرد یک ماهه مشابه سال قبل 4۵ 
درصد افزایش داشــته است. شرکت در این ماه تراز مثبت 
11۲7 درصد را ثبت کرده است. بخاور با سرمایه ثبت شده 
1۲0میلیارد تومان طی عملکرد 6 ماهه سال مالی منتهی به 
پایان سال جاری از محل فروش حق بیمه 7/ ۵ میلیارد تومان 
درآمد داشته که نسبت به مدت مشابه سال قبل 41 درصد 
افزایش داشته است. شرکت طی عملکرد تجمیعی تراز مثبت 

1107 درصد را ثبت کرده است.
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سید محسن دهنوی عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی، از صدور فراخوانی برای استفاده از ایده مردم و متخصصان به منظور ارائه 
طرحی جهت اصلاح ساختار فعلی سربازی خبر داد. وی  با اعلام خبر صدور فراخوانی جهت استفاده از ایده همگان برای کمک به تدوین طرح 
اصلاح ساختار فعلی سربازی، گفت: فرآیند فعلی سربازی، آسیب های زیادی به همراه داشته و موجب اتلاف عمر جوانان شده است. او  
در بیان هدف از صدور این فراخوان، ادامه داد: ما بنا داریم با جمع آوری نظرات متخصصان و ایده های مردمی، طرحی جامع جهت اصلاح 
ساختار فعلی سربازی ارائه کنیم. عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی، در پایان از همگان خواست تا نظر خود را پیرامون اصلاح ساختار 
فعلی سربازی)وظیفه عمومی( تا تاریخ پنجم آبان ماه از طریق نشانی )Tarhesarbazi@gmail.com( یا شماره تماس 09217۶892۴۵ یا 

در تلگرام به نشانی @tarhesarbazi ارسال کنند.

فراخوانطرح
مشارکتمردمی
برایاصلاحساختار
فعلیسربازی
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درراستای کمک به توانمندسازی محرومان با محوریت اشتغال و توسعه طرح های تولیدی و خانگی توسط مددجویان کمیته امداد امام خمینی)ره(، تفاهم نامه همکاری برای پرداخت وام قرض الحسنه تا سقف ۵00 میلیون 
ریال، طی مراسمی به امضای طرفین رسید ، بهزاد شیری مدیر عامل پست بانک گفت :براساس این تفاهم نامه و با استناد بند “ب” تبصره 1۶ قانون بودجه سال 99کل کشور جمعاً اعتباری معادل 2 هزار میلیارد ریال برای 
آن دسته از مددجویانی که به دنبال ایجاد طرح های توسعه ای و خوداشتغالی در مناطق محروم و کم برخوردار روستایی هستند حداکثر تا سقف ۵00 میلیون ریال وام قرض الحسنه با تنفس یکساله و بازپرداخت حداکثر 
7 ساله پرداخت می شود و  این بانک گسترده ترین بانک کشور است و دارای بیش از ۶۵00 هزار شعبه و باجه بانکی روستایی است و جامعه هدف آن روستایی است که مددجویان می توانند از خدمات ان بهره مند شوند،  
پست بانک ایران شکاف بین شهر و روستا در زمینه ارائه خدمات بانکی را کاهش داده و ضمن کاهش هزینه های تردد  روستاییان صرفه های زیادی در اقتصاد ملی ایجاد کرده است   ،  روزانه در باجه های بانکی روستایی، 
بیش از 2 میلیون تراکنش مالی و بانکی انجام  می شود که اگر این ظرفیتها ایجاد  نمی شد، به همین اندازه سفر بین شهر و روستا انجام می شد و هزینه های زیادی بر اقتصاد روستا و کشور تحمیل می کرد     و    ارزشمندترین 
مأموریت این بانک برای جامعه هدف خود، حمایت از خانواده های روستایی و توانمندسازی آنان است و آمادگی داریم عاملیت تمامی بانک ها در زمینه کمک به کمیته امداد امام خمینی)ره( در مناطق محروم روستایی 
را تقبل کرده تا رضایت مددجویان و اقشار نیازمند در این راستا، جلب شود.سید مرتضی  بختیاری رئیس کمیته  امداد با  قدردانی از این همکاری گفت: این تفاهم نامه با رویکرد توسعه اشتغال با تأکید بر اشتغال  خانوادگی 

منعقد گردید و امیدوارم بتوانیم گام های اساسی را برای ایجاد اشتغال بیش از 800 هزار نفر و توانمندسازی مددجویان برداریم.

امضای
تفاهمنامهبین
پستبانکایرانو
کمیتهامداد
امامخمینی)ره(

هفتهنامهاقتصادیایران

علیرضا یزدان دوست مدیرعامل بیمه آسماری گفت: اطلاعیه بیمه مرکزی مبنی بر لزوم پوشش هزینه بیماری 
کرونا توسط بیمه های درمان تکمیلی نیز به تقاضا برای خرید این بیمه نامه دامن زد و با گذشت بیش از 7 ماه از 
شیوع کرونا در کشور، می توان تحلیل جامعی از آثار این بیماری برعملکرد صنعت بیمه داشت، نتایج یک 
پژوهش مرتبط با آثار کرونا بر بیمه های درمان که توسط شرکت کمک رسان انجام شده است، نشان می دهد 
پس از شیوع بیماری کرونا، میزان مراجعه مردم برای دریافت خدمات پاراکلینیکی، بستری، دی کلینیک، 
سرپایی و دندانپزشکی به شکل قابل ملاحظه ای تغییر کرده است. به این صورت که میزان بستری های اساسی 
پس از این ماجرا تغییر فاحشی نداشته، ولی میزان بستری های غیرضروری به شدت کاهش یافته است و پیش تر 
بسیاری تصور می کردند که بیماری کرونا به زودی فروکش می کند و از این رو بخشی از اقدامات پزشکی خود 
را به تعویق انداختند،  اما متاسفانه این بیماری ادامه یافت و در نتیجه رفتار مردم نیز تغییر کرد. ازاین رو اکنون 
شرکت های بیمه در رشته درمان با دو نوع خسارت مواجهند، نوعی که تنها به تعویق افتاده است و دیر یا زود 
پرداخت می شود و نوع دیگری که در اثر تعمیق و تشدید خسارت های به تعویق افتاده، شدت هم گرفته است.

افزایشتقاضابرای
بیمههایدرمان
آسماری

علیرضا یزدان دوست

مدیرعامل بانک ایران زمین طی حکمی علیرضا دمیرچی را به عنوان معاونت توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی 
این بانک منصوب کرد. به گزارش اعتبار به  نقل از روابط عمومی بانک ایران زمین: در حکم اعطایی عبدالمجید 
پورسعید خطاب به دمیرچی اهتمام جدی در ارتقاء سلامت اداری، بهبود وضعیت منابع انسانی، ارتقاء آموزش 
و پشتیبانی سازمان و استفاده موثر از روش های نوین و فن آوری های روز جهت بهبود کیفیت عملکردها و 
تعامل نظام مند و موثر با سایر بخش های سازمان تاکید شده است. مدیرعامل بانک ایران زمین در احکام صادره 
شده دیگری علیرضا یار قلی را به عنوان مدیر امور حراست و مشاور مدیر عامل، سید یوسف شمسی را به عنوان 
رئیس اداره حسابداری مدیریت، بودجه و گزارشها، علیرضا غیاثی را به عنوان رئیس اداره توسعه سرمایه گذاری 
و حسین سماوات را به عنوان رئیس اداره حفاظت فناوری اطلاعات این بانک منصوب کرد. در احکام صادر 
شده توسط عبدالمجیدپورسعیدخطاب بهمدیران منتصب شده آمده است: امیداست با اتکال به خداوند متعال 
و رعایت اخلاق اسلامی و حرفه ای و با برنامه ریزی و استفاده از ظرفیت، توان و قابلیت های مجموعه کارکنان 

آن مدیریت ها و تعامل سازنده با واحدها درتحقق اهداف بانک، مؤفق و مؤید باشید.

انتصابمعاونتتوسعه
سرمایهانسانیوپشتیبانی
بانکایرانزمین

عبدالمجید پورسعید

محمود محمود زاده معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی از تشکیل کارگروه مشترک وزارت راه 
و شهرسازی و بانک مرکزی برای تهیه بسته مالی تولید مسکن خبر داد و گفت: این بسته در یک ماه تهیه و 
به شورای عالی مسکن ارایه می شود.  وی در خصوص جزییات مصوبات شورای عالی مسکن که 7 مهر تشکیل 
و مصوب شد، گفت: در نشست شورای عالی مسکن، پیشبرد پروژه های طرح اقدام ملی مسکن موردتاکید 
قرار گرفت. در آخرین نشست شورای عالی مسکن مقرر شد تا شهرداری های کشور جهت تسریع در پروژه 
های طرح اقدام ملی مسن همراهی کنند و  ابتدا پیش پروانه صادر کرده و متعاقب آن پروانه اصلی ساختمان 
صادر شود تا  در این فاصله کارهای قانونی مسکن ملی انجام شود.  مقرر شد تا کارگروه مشترکی بین وزارت 
راه و شهرسازی و بانک مرکزی تشکیل شود و ظرف یکماه بسته مالی برای طرح های تولید مسکن تهیه و به 
شورای عالی مسکن ارایه شود. به گفته محمودزاده، دیگر موضوعات مصوب شده در شورای عالی مسکن 
شامل موضوع تامین مصالح اصلی ساختمان توسط وزارت صمت، و نحوه واگذاری اراضی وزارت راه و شهرسازی 

به طرح اقدام ملی مسکن در مناطقی بوده که وزارت راه و شهرسازی زمین در اختیار دارد.

تشکیلکارگروهمشترک
وزارتراهوبانکمرکزیبرای
تهیهبستهمالیتولیدمسکن

محمود محمود زاده

محمدرضا مجدرضایی، عضو کمیته بازنگری آیین نامه های شماره 6۹ و ۵۸ شورای عالی بیمه 
شد. به گزارش روابط عمومی بیمه سرمد، سید محمد کریمی دبیرکل سندیکای بیمه گران 
در حکمی، محمدرضا مجدرضایی، معاون مالی اقتصادی بیمه سرمد را به عنوان عضو کمیته 

بازنگری آیین نامه های شماره 6۹ و ۵۸ شورای عالی بیمه منصوب کرد. 
در راستای اجرای مصوبه مورخ 1۳۹۹/07/0۸ شورای هماهنگی معاونان فنی سندیکای بیمه 
گران ایران، به موجب ایــن ابلاغ، جنابعالی به عنوان »عضو کمیته بازنگری آیین نامه های 
شماره 6۹ و ۵۸ شورای عالی بیمه« منصوب می شوید. امید است با اتکال به الطاف الهی و بهره 
گیری از تجارب گرانقدر خود و ســایر اعضای کمیته، در ایفای وظایف محوله، موفق و موید 

باشید.
دکتر کریمی، همچنین در احکام دیگری، منصور حسینی، مرتضی اصلانی، رامین محمدی، 

بهنام شهریار را نیز به عنوان اعضای این کمیته منصوب کرد.

معاونمالیاقتصادی
بیمهسرمد،عضوکمیته
سندیکایبیمهگرانشد

بیمه سرمد

خبـــــر

غلامرضا      ســلیمانی  رئیس کل 
بیمه مرکــزی از آمادگی صنعت 
بیمه برای ســرمایه گذاری ۸00 
میلیاردتومانی به منظور تکمیل 
زیرساخت های آی تی این صنعت 
در کشــور خبــر دادو تاکیــد 
کرد:صنعت بیمه به شدت نیازمند 
خدمات شرکت های دانش بنیان 
است. به گزارش  اعتبار به نفل از روابط عمومی بیمه مرکزی  او  در 
سخنانی در نشست “تبیین نقش شبکه بانکی در نظام تامین مالی 
نوآوری کشور” سهم شبکه بیمه جهانی را 6 هزار و ۲00 میلیارد 

دلار و معادل 7 درصد از تولید ناخالص کشورها دانست. 
  وی با بیان اینکه، میزان سرمایه گذاری های صنعت بیمه در 
کشور بالای 100 هزار میلیارد تومان است، تصریح کرد؛ ضریب 
نفوذ بیمه نیز به ۳.6 درصد افزایش یافته اســت و البته هنوز با 
استانداردهای جهانی فاصله داریم. سلیمانی در ادامه، افزایش 
ضریب نفوذ بیمه و همگانی سازی محصولات نوین صنعت بیمه 
را در گرو همراهی شرکت های دانش بنیان و حرکت در مسیر 
دیجیتال دانست و گفت:ما دست نیاز و همکاری به سوی شرکت 
های دانش بنیان دراز می کنیم. وی افزایش ضریب نفوذ بیمه و 
همگانی سازی محصولات نوین آن را در گرو همراهی شرکت های 
دانش بنیان و حرکت این صنعت در مسیر دیجیتال دانست. رییس 
کل بانک مرکزی در ادامه از شرکت های دانش بنیان درخواست 
کرد با مشارکت در طرح های نوین بیمه ای و ایجاد بستر دیجیتال 
در صنعت بیمه و توســعه آن به تقویت ساختارهای خدمات 
اقتصادی کمک کنند. وی همچنین از آمادگی صنعت بیمه برای 
سرمایه گذاری ۸00 میلیاردتومانی به منظور تکمیل زیرساخت 
های IT صنعت بیمه در کشور خبر داد و تاکید کرد:صنعت بیمه 
با در اختیار داشتن بیگ دیتای ارزشمند، علاقمند است در این 
حوزه سرمایه گذاری کند و به شدت نیازمند خدمات شرکت های 
دانش بنیان است. سلیمانی همچنین یادآورشد: نظام تامین مالی 
شرکت های دانش بنیان بدون بهره وری از خدمات بیمه ای و 

افزایش ضریب امنیت سرمایه گذاری، امکان پذیر نخواهد بود.

خبـــر
صنعت بیمه به شدت نیازمند 
شرکت های دانش بنیان است

وزیراقتصادازعرضه»داراسوم«درقالبسهام
سهبانکدولتیدرآیندهخبرداد

 دکتر دژپســند در حاشیه جلسه 
هیئت دولت از از عرضه »دارا سوم« 
در قالب سهام سه بانک دولتی در 
آینده خبــر داد.  در این چارچوب، 
باقیمانده سهام دولت در سه بانک 
ملت، تجارت و صادرات ایران در بازار 
بورس و اوراق بهادار عرضه خواهد 
شد.  وی با بیان اینکه یکی از حلقه های مفقوده بورس ایران 
بازارگردانی است، گفت: طبق مصوبه شورای عالی بورس و 
اوراق بهادار، هر بنگاه بورســی، حتی اگر خودش تمایلی به 
بازارگردانی نداشته باشد، باید یک بازار گردان حرفه ای برای 
انجام این کار داشته باشد زیرا این موضوع به ثبات بازار سرمایه 
کمک می کند. دژپســند امکان ارائه »اوراق اختیار فروش 
تبعی« را از جمله تصمیمات و مصوبات مهم شورای عالی بورس 
و اوراق بهادار  در جلسات اخیر آن عنوان کرد و گفت: فروش 
تبعی، نوعی ضمانت است؛ به این معنی که یک بنگاه می گوید، 
من این سهام خودم را برای شش ماه دیگر با سود بیست درصد 
بالاتر از قیمت خرید تضمین می کنم. وزیر اقتصاد افزود: ارائه 
»اوراق اختیار فروش تبعی« اقدامی دو منظوره است که از یک 
سو منجر به ایجاد یک حاشیه امن برای سهامداران می شود و 
از سوی دیگر، باعث می شود، مدیریت بنگاه های بورسی، نگاه 
مسئولانه ای نسبت به سهام خود داشته باشند. دژپسند با بیان 
اینکه ترغیب و تشویق بازار از طریق عرضه های اولیه از دیگر 
برنامه های حمایتی دولت از بازار سرمایه محسوب می شود، 
گفت: در حال حاضر تلاش می کنیم بنگاه های بزرگ مقیاس 
را وارد بازار ســرمایه کنیم که از این میان نام شرکت »ستاره 
خلیج فارس« قابل اشاره است. وی در ادامه از ورود سهام دارا 
سوم به بازار سرمایه خبر داد و گفت: در این چارچوب، باقیمانده 
سهام دولت در سه بانک ملت، تجارت و صادرات در بازار بورس و 
اوراق بهادار عرضه خواهد شد. وزیر اقتصاد گفت: انجام این گونه 
اقدامات باعث می شود فعالان بازار سرمایه همواره از انتخاب ها 
و امکانات متنوع برخوردار باشند و امیدواریم با تداوم این امر، 

بتوانیم بازار باثبات و رو به رشدی را داشته باشیم. 

به گزارش روابط عمومی بانک کارآفرین، در مراسم رونمایی از جدیدترین طرح تسهیلاتی این بانک، دکتر 
علیرضا صادقی معاون مدیرعامل در امور بانکی با اشاره به ضرورت تنوع بخشی به سبد تسهیلات اعطایی 
تصریح کرد: بانک کارآفرین به عنوان بانکی پیشرو و پیشتاز در صنعت بانکداری کشور، به منظور پاسخگویی 
به نیازهای مشتریان در طیف های مختلف، اقدام با طراحی و ارائه بسته های تسهیلات اعتباری نموده است. 
وی همچنین افزود: با توجه به رویکرد بانک مبتنی بر توسعه بانکداری تجاری و شرکتی، طرح تسهیلاتی 
جدید این امکان را برای مشتریان حقوقی بانک فراهم می نماید تا بتوانند تسهیلات مناسبی را از طریق این 
طرح در اختیار کارکنان خود قرار دهند. وی با تبیین ویژگی های طرح تسهیلاتی ثمرآفرین خاطرنشان 
کرد: کلیه اشــخاص حقیقی و حقوقی و کارکنان معرفی شده از سازمان ها و شرکت ها بر اساس معدل 
حساب جاری و امتیاز کسب شده از بابت رسوب سرمایه گذاری، می توانند از مزایای تسهیلات در قالب عقد 
قرارداد قرض الحسنه جهت رفع نیازهای ضروری و مرابحه جهت خرید کالاها و لوازم مصرفی بادوام و تعمیر 

و بازسازی واحد مسکونی در قالب طرح ثمرآفرین برخوردار شوند.

بانککارآفرینازطرح
تسهیلاتیثمرآفرین
رونماییکرد

علیرضا صادقی

طی مراسمی با حضور رئیس دفتر رئیس جمهور و رئیس کل بیمه مرکزی، مشاور رئیس جمهور؛ تفاهم نامه طرح ملی بیمه 
سرمایه گذاری در شرکت های دانش بنیان بین شرکت بیمه آرمان و صندوق نوآوری و شکوفایی ریاست جمهوری به امضا 
رسید. کامبیز پیکارجو، مدیرعامل بیمه آرمان در حاشیه این مراسم گفت: در ماده سه قانون حمایت از شرکت ها و موسسات 
دانش بنیان و تجاری سازی نوآوری ها و اختراعات، وظیفه ای به صنعت بیمه درخصوص حمایت از فعالیت های شرکت های 
دانش بنیان محول شده است؛ که در این ماده عنوان، »ایجاد پوشش بیمه ای مناسب برای کاهش خطرپذیری محصولات 
دستاوردهای دانش، نوآوری و فناوری در تمام مراحل تولید، عرضه و به کارگیری« آمده است؛ به همین منظور از مردادماه 
۹۸ با مکاتبات و برگزاری جلسات متعدد کارشناسی و ارزیابی ریسک بین صندوق نوآوری و شکوفایی، بیمه مرکزی و بیمه 
آرمان مقدمات اجرای این قانون فراهم آمد.مدیرعامل بیمه آرمان در تشریح بیمه سرمایه گذاری گفت: یکی از مشوق های 
اصلی برای سرمایه گذاری در شرکت های دانش بنیان، تضمین سرمایه گذاری است. وی با بیان اینکه فرآیند سرمایه گذاری 
در شرکت های دانش بنیان به عنوان یک ریسک شناسایی شده است، گفت: چارچوب های بیمه ای برای پوشش این ریسک 

مورد ارزیابی قرار گرفته است که در صورت نیاز آیین نامه ای نیز در شورای عالی بیمه تدوین خواهد شد. 

سرمایهگذاریدر
شرکتهایدانشبنیان
بیمهشد

کامبیز پیکارجو

اصغر نورالله زاده مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در تشریح طرح جدید این نهاد برای حمایت از کالاهای ایرانی 
گفت: در گذشته به صورت آزمایشی طرح فروش کالای ایرانی به صورت اقساطی همچون فرش را اجرا کردیم 
که مورد استقبال قرار گرفت. در دور جدید نیز با یکی از نرم افزارهای پرداخت کشور که سهم بسزایی در نظام 
پرداخت دارد، قراردادی منعقد کردیم تا افراد به صورت اقساط خریداری کنند و صندوق کارآفرینی امید نیز تامین 
مالی فروشگاه ها را انجام دهد. وی توضیح داد: نحوه کار به این صورت است که با برخی فروشگاه های معتبر که 
آمادگی داشته باشند محصولات خود را به صورت اقساط عرضه کنند، قرارداد امضا کردیم و تضمین می کنیم 
که وصول اقساط را انجام دهیم. در اجرای این طرح اولویت با کارگران، کارمندان و افرادی است که کد بیمه ای 
دارند، زیرا گرفتن استعلام این افراد برای بازپرداخت اقساط امکان پذیر است و در گام بعدی افراد عادی هم می توانند 
در این طرح خرید کالای ایرانی شرکت کنند. تنها تضمین برای پرداخت اقساط دریافت یک فقره چک از 
متقاضیان است و در مرحله اول اعتبار ۲ میلیون تومان برای خرید نیازهای ضروری از فروشگاه های مواد غذایی 

است و در مراحل بعد سقف 40 میلیون تومان برای خرید لوازم خانگی پرداخت خواهد شد.

صدورکارتاعتباریخرید
کالایایرانیبرایکارگران
وکارمندان

اصغر نورالله زاده

با حضور دکتر واعظی، رئیس دفتر و دکتر ستاری، معاون علمی و فن آوری رئیس جمهور، در گردهمایی 
تبیین نقش شبکه بانکی در نظام تامین مالی نوآوری کشور، از بانک آینده به عنوان بانک برتر قدردانی شد.به 
گزارش روابط عمومی بانک آینده، این گردهمایی در محل ساختمان صندوق نوآوری و شکوفایی برگزار 
شد. بنابر این گزارش معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و صندوق نوآوری و شکوفایی به پاس خدمات 
بانک آینده در امر تامین مالی شرکت های دانش بنیان و کوشش در توسعه نظام تامین مالی نوآورانه و 
دانش محور، با اهدای لوح سپاس، از این بانک تقدیر کردند. در بخشی از این لوح سپاس که با امضای معاون 
علمی و فن آوری رئیس جمهور و دکتر علی وحدت، رئیس هیات عامل صندوق نوآوری و شکوفایی است، 
خطاب به دکتر فطانت، مدیرعامل بانک آینده، ذکر شده است: »امید است با اتکال به ایزد متعال و جد و 
جهد جناب عالی و مجموعه مدیران و کارکنان گران قدر بانک آینده در فراهم سازی ابزارها و راهکارهای 
خلاقانه و کارآمد در حمایت از کاربردی کردن دانش و تجاری سازی نوآوری ها، شاهد جهش در اقتصاد 

دانش بنیان و تحقق اهداف عالیه و اقتصاد مقاومتی در توسعه پایدار اقتصادی کشور عزیزمان باشیم.«

قدردانیازبانکآیندهبرای
تلاشدرتامینمالی
شرکتهایدانشبنیان

بانک آینده

ارائه خدمات مطلوب و حمایت از خانواده های معظم شهدا، 
جانبازان و ایثارگران در اولویت برنامه های بانک رفاه کارگران

اســماعیل لله گانی گفت: بانک رفاه 
کارگران ارائه خدمات مطلوب و حمایت از 
خانواده هــای معظــم شــهدا، جانبازان 
و ایثارگــران را در اولویت برنامه ریزی های 

خود قرار داده است. 
به گــزارش اعتبار به نقــل از روابط 
عمومی بانک رفاه کارگران، لله گانی مدیر 
عامل این بانک در گفت  و گوی اختصاصی با 
استودیو اقتدار 40 با اعلام این مطلب، ضمن 
گرامیداشت هفته دفاع مقدس و قدردانی از 
برگزار کنندگان نمایشگاه، ابراز امیدواری 
کرد که حضور بانک رفاه کارگران در جهت 
معرفی دستاوردهای هشــت سال دفاع 

مقدس مثمر ثمر باشد. 
 او در تشــریح اقدامات این بانک طی 
برگزاری نمایشگاه ملی دستاوردهای دفاع 
مقدس )اقتدار 40( و بیان اینکه بانک رفاه 
کارگران از زیرمجموعه های سازمان تامین 
اجتماعی است و سرمایه  آن از اندوخته های 
ارزشمند قشر معظم کارگران تشکیل شده 
است، گفت: بانک رفاه کارگران طی هشت 
سال دفاع مقدس حضور فعالی در جبهه ها 
و حمایت از رزمندگان داشت و در این مسیر 
تعدادی شهید والاقدر نیز تقدیم انقلاب کرد. 
همچنین هم اکنون در بانک تعداد زیادی از 
همکاران آزاده، ایثارگر و جانباز حضور دارند 

و به مردم خدمات عرضه می کنند. 
وی قدردانی از رشــادت های شهدا 
و پاسداشت ایثار خانواده های معظم آنها را 
یک وظیفه دانســت و گفــت: بانک رفاه 
کارگران بر همین اســاس تقدیر و تکریم 
خانواده های محترم شــهدای بانک رفاه 
کارگــران را در این نمایشــگاه و در غرفه 

اختصاصی این بانک انجام داد تا نام و یاد آنها 
همیشه زنده و جاودان باشد. 

مدیرعامل بانک رفاه کارگران در ادامه 
به تشریح اقدامات این بانک طی برگزاری 
نمایشگاه پرداخت و خاطر نشان کرد: بانک 
رفاه کارگران در این نمایشگاه با ایجاد غرفه 
اقدام به معرفی خدمات و محصولات خود در 
ســطح جامعه کرد. همچنیــن اقدامات 
و برنامه هایی که برای بزرگداشت این هفته 
در این بانک صورت گرفت به بازدیدکنندگان 

معرفی شد. 
وی در خصوص حمایت این بانک از 
خانواده  شهدا، جانبازان و ایثارگران گفت: 
بانک رفاه کارگــران، مرکزی تحت عنوان 
“مرکز حمایت اجتماعی “ راه اندازی کرده 
و طی برگزاری نمایشگاه از تمامی بازدید 
کنندگان خواسته تا ضمن بازدید از این مرکز، 
نیازها و خواســته های خود را به این بانک 
منتقل کنند؛ بانک رفاه کارگران اهتمام دارد 
در زمینه رفع مسائل و مشکلات این عزیزان 

گام های موثری بردارد.         

او  در ادامه مصاحبه خود، دفاع مقدس 
را یک نقطه عطف در روند مدیریت اداری 
و سازمانی کشور دانست و گفت: در این برهه 
با تکیه بر ایمان و اعتقاد به جوانان، همدلی 
و همبســتگی مردمی، کشــور عزیزمان 
سربلند از نبرد بیرون آمد و دستاوردهای 

ارزشمندی را کسب کرد. 
مدیرعامل بانک رفاه کارگران تصریح 
کــرد: امروز هم در یــک جنگ اقتصادی 
م و لازم اســت از تجربیــات  ی ت ـ ـ س ه
و دســتاوردهای دفاع مقــدس در حوزه 
مدیریت استفاده کنیم تا مسائل و مشکلات 
اقتصادی مردم را حل کنیم. بر همین اساس، 
اعتماد به توانمندی جوانان یکی از مسائل 
مهمی است که باید در رویکردهای مدیریتی 
به آن توجه شود.  وی تصریح کرد: در صورتی 
که رویکرد ما حل مسائل و مشکلات مردم 
باشد به آسانی می توانیم بر مشکلات موجود 
که ناشی از تحریم های ظالمانه علیه مردم 
و کشور است، فائق آییم. رویکرد بانک رفاه 
کارگران همان رویکرد دفاع مقدس است تا 

بتواند مشکلات مشتریان بانک را که طیف 
متنوعی از هم میهنان هستند، مرتفع سازد.

لله گانی مرکز حمایت اجتماعی بانک 
رفاه کارگران را یک ظرفیت مناسب برای رفع 
مشکلات بسیاری از مردم به ویژه در مناطق 
محروم و کم برخوردار دانست و گفت: بانک 
رفاه کارگران از طریق این مرکز و اختصاص 
غرفه به تولیدکنندگان کوچکی که توانایی 
معرفی و فروش محصولات و کالاهای خود 
به ویژه در حوزه صنایع دستی را ندارند، اقدام 
کرده کــه می توانــد کمک شــایانی به 

تولیدکنندگان و رونق تولید کند.
وی رونق بنگاه های تولیدی و حمایت 
از تولیدکنندگان، اشــتغال روســتائیان 
و مناطق محروم و توانمند سازی آن ها، تهیه 
جهیزیه و پرداخت تسهیلات ازدواج جوانان 
را از دیگــر اولویت های بانک رفاه کارگران 
عنوان کرد و گفت: شبکه بانکی و از جمله 
بانک رفاه کارگران خود را ملزم می داند که از 
تمامی ظرفیت ها و توان برای رفع مشکلات 

مردم استفاده کند.  
بانک رفاه کارگران در زمان شــیوع 
ویروس کرونا دوشادوش و همراه مردم و هم 
میهنان ایســتاد که کماکان این همراهی 
و حمایت ها ادامه دارد. بانک رفاه کارگران با 
حمایت از کسب و کارهای آسیب دیده ناشی 
از کرونا با اعطای تسهیلات و پرداخت وام 
کرونا به هم میهنان و همچنین استمهال 
اقساط کسانی که از بانک وام دریافت کرده 
بودند و مشمول کسب و کارهای آسیب 
دیده و زیان دیده می شدند تلاش کرد که 
در مسیر کاهش مشکلات هم میهنان منشاء 

اثر باشد. 



مدیرعامل بانک توســعه تعاون در خصوص برنامه و عملکرد این بانک در حوزه حمایت از کارآفرینان 
روستایی و عشایری گزارشی ارائه داد. حجت اله مهدیان مدیرعامل بانک توسعه تعاون که در جلسه بررسی 
نقش این بانک در طرح اشتغال روستایی و عشایری که به صورت ویدئو کنفرانسی برگزار شد اظهار داشت: 
این طرح به عنوان یکی از برجسته ترین طرح های ملی با گسترش جغرافیایی پراکنده در کشور طی چهار 
مرحله به اجرا درآمده است و بانک توسعه تعاون نیز به عنوان یکی از بانک های عامل، به اجرای تعهدات و 
تکلیف خود پای بند بوده است. مهدیان اجرای طرح اشتغال پایدار روستایی و عشایری را نقطه عطفی در 
کارنامه چندین ساله این بانک عنوان نمود و گفت: نگاه مشتری مدارانه و رعایت ابعاد توسعه ای موردتوجه 
همکاران بانک در اجرای طرح بوده است و با توجه به این که این طرح ویژه مناطق روستایی و عشایری 
اجراشده است، تلاش بر این بوده است که همکاران با در نظر گرفتن برخی مشکلات متقاضیان مناطق، با 
رعایت موارد سهل گیری و روان سازی خدمات، باروحیه حل مسئله با مراجعین رفتار نمایند و ازاین جهت 

تثبیت تکریم مشتریان به عنوان رفتار سازمانی دائمی مورد تأکید بوده است.

بانکتوسعهتعاوندر
مرحلهجدیدبرنامهحمایت
ازکارآفرینان

حجت اله مهدیان

رضا دولت آبادی مدیر عامل بانک تجارت در سخنرانی خود در این همایش در مورد عملکرد این بانک در ارائه 
خدمات مالی و اعتباری به شرکت های دانش بنیان گفت: همکاری بانک تجارت با صندوق نوآوری از ۲6 فروردین 
ماه 1۳۹۸ طی یک تفاهمنامه برای ارائه خدمات به اکوسیستم نوآوری کشور آغاز شده است که به موجب این 
تفاهمنامه، بانک خدمات ضمانت نامه، سرمایه در گردش، اعتبار اسنادی داخلی، خرید محل کار، لیزینگ و خرید 
دین به شرکت های دانش بنیان ارائه می دهد. دولت آبادی در مورد میزان پرداختی های بانک تجارت در این مدت 
گفت: تاکنون بانک در زمینه تسهیلات، ۵7 فقره تسهیلات برای 11 استان کشور و بالغ بر ۵۹00 میلیارد ریال 
پرداخت کرده است. همچنین در زمینه صدور ضمانت نامه نیز تاکنون 44۵ فقره برای ۸ استان کشور بالغ بر 
1۳۵00 میلیارد ریال صادر شده است. مدیرعامل بانک تجارت با تقدیر از تلاش های دکتر وحدت و همه همکارانش 
که در این کار مهم، موانع بزرگ را از سرراه برداشتند گفت: ابتدای امر که قرار شد این پروژه بزرگ را آغاز کنیم از 
آنجا که شرکت های دانش بنیان پرریسک به نظر می آمدند، اما با این وجود جلسات مستمری برگزار کردیم و با 

دعوت از کارشناسان این حوزه، توانستیم این راه را هموار کرده و امروز شاهد موفقیت های شرکت ها باشیم.

برنامههایجدیدبانک
تجارتبرایحمایتاز
شرکتهایدانشبنیان

رضا دولت آبادی
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تفاهم نامه همکاری بین شرکت سهامی بیمه “ما” و مرکز وکلا، کارشناسان رسمی و مشاوران خانواده قوه قضائیه با حضور حجت بهاری فر مدیرعامل و عضو 
هیات مدیره  بیمه “ما” و علی بهادری مدیر عامل مرکز وکلا نهایی شد. به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی، شرکت سهامی بیمه “ما” در راستاي اهداف خود 
و ایجاد تحول موثر براي جامعه حقوقي کشور، تفاهم نامه اي سه ســاله در تمام رشته های بیمه اي  با مرکز وکلا، کارشناسان رسمــــي و مشاوران خانواده قوه 
قضائیه منعقد کرد. بر اساس این گزارش، مطابق با این قـــرارداد، تخفیفات، تسهیلات و امتیازهاي ویژه ای در تمام رشته هاي بیمه اي اعم از اموال، اشخاص و 
مسئولیت در تمام زمینه ها براي اعضاي مرکز اعم از وکلا،کارشناسان رسمي و مشاوران خانواده و کارمندان در نظر گرفته شده است که پرسنل مرکز مي توانند 
از آن بهره مند شوند.  این گزارش افزود: صدور بیمه نامه هاي مورد درخواست بر اساس تسهیلات و تخـــفیفات، فراهم آوردن امکانات ســـــخت افزاري 

و نرم افزاري لازم جـهت صدور بیمه نامه هاي مورد نظر در سراسر کشور و شرط استفاده از ارزیاب مستقل خسارت بخشی از مفاد این قرارداد است.

حمایتبیمه“ما”از
وکلا،کارشناسانو
مشاورانقوه
قضائیه

هفتهنامهاقتصادیایراناقتصاد کلان

با تصمیم بانک مرکزی، صرافی های ملی و توسعه صادرات تا اطلاع ثانوی مسئول دریافت ارز حاصل از 
صادرات هستند؛ ضمن اینکه رفع تعهد ارزی صادرکنندگان برای سال های ۹7 و ۹۸ در این صرافی ها انجام 
می شود. به گزارش تسنیم، محسن بوالحسنی مدیرعامل شرکت صرافی توسعه صادرات ایران از دریافت ارز 
حاصل از صادرات توسط صرافی توسعه صادرات تا اطلاع ثانوی خبر داد و گفت: صرافی های توسعه صادرات 
و ملی به عنوان صرافی های منتخب تا اطلاع ثانوی ارز حاصل از صادرات سال های یادشده را به صورت حواله 
با نرخ های تعیین شده از سوی بانک مرکزی دریافت می کنند. وی اضافه کرد: دریافت اسکناس به منظور 
رفع تعهدات صادراتی جاری تا سقف های تعیین شده توسط بانک مرکزی کماکان ادامه دارد و برای دریافت 
اسکناس به  منظور رفع تعهد ارزی سنوات گذشته، در انتظار تعیین تکلیف بانک مرکزی و دریافت اطلاعات 
در مورد میزان و نرخ آن هستیم. مدیرعامل شرکت صرافی توسعه صادرات ایران در مورد اظهارنظرهای 
اعلام شده در مورد نبود مکانیزم لازم برای بازگشت ارز از کشورهای عراق، پاکستان و افغانستان، گفت: صرافی 

توسعه صادرات با ایجاد شبکه  های لازم، کار انتقال ارز از کشورهای مذکور را انجام می دهد.

مسئولدریافتارزحاصلاز
صادراتورفعتعهدارزی
۹۷و۹۸تعیینشد

محسن بوالحسنی

کمیته پدافند غیرعامل بیمه آسیا به منظور کاهش تبعات شیوع بیماری کرونا، دستورالعمل های بهداشتی 
در بالاترین سطح را ابلاغ کرد. به گزارش روابط عمومی بیمه آسیا، در پی موج سوم شیوع بیماری کرونا در 
کشور، با دستور مسعود بادین، نایب رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بیمه آسیا و رییس کمیته پدافند 
غیرعامل این شرکت،  این کمیته در جلسه ای فوق العاده و با هدف کاهش تبعات حاصل از شیوع بیماری 
کرونا برای کارکنان و بیمه گذاران، دستورالعمل های بهداشتی را با بالاترین سطح، ابلاغ کرد. بنا بر این 
گزارش، در این دستور العمل، الزام استفاده از ماسک و رعایت فاصله اجتماعی در ساختمان های مرکزی و 
شعب بیمه آسیا و همچنین جلوگیری از حضور افراد فاقد ماسک اعم از کارکنان یا ارباب رجوع، مورد تاکید 
قرار گرفته و آمده است: ارائه خدمات به بیمه گذاران، منوط به استفاده از ماسک و رعایت فاصله اجتماعی 
است و در این خصوص مسئولین ذیربط باید تمهیدات لازم را با رعایت اصل تکریم ارباب رجوع ، مدنظر 
قرار دهند. اتخاذ تدابیر لازم برای به حداقل رساندن مراجعه و تردد افراد در ساختمان ها ی مرکزی و شعب 

بیمه آسیا، پیگیری امور ترجیحاً از طریق تماس تلفنی و به صورت غیرحضوری خواهد بود.

بالاترینسطحرعایت
دستورالعملهایبهداشتی
دربیمهآسیابهاجرادرمیآید

بیمه آسیا

به گزارش روابط عمومی بانک سینا، نسخه جدید همراه بانک سینا به منظور افزایش مزیت ها و ارتقاء انعطاف پذیری 
در ارائه خدمات نوین بانکی با گرافیک جذابتر برای گوشی های اندروید و IOS به روزرسانی شد. از جمله مهمترین 
تغییرات ایجاد شده در نسخه جدید می توان به امکان بازیابی و دریافت نام کاربری و رمز همراه بانک اشاره کرد که طی 
آن در صورتی که مشتری رمز همراه بانک خود را فراموش کرده باشد با انتخاب لینک مربوط به بازنشانی رمز در صفحه 
ورود به نرم افزار می تواند در خصوص بازیابی آن اقدام نماید. همچنین در انجام عملیات انتقال وجه، امکان نمایش 
آخرین کارتها و ســپرده هایی که مشتری به آنها انتقال وجه انجام داده است، حتی در صورت نبود آنها در لیست 
مخاطبین مشتری، فراهم شده و کاربر می تواند از میان آنها مقصد انتقال وجه خود را انتخاب نماید. مشاهده آخرین 
تراکنش های واریز و برداشتی مخاطب خاص و مدنظر کاربر در قسمت مخاطبین، امکان ذخیره قبوض استعلام شده 
در بخش استعلام قبوض و به روز رسانی خودکار مبلغ قبض جهت پرداخت های بعدی و همچنین امکان تغییر رنگ 
نمایش کارتها از دیگر قابلیت های جدید نسخه همراه بانک سینا است. گفتنی است در صورتی که مشتری نام کاربری 

همراه بانک نداشته باشد می تواند با ثبت نام از طریق وب سایت بانک نسبت به اخذ نام کاربری اقدام نماید.

افزایشقابلیتهای
همراهبانکسینا

بانک سینا

مهندس مهدی ملکی معاون برنامه ریزی ونوآوری بیمه  رازی گفت : سامانه مناقصات همراز، دستیاری هوشمند 
برای شبکه فروش و ستاد مرکزی شرکت بیمه رازی است که به منظور ایجاد سهولت، افزایش دقت و سرعت 
در کلیه امور مرتبط با مناقصات این شــرکت، در بستر اکوسیســتم همراز پیاده سازی شده است. همراز 
اکوسیستمی تحول گرا در صنعت بیمه کشور است که نوآوری در زنجیره ارزش بیمه را هدف قرار داده است 
همراز تلاش دارد ، جایگاه خود را به عنوان یکی از معدود پلتفرم های بیمه گر دیجیتال در میان شرکت های 
بیمه کشور تثبیت نماید. ملکی یادآورشد : این اکوسیستم متشکل از بخش های متنوعی است که در تکمیل 
هرکدام از آنها تلاش شده تا قسمتی از زنجیره ارزش بیمه )شامل فرایندهای طراحی محصول، فروش بیمه نامه، 
فرایندهای صدور، مدیریت خسارت، سازماندهی شبکه فروش بیمه رازی و ارتباط با مشتریان( پوشش داده 
شود. بنابراین با هدف سازماندهی سفارشات و درخواست های مشتریان سازمانی جهت دریافت نرخ بیمه نامه، 
پلتفرمی تحت عنوان »سامانه مناقصات همراز« با تلاش های معاونت برنامه ریزی و نوآوری و معاونت توسعه 

بازار و فروش بیمه رازی بهره داری شده و در اختیار مدیران شعب و ستادی این شرکت قرار گرفته است.

سامانهمناقصات
اکوسیستمهمرازبیمه
رازیبهرهبرداریشد

بیمه رازی

خبـــــر

 دکتر مجید قاســمی مدیرعامل 
بانک پاسارگاد و رئیس هیأت مدیره 
انجمــن مدیریت ایــران به بیان 
اهمیت رویکرد رهبری دانش گرانه 
پرداخت و مطالب خود را با اشاره به 
تاریخچه شــروع بحث مدیریت 

دانشی در جهان آغاز کرد.
وی ضمن تشریح مراحل وقوع انقلاب صنعتی گفت: تقریبا 
از اواخر قرن 1۹میلادی، سرمایه انسانی دانش گرا در ادبیات 
و مقالات مختلف مطرح شد. البته پیش از این نیز سرمایه 
انســانی دانش گرا مهم بود امــا از این دوره به بعد به تدریج 
به صورت ویژه  در ادبیات مدیریت به آن پرداخته شد.   انتظار 
مشتری، توســعه محصولات، نوآوری مبتنی بر همکاری 
متقابل و شکل  های جدید سازمانی، از حوزه  های سازمانی 
متأثر از انقلاب صنعتی چهارم )سیستم های سایبر فیزیکی، 
اینترنت اشیاء و شبکه( هستند. امروزه سرعت ارائه خدمات 
به مشــتری بحث بسیار مهمی اســت. به عنوان مثال در 
بانک پاســارگاد بیش از ۹6.۵ درصد از تراکنش ها از طریق 
بانکداری مجازی و  الکترونیک در حال انجام است که اتفاق 
مبارکی اســت و در حد استانداردهای بین المللی، که کار 
کم نظیری محســوب می شــود. ۳.۵ درصد باقیمانده از 
تراکنش ها نیز به دلیل لزوم شناخت و احراز هویت مشتری، 

باید به صورت حضوری انجام شود و چاره ای جز این نیست.
مدیرعامل بانک پاسارگاد با اشاره به بحث دانشگران )سرمایه 
انسانی دانش گرا( اضافه کرد: کار دانشی، یک ویژگی غالب در 
جوامع صنعتی و پساصنعتی است. دانشگر کسی است که با 
ایده پردازی و تحلیل داده ها، کارهای خود را انجام می دهد. 
شــخصی که بدون اندیشیدن به راه های بهبود امور، به کار 
متعارف و روزانه ی خود مشغول است، دانشگر نیست. دانشگر 
از تحرک و پویایی شغلی بیشتر لذت می  برد و می  تواند در 
مکان  ها و زمان  های متفاوت فعالیت کند. امروزه این حوزه به 
خاطر بحث کرونا در حال رشد است. »دورکاری« بخشی از 
همین دانشــگری است؛ یعنی کسی که بتواند در خارج از 

محیط کاری، وظایف محوله خود را انجام دهد.

خبـــر
اعلامآمادگیبانکتوسعهصادراتجهتدانشگران،داراییهرسازمانیهستند

کمکبهصادرکنندگان
مدیر عامل بانک توسعه صادرات ایران 
از آمادگی این بانک جهت کمک به 
صــادر کنندگان کشــور در ایفای 
تعهدات ارزی خبــر داد. به گزارش 
روابط عمومی بانک توسعه صادرات 
ایران، دکتر علی صالح آبادی در دیدار 
با محمد باقری نماینــده بناب در 
مجلس شــورای اســلامی و جمعی از صادرکنندگان این 
شهرستان، گفت: با توجه به شرایط ویژه کشور اگر مشتری این 
بانک به هر دلیلی نتوانست کالای خود را صادرکند، مشمول 
جریمه عدم صدور نخواهد شد. در مورد جریمه صادرکنندگان 
به بهانه جابه جایی کالای صادراتی نیز اظهار داشت: به هیچ 
عنــوان صادرکنندگان نباید به بهانه تغییر کالای صادراتی 
مشمول جریمه شوند. وی اعلام کرد: بانک توسعه صادرات به 
منظور رفع مشــکل صادرکنندگان در زمینه تغییر کالای 
صادراتی به شعب خود بخشنامه ای را ابلاغ خواهد کرد. ارزش 
گذاری پایین املاک یکی دیگر از مسائل مطرح شده در این 
جلسه بود که صالح آبادی با تایید این مطلب،گفت: با توجه به 
نرخ تورم ایجاد شده در کشور، لازم است در زمینه ارزشگذاری 
وثائق مشــتریان، بازنگری کنیم. وی بــا اعلام اینکه عمده 
صادرکنندگان کشور خواهان ایفای کامل تعهد ارزی خود 
هستند، گفت: بانک توسعه صادرات با استفاده از همه ظرفیت 
های خود آماده کمک به صادرکنندگانی است که در روند ایفای 
تعهد صادراتی خود به چالش های فنی و ساختاری برخورد 
کرده اند.  بانک توسعه صادرات ملزم به رعایت مفاد بخشنامه 
بانک مرکزی مبنی بر عدم ارائه خدمت به صادرکنندگانی است 
که به رفع تعهد صادراتی خود پایبند نیستند اما در عین حال 
چالش ها و مشکلات صادرکنندگان در ثبت ایفای تعهد ارزی 
در سامانه های مربوطه را نیز در نظر دارد. براین باوریم که عمده 
صادرکنندگان کشور خواهان ایفای کامل تعهد ارزی خود 
هستند اما در این مسیر به چالش های فنی و ساختاری برخورد 
کرده اند که می توان با مشــاوره و هم اندیشی با کارشناسان 

مرتبط در بانک و نهادهای مرتبط آنها را برطرف کرد.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

حفظ سلامت کارکنان پست، باید در اولویت فعالیت ها باشد
وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعات در 
نشستی با مدیران شرکت ملی پست، موفقیت 
این شرکت را در عبور از بحران شیوع ویروس 
کرونا، وابسته به حفظ سلامت نیروهای خود 

دانست.
به گزارش اعتبار به نقل از  مرکز روابط 
عمومی و اطلاع رســانی وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات، روابط عمومی شرکت ملی 
پست، در این نشست که با حضور معاونان وزیر، 
مدیرعامل، اعضــای هیئت مدیره و مدیران 
ستادی شرکت ملی پست و باهدف بررسی 
عملکرد سه ساله این شــرکت برگزار شد، 
محمدجواد آذری جهرمی با تبریک فرارسیدن 
روز جهانی پست به همه تلاشگران این عرصه 
گفت: نیروهای شبکه پستی کشور باوجود 
مخاطرات زیادی که به واسطه شیوع ویروس 
کرونا برای آن ها به وجود آمده، بیشتر از گذشته 
به کار خود ادامه دادند و فراتر از توان خود کار 
کرده و این شرکت باوجود آسیب هایی که دیده 
یک دوران اوج را در کار خود تجربه کرده است  
شیوع کرونا حجم مراجعه به پست و ترافیک 
مرسولات را افزایش داده که این از دو نظر حائز 
اهمیت است، هم باعث شده پست بیش ازپیش 
در کنار مردم باشد و افتخار خدمت بیشتر به 
آن ها را پیدا کند که این وظیفه اصلی ماست و 
هم باعث شده یک رونق اقتصادی نسبی در 

شبکه پستی کشور ایجاد شود.
وزیــر ارتباطات و فنــاوری اطلاعات 
خاطرنشــان کرد: به خطر افتادن سلامتی 
کارکنان در این دوران، وظیفه ما را در رعایت 
ضوابــط و مقــررات بهداشــتی و مراقبتی 
سنگین تر و جدی تر می کند زیرا سلامت و 
حفظ جان همه نیروهای شبکه پستی کشور 

برای ما بسیار حائز اهمیت است.

وی با تأکید بر تخصیص اعتبارات ویژه 
برای بهتر رعایت شــدن دستورالعمل های 
بهداشتی و توجه ویژه به ضدعفونی مرسولات 
و دسترسی کارکنان به مواد ضدعفونی گفت: 
این کار بازرسی و نظارت دقیق، گزارش روزانه 
و کنترل مبادی را ضروری می کند، افزایش 
رسیدگی ها و تهیه اقلام بهداشتی موردنیاز 

برای همه نیروها را اجتناب ناپذیر می سازد.
آذری جهرمی در ادامه با اشاره به اهمیت 
چابک سازی سازمانی خاطرنشان کرد: باید با 
برنامه ریزی، فرآیندی تهیه شــود تا شکاف 
طبقاتی میان کارکنان پست و نیروهای سایر 
شرکت های زیرمجموعه وزارت از بین برود و 
مقدمات یکسان سازی دریافتی های کارکنان 

فراهم شود.
سوددهی شرکت ملی پست نباید به کم 
کردن پرداختی ها به کارکنان منجر شــود، 
سوددهی وقتی ارزشمند است که با افزایش 
رفاه و معیشت و دریافتی های نیروی انسانی 
به عنوان مهم ترین سرمایه سازمانی همراه 

باشد.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات بابیان 

اینکه شــرایط بهبود کار در پست وابسته به 
سرویس های جدید، خدمات بهتر، کیفیت 
بیشتر و بازاریابی مناسب است، گفت: نمی توان 
بدون این موارد انتظار افزایش درآمد و متعاقب 

آن بهبود وضع معیشت کارکنان را داشت.
متمرکز شــدن آمــار ترافیک ها در 
سیستم فناوری اقدام خوبی است و ضریب 
رشد ترافیکی موضوعی قابل توجه است، اما 
باید طــرح و برنامه ارائه شــود تا ترافیک 
مرسولات عادی به زندگی مردم برگردد و در 
عمل مردم با پست ارتباط بیشتر و بهتری 

بگیرند.
افزایــش هاب های پســتی اقدامی 
ارزشمند است و باعث بهره وری در عملیات 
پستی خواهد شد اما در بهره وری کار نیروی 
انسانی و تقسیم کارها و متناسب سازی وظایف 
باید اقدامات جدی تر و مؤثرتری در دستور کار 

شرکت قرار گیرد.
وی با یادآوری اینکه به کارگیری درست 
نیروهای رسمی، یکی از مهم ترین چالش های 
یتــی در سازمان هاســت افــزود:  ر دی م
فرهنگ سازمانی ایجاب می کند که مدیران هم 

در رفتار خود تجدیدنظر کنند و در صورت لزوم 
خودشان نیز دست به کار شوند و نگذارند باری 

بر روی زمین بماند.
وزیر ارتباطات و فنــاوری اطلاعات با 
تبیین اهداف و اهمیت همگام شدن خدمات 
پســت با تغییرات جهانی اضافه کرد: تحول 
دیجیتال به معنای ایجاد زیرســاخت ها و 
هوشمند سازی آن ها، تحلیل اطلاعات، تدوین 
اســتراتژی ها و آموزش مدیران و نیروهای 
اجرایی است و شرکت ملی پست درنهایت 
چاره ای جز رفتن به سمت این تحول و تدوین 
استراتژی سازمانی برای تجربه کردن تحولات 

بنیادین در نحوه ارائه خدمات ندارد.
رمضانعلی ســبحانی فــر مدیرعامل 
شرکت ملی پست نیز در این جلسه، ضمن 
عرض تسلیت به مناسبت اربعین حسینی و 
تبریک روز جهانی پست، گفت: همکارانم در 
شبکه پستی کشور به خاطر شرایط ویژه ای که 
شیوع ویروس کرونا در کشور و جهان ایجاد 
کرده، در حال سپری کردن روزهای سختی 
برای خدمت رسانی هستند و مناسبت روز 
جهانی پســت بهانه خوبی برای قدردانی از 
فداکاری های همه همکاران عزیز در شبکه 

پستی کشور است.
وی افزود: در مبادله مرسولات خارجه 
مشکلات فراوانی در ماهه ای اخیر داشتیم که 
عمدتاً ناشی از لغو پروازهای بین المللی بود ولی 
خوشبختانه با تلاش فراوان توانستیم به تدریج 
این مشکلات را برطرف کنیم و رفته رفته به 

شرایط مطلوب نزدیک شویم.
در ادامه این نشست هر یک از اعضای 
هیئت مدیره و معاونان مدیرعامل به تشریح 
اقدامات انجام شده در محورهای موردبحث 

پرداختند.

 سعید عسگری با تاکید بر اینکه توجه به خواست و نیازهای مشتریان بانک شهر و تمامی شهروندان 
همواره در صدر اقدامات شعب این بانک قرار داشته است، گفت : معتقدیم مشتریان، مهمترین دارایی 
بانک ها هستند و درهمین راستا هر روز باید نحوه خدمت رسانی به آنان بهبود یابد وخوشبختانه 
طی ۲ سال گذشته بانک شهر تلاش کرده است با ارائه جدیدترین خدمات در شعب و به خصوص 
در حوزه بانکداری الکترونیک میزان رضایتمندی مشتریان را افزایش داده و باعث محبوبیت بیش 
از پیش خود در شبکه بانکی کشور شود. وی  با اشاره به عملکرد درخشان برخی شعب پایتخت بانک 
شهر در تمامی حوزه های بانکی،تصریح کرد: پرداخت تسهیلات در قالب طرح های مختلف اعم از 
“پذیرندگان”، “شهریار”، “اساتید”، “شکوه شهر”، “تندرستی” نشان از دغدغه مداری این بانک نسبت 
به تمامی اقشار به خصوص اقشار آسیب پذیر دارد.  وصول مطالبات ، جذب منابع ارزان قیمت، بهبود 
نرخ موثر تســهیلات،کاهش هزینه ها و ... از جمله عوامل اصلی سودآوری شعب پایتخت این بانک 

بوده است.

شعبپایتختبانکشهردر
بهترینشرایطخدمت
رسانیقراردارند.

 سعید عسگری

رضا جعفری مدیرعامل بیمه سینا در نشست شورای مدیران که به منظور بررسی عملکرد و برنامه های این شرکت 
برگزار شد، از رشد ۲۵ درصدی حق بیمه تولیدی در نیمه نخست امسال خبر داد. و خوشبختانه با توجه به کارنامه 
مطلوب سال 1۳۹۸ و خروج از زیان سنواتی، رضایت سهامداران عمده حاصل شد و با برنامه ریزی انجام شده در 
سال جاری نیز مسیر توسعه ای با رویکرد دستیابی به حداکثرسازی ثروت سهامداران را ادامه خواهیم داد ،  وی گزارشی 
از عملکرد شرکت در نیمه نخست امسال ارائه کرد و افزود: حق بیمه تولیدی در 6 ماهه با رشد ۲۵ درصدی نسبت 
به مدت مشابه سال قبل به عدد ۹60 میلیارد تومان رسید و معادل 447 میلیارد تومان هم خسارت پرداخت شد و 
در نیمه اول امسال بیشترین رشد تولید حق بیمه به ترتیب مربوط به رشته های بیمه حوادث، کشتی و باربری بوده 
است. او سود خالص دوره 6 ماهه را بالغ  بر 4۵1 میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: تلاش کردیم در این دوره ذخایر 
شرکت را تا حد بسیار زیادی تقویت کنیم، چراکه عامل ذخایر به مثابه  تکیه گاه برای سایر فعالیت های بیمه گری 
به حساب می آید. در شرایط فعلی که مردم با مشکلات متعددی مواجه هستند، انتظار این است که خسارت ها 

به سرعت رسیدگی و مخصوصا در رشته های درمان و شخص ثالث به فوریت پرداخت شود.

رشد۲۵درصدیحق
بیمهتولیدی
بیمهسینا

رضا جعفری
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عبدالناصر همتی رئیس کل بانک مرکزی گفت : صادرکنندگان بالغ بر هشت میلیارد دلار از تعهدات ارزی ۲7 میلیارد دلاری ایفا نشده، مربوط به پروانه های صادراتی سال های 1۳۹7- 1۳۹۸ خود را به تدریج به چرخه 
اقتصاد کشور آورده و مانده تعهدات آنها به حدود 1۹ میلیارد دلار کاهش یافته است ،در اوج فشار حداکثری و بعد از دو سال مقاومت بانک مرکزی در خط مقدم جنگ اقتصادی و درمقابل شدیدترین و بی سابقه ترین تحریم های 
پولی و بانکی و به رغم محدودیت دسترسی به درآمدهای ارزی کشور، بانک مرکزی با تمرکز بر تأمین کالاهای اساسی، دارو و مواد اولیه مورد نیاز واحدهای تولیدی، نیازهای اساسی و ضروری کشور را با تمام سختی ها به 
خوبی و کفایت تامین کرده و اجازه نداده است واضعان تحریم به هدف اصلی خودشان در دوسال گذشته، که همانا فروپاشی اقتصاد کشور بود، برسند،  مکانیزم ماشه موفق نبود و بیشتر تاثیر روانی داشت   رئیس کل بانک 
مرکزی در پست اینستاگرامی خود از ۵0 صادر کننده نمونه کشور که نزدیک به 100 درصد ارز ناشی از صادرات خود را به چرخه اقتصاد کشور برگرده اند، تشکر و قدردانی کرد. این ۵0 صادرکننده که همگی تولیدکننده 
هستند، از بابت صادرات از سال ۹7 تا پایان اردیبهشت ۹۹، معادل ۲۲ میلیارد دلار را به چرخه اقتصاد کشور بازگردانده اند. به گفته همتی، صادرکنندگان در تضمین تداوم تولید و تامین نیازهای وارداتی کشور در شرایط 
تحریم و فشار حداکثری، نقش کلیدی و تعیین کننده ای در اقتصاد کشور ایفا می کنند و تداوم روند عرضه ارز صادراتی در سامانه نیما به تعادل بازار ارز کمک قابل توجهی خواهد داشت. او همچنین از  عزم بانک مرکزی 

برای پیگیری تسهیلات ویژه برای صادرکنندگان نمونه تاکید کرد.

بازگشت۸
میلیارددلاراز
ارزهای
صادراتی

هفتهنامهاقتصادیایران

خبـــــر

بیژن زنگنه وزیر نفت گفت: با وجود شرایط کرونا حتی 
یک روز نیز تولید نفت و گاز در کشور متوقف نشد.

 به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت  نفت  وی  
در مراسم اهدای 141 دستگاه کمک تنفسی ویژه بیماران 
کرونایی از طرف وزارت نفت به بیمارســتان های مناطق 
نفت خیز کشــور با قدردانی از مجاهدت های کادر درمانی 
کشور، ادامه داد: در بین مردم، کادر درمان، سرافراز هستند و 
مردم قدرشان را می دانند و من به سهم خودم به عنوان یک 
ایرانی تشکر می کنم ، وزارت نفت از اولین دستگاه هایی بود 
که به دلیل حساسیت فعالیت ها و عدم امکان تعطیلی کار 
نفت، پیش قدم شد. زنگنه تاکید کرد: اگر نفت و گاز تولید 

نشود، برق و آب نیز تولید نخواهد شد.  
وزیر نفت با بیان اینکه اجرای این اقدام همراه با سلامت 
کارکنان در دستور کار قرار گرفت، گفت: برای جزایر، سکوها 
و واحدهــای عملیاتــی نمــی توانســتیم کار را تعطیل 
کنیم.، مســایلی کــه در صنعت داشــتیم قابل اغماض 
است؛  همکاران وزارت نفت در این مدت از هیچ کوششی 
برای کاهش درد و رنج دریغ نکردند. وی تاکید کرد: غذا و دارو 
برای مردم است اما آمریکا اعلام می کند در تحریم مردم را 
هدف قرار ندادیم.   وزیر نفت با اشاره به اینکه برای تولید مواد 
ضدعفونی و ... هر کمکی را انجام دادیم و از این به بعد نیز ادامه 

می دهیم، گفت: تلاش می کنیم فشار بر مردم کم شود.
وی با بیان اینکه عنوان مسوولیت های اجتماعی را نفت 
مطرح کرد، افزود: نمی توانیم خودمان را از مردم مناطق نفتی 
جدا ببینیم. زنگنه ادامه داد: نفت در شرایط سختی است، اما 
مردم در شرایط سخت تری هستند. البته رعایت پروتکل ها 
واقعا اثر گذار است. وزیر نفت با آرزوی موفقیت برای وزارت 
بهداشت، گفت: یک روز تولید ما به خاطر کرونا کم نشده است. 
خداوند فداکاری کادر درمان را می بیند و دعای مردم پشت 
سر شما است.    امروز 141 دستگاه ونتیلاتور )دستگاه کمک 
تنفسی ویژه بیماران کرونایی( با اعتبار ۲۲ میلیارد تومان 
توسط وزارت نفت به بیمارستان های مناطق نفتخیز اهدا شد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با صدور حکمی،  مهدی 
زین الدینی را به سمت مدیرکل دفتر وزارتی منصوب کرد. به 
گزارش شاتا،  در متن حکم صادره از سوی علیرضا رزم حسینی، 
وزیر صنعت،  معدن و تجارت آمده است: با عنایت به جایگاه 
مهم حوزه وزارتی، انتظار می رود ضمن تدبیر و برنامه ریزی 
برای برقراری ارتباط موثر و پویا و با همکاری و هماهنگی کلیه 
معاونان، روسای سازمان ها، مدیران و همکاران در وزارت و 
رعایت اصول قانون مداری، اعتدال گرایی و منشور اخلاقی 
دولت تدبیر و امید، در چارچوب شــرح وظایف و انجام امور 
محوله موفق و موید باشید. توفیق روزافزون تمام خدمتگزاران 
به نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران را در ظلّ توجهات 

حضرت ولیعصر )عج( از خداوند متعال مسألت دارم.

محمد شیرازیان مدیر سامانه جامع تجارت ایران گفت: 
مرکز توسعه تجارت الکترونیکی وزارت صنعت، معدن و تجارت 
برای بهره برداری سامانه جامع اطلاعات تجارت کشور آماده است. 
مدیر سامانه جامع تجارت ایران افزود: سامانه جامع اطلاعات 
تجارت کشور در حوزه تجارت خارجی از سال ۹۵ بهره برداری 
خود را آغاز کرده و اگر گمرک کشور همکاری لازم ایجاد کند، 
امسال این سامانه به بهره برداری کامل می رسد ،  رصد و پیگیری 
کالا تا حد عرضه محصول به عنوان یک موضوع مهم و اولویت دار 
یاد می شود که در این راستا، درخصوص کالای تایر سنگین، 
اختلاف نرخ کالا نسبت به بازار آزاد به ۵ درصد رسیده و این در 
حالی اســت که افزایش نرخ ارز بیش از این رقم بوده است ، اگر 
دیگر ارگان ها همکاری لازم ایجاد کنند، شاهد بهره برداری های 

در مجمــع عمومی مثبت و اثرگذار فراوانی در صحنه تجارت خواهیم بود. 
فوق العاده شــرکت 
بیمــه معلــم که با 
رعایت پروتکل های 
بهداشتی برگزار شد، 
افزایش سرمایه 1۸0 
رصــدی از محل  د
مازاد تجدید ارزیابی 

دارایی ها مورد تصویب قرار گرفت.
به گزارش روابط عمومی بیمه معلم، مجمع عمومی 
فوق العــاده بیمه معلم بــا حضور ســهامداران عمده، 
مدیرعامل، اعضا هیات مدیره، نمایندگان بورس و بیمه 
مرکزی جمهوری اسلامی ایران برگزار شد. بر اساس این 
گزارش، با اخذ مجوز افزایش سرمایه از سازمان بورس و 
اوراق بهادار، در مجمع عمومی فوق العاده صاحبان سهام 
، افزایش سرمایه 1۸0درصدی بیمه معلم تصویب گردید. 
در این راستا سرمایه شرکت بیمه معلم از 1۵00 میلیارد 

ریال به حدود 4۲00 میلیارد ریال افزایش می یابد.

خبـــر

کرونایکروزهمتولیدنفترامتوقفنکرد

مدیرکلدفتروزارتیوزارتصنعت،معدنو
تجارتمنصوبشد

تکمیلسامانهجامعاطلاعاتتجارتکشور

درپیافزایشسرمایه180درصدی
بیمهمعلم4200میلیاردیشد

تفاهمنامههمکاریبانکپارسیانوصندوق
ضمانتصادراتایران

بانک پارســیان و صندوق ضمانت صادرات ایران به 
منظور توسعه تامین مالی و ارایه خدمات صادراتی بانک 

با پوشش صندوق، تفاهم نامه همکاری امضا کردند.
ایــن تفاهم نامه  با حضور افــروز بهرامی، مدیرعامل 
صنــدوق ضمانت صــادرات ایران و کــورش پرویزیان 
مدیرعامل بانک پارسیان با هدف افزایش سهم صادرات 
از مجموع تسهیلات اعطایی بانک و توسعه تامین مالی 
صادراتی از طریق اعتبار فروشنده توسط بانک با پوشش 
صندوق، در محل ســاختمان مرکزی بانک پارسیان به 

امضاء رسید.
مدیرعامل بانک پارسیان در مراسم امضا و تبادل این 
تفاهم نامه، انعقاد آن را در راستای تسهیل امور صادراتی 
کشــور به ویژه در شرایط تحریم ضروری خواند و اظهار 
امیدواری کرد که ســطح همکاری صندوق و بانک برای 

حمایت از صادرات کشور به سهم قابل قبولی برسد.
مدیرعامل بانک پارسیان استراتژی اصلی این بانک را 
حمایت از تولید و اشتغال عنوان کرد وگفت: افزایش توان 
صادراتی کشــور، یکی از مولفه های اثرگذار در تسریع و 
تســهیل رونق تولید است و بی شک حمایت بانک ها از 
صادرات کشور، موتور محرکه تولید را به گردش در خواهد 
آورد و در نهایت افزایش تولید ناخالص ملی و درآمد کشور 

را در پی دارد.
افروز بهرامــی، مدیرعامل صندوق ضمانت صادرات 
ایران هم در ســخنانی بانک پارسیان را به عنوان بانکی 
پیشتاز در همکاری با صندوق ضمانت صادرات وحمایت 
از صادرکنندگان برشمرد و با بیان اینکه صادرات اولویت 
اصلی کشور است، افزود : خوشبختانه صادارت غیرنفتی 
از صادارت نفتی پیشــی گرفته است و این اتفاق مهمی 
است ولی همچنان سهم صادارت از مانده تسهیلات پایین 
اســت که امیدواریم با همکاری مشترک بین صندوق و 
بانک پارسیان کمک بهتر و بیشتری به فعالان اقتصادی 

و صادرکنندگان بشود.
از اهــداف انعقاد این تفاهم نامه می توان به افزایش 
ســهم صادرات از مجموع تســهیلات اعطایی بانک با 
پوشش صندوق، معرفی خدمات و محصولات صندوق 
توسط بانک، توسعه تامین مالی صادراتی از طریق اعتبار 
فروشــنده توســط بانک با پوشــش صندوق، تشویق 
مشــتریان بانک در استفاده از بیمه نامه های صندوق، 
برگزاری نشست های تخصصی با صادرکنندگان کالا و 
خدمات از ســوی صندوق و بانک، همــکاری بانک و 
صندوق در زمینه امور بازار سرمایه و سهام و ... از دیگر 

بندهای این تفاهم نامه است.
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مدیرعامل شرکت نفت مناطق مرکزی ایران:

ظرفیت تولید نفت و گاز در استان ایلام افزایش می یابد
مدیرعامل شــرکت نفــت مناطق 
مرکزی ایران با تشریح برنامه های توسعه ای 
بالادست صنعت نفت در استان ایلام، گفت: 
بر پایه مجموعه فعالیت های برنامه ریزی 
شده، ظرفیت تولید نفت و گاز کشور از محل 
ذخایر موجود در اســتان ایــلام افزایش 

می یابد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع 
رسانی شرکت ملی نفت ایران، رامین حاتمی 
بــه حضور رئیــس و جمعــی از اعضای 
کمیسیون انرژی و نمایندگان استان ایلام 
در مجلس شورای اسلامی در این استان در 
روزهای اخیر اشاره کرد و گفت: نمایندگان 
در ســفری دو روزه، از طرح ها و پروژه های 
مختلف وزارت نفت در استان ایلام بازدید 
کردنــد و در جریان روند پیشــرفت این 

پروژه ها قرار گرفتند.

بیش از ۷۵ درصد ذخایر نفت قابل 
برداشت ایلام باقی مانده است

وی در تشــریح اجمالــی مجموع 
اطلاعاتی که در این بازدیدها به نمایندگان 
ارائه شد، گفت: بیش از 1۲ میلیارد بشکه 
ذخیره نفت درجای مشــترک کشور در 
استان ایلام واقع شده؛ تاکنون 1.1 میلیارد 
بشکه از ذخایر نفت این استان برداشت شده 
و بیش از 7۵ درصد ذخایر نفت قابل برداشت 
آن باقی  مانده است. مدیرعامل شرکت نفت 
مناطق مرکزی ایران به میدان های مشترک 
آذر، چنگوله، آبان، پایدار غرب و دهلران که 
در استان ایلام واقع شــده اند اشاره کرد و 
افزود: طرح توســعه میدان آذر در شرف 
بهره برداری قرار دارد که در جریان بازدید 
نمایندگان نیز نشستی در محل این طرح 
برگزار و توضیحاتی درباره وضع توسعه طرح 

ارائه شد.

میدان دهلران با بیشترین ظرفیت 
تولید در مدار است

حاتمــی با بیــان اینکــه مذاکرات 
قراردادی توسعه میدان چنگوله نیز نهایی 
شده است، درباره دیگر میدان های یادشده 
گفت: توسعه میدان های آبان و پایدار غرب 
در قالب الگوی جدید قراردادهای نفتی از 
سوی کنسرســیوم طرف قرارداد در حال 
اجراست، همچنین با فعالیت های انجام شده 
در میدان دهلران، ظرفیت تولید این میدان 
به بالاترین حد خود در دو دهه اخیر رسیده 

و توســعه این میــدان در قالب قــرارداد 
EPCF/EPDF شامل حفاری 10 حلقه 
چاه جدید، تعمیر پنج حلقه چاه و احداث 

مرکز تفکیک در دستور کار است.

ارزش آفرینی معادل یک فاز پارس جنوبی
وی با اشــاره به کلنگ زنی ایستگاه 
تقویت فشــار گاز دهلران در جریان سفر 
نمایندگان، گفت: احداث این ایســتگاه 
تقویت فشــار گاز به منظــور جمع آوری 
گازهای همراه دهلران و دانان و همین طور 
تامین خوراک ان جی ال ۳100 در دستور 
کار شرکت اویک قرار دارد که در این میان، 
طرح ان جــی ال ۳100 تاکنون حدود ۵0 

درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
به گفته مدیرعامل شرکت نفت مناطق 
مرکزی ایران، با جمع آوری و فشارافزایی 
گازهای همراه میدان های دانان، آذر، پایدار 
غرب، پایدار شرق، چشمه خوش، دهلران و 
دالپری، از سوزاندن گازهای همراه به میزان 
روزانه ۲40 میلیون فوت مکعب جلوگیری 
شــده و ضمن تأمین خــوراک ان جی ال 
۳100، یک میلیون تن سیتوپلاس تولید 
می شود  که به لحاظ اقتصادی معادل یک 

فاز پارس جنوبی ارزش اقتصادی دارد.

دانان در مسیر افزایش ظرفیت تولید 
نفت

حاتمی به طرح توسعه میدان دانان که 
در قالب طرح های نگهداشت و افزایش تولید 
نفت از ســوی پیمانکار ایرانی در دســت 
اجراســت نیز اشــاره کرد و با بیان اینکه 
لرزه نگاری ۸00 کیلومتری در این منطقه 
انجام شده، گفت: در این طرح باید 11 حلقه 
چاه حفاری شــود و جاده های دسترسی، 
خطوط لوله و واحــد نمکزدایی 10 هزار 

بشکه ای نیز احداث شود که تاکنون یک 
حلقه چاه آن تولیدی شده و سه حلقه چاه 

نیز در حال حفاری است.

تأمین زیرساخت های برق رسانی
وی با بیان اینکه این شرکت در اجرای 
طرح ها و پروژه های خود در استان ایلام با 
چالش کمبود برق مواجه است، گفت: به این 
منظور برای تأمین بــرق واحد ان جی ال 
۳100، احــداث کارخانه تولید برق 1۵0 
مگاواتی برنامه ریزی شده که تاکنون بیش 
از 40 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.

مدیرعامل شــرکت نفــت مناطق 
مرکــزی ایــران از اجرایی شــدن پروژه 
برق رسانی به میدان های آبان و پایدارغرب 
نیز خبــر داد و افزود: به طور طبیعی برای 
اجرای هر پروژه دیگری در استان، باید برای 

تأمین برق آن راهکاری اندیشید.

نتایج امیدبخش لرزه نگاری ها در 
استان ایلام

حاتمــی در بخش دیگــری از این 
گفت وگــو به انجام یکــی از بزرگ ترین و 
پیچیده ترین پروژه های لرزه نگاری کشور در 
استان ایلام اشاره کرد و گفت: در این منطقه، 
پروژه لرزه نگاری دوبعدی باباگیر و بانکول 
پایان یافته و پروژه لرزه نگاری ســه بعدی 
میدان های تنگ بیجــار و دلاوران نیز در 
گستره ای به وسعت 1۵60 کیلومتر مربع با 
حضور نمایندگان کمیسیون انرژی به طور 

رسمی کلید خورده است.
وی بــا اشــاره بــه نتایــج امیدبخــش 
لرزه نگاری های صورت گرفته، ادامه داد: این 
نتایج نشــان می دهد ظرفیت های گازی 
خوبی در این منطقه وجود دارد که می تواند 
تضمین کننده تأمین پایدار گاز مورد نیاز 

پالایشگاه و پتروشیمی ایلام در آینده باشد.
تولید گاز تنگ بیجار افزایش می یابد

مدیرعامل شــرکت نفــت مناطق 
مرکزی ایران با اشاره به وضعی گاز در منطقه 
غرب کشور، فعالیت پالایشگاه گاز ایلام را 
بسیار مهم برشمرد و گفت: برای تأمین پایدار 
خوراک این پالایشــگاه، فاز دوم توســعه 
تنگ بیجار را در برنامــه قرار داده ایم که با 
اجرایی شدن آن، ظرفیت برداشت روزانه 
گاز از ایــن میدان از 7 میلیون متر مکعب 
کنونی به 11 میلیون متر مکعب می رسد و 
استمرار می یابد. به گفته حاتمی، در طرح 
توسعه تنگ بیجار تاکنون سه حلقه چاه 
حفاری و بالغ بر ۳7 کیلومتر جاده )منطقه 
سخت گذر( و خط لوله جریانی احداث شده 
است. حفاری دو حلقه چاه دیگر هم امسال 
پایان می یابد و افزایش تولید میدان تنگ 
بیجار امکان پذیر می شود. وی تصریح کرد: 
در بخش دوم توسعه تنگ بیجار، افزون بر 
حفر پنج حلقه چاه، توسعه مرکز جمع آوری 
این میدان )TCF( و افزایش ظرفیت انتقال 
گاز و میعانات گازی به پالایشــگاه ایلام، 
همچنین احداث ایستگاه تقویت فشار گاز 

در دستور کار قرار می گیرد.

اشتغال زایی برای نیروهای بومی
مدیرعامل شــرکت نفــت مناطق 
مرکزی ایران به فعالیت های انجام شده از 
سوی این شرکت در زمینه مسئولیت های 
اجتماعی در اســتان ایلام نیز اشاره کرد و 
گفت: بارزترین نمود این فعالیت ها، هزاران 
فرصت شغلی برای نیروهای بومی و رونق 
کسب وکار در این استان است که به واسطه 
اجرای طرح ها و پروژه هایی مانند توسعه 
دانان، لرزه نگاری های دوبعدی و سه بعدی 
تنگ بیجار و میدان های اقماری آن، طرح 
توسعه دهلران و ایستگاه تقویت فشار گاز 
دهلــران، طرح های توســعه ای در قالب 

آی پی سی و... ایجاد شده است.
شرکت نفت مناطق مرکزی ایران از 
شرکت های تولیدکننده نفت و گاز در سطح 
شرکت ملی نفت ایران است که ۸4 میدان 
نفتی و گازی را در بخش عظیمی از مناطق 
خشکی کشور در اختیار دارد و سه شرکت 
فرعی بهره بــرداری نفــت و گاز زاگرس 
جنوبــی، بهره برداری نفــت و گاز غرب و 
بهره بــرداری نفت و گاز شــرق را راهبری 

می کند.

احمد محمدی مدیرعامل شرکت 
ملی مناطق نفتخیز جنوب از تحقق بیش 
از 100 درصدی تعهدات تولید نفت، گاز 
غنی و نفتا در شرکت بهره برداری نفت و گاز 

مارون در 6 ماه نخست امسال خبر داد.
به گزارش  اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع 
رسانی شرکت ملی نفت ایران، وی در جلسه 
پیش بینی بهره دهی چاه های شرکت بهره 
برداری نفت و گاز مارون، از تحقق بیش از 
100 درصدی تولید نفت، گاز غنی و نفتا در 
نیمه نخست سال جاری در این شرکت خبر 
داد و آن را نتیجــه تــلاش های بی وقفه 
کارکنان خواند و گفت: با وجود محدودیت 
ها و موانع موجود، رســیدن به این میزان 
تولید را می توان دستاورد بزرگی برشمرد 

که نمونه بارز یک حرکت جهادی است.
وی بر جمع آوری اطلاعات مورد نیاز 
برای ایجاد سامانه جامع و تهیه نقشه های 
روزآمد خطوط لوله توسط کارگروه های 
 )PIMS( مدیریت یکپارچه خطوط لوله

در راستای حفاظت و راهبری بهینه خطوط 
لوله جریانی و انتقالی تاکید کرد.

محمدی افــزود: ضروری اســت 
رعایت الزامات ایمنی و زیست محیطی در 
راســتای صیانت از مجاوران تاسیسات و 
سرمایه های انسانی سازمان افزون بر محیط 
زیست و تاسیسات فرایندی در دستور کار 
قرار گرفته و به روز رسانی تجهیزات لازم 
برای مقابله با حوادث اعم از آتش سوزی به 

صورت مجدانه دنبال شود.
حمید کاویان مدیر عامل شرکت بهره 
بــرداری نفــت و گاز مارون نیــز در این 
نشست ضمن تقدیر از تلاش های کارکنان 

این شرکت به تشریح شرایط تولید در نیمه 
نخست سال جاری پرداخت و اظهار کرد: 
در بخــش تولید نفت، 101 درصد برنامه 
ابلاغی و در بخش های تولید گاز غنی و نفتا 
به ترتیب 101 و 10۲.۵ درصد برنامه تحقق 
یافت. وی افزود: با اجرای پروژه های مربوط 
به چاه های توسعه ای، تعمیری و ترمیمی 
نیز برآیند تولید مثبت 6.1 هزار بشکه در 

روز محقق شد.
وی با اشــاره به اینکه از فروردین تا 
شهریور سال جاری میزان گاز سوزی در 
تاسیســات عملیاتی به میزان ۵0 درصد 
کاهش یافته اســت، یاد آور شد: بیش از 

۹۸درصد پساب های نمکزدایی به چاه های 
دفعی تزریق و با بکارگیری دستگاه های 
تفکیک گر سیار نفت )MOS( و فراورش 
سیار نفت )MOT( در مجموع ۵7 هزار 
بشکه نفت بازیافت شد که همگی علاوه بر 
پایداری تولید با هدف صیانت از زیست بوم 
پیرامونی انجام شده اند. کاویان بیان کرد: با 
7۳هزار و 7۸4 مورد ضخامت ســنجی 
خطوط لوله و تاسیسات در نیمه نخست 
ســال ۹۹، بیش از ۲۵ درصــد افزایش را 
نسبت به ضخامت سنجی ۵۸هزار و ۸07 
موضع در مدت مشابه ســال ۹۸ تجربه 
کردیم . مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت 
گاز مارون، انجام تعمیرات اساســی 1۹0 
تجهیز زیر 4هزار اسب بخار، ایمن سازی 
خطوط انتقال نفــت و گاز در ۳۵ نقطه و 
تامین تجهیزات مبارزه با آلودگی نفتی در 
ســطح رودخانه ها را از اهم اقدامات این 
شرکت در شــش ماهه آغازین سال ۹۹ 

برشمرد.

حققبیشاز100درصدیتعهدتولیدیشرکتماروندرنیمهنخستامسال

اعضای هیئت علمی سی وهشتمین دوره جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران در احکامی جداگانه از سوی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی منصوب شدند. به گزارش روابط عمومی معاونت امور فرهنگی و به نقل از موسسه خانه کتاب و ادبیات 
ایران،  سیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با صدور احکامی، اعضای هیئت علمی سی وهشتمین دوره جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران را منصوب کرد. بر اساس احکام صادر شده، ایوب دهقانکار، محمود کمره ای، جواد محقق، 
حجت الاسلام و المسلمین رضا مختاری، اسماعیل بنی اردلان، محمد جواد مرادی نیا، فریبرز خسروی، مرتضی ایزدی، رضا اکبری، رسول جعفریان، حسین میرزایی، حسین یکتا و مریم حسینی به عنوان اعضای هیئت علمی سی وهشتمین دوره 
جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران منصوب شدند. در متن حکم  اعضای هیئت علمی جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران آمده است: »نظر به شایستگی علمی و فرهنگی و تجارب ارزشمند جنابعالی در حوزه پژوهش و کتاب، به موجب 
این حکم به مدت یک سال  به عنوان »عضو هیئت علمی سی و هشتمین دوره جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران« منصوب می شوید. امید است با استعانت از خداوند متعال و بهره گیری از دیدگاه های شما و استادان و اندیشمندان دیگر، این 
جایزه ارزشمند بتواند در رشد و گسترش فرهنگ مکتوب کشور نقش آفرین باشد.« پیش از این، حجت الاسلام و المسلمین محمدعلی مهدوی راد و احمدعلی حیدری از سوی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی به عنوان دبیر علمی سی وهشتمین دوره 

جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران و دبیر علمی بیست وهشتمین دوره جایزه جهانی کتاب سال جمهوری اسلامی ایران منصوب شدند.

اعضایهیئتعلمی
جایزهکتابسال
منصوبشدند
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معاون امور بانک و بیمه وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: عرضه بلوکی سهام شرکت سرمایه گذاری امید و سرمایه گذاری گروه توسعه ملی در بورس مشتری نداشت.، فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی حدود نیمه 
خرداد ماه سال جاری در اولین حضور خود در دوره جدید مجلس شورای اسلامی و در گزارشی به نمایندگان مجلس اعلام کرد تا پایان خرداد ماه »وامید« را و تا پایان تیر ماه »وبانک« را از طریق بورس ارائه می کنیم. با توجه 
به اینکه دو شرکت سرمایه گذاری امید با نماد »وامید« زیر مجموعه بانک سپه و سرمایه گذاری گروه توسعه ملی »وبانک« زیرمجموعه بانک ملی، هر دو در بورس حضور دارند و قرار است، باقیمانده سهام دولت یعنی به نمایندگی 
از بانک سپه و بانک ملی از طریق بورس ارائه شود، اما این کار تا کنون صورت نگرفته است. خبرنگار فارس در تماس با عباس معمارنژاد  پرسید آیا باقیمانده سهام دولت در »وامید« و همچنین »وبانک« ارائه شد، گفت: ما باقیمانده 
سهام دولت را به صورت بلوکی و عمده از طریق بورس ارائه کردیم، اما مشتری پیدا نکرد و به فروش نرسید.  وی در مورد اینکه آیا بهتر نبود تخفیفی قائل می شدید تا مشتری پیدا کند، گفت:  عرضه سهام به صورت بلوکی معمولا 
قدری گران تر از سهام به صورت خرد است و همیشه حرف و حدیث هایی در مورد عرضه بلوکی وجود دارد که چه کسی آن را خریداری می کند و بنابراین عرضه بلوکی این دو سهم دولتی خریدار پیدا نکرد و قرار است باقی 
سهام دولت در دو شرکت امید و گروه توسعه ملی به غیر از عرضه بلوکی را به شکل خرد هم عرضه کنیم، تا همه مردم از این سهم برخوردار شوند. به گفته وی در حال حاضر سهام شناور و آزاد »وامید« در بورس حدود ۸ درصد 
است، در حالی که شناوری این سهام در زمان وعده وزیر اقتصاد 6 درصد بود. ارزش روز این شرکت آن روز حدود ۸0 هزار میلیارد تومان بود که تا1۳0 هزار میلیارد تومان هم بالا رفت،  اما اکنون به خاطر افت پیاپی شاخص کل 

این رقم به 1۵ هزار و 171 میلیارد تومان رسیده است.

عرضهبلوکیسهام
دوشرکتبانکی
مشترینداشت

هفتهنامهاقتصادیایراناقتصاد و بورس

 مدیرعامل شــرکت راه آهن 
گفت: با تکمیل زیرساخت هایی 
نظیر خط ریلی خواف-هرات، 
به بازار ۳۵ میلیون تنی در حوزه 

ترانزیت دست پیدا می کنیم.
عید رسولی، مدیرعامل  س
شرکت راه آهن در گفت  وگو با 
خبرنگار پایگاه خبری وزارت راه 
و شهرسازی یکی از امتیازات اساسی و منحصربه فرد ایران 
را موقعیت ژئوپلیتیک و استراتژیکی دانست که کشور را 
به شاهراهی حیاتی برای معادلات منطقه ای و بین المللی 
تبدیل کرده اســت و گفت: باید از این موهبت و ظرفیت، 
حداکثر استفاده را ببریم. او افزود: با زیرساخت های موجود، 
امروز، ظرفیت 1۸ میلیون تن ترانزیت در منطقه وجود دارد 
که اکنون بخش زیادی از آن از طریق دریا جابه جا می شود 
و ما در تلاشیم تا سهم بیشتری را به ریل اختصاص دهیم. 
با گسترش زیرساخت ها از جمله، پروژه های ریلی خواف-

هرات، چابهار-زاهدان و شلمچه-بصره، ما به یک بازار ۳۵ 
میلیون تنی در منطقه دست پیدا می کنیم و باید تلاشمان 
را برای افزایش سهم ریلی، بیشتر کنیم. محور خواف-هرات 
از پتانســیل نزدیک به دو میلیون تن ترانزیت برخوردار 
است؛ البته ما بیش از سه میلیون تن بار داخلی داریم که از 
طریق کامیون حمل می شود و این میزان نیز می تواند به 
شــبکه ریلی جذب شــود. با گسترش شــبکه ریلی در 
افغانستان، قطعا این ظرفیت به   صورت تصاعدی افزایش 
پیدا خواهد کرد و ما می   توانیم به بازارهای بسیار بزرگتری 
در مبادله بار دست پیدا کنیم. به   خصوص با توجه به اینکه 
بزرگ ترین معادن افغانستان در قسمت غربی این کشور قرار 
دارد و برای صادرات می توانند از ظرفیت خط ریلی خواف-

هرات استفاده کنند و بارهای صادراتی و معدنی خود را به 
خلیج فارس و یا بندر اقیانوسی چابهار برسانند.

او گفت: در ارتباط با بخش مسافری نیز مراوده دو ملت 
ایران و افغانستان زیاد است و اکنون به صورت هفتگی دو 
پرواز بین هرات و مشهد برقرار است و مسافران زیادی نیز 
از طریق شبکه جاده ای به دو کشور تردد می کنند. مسوولان 
افغانستان نیز بر ظرفیت بالای مسافر در این بخش تاکید 
دارند و ابــراز امیدوارند با راه اندازی خط جدید ریلی، این 

ظرفیت به بخش ریلی جذب شود.

مهدی میر اشــرفی رئیس کل گمرک ایران گفت: 
مبادلات تجاری ایران با کشورهای خارجی در نیمه نخست 
سال  جاری به ۳0 میلیارد و ۳4۹ میلیون دلار و 6۲ میلیون 
و ۸4۲ هزار تن رســید، ســهم صادرات قطعی کالاهای 
غیرنفتی به استثنای نفت خام، نفت کوره و نفت سفید و 
همچنین بدون احتساب صادرات از محل تجارت چمدانی 
در این مدت بالغ بر 46 میلیون و ۳1۸ هزار تن به ارزش 1۳ 
میلیارد و ۵66 میلیون دلار بود که بنزین همچنان در صدر 
کالاهای صادراتی کشور در نیمه نخست امسال قرار دارد و 
پلی اتیلن، گریدفیلم، متانــول و اوره بعد از بنزین 4 قلم 
نخست کالای صادراتی کشور بودند. وی افزود: واردات کالا 
از کشورهای خارجی نیز طی 6 ماهه نخست امسال به 16 
میلیون و ۵۲4 هزار تن به ارزش 16 میلیارد و 7۸۳ میلیون 
دلار رسید. به گفته وی، با اصلاح ورود کالاها به کشور، بیش 
از 70 درصد کالاهای وارداتی، کالای اساسی است و مابقی 
نیز عمدتا مواد اولیه، ماشین آلات و قطعات و اجزای تولید 

هستند. 

مهرداد جمال ارونقی معــاون فنی و امور گمرکی 
گمرک ایران گفت: مهلت رفع تعهد واردات همه کالاهای 
باقی مانده در گمرکات از زمان تأمین ارز، سه ماه در نظر 
گرفته شده و موارد استثناء توسط وزارت صنعت، بررسی 
و برای تمدید مهلت به بانک مرکزی اعلام می شود و مقرر 
شــده در مدت 4۵ روز پــس از تخصیص ارز، کل کالا از 
گمرک ترخیص قطعی و رفع تعهد واردات انجام شود  و  
معادل ریالی ارز تخصیص یافته توسط بازرگان به بانک 
عامل پس از تخصیص ارز واریز شود و بانک عامل و بانک 
مرکزی، به محض دریافت فهرســت اشاره شده اقدام به 
تخصیص ارز کرده و پس از ارائه اسناد به بانک عامل، اقدام 
به ثبت برات بدون تعهد و صدور اعلامیه تأمین ارز خواهد 

کرد.
 در صورتی که در زمان 4۵ روزه یاد شده، کالا مشمول 
ارز با نرخ ترجیحی باشــد، نرخ ارز ترجیحی توسط بانک 

مرکزی تضمین می شود.

خبـــر
مدیرعامل شرکت راه آهن: 

دسترسیبهبازار۳5میلیونتنیدرحوزه
ترانزیتباتکمیلزیرساختهایریلی

تجارت۳0میلیارددلاریایراندر۶ماهنخست؛
بنزیندرصدرصادرات

کالاهایرسوبشده۳ماههترخیصمیشوند
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مدیرعامل چهار بانک دولتی در میزگردی مطرح کردند؛ ما حامی تولیدیم
»دکتر محمدرضا حسین زاده« مدیرعامل 
بانک ملی ایران، »دکتر حجت الله صیدی« 
مدیرعامل بانک صادرات ایران، »دکتر حسین 
مهري« مدیرعامل بانک صنعــت و معــدن و 
»دکتر محمدکاظم چقازردی« مدیرعامل 
بانک سپه در این نشست دیدگاه های خود را 
دربــاره نقش بانک هــا در حمایت از تولید و 
مسائل دیگری مانند سود مرکب، تحریم، کرونا 

و ... مطرح کردند.
به تازگی برخی رسانه ها و به ویژه رسانه ملی 
با انتشار گزارش هایی به مخاطبان این گونه 
القــا می کنند که بانک ها گویا با »تولید« در 
کشور عناد دارند و چوب لای چرخ بنگاه های 
اقتصادی می گذارند. از نظر شما این مطالب تا 

چه اندازه واقعیت دارد؟
دکتر حســین زاده مدیرعامل بانک ملی 
ایران: خدمات بانک هــا به همه حوزه های 
کشور از جمله حوزه تولید بر هیچ کس پوشیده 
نیست. بســیاری از زیرساخت های اساسی 
کشــور، از پالایشــگاه و کارخانه های بزرگ 
تولیدی و جاده گرفته تا کارگاه های کوچک 
چند نفره، همه با منابع مالی بانک ها تجهیز و 

ساخته شده اند.
تعداد پروژه هایی که با مشــارکت و اقدام 
مستقیم بانک ها در کشور ایجاد شده اند قابل 
شمارش نیست، اما متأسفیم که از میان این 
تعداد پروژه بی شمار، تنها چند مورد انگشت 
شــمار که پشت پرده آنها نیز مشکوک است 

انتخاب و درباره آنها گزارش تهیه می شود.
حتــی اگر چند مورد نیــز در این میان با 
مشکل مواجه شــده باشد، آیا رواست برخی 
رسانه ها غیرمنصانه زحمات بیش از ۲۲0 هزار 
نفر پرســنل نظام بانکی که هر روز به اشکال 
مختلف در حال خدمت رسانی به عموم مردم 

هستند را این گونه زیر سوال ببرند؟
کشــوری که تحت شــدیدترین تحریم 
هاست و هدف اصلی تحریم کنندگان آن نیز 
به اذعان خودشان، اقتصاد کشور و در رأس آن 
نظام بانکی اســت، باید از داخل بیشــترین 
حمایت ها را شاهد باشد، در حالی که متأسفانه 
برخی تلاش می کنند با دستاویز کردن یک یا 
چند مورد خاص، همه خدمات را زیر ســوال 

ببرند.
بانک ها از نقد استقبال می کنند، اما نقد 
باید منصفانه باشد، در حالی که برخی دوستان 
ناآگاه از همه خط و مرزهای اخلاقی عبور کرده 
و بدون اطلاع از واقعیات، گزارش نویسی می 

کنند.
 این ســوال برای بسیاری از مردم مطرح 
است که واقعاً چرا بانک ها در همه جا دستی 
بر آتش دارند؟ علت این که نام بانک ها در اغلب 
پروژه ها وجود دارد چیست؟ آنها نفعی در این 

ماجرا دارند؟
حسین زاده: بانک ها برای این که همه جا 
حضور داشته باشند، اشتیاقی ندارند و ترجیح 
می دهند به کار بانکداری خود بپردازند، اما چه 
کنیم که اقتصاد کشــور ما بانک محور است. 
هنگام زلزله، سیل، کرونا و بیکاری، بانک ها 
باید به میدان بیایند و با افتخار به هموطنان 

کمک کنند.
این بانک ها بودند که چندی پس از شیوع 
بیماری کرونا و مواجهه مردم با شوک اقتصادی 
ناشی از آن، منابع قابل توجهی را در مدت زمان 
کم به حســاب سرپرستان خانوار و صاحبان 

کسب و کار واریز کردند.
بانک ها هر جا که به کمک نیاز باشد، حضور 
دارند و از هیچ تلاشی برای پیشرفت امور دریغ 
نمی کنند. مروری بر تاریخچه این موضوع هم 
می تواند ماجرا را شفاف تر کند: در 10 تا 1۵ 
سال پس از پیروزی انقلاب اسلامی که کشور 
درگیر دفاع مقدس و سپس بازسازی بود، نه 
سرمایه گذاری خارجی وجود داشت و نه بخش 
خصوصی توانمندی بود که بتواند به تولید و 

ساخت کشور کمک کند، بنابراین بانک ها به 
این موضوع ورود کردند و بخش مهمی از تولید 

و زیرساخت های کشور را راه انداختند.
پس از این که کشور روی پای خود ایستاد 
و همه زیرساخت ها فراهم شد، بانک ها کم کم 
کنار کشیدند و بیشتر به حوزه سرمایه گذاری 
های غیر مستقیم ورود کردند، اما اکنون که 
شرایط کشور تحریمی است، باز هم به حضور 
بانک ها در پروژه های بزگ نیاز است. به عنوان 
مثال در آینده نزدیک پروژه ایستگاه های آب 
شیرین کن و انتقال آب شیرین از خلیج فارس 
به ســه اســتان جنوبی و مرکزی کشــور 
)هرمزگان، کرمان و یزد( افتتاح خواهد شد که 
یک ابرپروژه پیاده سازی شده با استفاده از توان 
داخلی اســت. واقعاً چه کسی به جز بانک ها 

قابلیت تأمین مالی چنین پروژه ای را دارد؟
چــرا بانک ها به مقوله بنــگاه داری وارد 
شدند؟ گفته می شــود بانک ها به خروج از 

بنگاهداری تمایلی ندارند!
دکتر صیدی مدیرعامــل بانک صادرات 
ایران: رویکرد کلی بانک ها، بنگاهداری نیست، 
اما برخی شــرکت ها و بنگاه های اقتصادی 
جزوی از عملیات بانکداری و حلقه ای از زنجیره 
مالی هســتند. صرافی، شــرکت واسپاری، 
کارگزاری، تأمین سرمایه یا شرکت های حوزه 
های خدمات آی تی، مجموعه هایی هستند 

که داشتن آنها برای بانک الزامی است.
برخی بنگاه های دیگر مانند سنگ آهن ها، 
معادن، کارخانه های عظیم فولاد و نفت و گاز 
و سیمان هم مواردی هستند که هیچ نهاد و 
سازمان و شرکت بخش خصوصی توانایی مالی 
ورود به آنها را ندارد، بنابراین تأمین مالی اجرای 
این پروژه ها فقط از دســت بانک ها و یا حتی 

کنسرسیومی از بانک ها بر می آید.
بخشی از آنچه بنگاه های در اختیار بانک 
ها نامیده می شــود نیز در ازای بدهی و رد 
دیون به بانک ها واگذار شده اند، چون وقتی 
بانک نمی تواند مطالباتش را از فرد بدهکار 
وصول کند، چــاره ای جز ایــن کار ندارد، 
بنابراین به طور کلی می توان گفت بانک ها 
هرگز تمایلی به بنگاه داری ندارند و به اجبار 
به این حوزه وارد شده اند، اما روش خروج از 

بنگاهداری نیز مهم است.
بانک هــا اکنون طی دوره هــای زمانی 
مشخص مزایده برگزار و املاک، اموال و بنگاه 
های اقتصادی خــود را واگــذار می کنند. 
همچنین واگذاری سهام بنگاه های بزرگ که 
در اختیار بانک هاســت، یکــی از رایج ترین 
اقدامات برای خروج از بنگاهداری است که به 

طور مرتب در حال انجام است.
 جایی از شــما نقل شده است که برخی 
تســهیلات گیرندگان، منابع دریافتی را در 
محلی غیر از پروژه صرف کرده اند. این آیا نشان 
دهنده ضعف نظــارت بانک در نحوه مصرف 

منابع نیست؟
صیدی: مصاحبه ای که مد نظر شماست، 
خیلی ناقص پخش شد، اما اصل ماجرا صحت 

دارد. ما موردی داشتیم که شخصی تسهیلاتی 
از بانکی دریافت کرده و به جای هزینه کرد در 
پروژه، با آن ماشین خریده بود. به هر حال طرح 
ها به صورت مشــارکتی میان سرمایه گذار و 
بانک عملیاتی می شــود. بانک سهم خود را 
پرداخت می کند، اما ممکن است سرمایه گذار 
به هر دلیلی نتواند میزان سهمش را تأمین کند 
و چون آن را در جای دیگری هزینه کرده است، 

در نتیجه طرح راکد بماند.
بانک هم بدون برنامــه و بی هدف پولی 
پرداخت نمی کند، اما واقعیت این اســت که 
نظارت بانک ها بر پروژه ها استاندارد است و 
خــارج از ضابطه نمی تــوان از مجری طرح 

گزارشی مطالبه کرد.
 ایــن روزها از خانه کارگــر گرفته تا اتاق 
بازرگانی، همه به بانک ها می تازند. به نظر شما 
علت اصلی این اتفاق چیست؟ شما که حامی 

تولید هستید!
دکتر چقازردی، مدیرعامل بانک سپه: به 
نظر مــن باید به پیشــینه و رفتار اقتصادی 
منتقدان توجه کرد. سیاست کلی بانک ها این 
است که هیچ واحد تولیدی فعال بی پول نماند. 
هر بنگاه فعالی که به سرمایه در گردش نیاز 
داشته باشد، از بانک دست خالی بر نمی گردد. 
همچنین بنگاه های کوچک و متوسطی که 
برای توســعه فعالیت خود به پول نیاز داشته 
باشند، بدون شک می توانند روی کمک بانک 

ها حساب کنند.
اما کسانی که اغلب از عملکرد بانک ها ابراز 
نارضایتی مــی کنند، افرادی هســتند که 
سالهاست به نظام بانکی بدهکارند و با روش 
های مختلف ضمن سوء استفاده از قوانین و 
مقررات، توانســته اند ایفای تعهد خود را به 

تعویق بیاندازند.
شکی نیســت که بانک باید طلب خود را 
بازیافت کند تا بتوانــد آن را در اختیار دیگر 
متقاضیان قرار دهد، شغل ایجاد کند و از تولید 
حمایت کند، اما این عده همیشه ناراضی به هر 
روشی متوسل می شوند تا وضعیت را وارونه 

جلوه دهند.
نکته مهمی که باید اشاره کنم این است که 
استفاده از لفظ »بانک ها« در اظهار نظرها می 
تواند بار معنایی خاصی در پی داشــته باشد. 
منتقدان به جای این که از این واژه اســتفاده 
کنند، بهتر است مورد مشخصی که سراغ دارند 
را مطرح کنند تا بانــک مورد نظر هم بتواند 

درباره آن توضیح دهد.
 از ابتدای امســال شــیوع بیماری کرونا 
بسیاری از بنگاه ها و فعالیت های اقتصادی را 
با مشــکل مواجه کرد. بانک ها برای حل این 

مشکل چه کمکی کردند؟
چقازردی: دولــت از ابتدای امســال با 
همکاری نظام بانکی به کمک کسانی شتافت 
که با شیوع کرونا مشکلاتی را تجربه کردند. 
بانک مرکزی با آزادســازی بخشی از سپرده 
قانونی بانک ها، منابع قابل توجهی را به جامعه 
تزریق کرد تا شدت شوک اقتصادی را کاهش 

دهد.
نقش بانک ها در این میان بسیار چشمگیر 
بود، به طوری که در مدت بسیار کوتاهی پول 
را به حســاب مردم واریز کرد. از سوی دیگر 
صنوف آســیب دیده از کرونا نیز مشــمول 
دریافت تسهیلات بانکی شدند، به طوری که 
تا کنون بیش از 60 درصد اصناف تسهیلات 
خود را دریافت کرده اند و مابقی نیز در زمان 
مقرر این منابــع را دریافت خواهند کرد. من 
معتقدم نظام بانکی به درســتی و دقیق در 
جریان کرونا به وظایف خود عمل کرد و کارنامه 

درخشانی از خود به جا گذاشت.
حسین زاده: در روزهای شیوع کرونا که 
بسیاری از سازمان ها و ادارات تعطیل بودند یا 
دورکاری مــی کردند، بانک ها بدون وقفه به 
خدمت رسانی مشغول بودند. سیستم بانکی 
حتی یک لحظه خدمت رسانی را متوقف نکرد 
و با این که تعداد زیادی از همکاران ما به این 
بیماری مبتلا شدند و از کارکنان پشت گیشه 
تا ســطح مدیرعامل در اثر ابتلا به کرونا فوت 

کردند، اما خدمت رسانی ادامه یافت.
همچنین بانک ها با بنگاه های اقتصادی 
حداکثر همراهی را داشتند، به طوری که نه 
تنها تسهیلات مستقیم به آنها پرداخت کردند، 
بلکه با درخواست امهال اقساط تسهیلات نیز 
تا حد امکان موافقت کردند و اجازه ندادند چرخ 

اقتصاد کشور از حرکت باز ایستد.
 مدت هاست که درباره لزوم جلوگیری از 
خام فروشی و حمایت از فراوری محصولات 
معدنی مطالبی گفته می شود. بانک ها در این 

حوزه چه خدماتی ارائه کرده اند؟
دکتر حســین مهــري مدیرعامل بانک 
صنعــت و معدن: حمایت نظام بانکی از این 
حوزه بسیار قابل توجه است و می توان گفت 
بانک ها در جلوگیری از خام فروشــی نقش 
موثری داشته اند. بانک ها همیشه یار و یاور 
صنعت، تولید و تجارت بوده و هستند و آمار به 

خوبی این موضوع را تأیید می کند.
در پنج ماه نخست امسال بیش از ۵ هزار 
و 60 هزار میلیارد ریال تسهیلات توسط نظام 
بانکی پرداخت شده است که یک هزار و ۵۵۹ 
هزار میلیارد ریال آن به بخش صنعت و معدن 
و صنایع مرتبط پرداخت شده است. این عدد 
رشد 71 درصدی نسبت به مدت مشابه سال 
قبل نشان می دهد که بسیار چشمگیر است. 
از این مبلغ یک هزار و ۲00 هزار میلیارد ریال 
به عنوان ســرمایه در گردش بــه واحدها 
پرداخــت شــده و در واقــع 77 درصد کل 
تسهیلات پرداختی به واحدهای صنعتی و 
معدنی مربوط به این بخش بوده اســت. اگر 
حمایت بانک ها از این بنگاه های اقتصادی 
نبود، با توجه به اعمال تحریم و شیوع بیماری 
کرونا، بدون شک بحران در این حوزه رخ می 

داد.
در همین مدت کوتاه دیدید که با حمایت 
بانک ها، شــرکت های تولید ماســک، مواد 
ضدعفونی و شــوینده چگونه تولید خود را 
افزایش دادند و نیاز کشور را تامین کردند. اگر 
بانک ها نبودند، مشکلات این بخش ها بیشتر 

می شد.
 بارهــا از تریبون های مختلف درباره نرخ 
ســود بانکی و دریافت ربح مرکب در بانک ها 
اظهار نظرهای تندی شده است. بهتر نیست 

در این باره بانک ها هم موضع گیری کنند؟
صیدی: خیلی صریح می گویم که این ادعا 
صحت ندارد. کسانی که ادعا می کنند بانک ها 
به فرمول ربح مرکب عمل می کنند، در جهل 
مرکب هستند. آنها کمترین اطلاعی از نحوه 
عملکرد بانک ها در حوزه پرداخت تسهیلات 
و دریافت اقساط ندارند و اغلب از روی شنیده 

ها صحبت می کنند.
بارها کسانی که چنین ادعاهایی داشته اند، 
پس از مطالعه نحوه عملکرد بانک ها در این 

حــوزه، حرف خود را پس گرفته اند. بانک ها 
طبق قانون عملیات بانکی بدون ربا که مصوب 
مجلس شورای اسلامی و مورد تایید شورای 
نگهبان اســت، عمل می کنند و از این رو به 

عملکرد آنها خدشه ای وارد نیست.
ملاک ما، قانون و متون دینی اســت که 
سالهاست به آن عمل می شود، بنابراین نمی 
توان چنین ادعایی را بدون ســند و استدلال 
مطرح کرد و همه نظام بانکی را زیر سوال برد. 
بانک هرگز سود روی سود نمی گیرد و همه 
مقام های نظارتی نیــز بر این موضوع اذعان 
دارند. به اعتقاد من اینها مباحثی انحرافی است 

که از سوی افراد خاص مطرح می شود.
 این که گفته می شود برخی بانک ها برای 
وصول مطالبات خــود، بنگاه های اقتصادی 
کوچک و بزرگ را تا مرز تعطیلی رسانده اند 

صحت دارد؟
صیدی: بانک چرا باید این کار را بکند؟ اگر 
این طور باشد، اولین کسی که متضرر می شود 
خود بانک است. این به نفع بانک است که یک 
واحد تولیدی به فعالیتش ادامه بدهد تا بتواند 
منابعش را دریافت کند. از منظر مسئولیت 
اجتماعی هم این موضوع به نفع بانک است، 
چون هم تولید ادامه می یابد و هم اشــتغال 
حفظ می شود، بنابراین بانک هرگز یک واحد 

تولیدی فعال را تعطیل نخواهد کرد.
این ادعاها صحت ندارد و از سوی کسانی 
مطرح می شــود که ما می دانیم پول بانک را 

کجا برده اند و چگونه خرج کرده اند.
حسین زاده: چنین ادعاهایی اصلا عقلانی 
هم نیســت. بانک با تسهیلات گیرنده تا حد 
امکان مدارا می کنــد، اما از همه روش های 
قانونی هم اســتفاده می کند تــا پول بانک 
برگردد. اغلب مواردی که اشاره شده است، تنها 
یک سوله یا ساختمان خالی است. مهمتر این 
که همه این بنگاه ها پیش از این که بانک به 
سراغشان برود، تعطیل شــده بودند و گاه با 
حمایت بانک به چرخه تولید هم برگشته اند.

مهری: بانک ها حقیقتاً حامی تولیدند و این 
یک شعار نیست، بلکه در عمل مشاهده شده 
اســت. در سالی که با شدیدترین تحریم ها و 
بیماری کرونا درگیریم، بانک ها اجازه نداده اند 
تولید با مشــکل عمده مواجه شــود. رشد 
تسهیلات پرداختی کاملا این ادعا را ثابت می 
کند، چون ما معتقدیم کمک به تولید کشور و 

ایجاد اشتغال، عبادت است.
ما در حوزه ایجاد و توســعه زنجیره ارزش 
افزوده به طــور جدی فعالیم و به عنوان یک 
نمونه واضح می توان زنجیــره ارزش افزوده 
فولاد را از ســنگ آهنــگ تا محصول نهایی 

مشاهده کرد.
رسانه ها نباید خدمات گسترده بانک ها را 
نادیده بگیرند و نباید اجازه بدهند مظلومیت 

بانک ها در شرایط کنونی تداوم پیدا کند.
 می دانیم که عده قابل توجهی از کارکنان 
بانک ها در جریان بیماری کرونا جان خود را از 
دست دادند. پیام شما به همکاران نظام بانکی 

دراین باره چیست؟
حســین زاده: همکاران ما بسیار مظلوم 
هســتند. با وجود این که بدون وقفه به مردم 
خدمت رســانی می کنند، امــا مورد توجه 
نیستند و این خوب نیست. تا کنون حدود 140 
نفــر از کارکنان نظام بانکی در اثر کرونا فوت 
کــرده اند و بیش از 1۵ هــزار نفر آنها به این 
بیماری مبتلا شده اند. آنها خانواده دارند و این 

نگرانی ما را تشدید می کند.
متأسفیم که در چنین شرایطی، کارکنان 
بانک هــا گاه و بیــگاه مــورد هجمه های 
ناجوانمردانه قرار می گیرند، اما از همه همکاران 
نظام بانکی می خواهم بــدون توجه به این 
حاشــیه ها کار خود را ادامه دهند، به مردم و 
کشور خود خدمت کنند و همواره از خدا کمک 

بخواهند.

محمود محمود زاده معاون وزیر راه و شهرسازی از تمدید مهلت تکمیل مدارک متقاضیان طرح ملی مسکن تا 
پایان مهرماه امسال خبر داد و گفت: این مهلت تمدید نخواهد شد. با توجه به این که در برخی استان ها به دلایلی 
برای متقاضیان طرح ملی مسکن پیامک دریافت نکرده اند، مهلت تکمیل مدارک تا پایان مهرماه امسال تمدید 
شده است. بر این اساس در شهرهای بالای 100 هزار نفر جمعیت، متقاضیان برای تکمیل مدارک و پیگیری آن 
به ادارات راه و شهرسازی استان ها مراجعه کنند. در شهرهای زیر 100 هزار نفر جمعیت متقاضیان به بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی و در شهرهای جدید نیز به شرکت های عمران سراسر کشور مراجعه کنند.

 بانک اقتصادنوین در خدمتی تازه، ســرویس صدور شــماره کارت مجازی را برای سپرده های مشترک مشتریان 
حقیقی فعال کرد ، شماره کارت مجازی که تا پیش از این فقط برای مشتریان حقوقی صادر می شد، از این پس برای 
مشتریان حقیقی نیز صادر می شود. بنابر این گزارش این سرویس صرفا برای آن دسته از مشتریان حقیقی که دارای 
سپرده مشترک بوده و شرایط برداشت آنها گزینه »هر یک به تنهایی« نباشد، امکان پذیر است. همچنین این کارت 
فقط برای واریز وجوه تا ســقف روزانه 10 میلیارد ریال قابل استفاده بوده و قابلیت برداشت ندارد. با توجه به عدم 
امکان صدور کارت نقدی برای این مشتریان، این سرویس قابلیت واریز وجوه را از همه درگاه ها توسط کلیه کارت های 

شبکه بانکی برای آنان میسر می کند.

صدورکارتمجازیبرایمشتریانحقیقیبانکاقتصادنوینتمدیدمهلتتکمیلمدارکطرحملیمسکن
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علیرضا هادی مدیرعامل شرکت بیمه باران گفت : در آستانه نیم سال دوم سال جاری، میزان سود مشارکت در منافع بیمه باران در ۶ ماهه نخست سال به ۴0 درصد رسید که مستقیم به 
ذخیره ریاضی )اندوخته( بیمه گذاران واریز می شود ، بیمه باران به همت کارشناسان خود و به پشتوانه اعتماد مردم توانست فصل تازه ای از بیمه های زندگی مبتنی بر اهداف سرمایه گذاری 
و تامین آینده و گزارش گری مستمر در کشور را آغاز کند ،  بر همین اساس، بیمه گذاران دو بیمه نامه ترنم )بیمه زندگی به شرط حیات( و تبسم باران )بیمه زندگی و تشکیل سرمایه( از سودهای 
مربوط به سبد های سرمایه  گذاری بیمه  نامه خود، به ترتیب در سبد کم ریسک با 1۶ درصد، سبد ریسک متوسط با ۳1 درصد و سبد پرریسک از ۴0 درصد سود در مشارکت در بازه زمانی 
۶ ماهه برخوردار شدند. وی از بیمه زندگی ترنم باران به عنوان طرحی نو در بیمه های زندگی یاد کرد و افزود: این طرح که از نوع بیمه  های زندگی به شرط حیات است، با پیشنهاد بیمه باران 
و موافقت بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران به بازار عرضه و در کمتر از پنج ماه از معرفی آن به بازار، به همت کارگزاران بیمه و نمایندگان با اقبال قابل توجه مشتریان به این بیمه روبه رو شد 
و یکی از اهداف هیات مدیره شرکت گزارش گری وضعیت سرمایه گذاری و بازده  ها در فاصله های زمانی کوتاه بود که خوشبختانه با برنامه ریزی و تلاش همکاران، این هدف در بازه های 

زمانی سه ماهه محقق شد و امیدواریم در آینده به گزارشگری ماهانه نیز برسد. به  علاوه، هر شش ماه نیز سود مشارکت به حساب سرمایه بیمه  گذاران اضافه می  شود.

سودمشارکت
درمنافعبیمه
بارانبه۴۰
درصدرسید

هفتهنامهاقتصادیایران

خبـــــر

به گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی پژوهشگاه فضایی ایران، 
هم زمان با نخستین روز از هفته 
جهانــی فضــای ۲0۲0، مرکز 
یکپارچه ســازی ســامانه های 
پیشــرانش فضایی و آزمایشگاه 
ابوریحان بیرونی در پژوهشکده 
سامانه های حمل ونقل فضایی با حضور  حسین صمیمی، رئیس 
پژوهشگاه فضایی ایران و مرتضی براری، رئیس سازمان فضایی 
ایران افتتاح و به بهره برداری رسید. حسین صمیمی ضمن ابراز 
خرسندی از اینکه سامانه های پیشرانش برای ماهواره های 
درحال توســعه و همچنین در بلوک های انتقال مداری در 
پژوهشگاه فضایی ایران توسعه قابل توجه ای داشته است؛ از 
تجهیز مرکز یکپارچه سازی سامانه های پیشرانش فضایی به 
عنوان یکی از مهم ترین زیرساخت های فضایی یاد کرد و افزود: 
در واقع راهبرد مأموریت های فضایی کشــور و فشار توسعه 
فناوری سامانه ها، اصلی ترین دلیل تجهیز این مرکز بوده است 
و  فراهم ساختن بستر مناسب و ایمن برای یکپارچه سازی و 
تست سامانه های فضایی که نیاز به تست های عملکردی و 
محیطی در شرایط خاص دارد را به عنوان هدف اصلی انجام این 
مهم ذکر نمودند.در راستای نقشه راه توسعه فناوری سامانه های 
پیشرانش فضایی، پژوهشگاه فضایی ایران مدت زمانی است که 
توسعه تراســترهای شیمیایی با سطح تراست محدود را در 
دســتور کار قرار داده است. به منظور توسعه این محصولات 
فناورانه در شرایط ایمن و با ملاحظات استانداردهای فضایی، 
تجهیزات و زیرســاخت های ویژه ای برای انجام آزمون های 
مختلف مورد نیاز است. آزمایشگاه تراسترهای فضایی ابوریحان 
بیرونی در پژوهشکده سامانه های حمل ونقل فضایی، به عنوان 
نخستین آزمایشگاه حوزه پیشرانش فضایی کشور شناخته 
می شود که موفق به اخذ گواهینامه ۱۷۰۲۵ISO/IEC شده 
اســت. کسب این گواهینامه نشان از تعالی سیستمی انجام 
مأموریت های توسعه فناوری در حوزه پیشرانش فضایی دارد و 

در نوع خود پیشرفت مهمی در این مسیر به شمار می رود.

خبـــر
افتتاحنخستینمرکزیکپارچهسازیسامانههای

پیشرانشفضایی
استفادهازظرفیتهمکارانتوانمندمناطق
مخابراتیدرپیشبردسریعبرنامههایحوزه

ستادیشرکت
مدیرکل ارتباطــات و امور بین 
الملل شــرکت مخابرات ایران 
گفت:به منظور ســاده ســازی 
فرایندهای غیرحضوری، امکان 
دسترسی به ریز کارکرد و جزئیات 
قبوض برای مشتریان از طریق 
وب سایت شرکت مخابرات ایران 
در بخش »مخابرات من« فراهم 
شــده اســت. محمد رضا بیــد خام با اشــاره بــه امکان 
مشاهده ریزکارکرد قبوض تلفن ثابت در وب سایت شرکت 
مخابرات، گفت: به منظور ساده سازی فرایندهای غیرحضوری، 
امکان دسترسی به ریز کارکرد و جزئیات قبوض برای مشتریان 
به صورت لحظه ای از طریق وب سایت شرکت مخابرات ایران 
در بخش »مخابرات من« فراهم شــده است. مشتریان برای 
استفاده از این بخش در ابتدا لازم است در قسمت مخابرات من 
 www.tci.ir در وب سایت شرکت مخابرات ایران به نشانی
ثبت نام کنند و سپس از امکانات مختلف منوی “مخابرات من” 
در وب سایت از جمله مشاهده ریزکارکرد قبوض خود استفاده 

کنند.
 وی با تشریح روش استفاده از ”مخابرات من“، خاطرنشان 
کرد: مشتریان پس از ورود به بخش مخابرات من، می توانند 
به راحتی در قســمت افزودن شــماره تلفن های جدید، 
شــماره های خود را ثبت کرده و ســپس از طریق منوی 
دسترسی ” مشاهده ریزهزینه های قبض “، ضمن مشاهده 
تمام جزئیات و کارکرد قبوض، در صورت تمایل اقدام به 
چاپ آن کنند و با استفاده از پرتال شرکت مخابرات ایران 
به نشــانی www.tci.ir و دسترسی مستقیم به سامانه 
»مخابرات من«، امکان مشاهده و پرداخت قبض تلفن ثابت، 
خدمات تلفن ثابت، خلاصه کارکرد ریز مکالمات، تست 
سرعت اینترنت، مشاهده وضعیت سرویس اینترنت و خرید 
سرویس اینترنت پرسرعت به راحتی برای تمام مشتریان 

میسر است.

محسن جوادی، معاون امور فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی از اقدامات وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
برای رفع دغدغه ناشران در مسأله کاغذ، تصمیم بر »پر و پیمان« برگزار شدن نمایشگاه پاییزه و نهایی شدن 
آیین نامه نمایشگاه مجازی در ایام آتی خبر داد و  در جریان برنامه ریزی برای برگزاری نمایشگاه مجازی 
کتاب، باید رویکرد فراگیری به حلقه های مختلف نشــر از جمله ناشران، اهل قلم،  کتابفروشان و حتی 
چاپخانه داران داشته باشیم و در این راستا بهتر است پیش از نمایشگاه مجازی و با توجه به اینکه در فصل 
فروش کتابفروشــی ها قرار داریم، در گام نخست، طرح پاییزه کتاب برگزار شود.    او  در تشریح جزئیات 
آیین نامه اجرایی نخستین نمایشگاه مجازی کتاب و زمان ثبت نام ناشران برای شرکت در این رویداد گفت: 
ابعاد فنی نمایشگاه مجازی کتاب از سوی همکاران در مؤسسه خانه کتاب و ادبیات ایران در حال پیگیری 
است که طبیعتا با نمایشگاه فیزیکی متفاوت است. همچنین زمان برگزاری نمایشگاه هم مشخص شده  اما 
برای اعلام آن منتظر رونق کتابفروشی ها هستیم.  وی با ابراز امید واری نسبت به برگزاری نمایشگاه مجازی 

در اواخر فصل پاییز بر ضرورت برگزاری طرح پاییزه کتاب با یارانه »پرُ  و پیمان« تأکید کرد. 

رونقکتابفروشیهابر
نمایشگاهمجازیاولویت
دارد

محسن جوادی

در کم تر از یک هفته پس از حادثه آتش سوزی در شرکت پدیده شیمی قرن) اکتیو(، بیمه البرز با دعوت از مدیران 
این شرکت تولیدی در دفتر مدیرعامل شرکت بیمه البرز، چک علی الحساب خسارت به مبلغ صد میلیارد ریال 
را به بیمه گزار زیان دیده خود اعطاء کرد. به گزارش روابط عمومی بیمه البرز،  محسن پورکیانی،  مدیرعامل بیمه 
البرز ضمن اعطای چک مذکور به پاس قدردانی به کارکنان شرکت اکتیو که با اقدام فداکارانه خود در هنگام وقوع 
آتش سوزی، سبب جلوگیری از سرایت آتش به مخازن مواد اشتعال زا شدند، بیمه عمر بیمه البرز اهدا کرد. پورکیانی 
در دیدار با مدیران ارشد شرکت اکتیو که از زیرمجموعه های گروه گلرنگ است با اشاره به این که گروه صنعتی 
گلرنگ از شرکت های معتبر و از مشتریان وفادار بیمه البرز است، گفت: هم اکنون که به دلیل شرایط  دشوار ناشی 
از شیوع کرونا و نیاز مبرم مردم به مواد ضدعفونی کننده و شوینده، شرکت اکتیو در حال خدمت رسانی به جامعه 
در این بخش است، بیمه البرز نیز وظیفه خود می داند در سریع ترین زمان ممکن خسارت ناشی از حادثه آتش 
سوزی این شرکت را پرداخت کند تا به زودی مجددا وارد چرخه تولید و خدمت رسانی به مردم شود. مدیرعامل 

بیمه البرز با بیان این که اعتبار و خوش نامی یک شرکت بیمه به هنگام پرداخت خسارت نمایان می شود.

بیمهالبرزعلیالحسابصد
میلیاردریالخسارتبه
هلدینگگلرنگپرداختکرد

محسن پورکیانی

تورم از جذابیت بیمه های عمر کم کرد ، عزت اله حقیقتی مدیر بیمه های عمر و پس انداز انفرادی 
شرکت بیمه دانا، گفت : در موقعیتی که تورم در کشور ما روندی افزایشی به خود گرفته و شیوع کرونا 
نیز به مشــکلات اقتصادی دامن زده اســت، به نظر می رســد  به دلیل کاهش جذابیت پس انداز و 
سرمایه گذاری در بیمه های عمر، افراد خیلی تمایل به خرید این بیمه نامه نداشته باشند یا از تمدید 
آن صرف نظر کنند. در چنین شرایطی پیشنهاد این است که بیمه های عمر از حالت پس اندازی و 
سرمایه گذاری به سمت توسعه پوشش های بیمه ای حرکت کنند تا مردم برای دریافت این پوشش ها، 
تشویق به خرید بیمه نامه عمر شوند ،  هرچه انتخاب پوشش ها توسط بیمه گذار بیشتر باشد، سرمایه 
و اندوخته نهایی کمتر می شود و بالعکس هرچه پوشش کمتر باشد، سرمایه های بیمه گذار بیشتر و 
در بخش پوشــش های بیمه ای که اغلب در قالب بیمه های عمر گروهی، همراه با قرارداد بیمه های 
درمانی فروخته می شود، افراد به جای اینکه به فکر سرمایه گذاری یا پس انداز باشند، تمایل به دریافت 

پوشش هایی بیمه ای امراض خاص، ازکارافتادگی، نقص عضو و... دارند.

پوششبیمههایعمر
متنوعشود

بیمه دانا

وبینار مشترک صندوق بازنشستگی کشور و بیمه ملت در خصوص طرح تفاهم نامه صندوق بازنشستگی کشور 
و بیمه ملت به منظور تشریح نحوه ارائه خدمات و برنامه های جدید و اطلاع رسانی در این خصوص در قالب پرسش 
و پاسخ بین مدیران استانی مراکز صندوق بازنشستگی و مسئولان بیمه ملت برگزار شد. به گزارش روابط عمومی 
بیمه ملت،با توجه به امضای تفاهم نامه بیمه ملت با صندوق بازنشستگی کشوری به منظور ارائه خدمات متنوع 
بیمه ای به بازنشستگان و اعضای این صندوق، از خردادماه سال جاری، ارائه خدمات بیمه ای به صورت اقساط و 
با تخفیف ویژه در رشته های بیمه بدنه خودرو، آتش سوزی منازل مسکونی و بیمه عمروحادثه همراه با پوشش 
کرونا از سوی بیمه ملت به اعضای صندوق بازنشستگی کشوری آغاز شده که با توجه به استقبال این قشر باتجربه 
جامعه و ارائه خدمات بهتر به آنان؛ امکان استفاده از کارت اعتباری برای صدور هرگونه بیمه نامه باتوجه به اعتبار 
موجود در کارت، ارائه سایرخدمات بیمه ای از جمله بیمه زندگی و سرمایه گذاری و بیمه آتش سوزی صنعتی و 
غیرصنعتی از جمله مواردی بود که شرکت بیمه ملت به این طرح اضافه کرد. همچنین در آینده ای نزدیک، 

خدمات بیمه های مسئولیت نیز از سوی بیمه ملت به اعضای صندوق و منتسبین آنان ارائه می شود.

وبینارمشترکصندوق
بازنشستگیکشوروبیمه
ملتبرگزارشد

بیمه ملت

وزیر کار گفت: موضوع بخشــودگی جرایم تامین اجتماعی بخش خصوصــی را از طریق معاون اقتصادی 
رئیس جمهور، در جلسات سران سه قوا برای دستیابی به یک مصوبه اجرایی مورد پیگیری قرار خواهم داد.  وی در 
نشست مقامات اتاق بازرگانی تهران و ایران با وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، معاون رفاه این وزارتخانه، مدیرعامل 
و معاونان سازمان تامین اجتماعی، چالش ها و موانع موجود در کسب وکار در حوزه تامین اجتماعی مورد بازنگری 
و بررسی قرار گرفت. این نشست پس از آن برگزار شد که رئیس اتاق بازرگانی تهران طی مکاتبات متعددی با 
محمد شریعتمداری و مصطفی سالاری، فهرستی از مشکلات صاحبان کسب وکار با سازمان تامین اجتماعی را 
مطرح و خواستار رسیدگی به رفع این مشکلات در جلسات مشترک میان نمایندگان بخش خصوصی و مسولان 
این سازمان شده بود. در این نشست که رئیس و اعضای هیات رئیسه اتاق ایران، دبیرکل اتاق تهران به همراه 
معاون کسب وکار و مدیر امور تامین اجتماعی اتاق تهران حضور داشتند، ضمن طرح جدی ترین مطالبات صاحبان 
بنگاه ها از سازمان تامین اجتماعی، راهکارهای کارشناسی شده بخش  خصوصی برای تسهیل روابط و فرآیندها 

میان کارفرمایان و سازمان تامین اجتماعی با وزیر و رئیس سازمان تامین اجتماعی در میان گذاشته شد.

بخشودگیجرایمتامین
اجتماعیبخشخصوصی
رویمیزسرانسهقوه

محمد شریعتمداری

کرونا یک بیماری است که در ساده ترین حالت می تواند فرد مبتلا را با هزینه های قابل توجه درمان مواجه 
کند، اما در نمونه های حاد ممکن است کسب و کار افراد را تحت تاثیر منفی قرار دهد و حتی در صورت فوت 
بیمار، خانواده او را با سختی مواجه کند. به گزارش روابط عمومی شرکت بیمه سامان، در شرایط همه گیری 
بیماری کرونا و نگرانی جامعه نسبت به تبعات آن، بیمه سامان بار دیگر مسئولیت خود در قبال اجتماع را 
نمایان کرده و با طراحی »بیمه سه گانه کرونا« راهکار آینده نگری پیرامون چگونگی تامین هزینه های درمان 
و نیز جبران کاهش درآمدهای ناشی از اختلال در فعالیت های اقتصادی را پیش روی عموم مردم قرار داده 
است. این بیمه نامه که نشــانه ی همبستگی شرکت بیمه سامان با همه هموطنان و نیز یک اقدام عملی برای 
حمایــت از آنها در شــرایط بحــران است، با ارائه بیشترین سقف پوشش بیمه ای، برای رفع دغدغه ها در 
کنار مردم است و از آنها امیدوارانه و مقتدر حمایت می کند. محصول »بیمه سه گانه کرونا« که توسط شرکت 
بیمه سامان طراحی شده است، در یک بسته واحد هزینه بستری و هزینه بیکاری را جبران کرده و در صورت 

فوت فرد بیمه شده، مبلغ مشخصی را با عنوان سرمایه فوت به بازماندگان پرداخت می کند.

بیمهسامان،همراه
روزهایسخت
کرونایی

بیمه سامان

 آیین رونمایی از طرح »اعلام و پرداخت خسارت الکترونیکی بیمه نامه های شخص ثالث بیمه ایران« در استان 
خوزستان به عنوان اولین استان اجرای این طرح پس از پایتخت، با حضور  مدیرعامل و آقایان زاهدنیا معاون فنی، 
اسماعیلی معاون برنامه ریزی و نوآوری و مدیران ستادی و اجرایی بیمه ایران به صورت ویدئو کنفرانس با استان 
خوزستان برگزار شد.  با اجرای این طرح خسارت های تا مبلغ ۳0 میلیون ریال، بدون نیاز به حضور و ارزیابی خسارت 
زیان دیده و صرفا با اعلام خسارت به صورت الکترونیکی، آنلاین و غیرحضوری پرداخت شده و برای خسارت های 
مازاد بر ۳0 میلیون ریال نیز از طریق سامانه ایران من، مقصر و زیان دیده مدارک مورد نیاز برای پرونده را در سیستم 
نرم افزاری بارگذاری می کنند و تا مرحله ارزیابی به صورت الکترونیکی انجام می شود و در ادامه زیان دیده برای 
ارزیابی خسارت خود به واحدهای اجرایی مراجعه می کند.  دکترمحمد رضایی مدیرعامل بیمه ایران درحاشیه 
برگزاری مراسم گفت : شرکت سهامی بیمه ایران در اجرای سیاست های کلان خود مبنی بر ارائه خدمات پررنگ 
به جامعه بیمه گذاران علی الخصوص زیان دیدگان ناشی از وسائط نقلیه موتوری در حوادث رانندگی، با توجه به  

انتظارات بیمه گذاران و شیوع بیماری کرونا، طرح پرداخت خسارت آنلاین در استان خوزستان را اجرایی کرد.

آیینرونماییازطرحاعلام
خسارتالکترونیکیثالث
بیمهایراندرخوزستان

محمد رضایی

کلانتری رئیس سازمان حفاظت محیط  زیست: 

محیط  زیست در بین نهادهای قانونگذار هم مظلوم است
رئیس سازمان حفاظت محیط  زیست 
با انتقاد از طرح یک فوریتی مجلس مبنی 
بر تخصیص نیافتن یک درصد از درآمد 
عوارض آلایندگی ها به سازمان محیط  
زیست گفت: متاسفانه محیط زیست و 
حفاظــت از آن حتــی بیــن نهادهای 
قانونگذار هم جایگاه شایسته ای ندارد و 

مظلوم است.
 به گــزارش پایگاه اطلاع رســانی 
سازمان حفاظت محیط زیست، عیسی 
کلانتری اظهار داشت: متاسفانه آنچه که 
در زمینه حفاظت از محیط زیست باید 
گفت این اســت که به دلایل مختلف، 
فرهنگ عمومی مــا در این امر ارتقاء و 

رشد چندانی نداشته و پایین است.
وی با تاکید بر اینکه حتی بین تصمیم 
ســازان، نهادهای قانونگذار و مجریان، 
مسائل بلند مدت محیط زیستی فدای 
منافع کوتاه مدت و ناپایدار می شــود، 
افزود: رهبر معظم انقــلاب، همواره بر 
حفظ محیط زیست برای نسل های بعد 
تاکید و بیان داشته اند که محیط زیست 
مربوط به این دولت و آن دولت نیست، 
بلکه باید برای نسل های بعد حفظ شود 
و باقــی بماند امــا متاســفانه به رغم 
توصیه های ایشــان در سطوح پایین تر 
شاهد این هســتیم که محیط زیست 
جایگاهی در خور و شایســته در میان 

مدیران اجرایی و قانون گذار ندارد.
معاون رئیس جمهوری با اشــاره به 
رتبه بالای ایران در امر تخریب و فرسایش 
خاک گفت: متاسفانه همان طور که در 
بخــش آب، ایران جزو کشــورهای پر 

مصــرف اســت، در بحــث تخریب و 
فرسایش خاک هم با کمال تاسف در دنیا 
مقام بالایی داریم و به احتمال زیاد جزو

10 کشور اول هســتیم.کلانتری با 
تاکید بر اینکه وظیفه همه ما اســت که 
محیط زیســت را برای نسل های بعد 
حفظ کنیم، گفت: این میسر نیست جز 
از طریق بالا بردن فرهنگ محیط زیستی 
مردم، در زمینه تخریب محیط زیست 
همه ما از مردم تا مســئولان مقصریم و 
این ناشی از همان پایین بودن فرهنگ 
عمومی ما در زمینه حفاظت از محیط 

زیست است.
وی درباره شایعات مربوط به صادرات 
غیر مجاز خاک از ایران گفت: برداشت 
خاک از جنگل، خارج کردن و همچنین 
فــروش آن جرم اســت، همان طور که 
خریــد و فــروش مواد مخــدر قاچاق 

محسوب می شود.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
در زمینه فروش خاک هایی به نام خاک 
جنگل های شمال در برخی میدان های 
شهر تهران گفت: اینها به احتمال زیاد 
کمپوست هستند که از پسماند به دست 
می آیند و بافتی شبیه بافت خاک جنگل 
دارنــد، فروش کمپوســت غیر قانونی 
نیســت، به طور کلی بخشی از پسماند 
تبدیل به کمپوســت می شود و اکنون 
شهرداری تهران حدود نیم میلیون تن 
کمپوست تولیدی از پسماند در آرادکوه 
دارد کــه برخی اوقات منشــاء بوی بد 

جنوب تهران است.
کلانتری در زمینه منابع آبی کشور 
هم گفت: آب یک منبع تجدیدپذیر است 
امــا مصرف بی رویه آن را تبدیل به یک 
منبع تجدید ناپذیر می کند، ایران هم از 

جمله کشــورهایی اســت که یکی از 
بالاترین رکوردها را در مصرف آب دارد.

وی در بخش دیگری از صحبت های 
خود به مناســبت نزدیک بــودن روز 
دامپزشک، با تقدیر از دامپزشکان گفت: 
دامپزشکان همواره بی چشم داشت و بی 
هیچ ادعایی در کنار محیط زیست کشور 
بــوده اند و بخشــی از خانواده حافظان 
طبیعت و محیط زیست کشور محسوب 

می شوند .
معاون رئیس جمهوری با اشــاره به 
اقدامات دولت و مجلس قبل در زمینه 
وضعیت محیط بانان، اظهار داشت: در 
دولت دوازدهم با دستور رئیس جمهوری 
و کمــک اداره مالــی و اســتخدامی و 
همچنین ســازمان برنامــه و بودجه، 
متوسط دریافتی محیط بانان، بیش از سه 
برابر افزایش یافته اســت، همچنین از 
لحاظ تامین تجهیزات و ادوات برای آنها، 
سرمایه گذاری خوبی انجام شده است، 
از لحــاظ قانونی هم با همکاری مجلس 
گذشــته و تصویب قانــون حمایتی از 
محیط بانان، از ابتدای امسال محیط بانان 
تحت پوشش قانون نیروهای انتظامی 
قرار گرفته تا دیگر شاهد این نباشیم که 
محیــط بانی به جرم انجــام وظیفه، به 

قصاص محکوم شود.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
تاکید کرد: محیط زیست همیشه متعلق 
به تاریخ است و نباید همه آن را در عمر 
کوتاه خویش صرف کنیم و بر عهده مردم 
و مســئولان اســت کــه در حفاظت و 

حراست از محیط زیست بکوشند.

طرح اتوپلاس بیمه نوین پس از اجرای موفق خود در ۳0 منطقه از کشور، در شهرکرد هم اجرایی شد. به 
گزارش روابط عمومی و امور بین الملل بیمه نوین، این شرکت در راستای گسترش  و بهبود خدمات بیمه ای، 
طرح »اتوپلاس« خود را در شهرکرد هم راه اندازی کرد. بر اساس این گزارش، طرح اتوپلاس بیمه نوین به 
عنوان خدمتی ویژه  برای دارندگان بیمه نامه بدنه اتومبیل این شرکت طراحی شده و پوشش   ها و خدمات 
امدادی متنوعی را به صورت رایگان ارائه می  دهد. خدمات طرح اتوپلاس به طور کلی شامل پوشش  های 
بیمه ای ویژه، خدمات امدادی رایگان، امکان انتخاب تعمیرگاه توسط بیمه گذار، مراجعه ارزیاب خسارت 
بیمه به تعمیرگاه بیمه گذار، عدم الزام به مراجعه حضوری بیمه گذار جهت استفاده از خدمات بیمه بدنه، 
پاســخگویی ۲4ساعته و... می  شوند. این طرح بیمه ای پیش از این در ۳0 منطقه کشور از طریق شعب و 
باجه های شهرهای تهران، کرج، اصفهان، شهررضا، گلپایگان، شاهین شهر، نجف آباد، مشهد، بیرجند، اهواز، 
شیراز، زنجان، کرمان، قزوین، قم، اراک، گرگان، رشت، انزلی، چالوس، ساری، آمل، تنکابن، همدان، یزد، 

بجنورد، اردبیل، تبریز، بندرعباس و کرمانشاه رونمایی و اجرایی شده است.

راهاندازیطرحاتوپلاس
بیمهنویندرشهرکرد

بیمه نوین



سخنگوی کمیسیون اقتصادی 
مجلس معتقد اســت “طرح 
مالیات بر عایدی سرمایه” تلاش 
می کند بــا ســودگرایی های 
بازارهای مختلف همچون ملک، 
خودرو، ارز، طلا و... مبارزه کند لذا 
بایــد آن را نوعــی مالیــات بر 

سوداگری دانست.
مهــدی طغیانی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه 
ملت، با اشاره به طرح های که مجلس به منظور بهبود شرایط 
اقتصادی پیگیری میکند اشــاره کرد و گفت: “طرح اخذ 
مالیات بر خانه هــای خالی” به شــورای نگهبان رفته و 
درصورت موافقت شورا می تواند در مسیر اجرا قرار گیرد 
چراکه در صحن علنی نیز تصویب شده است. نماینده مردم 
اصفهان در مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه “طرح 
مالیات بر عایدی سرمایه” نیز هنوز در کمیسیون اقتصادی 
در حال بررسی است و بررسی آن در هفته های پیش رو به 
اتمام می رسد، افزود: به یقین اگر زیرساخت مالیاتی اصلاح 
شود کشور نیز وضعیت اقتصادی کشور بهتری پیدا خواهد 
کرد. ســخنگوی کمیســیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی معتقد است “طرح مالیات بر عایدی سرمایه” تلاش 
می کند با سودگرایی های بازارهای مختلف همچون ملک، 
خودرو، ارز، طلا و... مبارزه کند و نوعی مالیات بر سوداگری 
است تا نقدینگی هایی که برای سوداگرای وارد بازار می شود 

به سمت تولید رود و اشتغال ایجاد شود.
وی اضافه کرد: دریافت مالیات از عایدی سرمایه یکی از انواع 
پیشرفته در اخذ مالیات های حوزه مالیاتی است که می تواند 
در ساماندهی بازار کمک شایانی کند، البته این مسئله غیرقابل 
انکار است که ما باید به صورت ریشه ای نسبت به اصلاح و 
بهبود اقتصاد کشور اقدام کنیم. این نماینده مردم در مجلس 
یازدهم گفت: با اجرای مالیات از عایدی سرمایه، اگر یک فرد 
خانه ای را خریداری و سپس اقدام به فروش آن کند، باید از 
محل سود این معامله، بخشی به عنوان مالیات پرداخت شود.

در گردهمایی تبیین نقش شبکه بانکی در نظام تأمین مالی نوآوری کشور؛ صندوق نوآوری و شکوفایی نهاد ریاست 
جمهوری از تلاش بانک قرض الحسنه رسالت در جهت حمایت از اقتصاد دانش بنیان تقدیر کرد. به گزارش روابط 
عمومی؛ در این مراســم که با حضور محمود واعظی، رییس دفتر و ســورنا ستاری، معاون علمی و فن آوری 
رییس جمهور و در محل ساختمان صندوق نوآوری و شکوفایی برگزار شد؛ با اهدای لوح سپاس از محمدحسین 
حسین زاده  مدیرعامل بانک قرض الحسنه رسالت و خدمات این بانک در جهت ایجاد و توسعه نظام تامین مالی 
نوآوری به منظور توسعه اقتصاد دانش بنیان  قدردانی به عمل آمد. در متن این لوح سپاس با امضای سورنا ستاری 
معاون علمی و فن آوری رییس جمهور و علی وحدت، رییس هیأت عامل صندوق نوآوری و شکوفایی آمده است: 
رشد پرشتاب و پایدار اقتصاد کشور مرهون تلاش گسترده و خستگی ناپذیر جهادگران عرصه علم و فناوری است 
که همگام با تحولات جهانی؛ خلق ثروت از آگاهی و دانایی را مسیر اصلی توسعه ملی و سربلندی ایران عزیز ساخته 
اند. بی تردید کوشش مجدانه و ارزشمند جنابعالی و همکاران شما در ایجاد و توسعه نظام تامین مالی نوآوری؛ 

پشتوانه ای ارزشمند و سرمایه ای تمام نشدنی برای توسعه اقتصاد دانش بنیان ست.

تقدیرصندوقنوآوریو
شکوفایینهادریاستجمهوری
ازبانکقرضالحسنهرسالت

بانک قرض الحسنه رسالت
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عباس مقتدایی خوراسگانی نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: آژانس در طول روز ها و هفته های آینده باید ثابت کند که در قبال کشورها تبعیض قائل نیست، بر این اساس باید پاسخ تشویقی به 
همکاری های ایران بدهد ، وی با اشاره به بازدیدهای اخیر بازرسان آژانس از تاسیسات هسته ای کشورمان گفت: ایران در طول سال های گذشته بالاترین حد همکاری با آژانس بین المللی انرژی اتمی را داشته است. با توجه به ملاحظات 
متعددی که مطرح بوده عملاً بیشترین میزان دسترسی هایی که یک عضو آژانس به بازرسان داده، ایران بوده است. و بازرسی های شدید و سر زده فقط برای ایران  اتفاق افتاده است ،  با این وجود حد مورد نیاز تشخیص های آژانس 
شامل ایران نشده بر این اساس ایران تنها کشوری محسوب می شود که در زمینه های مختلف، بالاترین حد همکاری ها را با آژانس بین المللی انرژی اتمی داشته  است و ایران تاکنون فراتر از تعهدات خود با آژانس همکاری داشته اما 
این نهاد به مســئولیت های خود در قبال جمهوری اســلامی ایران آن گونه که شایســته بوده، عمل نکرده است. و به نظر می رسد که روزها و هفته های آینده آژانس باید ثابت کند که در خصوص کشورها تبعیض قائل نیست و 
پاسخ مناسب به همکاری های ایران را بدهد. وی با اشاره به تبلیغات و فضاسازی رژیم صهیونیستی علیه برنامه هسته ای ایران،  گفت: با توجه به اینکه رژیم اشغالگر قدس سلاح هسته ای در اختیار دارد اکنون آژانس قبل از هرگونه 
موضع گیری و پذیرش دیدگاه رژیم صهیونیستی، باید موضوع خلع سلاح اتمی این رژیم را مورد توجه و اقدام قرار دهد ، .بنابراین کشورهایی که ناقض پیمان های بین المللی هستند نمی توانند در مورد کشورهایی که صلح آمیز بودن 

رفتارهای آنها اثبات شده، سخنی بگویند.

آژانسبینالمللی
انرژیاتمیپاسخ
همکاریهایایرانرا
بدهد

هفتهنامهاقتصادیایرانگردشگری

خبـــــر خبـــر
“طرحمالیاتبرعایدیسرمایه”مالیات

برسوداگریاست
نخستیننشستهیئتنظارتبراصناف

کشاورزیبرگزارشد
نخستین نشست هیئت عالی نظارت 
بر اصناف کشــاورزی با حضور وزیر 
جهاد کشاورزی، وزیر دادگستری و 
روسای اتاق های اصناف، بازرگانی و 

نظام صنفی کشاورزی برگزار شد.
به گزارش اعتبار به نقــل از روابط 
عمومی  وزارت جهاد کشــاورزی ، 
نخستین نشست هیئت عالی نظارت 
بر اصناف کشاورزی با حضور کاظم خاوازی وزیر جهاد کشاورزی، 
سید علیرضا آوایی وزیر دادگستری، غلامرضا شافعی رئیس اتاق 
بازرگانی ایران، محمد شفیع ملک زاده رئیس نظام صنفی کشاورزی، 
ســعید ممبینی رئیس اتاق اصناف ایران، محمدعلی طهماسبی 
سرپرســت معاونت باغبانی وزارت جهاد کشاورزی و مدیرعامل 
سازمان مرکزی تعاون روستایی ایران و نمایندگان وزارت خانه های 

نیرو و صمت در سالن جلسات وزارت جهاد کشاورزی برگزار شد.
استفاده از نظام صنفی کشاورزی در تصمیم گیری ها

در این نشست، کاظم خاوازی وزیر جهاد کشاورزی اظهار کرد: در 
یکی از بندهای قانون ســازمان نظام مهندســی به نظام صنفی 
کشاورزی اشاره شده که این بند بر اهمیت تشکیل این نظام تاکید 
دارد. وی افزود: در ســال ۸7 ، آیین نامه نظام صنفی کشاورزی در 
دولت وقت مصوب و ابلاغ شد و در سال ۹7 هم با اصلاحاتی این آیین 
نامه در دولت تصویب شد و برای فعالیت های نظام صنفی کشاورزی 
یک هیئت عالی نظارت در مصوبه در نظر گرفته شد که  اولین جلسه 
هیئت عالی نظارت برگزار می شود و امیدواریم بتوانیم از نظام صنفی 
کشاورزی در تصمیم گیری ها و تنظیم بازار استفاده کنیم تا بتوانند 

کشاورزان را در امورات مربوط به بخش یاری کنند.
تعامل میان بخشی برای ارتقا کشاورزی کشور

در ادامه این نشست، سید علیرضا آوایی وزیر دادگستری با 
اشاره به اهمیت نظام صنفی در تعدیل و تسریع امور بخش 
کشــاورزی اظهار کرد: با تشکیل نظام صنفی کشاورزی، 
ریل گذاری و هویت گذاری جدیدی در بخش کشاورزی 
اتفاق خواهد افتاد. وی افزود: هرچه اصناف تقویت شوند، 

بخش کشاورزی ارتقا خواهد یافت.

به گزارش روابط عمومی بانک دی، دکتر برات کریمی، مدیرعامل بانک دی ضمن قدردانی از  خدمات ارزشمند 
کارکنان انبار مرکزی گفت: حوزه پشتیبانی، نقش مهمی در پیشبرد اهداف سازمان دارد و باید با تامین نیاز واحدهای 
ستادی و شعب در کوتاه ترین زمان به چابکی هر چه بیشتر بانک کمک کند. وی با بیان این که حوزه پشتیبانی و 
انبار مرکزی بانک عملکرد مطلوبی دارد، افزود: پشتیبانی مناسب از واحدها موجب سرعت بخشیدن به فعالیت ها 
و افزایش بهره وری می شود که تمامی این اقدامات جلب حداکثری رضایت مشتریان را در پی خواهد داشت و 
انتظار می رود که کارکنان واحد پشتیبانی به ویژه انبار مرکزی با سرلوحه قرار دادن نظم و مسئولیت پذیری نقش 
خود را در تحقق اهداف سازمانی بجا آورند. همچنین مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره از محل جانمایی مرکز 
پشتیبان داده بازدید و با توجه به اهمیت این مرکز، دستور تسریع راه اندازی آن را صادر کردند. گفتنی است، در 
این بازدید نصرت الله شهبازی، رییس هیئت مدیره، فریدون رشیدی، نایب رییس هیئت مدیره،محمدعلی بخشی 
زاده، عضو هیئت عامل و معاون فناوری اطلاعات و بانکداری الکترونیک، علیرضا بابایی، سرپرست مدیریت امور 

پشتیبانی و جواد افتخاری رییس اداره بازاریابی و بانکداری شرکتی، مدیرعامل را همراهی کردند.

بازدیدمدیرعاملو
اعضایهیئتمدیرهاز
انبارمرکزیبانک

برات کریمی

جعفر جمالی معاون حقوقی سازمان بورس و اوراق بهادار با بیان اینکه مدیران و ناشرانی که برای انعقاد قرارداد 
بازارگردانی و معرفی حداقل یک بازارگردان در موعد مقرر اقدام نکنند، متخلف محسوب شده و با آنها طبق مقررات 
برخورد خواهد شد، تاکید کرد: بورس اوراق بهادار تهران و فرابورس ایران مکلفند نسبت به اجرای ابلاغیه اخیر 
نظارت و اهتمام کامل داشته باشند و به تخلفات بلافاصله و بر اساس مقررات رسیدگی کرده و مراتب را به سازمان 
بورس و اوراق بهادار گزارش کنند. همچنین مراجع رسیدگی به تخلفات نیز مکلفند در صورت دریافت گزارش 
تخلف از ابلاغیه اخیر سازمان، در وقت فوق العاده و بلافاصله با جدیت و قاطعیت به موضوع رسیدگی و مدیران 
متخلف را به مجازات های مقرر و متناسب محکوم کنند. آرای انضباطی مذکور در صورت قطعیت و متناسب با 
نوع مجازات بر اساس الزامات مندرج در بند )چ( ماده ۳6 قانون احکام دائمی برنامه های توسعه کشور در سایت 
رسمی سازمان بورس و اوراق بهادار منتشر و عموم از اسامی متخلفین مطلع خواهند شد. از طرف دیگر سازمان 
فهرستی از اشخاص حقوقی که  مسوولیت پذیری مناسبی داشته و مقررات بازار را به موقع اجرا می کنند تهیه کرده 

و در رسیدگی به درخواست های آنان برای دریافت هر گونه مجوز به سرعت و با اولویت رسیدگی خواهد کرد. 

تعللدرمعرفی
بازارگردان
تخلفاست

جعفر جمالی

معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان از ارسال نامه به دادستان کل کشور و پلیس فتا برای مسدودکردن 
تمامی سایت های همسریابی خبر داد. به گزارش خانه ملت، محمدمهدی تندگویان با بیان اینکه این سایت ها 
به بازار مکاره ای برای سودجویی، ترویج روابط خارج از شرع و ازدواج سفید تبدیل شده اند، گفت: دفتر بازرسی 
رهبر معظم انقلاب هم نظر خود را به ما اعلام کرد و تأکید داشت که در کنار بی توجهی این سایت ها به توسعه 
امور خانواده، شاهد بحث های غیراخلاقی و مالی در آنها هستیم و ما در مکاتبه با دادستان کل کشور به این 
موضوع اشاره کرده و خواستار برخورد قاطع با این سایت ها شدیم  و تمامی این سایت ها متخلف هستند و 
به صورت غیرقانونی فعالیت می کنند و هیچ گونه مجوز رسمی ندارند. براساس بررسی ها، توسعه فرهنگ خانواده 
در این سایت ها به درستی شکل نگرفته است، همچنین به بازار مکاره ای برای سودجویی، ترویج روابط خارج از 
شرع و ازدواج سفید تبدیل شده اند و با وجود سال ها فعالیت نتوانسته اند گامی مؤثر برای ازدواج پایدار بردارند ، 
مردم باید در جریان باشند که هیچ کدام از آنها مجوز فعالیت ندارند و همه به صورت غیرقانونی فعالیت می کنند؛ 

چراکه سایت های همسریابی، بنگاه های اقتصادی و تنها به فکر سودجویی هستند.

سایتهایهمسریابی
غیرقانونیاست

محمدمهدی تندگویان

آمار و ارقام بیان گر آن است که شرکت سرمایه گذاری آتیه پارسیس پارس، از شرکت های زیرمجموعه 
بیمه پارسیان، در سال مالی جاری خود خوش درخشیده است. صورتهای مالی 6 ماهه منتهی به پایان 
تیرماه 1۳۹۹، منتشر شده در صفحه کدال مربوط به بیمه پارسیان، حاکی از رشد 1۲7 درصدی سود 
خالص نســبت به سال مالی 1۳۹۸ است. براساس این گزارش، شرکت آتیه پارسیس پارس در 6 ماه 
سال مالی 1۳۹۹، موفق به تحقق در حدود 100 میلیارد تومان سود خالص گردیده؛ در حالی که این 
رقم برای کل سال مالی 1۳۹۸ شرکت در حدود 44 میلیارد تومان بوده است. همچنین سود خالص 
شرکت در 6 ماهه ابتدایی سال 1۳۹۹ در مقایسه با مدت مشابه در سال 1۳۹۸، نشان از رشد بیش از 
۳۵0 درصدی دارد. عملکرد مثبت شرکت آتیه پارسیس پارس سبب شده تا در پایان دوره شش ماهه 
ابتدایی سال مالی 1۳۹۹، به سود پایه 106 تومان به ازای هر سهم دست پیدا کند که بیش از ۲.۲ برابر 
سود پایه هر سهم سال مالی 1۳۹۸ است. این در حالی است که افزایش سرمایه شرکت از ۹۵0 میلیارد 

ریال به ۳،000 میلیارد ریال نیز به تصویب سهامداران شرکت رسیده و در دست انجام می باشد.

زیرمجموعههایبیمه
پارسیانهمباقدرت
فعالیتمیکنند

بیمه پارسیان

مدیرعامل شرکت بیمه تجارت نو به »سهم خواهی سازمانها و نهادهای عمومی و دولتی از شرکت های بیمه« واکنش 
نشان داد و تاکید کرد: تعیین ضریب نفوذ 7 درصدی بیمه تا پایان برنامه ششم توسعه با اخذ عوارض سنگین برای 
شرکت های بیمه قرابتی ندارد. نیما نوراللهی در واکنش به اعلام خبر پیش بینی اخذ 10 درصد عوارض از صنعت بیمه 
در بخش منابع مالی لایحه “مدیریت یکپارچه آتش نشانی و خدمات ایمنی کشور” درگفت و گو ئی گفت: اخذ عوارض 
از شرکت های بیمه اگرچه مسبوق به سابقه است، اما برای شرکت های بیمه مطلوب نیست؛ ضمن این که ممکن است 
اخذ این عوارض نتیجه ملموسی هم در کاهش خسارات و یا گسترش فرهنگ بیمه نداشته باشد ،   بخشی از عملکرد 
شهرداری ها و آتش نشانی ها معطوف به کاهش ریسک دارایی هایی است که فقط بخش بسیار ناچیزی از آن نزد 
شرکت های بیمه پوشش بیمه ای دارند، بنابراین شرکت های بیمه توازنی میان این میزان عوارض و میزان افزایش 
صدور یا کاهش خسارت های به وقوع پیوسته ملاحظه نمی کنند. او ادامه داد: از طرف دیگر، اخذ عوارض از شرکت 
های بیمه به معنی افزایش حق بیمه و بالا رفتن هزینه های مردم خواهد بود و چنانچه رویه اخذ عوارض از شرکت های 

بیمه ادامه پیدا کند، دسترسی مردم به تامین پوشش بیمه ای با مانع روبرو می شود.

تعیینضریبنفوذ۷درصدی
بیمهبااخذعوارضسنگین
قرابتیندارد

نیما نوراللهی

 نسبت خسارت، یکی از اصلی ترین معیار های ارزیابی شرکت های بیمه به شمار می رود که نشان می دهد این شرکت ها 
چه میزان از حق بیمه دریافتی خود طی یک دوره را به عنوان خسارت پرداخت کرده اند. براساس آخرین گزارش از 
فعالیت ماهیانه 1۵ شرکت بیمه خصوصی منتهی به پایان شهریور ماه سال جاری ، این شرکت ها در طول این دوره 
شش ماهه در مجموع 1۹ هزار 661 میلیارد تومان حق بیمه صادر کردند و در مقابل ۹ هزار 117 میلیارد تومان 
خسارت پرداخت کردند، محاسبه میانگین نسبت خسارت این شرکت ها نشان می دهد این شرکت ها بطور میانگین 
46.۳7 درصد از حق بیمه صادره خود را به عنوان خسارت پراخت کردند. بر همین اساس بهترین عملکرد در طی 
این دوره زمانی را سه شرکت بیمه پاسارگاد ، تجارت نو و اتکایی ایرانیان داشته اند و نسبت خسارت این سه شرکت 
به ترتیب ۲1.۸6 درصد ، ۲۳.40 درصد و ۳0.76 درصد است و ضعیف ترین عملکرد را بیمه دانا با نسبت خسارت 
66.61 درصد داشته است. برهمین اساس این شرکت بیمه توانست در طول شش ماه نخست سال جاری دو هزار 
و ۹0 میلیارد تومان حق بیمه تولید کند که نسبت به دوره مشابه سال گذشته بیش از 4۸ درصد رشد داشته است 

و همچنین در این دوره زمانی 4۵7 میلیارد تومان خسارت بیمه گذاران ، این شرکت را جبران کرد.

بهترینعملکردبیمه
پاسارگادبانسبت
خسارت۲1درصدی

بیمه پاسارگاد

محمدرضا شجریان پس از تحمل سالها بیماری سرطان در سن 80 سالگی در گذشت 

شجریان با نوای ربنا در خاک توس آرام گرفت
 پیکر اســتاد محمدرضا شجریان با حضور 
خانــواده مرحوم، جمعی از مردم و برخی از 
مسئولان فرهنگی در خانه ابدی و در جوار 

آرامگاه فردوسی به خاک سپرده شد.
مراسم خاکسپاری مرحوم استاد محمدرضا 
شجریان همراه با پخش نوای جاودانه ربنای 
عرفانی استاد آواز ایران در محوطه آرامگاه 
فردوسی مشــهد اجرا و پیکر وی در خاک 
توس کنار حکیم ابوالقاســم فردوسی آرام 

گرفت.
همایون شجریان در مراسم تدفین مرحوم 
شجریان گفت: هزار دستان موسیقی را به 
دست طبیعت سپردیم. وی ضمن تشکر از 
مردم گفت: مردمی که تشریف آوردید؛ ما 
اعتبارمان را از شما می گیریم. ما آرامشان را از 
شما میگیریم. ممنون که آمدید. من معذرت 
می خواهم اگر امکان نبود که میلیون ها نفر 
پدر را با دست خودشان به خاک بسپارند. من 
دســتان شما را می بوســم و آرزو می کنم 

همانطور که پدر برای شما می خواستند، پر 
از عشق باشید.

میراث دار موســیقی ایرانی در جوار مقبره 
پاسدار زبان پارسی و سراینده شاهنامه آرمید
محمدرضا شــجریان )1۳۹۹- 1۳1۹( با 

تجربه 70سال آهنگســازی و آوازخوانی 
کلاســیک ایران می توانست در فهرست 
حاملان میراث ناملموس ایران و گنجینه زنده 
بشری وزارت میراث فرهنگی به ثبت ملی 
برسد. او البته هیچ نیازی به این عنوان نداشت 

و چنان زیست و چنان در عرصه حفاظت از 
ریشه های فرهنگی ایران تلاش کرد که حتی 
اگر نامش در فهرســت میراث ملی ایران و 
میراث جهانی یونسکو هم نمی نشست باز هم 
جهان به افتخار او می ایســتاد و کلاه از سر 
برمی داشت. همانطور که چنین شد و پس از 
درگذشت او بر سر خط تمامی رسانه های 
بین المللی نشست و نام و صدایش در سراسر 
جهان طنین یافت. شجریان حتی پس از 
فوت نیز ریشه اصالت فرهنگ ایرانی را قطع 
نکرد و در کنار حکیم ابوالقاســم فردوسی 
حماسه سرای شــاهنامه و میراث دار زبان 
پارسی در مجموعه تاریخی و فرهنگی توس 
در مشــهد که گام های ثبت جهانی را طی 
می کند، آرمید. او خود خواسته بود در جوار 
فردوسی دفن شود و با جلساتی که در وزارت 
میراث فرهنگی برای این وصیت برگزار شد، 
چنین شد و او در کنار فردوسی توسی آرام 

می گیرد.

سازمان هواپیمایی از مکاتبه با ۲ ایرلاین 
داخلی متخلف در رعایت شیوه نامه 1۹00 
خبر داد و اعلام کرد: در صورت تکرار تخلف 

تمام مجوزهای پرواز آنها لغو می شود.
به گزارش تسنیم، ســازمان هواپیمایی 
کشوری اعلام کرد: »در راستای ضرورت 
اجــرای مقررات ابلاغی این ســازمان در 
خصوص رعایــت کامــل پروتکل های 
بهداشــتی در پروازها و گــزارش وزارت 
بهداشت مبنی بر شــکایت مسافرین از 
پروازهای دو شرکت هواپیمایی و با توجه به 

تذکرات ســازمان، آخرین اخطار به این 
شرکت ها ابلاغ شــد. لازم به ذکر است در 
صورت استمرار عدم رعایت مقررات ابلاغی 
مندرج در شــیوه نامه 1۹00 ســازمان 
هواپیمایی کشــوری، ضمــن لغو کلیه 
مجوزهای پروازی، نسبت به ارجاع تخلفات 
شرکت های مذکور به مقام قضایی اقدام 
خواهد شد.« اوایل تیرماه امسال سخنگوی 
سابق ســازمان هواپیمایی با اشاره به الزام 
رعایت شیوه نامه 1۹00 گفته بود: درصورت 
عدم رعایت پروتکل های بهداشتی مربوط به 

کرونا ناگزیر به بازگشــت محدودیت ها 
هستیم. رضاجعفرزاده افزود: شرکت های 
هواپیمایی، فرودگاه ها، شرکت هایی که 
خدمات زمینی، بار، مسافر و خدمات ویژه 
ارائه می دهند، خلبانــان و کادر پروازی، 

 ،)ATS( خدمات پرواز، واحد کنترل پرواز
مسئولان پایگاه بهداشت مرزی فرودگاه، 
کارکنان خدمات مسافر، تعمیر و نگهداری 
هواپیما، موظف به رعایت شــیوه نامه کد 
1۹00 سازمان  هواپیمایی کشوری هستند. 
بازرسی های مستمر سازمان هواپیمایی 
کشوری از بخش های مختلف صورت می 
گیــرد و چنانچه کوتاهــی در این زمینه 
مشاهده شود به بخش مربوطه تذکر کتبی 
و در صورت تکــرار طبق مقررات برخورد 

خواهد شد.

اخطارنهاییسازمانهواپیماییبه2ایرلاینداخلی

پژوهش مورد حمایت بانک سامان در مجله معتبر Research World منتشر و با استقبال جامعه علمی 
بین المللی مواجه شد. به گزارش سامان رسانه، پژوهش مورد حمایت بانک سامان که پیرامون توانمندسازی 
اپلیکیشن های بانکی است، در مجله Research World، رسانه آنلاین ESOMAR )انجمن جهانی 
تحقیقات بازار( منتشر و با استقبال جامعه علمی در سطح جهان مواجه شده است. این پژوهش که به 
ســفارش بانک سامان و با همکاری شرکت شــرکت تحقیقات بازار ReWise انجام شده، با پشتوانه 
پتانسیل های جامعه ایران در جهت ایجاد تجربه ای خوشایندتر برای کاربران از اپلیکیشن های بانکی صورت 
پذیرفت. نتایج این مطالعه منجر به ارزیابی تجربه کاربری اپلیکیشن بانک سامان و بهبود آن شد. علاوه بر 
این اصلاح اپلیکیشن از یک طرف و پشتیبانی مرکز تماس و شعب بانک سامان از طرف دیگر، برای نصب 
و فعالسازی اپلیکیشن منجر به افزایش نرخ استفاده فعال از آن و ارتقاء سطح رضایت مندی کاربران شده 
است. لازم به ذکر است که بانک سامان در راستای ایفای مسئولیت های اجتماعی خود برای توسعه علم و 

دانش، حمایت از پژوهش ها و تحقیقات علمی را در دستور کار خود دارد.

بازتاببینالمللی
حمایتهایپژوهشیبانک
سامان

بانک سامان
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رضا اردکانیان وزیر نیرو گفت: تا پایان سال جاری هر 18 طرح سدسازی مطابق برنامه، آبگیری و بهره برداری خواهد شد. از ابتدای امسال هفت طرح بزرگ سد مخزنی افتتاح شده است و تا پایان سال جاری هر 18 طرح سدسازی مطابق 
برنامه، آبگیری و بهره برداری خواهد شــد. وی با  اشــاره به اینکه تا پایان امسال 2۵0 طرح برق آبی در قالب پویش هر هفته الف - ب ایران به بهره برداری می رسد، افزود:  تاکنون 121 طرح با سرمایه گذاری 27 هزار و 700 میلیارد تومان به 
بهره برداری رسیده است که آخرین آن طرح های صنعت برق در استان هرمزگان با سرمایه گذاری 200 میلیارد تومان بود. به گفته وزیر نیرو، هم اکنون به 1۵0 روستا برق رسانی شد. توجه ما به پروژه های سدسازی در جاهایی که ضرورت 
دارد و تحت تأثیر سال های متمادی خشکسالی، ضرورت احداث این سدها کمرنگ شده بود، بیشتر شده است ، یکی از دلایل احداث سدها، کنترل سیلاب است؛ به ویژه در شرایط فعلی که بحث های تغییر اقلیم جدی تر شده است و گفته 
می شود کشورها و مناطقی مثل ما بیشتر شرایط حدی را تجربه خواهند کرد؛ به این معنا که باید آماده  باشیم که یا با سال های خیلی خشک و متمادی مواجه شویم که این یک حد است و یا با سال های بسیار تَر مواجه شویم که این، حدی دیگر 
است.  او با  اشاره به دشواری های منابع آب و همچنین بیان اینکه »تأکیدات مقام معظم رهبری در این قضیه خاص بسیار کارگشا بود«، گفته است: 1۳ فروردین 98 ایشان جلسه ای را برای بررسی ابعاد سیل 98 ترتیب دادند و توصیه هایی 
داشتند و مطالبه جدی ایشان در بخشی که به ما مربوط بود، این بود که ما باید با سیل به گونه ای برخورد کنیم که برای ما اگر نه تماماً، ولی بیشتر منفعت باشد تا خسارت ببینیم؛ ترجمه عملی این تأکید و توصیه این است که ما باید مخازن 

مورد نیاز را داشته باشیم که بتوانیم سیلاب را ذخیره و مهار کنیم.

بهرهبرداریاز
1۸طرح
سدسازیتا
پایانسال

هفتهنامهاقتصادیایران

گزارششرکتمدیریتمنابعآبایراننشانمیدهددرپایانسالآبی۹۹-۹۸میزانذخایرآبدرمخزنسدهایکشوربه۲۷میلیاردو۳۹۰میلیونمترمکعب
رسیدهکهنشاندهندهکاهش۳۷درصدینسبتبهمدتمشابهسالقبلاست.درپایانسالآبی۹۹-۹۸،مجموعظرفیتمخازنسدها۵۰میلیاردو۵۰۰میلیون
مترمکعببودهکهنشاندهنده۵۴درصدپرشدگیمخازناست.برایناساس،باتوجهبهمیزانبارشها،حجمورودیآبطیسالآبی۹۹-۹۸برابربا۵۵میلیارد
و۸۸۰میلیونمترمکعببودهکهنسبتبهمدتمشابهسالآبیقبلازآن)۸۹میلیاردو۲۸۰میلیونمترمکعب(،بیانگرکاهش۳۷درصدیورودیآببهمخازن
سدهایکشوراست.اینگزارشحاکیاست،آخرینوضعیتسدهایکشورنشانمیدهدکهدرشروعسالآبیجدیدمیزانذخایرآبدرمخزنسدهابه۲۷
میلیاردو۳۹۰میلیونمترمکعبرسیدهکهدرمقایسهباسالآبی۹۸-۹۷دارای۴درصدکاهشاست.براساساینآمار،بهتبعکاهشمیزانورودیبهسدهای

کشور،خروجیآبازسدهانیزباکاهشمواجهبودهودراینمدت۵۶میلیاردو۸۴۰میلیونمترمکعبخروجیآبازسدهایکشورراشاهدبودهایم.

جوادفلاحمدیرمطالعاتاقتصادیبورسکالابابیاناینکهفروشخودرودربورسکالاباعثشفافیتقیمتمیشود،گفت:اگرخودرودربورسعرضه
شودتولیدافزایشمییابدوخودروسازاززیاندهیخارجمیشود،طرحورودخودروبهبورسکالادرکمیسیونصنایعمجلسبهامضای۴۴نفراز
نمایندههارسیدهودرمرحلهبررسیدرکمیسیونصنایعاستکهدرصورتتصویب،بهصحنمجلسمیرود.اگراینطرحتبدیلبهقانونشودهمه
خودروهایتولیدداخلباتیراژبیشاز۵هزاردستگاهوخودروهایوارداتیراکهدر۱۲ماهبیشاز۵۰۰دستگاهواردشدهاست،شاملمیشود،همه
افرادیکهگواهینامهدارندمیتواننددرسالازهرماشینفقطیکمدلخریداریکنندواشخاصحقوقیهمدرصورتیاجازهخریددارندکهبرای
خودرو،خریدارحقیقیوجودنداشتهباشد.مدیرالبتهدرطرحیکهبهنمایندگانارائهدادهایمهرفردمیتوانددرسالفقطیکخودروازطریقبورس

کالاخریداریکندمگراینکهتقاضاییبراییکخودرووجودنداشتهباشدتابتواندخریداریکند.

کاهش۳۷درصدیورودیآببهمخازنسدهایکشور جزئیاتورودخودروبهبورسکالا

خبـــــر

دکتر مهــدی جمالی نژاد، 
معاون عمران و توســعه امور 
شهری و روستایی وزیر کشور 
گفــت:  ابتدا بایــد موضوع 
توانمنــدی را بــه ۲بخش 
وانمندســازی روســتا و  ت
وانمندســازی روستاییان  ت
تقسیم کنیم. توانمندسازی 
روستا که بیشتر در حوزه های زیرساختی و زیربنایی تعریف 
می شود، شامل مجموعه اقداماتی است که زیرساخت های 
لازم برای زیست در روستا را تامین می کند. در روستاها پس 
از پیروزی انقلاب اســلامی در این حوزه اقدامات متعدد و 
گسترده ای توسط دستگاه های اجرایی کشور انجام شده 
اســت؛ ازجمله در زمینه توســعه راه های روستایی، آب 
آشامیدنی، بهسازی معابر، انتقال تاسیسات مربوط به انرژی 
و سایر زمینه ها. به طورکلی می توان گفت این اقدامات موجب 
شده است چهره روستاها با آنچه در سال های پیش از انقلاب 
وجود داشته، تفاوت  اساسی داشته باشد؛ به گونه ای که در 
برخی از این زیرساخت ها نظیر برق تقریباً همه روستاهای 

کشور تحت پوشش قرار گرفته اند.
اما توانمندسازی روستاییان مفهوم گسترده تری دارد و 
به معنای کمک به روســتاییان برای حفظ زیست روستایی 
به عنوان یکی از شــیوه های زندگی در کشور است. اگرچه با 
پیشرفت های در گذر زمان شیوه های زیست در روستاها نیز 
متفاوت شده است، اما روستا به عنوان کانون تولید و ارزش آفرینی 
و حفظ ارزش های اصیل فرهنگی دارای ویژگی هایی است که 
توانمندسازی روستاییان آنها را کمک می کند ضمن ارتقای 
شاخص های کیفیت زندگی، این ارزش ها را نیز حفظ کنند. در 
این راستا، توســعه اقتصاد مبتنی بر معیشت روستایی، ارائه 
آموزش های شهروندی، ارتقای سطح بهداشت فردی و عمومی، 
کارآفرینی و خلق مزیت های جدید با توجه به محدودیت های 
کشاورزی به عنوان اصلی ترین شیوه امرارمعاش و مسائلی از این 
دست در چارچوب توانمندسازی روستاییان می گنجد. سازمان 
شهرداری ها و دهیاری  های کشور نیز براساس ماموریت های 
محوله ضمن توجه به توسعه مسائل زیرساختی ازجمله بهسازی 
معابر روستا، ارائه خدمات ایمنی، ساماندهی وضعیت پسماند 
روســتایی و احداث ابنیه ایمنی به موضوع توانمندســازی 
روستاییان پرداخته است. برگزاری جشنواره طرح های برگزیده 
روستایی، جشــنواره ایده های برتر روستایی، تشکیل بانک 
اطلاعات کارآفرینان روستایی و ارائه تسهیلات و کمک ها به 
دهیاری ها برای توسعه گردشگری روستایی از این اقدامات برای 
توانمندسازی روستاییان بوده است. در مجموع می توان گفت 
پرداختن به موضوع توانمندسازی روستا از برنامه های اصلی همه 
دولت ها پس از پیروزی انقلاب بوده و در برنامه های میان مدت 
۵ساله نیز به طورخاص به این موضوع پرداخته شده است. با این 
توضیحات و با تأکید بر تقویت بنیان های اقتصادی روســتا و 
توانمندسازی روستاها به جرأت می توان گفت روستا هنوز محل 

زندگی و در برخی موارد محل بهتری برای زندگی است.

عملکردیکماههشرکتبیمهتجارتنو
شرکت بیمه تجارت نو طی عملکرد یک ماهه شهریور 
از محل فروش حق بیمه ۲/ ۳0 میلیارد تومان درآمد داشته 
که نسبت به عملکرد یک ماهه مشابه سال قبل 40درصد 
افزایش داشته اســت. شرکت در این ماه تراز مثبت ۳۳۸ 
درصد را ثبت کرده اســت. بنو با سرمایه ثبت شده 1۵7 
میلیارد تومان طی عملکرد 6 ماهه ســال مالی منتهی به 
پایان ســال جاری از محل فروش حق بیمه 10۵ میلیارد 
تومان درآمد داشته که نسبت به مدت مشابه سال قبل ۲۹ 
درصد افزایش داشته است. شرکت طی عملکرد تجمیعی 

تراز مثبت ۳۲7 درصد را ثبت کرده است

عملکردیکماههشرکتبیمهاتکایی
شــرکت بیمه اتکایی ایرانیان طی عملکرد یک ماهه  
شهریور از محل فروش حق بیمه ۵/ ۲ میلیارد تومان درآمد 
داشته که نســبت به عملکرد یک ماهه مشابه سال قبل 
۲64درصد افزایش داشــته است. شرکت در این ماه تراز 
مثبت 17 درصد را ثبت کرده است. اتکای با سرمایه ثبت 
شده ۳۲۵ میلیارد تومان طی عملکرد ۹ ماهه سال مالی 
منتهی به ۳0 آذر ماه از محل فروش حق بیمه 6/ 7 میلیارد 
تومان درآمد داشته که نسبت به مدت مشابه سال قبل 14 
درصد افزایش داشته است. شرکت طی عملکرد تجمیعی 

تراز مثبت ۲۲۳ درصد را ثبت کرده است.

عملکردیکماههشرکتبیمهدی
شرکت بیمه دی طی عملکرد یک ماهه شهریور از محل 
فروش حق بیمه ۲41.0۹0 میلیارد تومان درآمد داشته 
که نسبت به عملکرد یک ماهه مشابه سال قبل ۲4 درصد 
کاهش داشته است. شرکت در این ماه تراز منفی ۵۲ درصد 
را ثبت کرده است. ودی با سرمایه ثبت شده ۲۵0 میلیارد 
تومــان طی عملکرد 6 ماهه ســال مالی منتهی به پایان 
سال جاری از محل فروش حق بیمه 1.146.۲66 میلیارد 
تومان درآمد داشته که نسبت به مدت مشابه سال قبل 16 
درصد افزایش داشــته اســت. این شرکت طی عملکرد 

تجمیعی تراز منفی ۵7 درصد را ثبت کرده است.

عملکردیکماههشرکتبیمهکوثر
شرکت بیمه کوثر طی عملکرد یک ماهه شهریور از محل 
فروش حق بیمه 7/ ۸۳ میلیارد تومان درآمد داشــته که 
نســبت به عملکرد یک ماهه مشابه سال قبل ۳۸ درصد 
افزایش داشته اســت. شرکت در این ماه تراز مثبت ۲0۸ 
درصد را ثبت کرده اســت. کوثر با سرمایه ثبت شده ۳۵۲ 
میلیارد تومان طی عملکرد 6 ماهه ســال مالی منتهی به 
پایان ســال جاری از محل فروش حق بیمه 1۵6 میلیارد 
تومان درآمد داشته که نسبت به مدت مشابه سال قبل 1۹ 
درصد افزایش داشته است. شرکت طی عملکرد تجمیعی 

تراز مثبت 11۲ درصد را ثبت کرده است.

دیدگاه
علت خروج ۶0۴ شرکت از لیست واگذری ها اعلام شودروستا؛محلبهتریبرایزندگی

انتقادازجایگزینیشرکتهایزیانده
درلیستسهامعدالت

رئیــس کمیســیون ویژه 
جهش و رونق تولید مجلس 
گفت: ســازمان خصوصی 
سازی باید علت خروج 604 
شرکت را از لیست واگذاری ها 
اعلام و بگویــد، چرا برخی 
شــرکت های ســودده از 
فهرست سهام عدالت خارج 

و برخی شرکت های زیانده جایگزین آنها شده اند.
سیدشمس الدین حســینی در نشست بررسی نحوه 
اجرای قانون سیاست های کلی اصل 44 قانون اساسی در 
حوزه خصوصی سازی و سهام عدالت گفت: کمیسیون اصل 
44 قانون اساسی پشتوانه دولت و وزارت امور اقتصادی و 
دارایی بوده و هست و دولت می تواند از کانال کمیسیون 
اصل 44 بسیاری از موانع سرمایه گذاری و توسعه بخش 

خصوصی را برطرف کند.
وی  بر اجرای اصل 44 قانون اساسی تاکید کرد: دیوان 
محاسبات و مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی در 
گزارش هایی که به کمیسیون و مجلس ارائه می دهند، اصل 
نظارت را ملاک قرار داده و براساس قانون و وظایف دستگاه ها 
اعلام کنند که هر دستگاه چه عملکردی داشته است ، برخی 
زیر مجموعه های دولت مانع واگذاری ها هستند و اگر دولت  
از ظرفیت این کمیسیون استفاده کند، می تواند موانع را از 

سر راه تصمیمات و انجام تکالیف قانونی خود بردارد.
وی  بر اجرای اصل 44 قانون اساســی در این جلسه از 
رئیس سازمان خصوصی سازی خواست تا طی گزارشی 
علت خروج 604 شــرکت از لیست واگذاری ها را اعلام و 
بگوید، چرا برخی شــرکت های سودده از فهرست سهام 
عدالت خارج و برخی شرکت های زیان ده جایگزین آنها 
شده اند؟ او اظهارداشت : بیش از 4۹ میلیون نفر دارنده سهام 
عدالت با جابه جایی شرکت ها و تغییر رویکرد و تصمیمات 
دولت دچار خسران و زیان می شوند و باید به تمام تبعات 
تصمیماتی که گرفته می شود، توجه کرد. سازمان خصوصی 
سازی باید مراقبت باشد تا واگذاریها منجر به تدوام مدیریت 

دولت نشود.
وی  با اشــاره  به برخی واگذاری ها که محل ایراد قرار 
گرفته است، اظهار کرد: سازمان خصوصی سازی گزارش 

این موضوع را به کمیسیون ارائه کند.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، همچنین در ابتدای 
این نشست صالح رئیس سازمان خصوصی سازی گزارشی 
از روند واگذاری ها ارائه و از کمیسیون خواست تا به منظور 
هماهنگی در تصمیمات، همه موارد مربوط به اجرای اصل 
44 قانون اساسی در این کمیسیون بررسی و تصمیم گیری 
شود و در ادامه جلسه نمایندگان عضو کمیسیون اصل 44  
و کارشناسان دیوان محاسبات و مرکز پژوهش های مجلس 

به ارائه دیدگاه ها ی خود پرداختند.
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رئیس سازمان امور مالیاتی از رونمایی 
از نســخه اول نظام مالیاتی هوشمند تا 
پایان دولــت دوازدهم خبر داد و گفت: 
امیدواریم بستری فراهم شود تا در سال 
آینده تمام اطلاعــات مربوط به ثروت، 
درآمد، معاملات، حقوق و مزایای همه 
مؤدیان کشور در اختیار این سازمان قرار 
گیرد. امیدعلی پارســا نظــام مالیاتی 
هوشمند را نخستین اولویت این سازمان 
در سال جاری دانست و با توصیف آن با 
عناوین نظام مالیاتی مطلوب و ایده آل، 
گفت: نظام مالیاتی هوشــمند، نظامی 
است که می تواند از هر شهروند متناسب 
با ثروت، درآمد و مصرفش به راحت ترین 
و آسان ترین شیوه ممکن، مالیات اخذ 
کنــد. وی نظــام مالیاتی ایــران را در 

حال گذار از سیســتم مالیاتی سنتی به 
مــدرن توصیــف و خاطرنشــان کرد: 
امیدواریم تا پایان این دولت نسخه اول 
نظام مالیاتی هوشمند رونمایی شود و 
بستر و زیرساختی فراهم کنیم تا در سال 
آینده تمام اطلاعــات مربوط به ثروت، 
درآمد، مصــرف، معامــلات، حقوق، 
دریافتی، مزایا و غیره همه مؤدیان کشور 
به صورت پــاک و قابل اعتماد در اختیار 
ســازمان امور مالیاتی قرار داشته باشد. 
البته قاعدتاً تکمیل این نظام مشابه همه 
کشورهای دیگر سه تا چهار سال به طول 
خواهــد انجامید. رئیس ســازمان امور 
مالیاتی کشور درباره بسترهای لازم برای 
تحقق نظام مالیاتی هوشمند توضیح داد: 
گام اول تحقق این امر، الکترونیکی کردن 

فرآیند اخذ مالیات بود که امروز این مهم 
انجام شده و در حال بهره برداری است. اما 
در ادامه باید تمام اطلاعات واقعی مربوط 
به درآمد، ثروت و مصرف که در جامعه 
تولید می شــود، مانند همــه خرید و 
فروش ها، تمامی معاملات کشور و غیره، 
طبق قانون در اختیار سازمان مالیاتی قرار 
بگیرد. وی افزود: هم اکنون بستر سخت 
افزاری و نرم افزاری بسیار سنگینی برای 

بهره برداری از نظام هوشــمند مالیاتی 
تدارک دیده شــده و طــی بیش از ۳0 
جلسه مشخص فنی راجع به این بسترها 
تبادل نظر صورت گرفته اســت. پارسا 
همچنین به موانع پیشرفت این مسیر 
اشاره داشت و توضیح داد: سازمان امور 
مالیاتی از حدود ۸۸ دســتگاه اجرایی 
اطلاعات می گیرد کــه از این میان 44 
دستگاه همکاری خوبی با ما دارند، اما از 
همکاری 1۲ دستگاه راضی نیستیم. ما 
این دستگاه ها را به دستگاه های نظارتی 
مانند دیوان محاسبات و سازمان بازرسی 
معرفی کرده ایــم، همچنین خزانه هم 
جلوی تخصیص بودجــه آنها را گرفته 
اســت. چند موردی نیز به قوه قضائیه 

معرفی شده اند.

رونماییازنظاممالیاتیهوشمنددردولتدوازدهم

اجــرای طــرح یکپارچه ســازی 
شــرکت های آب و فاضلاب شــهری و 
روستایی اقدامی هدفمند و رو به جلو بود 
که در همین مدت نیز بخشی از مشکل 
آب رســانی در روستاها را برطرف کرده 

است..
 دکترسیدجواد ساداتی نژاد، رئیس 
کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی 
و محیط زیست مجلس شورای اسلامی 
در خصــوص طــرح یکپارچه ســازی 
شــرکت های آب و فاضلاب شــهری و 
روستایی اظهار کرد: این طرح در همین 
ابتدای کار موفقیت خود را نشان داده و 
نوید تقویت و تسهیل  فعالیتها را برای 
شــرکت های آب و فاضلاب روستایی 

دارد.
وی این اقدام را مثبت، هدفمند و روبه 
جلو دانســته و افزود: بــا توجه به اینکه 

شــرکت های آب و فاضلاب شهری در 
مجموع امکانات گسترده تری نسبت به 
شــرکت های آب و فاضلاب  روستایی 
دارنــد، می تواننــد با اســتفاده از این 
ظرفیت ها کمک حال آبفــار بوده و در 
پیشــبرد اهداف و برنامه هــا تاثیر گذار 

باشند..
حتما هم افزایی این دو شــرکت می 
تواند به نفع شبکه های آب روستایی باشد 
و مشکلات عمده این شبکه ها را برطرف 
یا به حداقل برساند؛ به همین لحاظ این 
اقدام، حرکتی موثر، ارزشمند و به جا از 

وزارت نیرو بوده است..
او با اشــاره به تجهیزات شبکه های 
آبرسانی شهری نیز خاطرنشان کرد: از 
نظر تجهیزات و تاسیسات تامین، ذخیره 
سازی و شــبکه انتقال و توزیع آب نیز 
آبفای شــهری می توانــد بخش قابل 

توجهــی از محدوده های روســتایی را 
پوشش داده و حل مشکلات روستاها در 
کشور را با هزینه های کمتری، سرعت 

ببخشند..
 وی بــا بیان اینکه ایــن طرح باعث 
صرفه جویی در هزینه های این دو شرکت 
نیز می شود، یادآور شد: با اجرای کامل 
این طرح در کشور، جدای از مزایای دیگر، 
در زمینه کاهش هزینه ها نیز اقدامی مهم 
صــورت گرفته، چــرا که بعــد از این 
یکپارچه ســازی، شــرکت های آب و 

فاضلاب شهری و روستایی می توانند در 
پروژه ها و مناقصه ها حرکتی مشترک 
داشته و از ظرفیت هر دو شرکت، استفاده 
کننــد  ،  اکنــون امکانات و پتانســیل 
کارشناسی و تخصص های موجود در هر 
دو شرکت ادغام شده و با هم افزایی که 
ایجاد شده، شرایط مطلوب تری در زمینه 
حل مشکلات شرکت ها فراهم شده است 
،  در همیــن ابتدا با اجــرای این طرح 
یکپارچه ســازی، امســال در تابستان 
تنش های آب روســتایی ما به شــدت 
کاهــش پیدا کرد چرا که بــا ادغام این 
شرکت ها ظرفیت ها برای انجام امورات 
نیز افزایش قابل توجهی داشته است ، در 
بسیاری از روستاهای استان اصفهان که 
مشکل آب رســانی وجود داشته و برای 
روستاها با تانکر آب برده می شد، امسال 

تقریبا مشکل جدی نداشتیم.

حلمشکلآبرسانیروستاهاباطرحیکپارچهسازی

رئیس سازمان حج و زیارت از راه اندازی 
نخستین دبیرخانه دائمی اربعین حسینی 
ویژه ســازمان ها و نهادهای زیرمجموعه 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در سازمان 

حج و زیارت خبر داد.
به گزارش اعتبار به نقل از  مرکز روابط 
عمومی و اطلاع رســانی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی ، علیرضا رشیدیان با بیان این 
مطلب افزود: پس از گذشت اربعین سال 
گذشته، اولین گام های راه اندازی دبیرخانه 
دائمی اربعین حسیني در وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی با شناخت راهکارها و دیگر 
مسائل مربوط به اربعین برداشته شد و امروز 
ایــن مهم با تلاش و پیگیری های خاصی 

تحقق یافت.
وی با بیان اینکه شناخت ظرفیت های 
بالقوه معاونت های وزارت فرهنگ و ارشاد 
اســلامی و بهره گیری از آنها در انتشار و 
انتقال فرهنگ عاشــورا و اربعین از جمله 
اهــداف راه اندازی این دبیرخانه اســت،  
اربعین بزرگترین پیام ظهور حسینی است 
که علاوه بر شیعیان از مردمان دیگر ادیان 
الهــی و توحیدی نیز در آن حضور دارند و 
می تــوان از این ظرفیت موجــود، پیام 
سیدالشــهدا)ع( در ایــن حرکت عظیم 

انسانی به دیگران منتقل کرد.
رشیدیان با بیان اینکه تمرکز و تعامل 
هر چه بیشــتر با دیگر بخش های وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در خصوص اربعین 
و بهره مندی از ظرفیت های این وزارتخانه 
از دیگر اهداف راه انــدازی این دبیرخانه 

اســت، اظهار داشــت: به فعل درآوردن 
ظرفیت های موجود از جمله دیگر اهداف 

راه اندازی این دبیرخانه است.
از مردم عراق برای انجام راهپیمایی 
نیابتی به جای زائران ایرانی تشکر 

می کنم
وی گفــت: در این ایام یکی از اقدامات 
بســیار خوبی که در عراق شــکل گرفت 
راهپیمایی نیابتی مردم این کشور به جای 
زائران ایرانی است که این اقدام هم بیانگر 
وحــدت و یکپارچی دو ملت ایران و عراق 

بوده و جای تشکر و قدردانی دارد.
تصاویر سردار دلها در راهپیمایی 

اربعین در عراق
معاون وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
اظهار داشت: هدیه قدم های زائران عراقی 
به زائــران ایرانی و حمل تصویر ســردار 

سلیمانی و شهید ابومهدی المهندس در 
بین راهپیمایان اربعین از دیگر نشانه های 
وحــدت و یکپارچگی دو ملت اســت که 
موجب یاس و ناامیدی دشمنان از اتحاد و 

همدلی دو ملت ایران و عراق شده است.
رشیدیان با بیان اینکه امروزه راه و قیام 
امام حســین )ع( در همه کشورهای دنیا 
گسترده شــده، گفت: حضرت اباعبدالله 
الحسین )ع( ستون دین و پایه مسلمانی و 
موجب وحدت مسلمانان و خنثی کننده 
تفرقه و فتنه های موجود علیه مسلمانان 
است. رئیس سازمان حج و زیارت با اشاره 
به شــیوع ویروس کرونا که موجب عدم 
حضور ایرانیان در آیین اربعین حســینی 
امسال در کربلا شد، تصریح کرد: راه امام 
حســین )ع( تنها به راهپیمایی در آیین 
ملکوتی اربعین ختم نمی شود بلکه حرکت 

سیدالشهدا)ع( در همه عرصه های زندگی 
ظهور و حضور دارد.

وی با قدردانی از ملت ایران اســلامی و 
عاشقان خاندان عصمت و طهارت)ع( به 
لحاظ همکاری و همدلی با مسئولان کشور 
در خصــوص عدم برگــزاری راهپیمایی 
اربعین در شــرایط کنونی اظهار داشت: 
توجه به بیانات مقــام عظمای ولایت در 
خصوص تغییر شیوه عزاداری بجای حضور 
در راهپیمایی امسال اربعین، نشان از ولایت 
پذیری با بهره گیری از فرهنگ حسینی 

دارد.
رشــیدیان با بیان اینکه سال گذشته 
حدود ســه میلیــون زائر ایرانی در آیین 
ملکوتی اربعین حسینی حضور داشتند و 
پیش بینی ما برای امسال بیش از این رقم 
بود که بر همین اساس نیز برنامه ریزهای 
خاصی به انجام رسید، گفت: مردم فهیم و 
دل داده سید الشهدا)ع( امروزه هر خانه را 

به یک حسینه تبدیل کرده اند.
رئیس سازمان حج و زیارت با بیان اینکه 
مردم عزیز ایران اســلامی در حســرت 
گسترده برای حضور در این آیین ملکوتی 
بودند اما به لحاظ جلوگیری از شیوع کرونا 
موفق به حضور در این آیین نشدند، افزود: 
به رغم بررسی همه راههای موجود برای 
حضور در آیین ملکوتی اربعین حسینی، 
دولت عراق با هدف جلوگیری از گسترش 
ویروس کرونــا و رعایــت پروتکل های 
بهداشتی از پذیرش هر گونه زائر خارجی 

برای امسال خودداری کرد.

رئیس سازمان حج و زیارت: 

نخستین دبیرخانه دائمی اربعین راه اندازی شد
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خداداد غریب پور، رئیس هیأت عامل سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران)ایمیدرو(، گفت: این سازمان توسعه معادن و صنایع 
معدنی را با سه راهبرد اصلی افزایش عملیات اکتشاف، توسعه زیربناها و راه اندازی معادن کوچک مقیاس در دستور کار قرار داده است ، طرح 
احیا، فعالسازی و توسعه معادن کوچک مقیاس که در صدر مأموریت های ایمیدرو قرار گرفته است نیز در این استان دنبال می شود. در این زمینه 
بررسی معادن کرومیت، منگنز، هماتیت و دولومیت با پایش ۴0 معدن انجام شد که منجر به معرفی هشت بلوک شد. در این طرح تاکنون ۵1 
معدن غیرفعال و فعال قابل توسعه به صورت موردی و استانی شناسایی شده است ، اقدام کلینیکی روی ۵0 معدن و احیا، فعال سازی و توسعه 2۵ 

معدن )فعال سازی چهار معدن کرومیت توسط بخش خصوصی و دو معدن متروکه و غیرفعال منگنز توسط بخش خصوصی در سال جاری( 
انجام شده است. هدفگذاری ما در اجرای این طرح )در استان فارس(، فعال سازی 21 معدن و احداث دو واحد فرآوری است.

احیا،فعالسازیو
توسعهمعادن
کوچکدرصدر
برنامهها

هفتهنامهاقتصادیایرانمسکن و عمران

خبـــــر

مدیرعامل شــرکت بازآفرینی  
شهری ایران از تخصیص اعتبارات 
جدید به پروژه هــای بازآفرینی 
شهری بابل و امیرکلا خبر داد. به 
گزارش پایگاه خبری وزارت راه و 
شهرســازی به نقل از شــرکت 
بازآفرینی شهری ایران، مهدی 
عبوری، معاون وزیر راه و شهرســازی و مدیرعامل شــرکت 
بازآفرینی شهری ایران، در دیدار باحجت  الاسلام روحانی، امام 
جمعه بابل، ضمن تشریح  وضعیت بافت های فرسوده، تاریخی 
و سکونتگاه های غیررسمی این شهر، به بیان برنامه های در دست 
اقدام شــرکت بازآفرینی شهری جهت کمک به کاهش این 
مشــکلات پرداخت و اعتباراتی به برخی از پروژه های شهری 
تخصیص داد. عبوری در جلسه  با مسئولان شهر بابل نیز گفت: 
بابل به عنوان یکی از شهرهای مهم در خطه شمال کشور علی 
رغم دارا بودن ظرفیت های فراوان، مشکلات بسیاری هم دارد. 
در این شهر که سه هزار هکتار وسعت دارد، حدود ۳1۵ هکتار 
بافت فرسوده، هزار هکتار سکونتگاه غیر رسمی و 11۵ هکتار 
بافت تاریخی وجود دارد که با بافت فرسوده بابل همپوشانی دارد. 
او با اشاره به این که بیش از نیمی از بافت بابل را سکونتگاه های 
غیررسمی، بافت تاریخی و بافت فرسوده تشکیل می دهد، اظهار 
کرد: این امر قطعا مشکلات بسیاری را به وجود می  آورد؛ به همین 
دلیل امروز جمع شــده ایم تا با کمک مدیریت شــهری و با 
پیگیری های نمایندگان مجلس این مشکلات را برطرف کنیم. 
او مشکلات و نیازهای شهر بابل را این  گونه برشمرد و گفت: تملک 
زمین های اطراف پل محمدحسن خان، ساخت کتابخانه، احداث 
مدرسه، فضای سبز و پارک معلولان و مهم  تر از همه ساماندهی 
رودخانه بزرگی که از وســط شهر می گذرد)بابلرود( از جمله 
نیازهای شهر بابل است. همه این مشکلات می تواند به نقاط مثبت 
تبدیل شود و توسعه گردشگری و کمک به اقتصاد مردم را در پی 
داشته باشد. عبوری با اشــاره به این که در نوسازی بافت های 
فرسوده می توانیم کمک کنیم، افزود: بر اساس برنامه ریزی های 
انجام شده در بحث بافت های فرسوده خودمالکی تسهیلات 
خوبی به متقاضیان پرداخت می شود. همچنین برای انبوه سازان 
نیز تســهیلات خوبی در نظر گرفته شــده است و با توجه به 
اینکه بابل جزو شهرهای بالای ۲00 هزار نفر است، می توانیم 
برای کاهش بافت های فرسوده اقدام های خوبی انجام دهیم. 
او ادامه داد: همچنین اعتبارات خوبی از محل ردیف های کمک 
به اشتغال تبصره 1۸ بودجه کشور و ردیف های 004 و 006 
در نظر گرفته ایم و از روز شنبه می توانیم فعالیت ها را به صورت 
جهادی آغاز کنیم. اوبا بیان این که هدف ما این است تا فعالیت ها 
در حوزه کاهش بافت های فرسوده رونق بگیرد، تصریح کرد: 
این امر کمک و مشارکت خود مردم را نیز می طلبد و ما به عنوان 
دولت باید از اهرم تشویق برای این امر استفاده کنیم. دبیر ستاد 
ملی بازآفرینی شهری پایدار کشور ادامه داد: چنانچه فعالیت 
مدیریت شهری در این حوزه مناسب باشد برای پروژه هایی 
مانند آسفالت معابر شهر، هدایت آب های سطحی، توسعه 
فضای سبز و نظایر این ها اعتباراتی تخصیص خواهیم داد. او با 
اشاره به این که در خصوص حاشیه نشینی فعالیت های خوبی 
را در ستاد بازآفرینی شهری انجام داده ایم، عنوان کرد: ابتدا باید 
بحث تصرف سکونتگاه های غیررسمی تعیین تکلیف شود. به 
ادارات کل راه و شهرسازی اجازه داده ایم چنانچه زمین ها متعلق 
به سازمان ملی زمین و مسکن باشد به ساکنان این بافت ها سند 
مشروط واگذار کنیم و بعد از آن این افراد می توانند از تسهیلات 
کم بهره که در اختیارشان قرار می دهیم، استفاده کنند. ارائه 
تمام خدمات به این ســکونتگاه ها را نیز خود شرکت تقبل 
می کند، البته همه این ها مشروط بر این است که مصوبات از 

تایید ستاد بازآفرینی شهری، استانی و ملی بگذرد.

خبـــر
پرداختتسهیلاتبهمتقاضیان
بافتهایفرسودهخودمالکی

دروظایفگمرکدخالتنمیکنیم

 وزیر راه و شهرســازی با اشــاره به تصمیم ســتاد 
هماهنگی اقتصادی دولت در خصوص سپردن مدیریت 
پایانه های مرزی به این وزارتخانه گفت: این اقدام با هدف 
تسهیل، تسریع و ساده سازی شرایط موجود انجام شده 

است.
به گزارش  اعتبار به نقل از  پایگاه خبری وزارت راه و 
شهرســازی، محمد اســلامی، وزیر راه و شهرسازی،  با 
حضور در بخش خبری ســاعت ۲1 شبکه یک سیما به 
ســوالات مجری این بخش خبری در خصوص تصمیم 
اخیر ستاد هماهنگی اقتصادی دولت در سپردن مدیریت 

پایانه های مرزی به وزارت راه و شهرسازی پاسخ گفت.
اســلامی، دغدغه و ضــرورت اصلی ایــن اقدام را 
تسهیل گری، ساده سازی و روان سازی در تبادلات مرزی 
عنوان کرد و گفت: پایانه های مرزی، چند سالی است که 
به دلیل قرائت های گوناگون، دچار نابسامانی حداکثری 
اســت و به یک انتظام بخشی و مدیریت اداری نیاز دارد. 
البته باید توجه کرد که هر دســتگاهی، کماکان وظیفه 
خود را دارد و بر اســاس ضوابط و رویه های قانونی، ما بر 
مبنای موافقت نامه هایی که با کشورهای هدف داریم، این 

مدیریت را انجام می دهیم.
او در پاسخ به اینکه این مدیریت تاکنون برعهده چه 
دســتگاهی بوده اســت، عنوان کرد: پیــش از این، هر 
دستگاهی در پایانه های مرزی، کار خود را انجام می داد 
که این شــیوه، ناهماهنگی ، دوباره کاری، موازی کاری و 
به هم ریختگی و آشفتگی در پی داشت. ستاد هماهنگی 
اقتصادی با تاکید رییس جمهور، همانند مرزهای هوایی 
و دریایی که مسوولیتشان بر عهده وزارت راه و شهرسازی 

است، پایانه های مرزی را نیز به اصل خود واگذار کرد.
وی با بیان اینکه وزارت راه و شهرســازی میلیاردها 
تومان را صرف ســاخت پایانه های مختلف در مرزهای 
کشــور کرده اســت، گفت: واگذاری پایانه های مرزی، 
همچون مرزهای دریایی و هوایی به این منظور بر عهده 
وزارت راه و شهرسازی گذاشته شده است تا کار به شکلی 
واحد دنبال شود. بر مبنای این مدیریت واحد، وزارت راه 
و شهرســازی، ساعت کار، نحوه حضور و پاسخگو بودن 
دستگاه های مسوول در پایانه های مرزی را هماهنگ و 

کنترل خواهد کرد.
اســلامی پیش بینی کرد، با این تصمیم، شرایط در 
پایانه های مرزی به سامان خواهد شد و ادامه داد: تجار و 
بازرگانان نیز از این تصمیم ابراز خرسندی کردند؛ چون 
از موازی کاری، دوباره کاری و تکرار برخی از فعالیت ها که 
تا قبل از این، دستگاهی متولی کنترل آن نبود، جلوگیری 
خواهد کرد و قرار نیســت که وزارت راه و شهرسازی در 

امور تخصصی گمرک و یا سایر دستگاه ها دخالت کند.
او هرگونه تغییر در شیوه اداره پایانه های مرزی را منوط 
به ارزیابی شــرایط موجود دانســت و خاطرنشان کرد: 
افرادی را منطبق با این وظیفه ماموریتی در پایانه های 
مرزی منصوب خواهیم کرد تا بتوانیم هماهنگی های لازم 
را ایجاد و تسهیل کنیم  ، هدف ستاد اقتصادی و شخص 
رئیس جمهــور از این تصمیم را تســهیل، تســریع و 

ساده سازی شرایط موجود است 

آگهــی تغییــرات شــرکت فراگامــان افــق تجــارت ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت ۳۷۲09۳ و 
شناســه ملــی ۱0۳۲0۲۱۲۵۴۶ بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 9۷/09/0۳ تصمیمــات 
ــره  ــه ســمت رئیــس هیئــت مدی ــه کدملــی 00۴۳0۴0۳۳0 ب ــل اتخــاذ شــد : محمــد تاجیــک ب ذی
و مدیرعامــل و فرحنــاز ســربندی فــرد بــه کدملــی 00۷۲۴۶۱۵۱9 بــه ســمت نائــب رئیــس هیئــت 
ــاب  ــره انتخ ــت مدی ــو هیئ ــمت عض ــه س ــی 00۶۶۷8۲9۷۱ ب ــه کدمل ــک ب ــعید تاجی ــره و س مدی
گردیدنــد. کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و بانکــی و تعهــد آور و قراردادهــا و عقــود اســلامی بــا امضــا 
رئیــس هیئــت مدیــره و در غیــاب رئیــس هیئــت مدیــره بــا امضــا نائــب رئیــس هیئــت مدیــره و 
یکــی از اعضــاء هیئــت مدیــره همــراه بــا مهــر شــرکت و ســایر نامــه هــای اداری و مکاتبــات عــادی 
بــا امضــای مدیرعامــل و مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۱0۲00۶۲(

ــت ۱۵۲09 و  ــماره ثب ــه ش ــم ب ــام ج ــری اوای ج ــی هن ــه فرهنگ ــرات موسس ــی تغیی آگه
ــورخ  ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱0۱00۵۶۲۷99 ب ــه مل شناس
ــف ت مــورخ 9۵/۱0/۷ اداره کل فرهنــگ و ارشــاد  9۵/09/0۱ و مجــوز شــماره ۱۷۳98/۱ / 9۵ / ال
اســلامی اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران به 
آدرس تهــران، خیابــان کــوی نصــر، کوچــه دوم، پــلاک ۲8 واحــد 8 و کدپســتی ۱۴۴۶8۳۳۱۴۷ 
ــت  ــازمان ثب ــد. س ــلاح گردی ــوق اص ــرح ف ــنامه بش ــه در اساس ــاده مربوط ــت و م ــال یاف انتق

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۱0۲00۶۱(

آگهــی تغییــرات شــرکت کــور مدیســه تهــران بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 
۱۷۴۵۶۱ و شناســه ملــی ۱0۱0۲۱۶9۵۱0 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده 
مــورخ 9۷/۱۱/0۴ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه 
آدرس: اســتان تهــران ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، عبــاس آبــاد-
اندیشــه ، خیابــان شــهید بــرادران کاووســی فــر ، خیابــان شــهید حســین میرزائــی زینالی ، 
پــلاک ۱۲۳ ، ســاختمان ۱۲۳ ، طبقــه ســوم ، واحــد ۷ کــد پســتی ۱۵۷۷۷۱۷۶۱8 تغییــر یافت 
و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۱0۲00۶۳(

ــی  ــه مل ــت ۴۶۴۶۵ و شناس ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــرد ب ــرکت بازرگانف ــرات ش ــی تغیی آگه
ــمارع  ــوز ش ــورخ 99/0۶/۲۴ و مج ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس  ۱0۱009۱۶89۲ ب
۱۱ /۳۳۳۶۴ مــورخ 99/۶/۲۴ ســازمان راهــداری و حمــل و نقــل جــاده ای تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای 
امیرحســین شــاهی بــه شــماره ملــی : 00۲08۳۵۱08 بــا پرداخــت مبلــغ ۴000000ریــال بــه صنــدوق شــرکت در 
ردیــف شــرکا قــرار گرفــت. در نتیجــه ســرمایه شــرکت از مبلــغ 8000000 ریــال بــه ۱۲000000 ریــال افزایــش یافت 
و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. اســامی شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک پــس از افزایش 
ســرمایه بــه قــرار ذیــل مــی باشــد: آقــای غلامعلــی فریــده خــواه کدملــی 00۴۱9۳0۴۳۶ دارنــده ۴000000ریــال 
ســهم الشــرکه آقــای علــی شــاهی کدملــی 00۳۱۱۴۲۴۲۷ دارنــده ۴000000ریــال ســهم الشــرکه آقای امیرحســین 
ــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره  ــده ۴000000ری ــی 00۲08۳۵۱08 دارن شــاهی کدمل

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۱0۲00۵9(

ــه  ــی ۱0۱0۲088۴۳۳ ب ــه مل ــه شناس ــاص ب ــهامی خ ــدار س ــترش نام ــرکت راه گس ــی ش ــی انتقال آگه
ــورخ  ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــورخ 9۷/۱۱/۶ و ب ــماره 9۷/۲۲۲9۱۴ م ــه ش ــب نام موج
9۷/09/۲۵ مرکــز اصلــی شــرکت راه گســترش نامــدار ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت ۱۶۶۳00 بــه : ربــاط 
کریــم- شهرســتان بهارســتان بخــش گلســتان ،قلعــه میر،خیابــان ۱۶ متــری امیــن ،خیابــان ابوذر)اتحــاد( 
پــلاک ۱۷ طبقــه همکــف .بشــماره پســتی ۳۱۱۳۷99۵8۲ تغییــر یافــت و در ایــن اداره تحــت شــماره ۳۱۷۶ 
بــه ثبــت رســیده اســت حجــت الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها و موسســات غیرتجــاری 
شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان ثبــت اســناد و امــلاک کشــور اداره کل ثبــت اســناد و املاک اســتان 

تهــران مرجــع ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری ربــاط کریــم )۱0۲00۵8(

ــت ۵۳۶۶8۳  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــان دام ب ــه پژوه ــرکت یاخت ــرات ش ــی تغیی آگه
ــورخ 99/0۶/0۲  ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۴00809۳۱۷0 ب ــه مل و شناس
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : شــرکت مذکــور در تاریــخ فــوق منحــل اعــلام گردیــد ونیلوفــر راســتی 
ــا کــد ملــی00۱۴۳9۳999 بــه ســمت مدیــر تصفیــه انتخــاب گردیــد و محــل تصفیــه : اســتان  دوســت ب
تهــران شــهر تهــران خیابــان فاطمــی کدپســتی ۱۴۱۳8۴۴۶۱۶ مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

ــران )۱0۲00۶۵( ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب کش

آگهــی تغییــرات موسســه فرهنگــی هنــری اوای جــام جــم بــه شــماره ثبــت ۱۵۲09 و شناســه ملــی 
ــورخ 9۵/۱0/۱۳ و  ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ۱0۱00۵۶۲۷99 ب
مجــوز شــماره ۱۷9۳۳/۱ / 9۵ / الــف ت مــورخ 9۵/۱0/۱۴ اداره کل فرهنــگ و ارشــاد اســلامی اســتان تهــران 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : اعضــای هیئــت مدیــره بمــدت ۱ ســال بشــرح ذیــل انتخــاب گردیدنــد امید 
برخــوردار بشــماره ملــی 00۵۵۷8۴089 بــه ســمت مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره ایمــان برخــوردار 
بشــماره ملــی 00۶۵۶8۴۱۵۱ بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره ســرور امجــدی بشــماره ملــی 0۵۵88۴۲۷۵۵ 
بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره و حــق امضــای مجــاز - امضــای کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــدآور 
شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته، وبــرات و قراردادهــا و عقــود اســلامی بــا امضــای مدیــر عامــل بــه تنهایــی 
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــت س ــر اس ــرکت معتب ــر ش ــا مه ــراه ب هم

موسســات غیرتجــاری تهــران )۱0۲00۶0(

تاســیس شــرکت بــا مســئولیت محــدود فنــی و مهندســی آنوشــا ســازه ایرانیــان درتاریــخ 99/0۵/۲۷ بــه شــماره 
ثبــت ۵۶۳۴۷۲ بــه شناســه ملــی ۱۴009۳۶9۲۵۴ ثبــت و امضــا ذیــل دفاترتکمیــل گردیــده کــه خلاصــه آن بــه شــرح 
زیــر جهــت اطــلاع عمــوم آگهــی میگــردد. موضــوع فعالیــت :انجــام طراحــی ، محاســبه ، نظــارت فنــی و اجــرای پــروژه 
ــبه  ــی ، محاس ــازی و طراح ــد ، سدس ــاخت راه و بان ــنگین س ــبک و س ــه س ــی ابنی ــزی و بتن ــم از فل ــی اع ــای عمران ه
ــد  ــاخت راه و بان ــنگین س ــبک و س ــه س ــی ابنی ــزی و بتن ــم از فل ــی اع ــای عمران ــروژه ه ــرای پ ــی و اج ــارت فن ، نظ
سدســازی و تاسیســات مربوطــه نقشــه بــرداری و تســطیح اراضــی گودبــرداری تزریــق ســیمان شــمع کوبــی و شــمع 
ریــزی ســدهای خاکــی و بتنــی تاسیســات برقــی و مکانیکــی ســاختمانها و کارخانجــات صنعتــی و نیروگاههــا ، تولیــد 
و انتقــال نیــرو ارائــه خدمــات فنــی و پشــتیبانی و مشــاوره و طراحــی و نگهــداری فنــی و نظــارت فنــی در امــر پــروژه 
هــای تاسیســات برقــی و مکانیکــی و الکتریکــی طراحــی و اجــراء انــواع دکل هــای ثابــت و متحــرک خریــد و فــروش ، 
واردات و صــادرات کالاهــای مجــاز بازرگانــی اخــذ وام و اعتبــارات بانکــی بــه صــورت ارزی و ریالــی از بانکهــای داخلــی و 
خارجــی شــرکت در مناقصــات پیمانهــا و مزایــدات دولتــی و خصوصــی اعــم از داخلــی و بیــن المللــی بعــداز اخــذ مجوز 
ازمراجــع ذیصــلاح ثبــت موضــوع شــرکت بمنزلــه شــروع فعالیــت نمیباشــد درصــورت لــزوم پــس از اخــذ مجوزهــای 
ــه مــدت نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان تهــران - منطقــه  ــط مــدت فعالیــت : از تاریــخ ثبــت ب لازم از مراجــع ذیرب
۱۴ ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه المهــدی ، خیابــان شــهید کریــم نوروزپــور ]نشــاط[ ، 
کوچــه هشــتم غربــی ، پــلاک ۲ ، طبقــه دوم کدپســتی ۱۴۷۵9۷۳9۱۴ ســرمایه شــخصیت حقوقــی عبــارت اســت از مبلغ 
۱000000000 ریــال نقــدی میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک از شــرکا خانــم مهیــن حمیــدی بــه شــماره ملــی ۲۱۴۱۶۲۱۴0۲ 
دارنــده ۱00000000 ریــال ســهم الشــرکه خانــم معصومــه نــوری بیــات بــه شــماره ملــی ۲۱۴۲۱۲0۵0۴ دارنــده 900000000 
ریــال ســهم الشــرکه اعضــا هیئــت مدیــره خانــم مهیــن حمیــدی بــه شــماره ملــی ۲۱۴۱۶۲۱۴0۲ و بــه ســمت نایــب 
رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود خانــم معصومــه نــوری بیــات بــه شــماره ملــی ۲۱۴۲۱۲0۵0۴ و بــه ســمت 
مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود و بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه 
اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته ، بــروات ، قراردادهــا، عقــود اســلامی و همچنیــن کلیه 
نامــه هــای عــادی و اداری بــا امضــا مدیــر عامــل همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. اختیــارات مدیــر عامــل : 
طبــق اساســنامه ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ و صــدور پروانــه فعالیــت نمــی باشــد. ســازمان ثبــت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۱0۲00۶۴(

 وزیر راه و شهرسازی گفت: خروج کالا 
از بنــادر اهمیت زیادی دارد چون حجم 
انبارها در بنادر زیاد نیست و به همین خاطر 
نگران هســتیم رسوب به حدی شود که 
دیگر قادر بــه جذب کالا نباشــیم که 
امیدواریم در این زمینه تصمیمات گرفته 

شده عملیاتی شود.
به گزارش اعتباربه نقل از  پایگاه خبری 
وزارت راه و شهرســازی، محمد اسلامی 
وزیر راه و شهرسازی در حاشیه همایش 
سراســری مدیران ســازمان بنــادر و 
دریانوردی که به شکل ویدئوکنفرانسی 
انجام گرفت درخصوص برنامه ریزی ها 
بــرای کاهش رســوب بار در بنــادر و 
تسهیل گیری در این زمینه اظهار داشت: 
ظرفیت بنادر کشور برای تخلیه و بارگیری 
حدود ۲40 میلیون تن است که برای این 

میــزان بنادر ما به انــدازه کافی و مجهز 
هستند، به همین خاطر هیچ موقع در بنادر 
برای تخلیه و بارگیری مشکلی نداشتیم و 
نخواهیم داشت. در این خصوص در تخلیه 
کالاهای اساسی در بندر امام خمینی )ره( 
در حدود 40 درصد راندمان در سال ۹۹ 
افزایــش پیدا کرده و بــا معطلی کمتر 
کشتی ها برای تخلیه یک رکورد به ثبت 
رسیده است و در این زمینه آن چیزی که 
برای خروج بــار از بنادر اتفاق می افتد از 
حیطه اختیار وزارت راه و شهرســازی و 
ســازمان بنادر خارج اســت و مربوط به 
مسائل مالی و گمرکی است. صاحب کالا 
باید در این زمینه مسائل خودش را برای 
واردات و اســنادی که به گمــرک ارائه 
می دهد، بابت خروج بار از بندر حل و فصل 

کند.

وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
تکلیف افرادی که هنوز در طرح اقدام ملی 
مسکن آورده ای نداشته اند، چطور خواهد 
بود و آیا در لیســت ذخیره یا حذف قرار 
خواهند گرت، گفت: لازم است کسانی که 
اقدام به واریز وجه نکرده اند و قصد دارند 
خانه دار شوند، هرچه سریع تر این کار را 
بکنند و  برای پول واریزی زمان بندی لازم 
برای اقساط انجام گرفته و به همین خاطر 
تا اول آبان این مساله تمدید و حداکثر یک 
بار خواهد بود. خوشبختانه روند واریز وجه 
افزایشی بوده و امیدواریم همین روند ادامه 

پیدا کرده تا سریعا تعیین و تکلیف شود.
او در بحث آمــار خانه های خالی که 
وزارت اقتصــاد و دارایی اعلام کرده آن را 
قبول نــدارد، اظهار داشــت: در بخش 
خانه های خالی وزارت راه و شهرســازی 

براساس قانون عمل کرد. یعنی واحدهای 
خالی شناسایی، اعتبار سنجی و در اختیار 
وزارت اقتصاد و دارایی قرار گرفت که حالا 
آن ها هرطور که علاقه مند هستند، با این 
مساله برخورد خواهند کرد و  وظیفه ما 
انجام و هیچکس به وزارت راه و شهرسازی 
اعلام نکرده است که سامانه مشکل داشته 
است. در این خصوص مشکل تنها اعتراض 
صاحبخانه ها می تواند باشد که بگویند 
خانه ما خالی نیست. به همین خاطر در 
لیست ۹۲ هزارتایی که اعلام شد هیچکدام 
از صاحبخانه ها اعتراضی نداشتند و این 
مساله تایید عملکرد درست سامانه ما بوده 
اســت. این کاری بود که به موجب قانون 
انجام دادیــم و از این به بعد اخذ مالیات، 
نحوه محاســبه و دریافــت آن با وزارت 

اقتصاد و دارایی است.

محمداسلامی:نگرانرسوبکالادربنادرهستیم

 وزیر راه و شهرسازی بر پیشران بودن 
نظرات کارشناســانه معاونت مسکن و 
ســاختمان در بخش کلان دولت تاکید 
کرد و گفت: آمار تحلیلی بازار مســکن با 
تکیــه بر تحلیل های جامــع اقتصادی، 

منتشر می شود.
به گزارش اعتبار به نقل از  پایگاه خبری 
وزارت راه و شهرســازی، محمد اسلامی 
وزیر راه و شهرســازی  ضمــن بازدید از 
بخش های معاونت مسکن و ساختمان، 
دفتر اقتصاد مسکن، دفتر مقررات ملی و 
کنترل ساختمان، و دفتر توسعه مهندسی 
ساختمان، بر تقویت بخش مسکن و ارایه 
گزارش های تحلیلی بخش های مختلف 
آن معاونــت در دفاتر مختلــف تاکید و 
تاثیرگذاری اقتصاد کلان بر بازار مسکن، 
پیشــران بودن بخش مسکن در اقتصاد 
کشور و تاثیرگذاری موثر آن و حفظ سهم 
مســکن در اقتصاد کشــور، و توجه به 
مسئولیت اجتماعی در بخش مسکن از 
مواردی اســت که بایــد موردتوجه قرار 
بگیرد. وی با اشــاره به اینکه وزارت راه و 
شهرسازی در شورای پول و اعتبار عضو 
اســت و این عضویت باید با تاثیرگذاری 
بیشتری در تصمیمات مربوط به مسکن 
از سوی وزارتخانه راه و شهرسازی همراه 
باشد، توضیح داد: تصمیماتی که در حوزه 
بانکی گرفته می شود تاثیر مستقیمی روی 
قیمت ها می گذارد. بنابراین باید ترتیباتی 
اتخاذ شــود که در تصمیــم گیری های 

مربــوط به حوزه هــای مرتبط با بخش 
مسکن، وزارتخانه راه و شهرسازی نقش 

موثرتری داشته باشد.
اســلامی بر تالیف و تحلیل در حوزه 
مســکن تاکید کرد و گفــت: آماری که 
پیش تر و هم اکنون از قیمت های خرید و 
فروش و اجاره مسکن توسط بانک مرکزی 
ارایه می شود، صرفا آماری و غیر تحلیلی 
است و به همین دلیل دفتر اقتصاد مسکن 
به عنوان زیرمجموعه معاونت مســکن و 
ســاختمان وزارت راه و شهرسازی باید 
آماری با تکیه بر تحلیل های گوناگون ارایه 
دهد و از ایجاد حباب در بخش مسکن و 

قیمت های آن جلوگیری کند.

او به حباب های قیمتی که توسط عده 
ای در بازار مسکن ایجاد می شود اهمیتی 
نمی دهیم و تــلاش خواهیم کرد با ارایه 
تحلیل های واقعــی، راهکارهایی ارایه 

دهیم تا به رونق بخش مسکن بینجامد.
اسلامی توصیه کرد: معاونت مسکن و 
ساختمان تلاش کند تا گزارشی به رییس 
جمهوری از بخش مسکن ارایه شود که 
ضمن واقع نمایی، دربرگیرنده مسائل و در 
عین حال راهکارهای موثر در کنترل بازار 

مسکن باشد.
مسکن سرمایه اجتماعی حاکمیت و 

دولت است
وی  با اشاره به اینکه مسکن، سرمایه 

اجتماعی حاکمیت و دولت است، گفت: 
تمام تلاش دشــمنان، تضعیف فعالیت 
های موثر جمهوری اسلامی ایران و القای 
این تفکر است که جمهوری اسلامی ایران 
یک کودتا بوده است، در حالیکه دشمنان 
نمــی فهمند کــه جمهوری اســلامی 
خاستگاه فرهنگی و ملی دارد و صرفنظر 
از عقاید گوناگونی کــه در جامعه ایران 
وجــود دارد مــردم بــرای حاکمیت بر 
سرنوشــت خود و قطع دست بیگانگان 
تصمیم گرفته اند و طی این ســال ها نیز 

رویکرد جامعه تغییر نکرده است.  
 او بر مداخله در سیاست ها، پشتازی و 
تاثیرگــذار بودن بخش هــای مختلف 
معاونت مســکن و ســاختمان بر بخش 
مسکن در سطح کلان تاکید کرد و گفت: 
حرکت های وزارت راه و شهرســازی در 
بخش مســکن در چند ساله گذشته در 
دولت دیده شده و تاثیرگذاری موردانتظار 

را داشت.  
در جریــان ایــن بازدیــد، محمود 
محمودزاده معاون مسکن و ساختمان، 
پروانــه اصلانی مدیــرکل دفتر اقتصاد 
مســکن، حامد مانی فــر مدیرکل دفتر 
مقررات ملی و کنترل ســاختمان، علی 
محمد عبدی قهــرودی مدیرکل دفتر 
توسعه مهندسی ســاختمان، وزیر راه و 
شهرسازی را همراهی کردند و توضیحات 
لازم را در خصــوص عملکــرد دفاتــر و 

همچنین حوزه مسئولیت بیان کردند.

با ارسال مدارک و مستندات درخواست 
افزایش سرمایه شرکت توسعه بین المللی 
صنعت گردشگری پدیده شاندیز، سازمان 
بورس با افزایش سرمایه گشان موافقت 
کرد. به گــزارش روابط عمومــی و امور 

بین الملل گروه شرکت های پدیده گشان 
با سرمایه فعلی ۵۲1.۵41 میلیون ریال و 
تعداد سهام قابل انتشار ۹64.000.000، 

به میزان 1۸۵ درصد افزایش ســرمایه 
می خورد. براساس گزارش بارگذاری شده 
افزایــش  مبلــغ  کــدال،  روی 

ســرمایه۹64.000 میلیون ریال است و 
موضوع این افزایش نیز اصلاح ســاختار 
مالی تایید شده است. محل تامین افزایش 
سرمایه، سود انباشته ۹64.000 میلیون 

ریالی )100 درصد( است.

 آمار تحلیلی بازار مسکن منتشر می شود 

مسکن، پیشران اقتصاد کشور باشد

افزایشسرمایهپدیدهشاندیزتاییدشد
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اهدایبیشاز
1۲۰۰نسخه
کتابکمک
آموزشیازسوی
بنیادقلمچی

هفتهنامهاقتصادیایران

خبـــــر

به گزارش روابط عمومی اداره کل کتابخانه های عمومی 
استان قزوین، رجب رحمانی، نماینده مردم تاکستان در 
مجلس شــورای اســلامی به منظور بررسی مشکلات 
کتابخانه ها به همراه محمد پیری، شــهردار تاکستان و 
بهزاد طاهرخانی، رئیس شورای اسلامی شهر تاکستان از 

کتابخانه عمومی شهید بهشتی بازدید کرد.
 احمد لشــگری، رئیــس اداره کتابخانــه های عمومی 
تاکســتان در ابتدای این بازدید ضمن ارائه گزارشــی از 
وضعیت کتابخانه های عمومی شهرستان، گفت: حمایت 
و همراهی مســئولان در حوزه فرهنگ و به ویژه کتاب و 
کتابخوانی زمینه ساز پیشــرفت بیشتر کتابخانه های 

عمومی است.
وی نیز با تکریم جایگاه والای کتاب و کتابخوانی، بر اهمیت 
نقش کتابداران در ترویج و گسترش فرهنگ کتابخوانی 
در میان عموم مردم به ویژه کودکان و نوجوانان و نیز لزوم 

رفع مشکلات و دغدغه های آن ها تاکید نمود. 
در پایان ایشــان از بخش های مختلف کتابخانه شهید 
بهشتی بازدید کرد، از نزدیک در جریان فعالیت های این 

کتابخانه قرار گرفت و عضو افتخاری این کتابخانه شد.

رئیس مجمع نمایندگان لرستان با هدف تسریع 
در روند ساخت کتابخانه عمومی شماره دو پلدختر، از 
این پروژه بازدید کرد و از نزدیک در جریان پیشرفت 

آن قرار گرفت.
به گزارش روابط عمومی اداره کل کتابخانه های 
عمومی لرستان، سید حمیدرضا کاظمی، نماینده مردم 
پلدختر و رئیس مجمع نمایندگان لرستان در مجلس 
شــورای اسلامی به همراه حسن رضائیان، فرماندار و 
اســماعیل میخک بیرانوند، سرپرست اداره کتابخانه 
های عمومی شهرســتان از پروژه ســاخت کتابخانه 
عمومی شــماره دو پلدختر بازدید کرد و از نزدیک در 

جریان پیشرفت آن قرار گرفت.
وی  با بیان اینکه پیگیری مطالبات فرهنگی در 
کنار مسائل اقتصادی در شهرستان از برنامه های کاری 
نماینده مردم در مجلس است، اظهار داشت: شایسته 
اســت مسئولان فرهنگی با ارائه برنامه های گوناگون 
مردم را با فرهنگ کتاب و کتابخوانی آشــنا و تشویق 
کنند ، توجه به کتاب و کتابخوانی یکی از دغدغه های 
مهم رهبر معظم انقلاب)مدظله العالی( است و ایشان 
همواره توجه جدی به کتاب و فرهنگ مطالعه داشته 

اند.
او گفت : بــا توجه به اینکه بخــش عمده ای از 
جمعیت شهرســتان پلدختر را قشر جوان و نوجوان 
تشــکیل می دهند، توســعه اماکن فرهنگی به ویژه 
کتابخانه های عمومی ضروری است. از این رو انتظار 
می رود اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان به 
عنوان مجری پروژه ساخت کتابخانه عمومی شماره دو 

پلدختر، روند تکمیل این کتابخانه را تسریع کند.
وی همچنین در تماس تلفنی با احمدحســین 
فتایی، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی لرستان 
ضرورت راه اندازی هرچه زودتر این کتابخانه به عنوان 

یکی از درخواست های مکرر مردم را، یادآور شد.
گفتنی اســت، در این بازدید اسماعیل میخک 
بیرانوند، سرپرست اداره کتابخانه های عمومی پلدختر 
ضمن ارائه گزارشی از وضعیت کتابخانه های عمومی 
شهرستان، به بیان برخی از مشکلات و موانع توسعه 

کتابخانه های عمومی پرداخت.

ســازمان اســناد و کتابخانه ملی با هدف کمک به 
ترویج فرهنگ کتاب و کتابخوانی و حمایت از کتابخانه های 
عمومی، ۳ هزار و ۸00 نســخه کتاب به ۸ باب کتابخانه 

شهری و روستایی شهرستان شهرضا اهدا کرد.
به گزارش روابط عمومــی اداره کل کتابخانه های 
عمومی اســتان اصفهان، با درخواســت کتابخانه های 
عمومی شهرستان شهرضا و در راستای اجرای طرح بحار 
کتاب انوار دانایی، ســازمان اسناد و کتابخانه ملی برای 
کمک به ترویج فرهنگ کتاب و کتابخوانی و حمایت از 
کتابخانه های عمومی ۳ هزار و ۸00 نسخه کتاب به ۸ باب 
کتابخانه شهری و روستایی شهرستان شهرضا اهدا کرد.

تمامی کتابخانه های شهرستان شهرضا از این منابع 
بهره مند شدند. از ۳ هزار و ۸00 نسخه کتاب اهدایی، ۸60 
نسخه کتاب به کتابخانه عمومی علامه طباطبایی، ۸۳6 
نسخه کتاب به کتابخانه عمومی حاج کرمعلی مهدیان 
روستای قصر چم، 4۵0 نسخه کتاب به کتابخانه عمومی 
ریحانه النبی، ۲4۸ نســخه کتاب به کتابخانه عمومی 
شهید همت، ۲40 نسخه کتاب به کتابخانه عمومی دکتر 
امینی، 10۹ نسخه کتاب به کتابخانه عمومی شهید صدر 
اسفرجان، ۵۹7 نسخه کتاب به کتابخانه عمومی علامه 
دهخدای منظریه و 460 نسخه کتاب به کتابخانه عمومی 

خمینی آباد رسید.
گفتنی است، طرح بحار کتاب، انوار دانایی، دومین 
جشنواره سراسری اهدای کتاب به کتابخانه های عمومی 
اســتان با هدف غنی سازی مخزن کتابخانه ها و خدمت 
رسانی به قشر محروم از 1 شهریور لغایت 1۵ آبان در حال 

برگزاری است.

خبـــر
رجب رحمانی: اهمیت نقش 

کتابداران در ترویج و گسترش 
فرهنگ کتابخوانی 

بازدید رئیس مجمع نمایندگان لرستان 
از پروژه ساخت کتابخانه پلدختر

از سوی سازمان اسناد و کتابخانه ملی؛
۳ هزار و 800 نسخه کتاب به 

کتابخانه های عمومی شهرضا اهدا شد

محسنزنگنه:حمایتازسازمانهایتاثیرگذار
برفرهنگجامعهازوظایفاصلیمجلساست

به گزارش روابــط عمومی اداره کل کتابخانه های 
عمومی خراسان رضوی  ، محسن زنگنه، نماینده مردم 
تربت حیدریه، زاوه و مه ولات و عضو کمیسیون برنامه و 
بودجه مجلس شورای اسلامی در دیدار باحجت االاسلام 
علی اکبر سبزیان  مدیرکل کتابخانه های عمومی خراسان 
رضوی، گفت: حمایت از سازمان های تاثیرگذار بر فرهنگ 

جامعه از وظایف اصلی مجلس شورای اسلامی است.
مدیرکل کتابخانه های عمومی خراسان رضوی در 
این دیدار با اشــاره به کارکردهای متنوع کتابخانه های 
عمومی به عنوان دانشگاه مردمی گفت: حضور نمایندگان 
مردم استان در اداره کل کتابخانه های عمومی و کتابخانه 
های عمومی باعث دلگرمــی و انگیزه در بین کتابداران 
استان شده است ،  به لطف الهی مجلس شورای اسلامی 
مجلسی فرهنگی و ارزشمدار است که تمامی نمایندگان 
مجلس در گفتگوهــا و بیانات خود، حمایت از نهادهای 
فرهنگی از جمله نهاد کتابخانه های عمومی کشــور را 

تصریح کرده اند.
نماینده مجلس یازدهم  نیز ضعف اطلاعاتی و کمبود 
میزان مطالعه در بین اقشــار مختلــف جامعه به ویژه 
مسئولان و تصمیم گیران را مورد توجه قرار داد و گفت: 
کتابخانه های عمومی می توانند در بهبود این وضعیت و 
کمک به رشــد شاخص مطالعه در بین مسئولان کشور 

موثر باشند.
زنگنه حمایت از سازمان های تاثیرگذار بر فرهنگ 
جامعه را از وظایف اصلی مجلس شورای اسلامی دانست 
و گفت: در مجلس از جایگاه نهاد کتابخانه های عمومی 
به عنوان نهاد تاثیرگذار بر میزان مطالعه و کتابخوانی در 

کشور حمایت خواهم کرد.

www.etebar.net
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به گزارش روابط عمومی اداره کل کتابخانه های عمومی استان اردبیل، طی مراسمی با حضور رمضانعلی محسنی، نماینده بنیاد علمی- آموزشی قلم چی و پروانه رضاقلیزاده، مدیرکل کتابخانه های 
عمومی استان اردبیل، 12۵9 نسخه کتاب کمک آموزشی به ارزش ۶۵0 میلیون ریال به کتابخانه های عمومی این استان اهدا شد ،  نماینده بنیاد قلم چی در این مراسم، گفت: ۶۴ بسته کتاب اهدایی، به 
تعداد کتابخانه های عمومی نهادی فعال در سطح استان، توسط بنیاد قلم چی آماده سازی و به استان اردبیل ارسال شده که به مسئولان کتابخانه ها و یا نمایندگان شان تحویل داده می شود. وی با بیان 
اینکه کتاب ها متناسب با نیاز مخاطب تهیه شده است، افزود: این کتاب ها مربوط به تمامی رشته ها و مقاطع تحصیلی بوده و در گزینش آن ها تلاش شده تا به نیازهای کتابخانه ها و لیست ارسالی از 
طرف کتابداران توجه شود. مدیرکل کتابخانه های عمومی استان نیز در این مراسم با اشاره به راه اندازی  پویش »اهدای کتاب، اهدای آگاهی« توسط نهاد کتابخانه های عمومی کشور، گفت: وقف و 
اهدای کتاب، منحصر به یک روز و هفته و یا یک برهه زمانی خاص نبوده و شایسته است این اقدام به صورت مستمر توسط شهروندان نیکوکار، ادارات و ارگان های دولتی و خصوصی انجام شود تا 
کتابخانه های عمومی استان از لحاظ منابع مکتوب غنی سازی شود. رضاقلیزاده در پایان همه شهروندان را به مشارکت در اهدای کتاب و تقویت منابع کتابخانه های عمومی استان دعوت کرد و گفت: 

ساختن آینده ای بهتر و تحویل جامعه ای پویا و استوار بر دانش روز، به نسل های آینده مستلزم ارتقای سرانه کتاب و کتابخوانی بوده و همه ما مسئولیت داریم تا در تحقق این مهم، کوشا باشیم.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء )ص(، سعید 
محمد، فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء 
)ص( ســپاه اعلام کرد: پروژه NGL غرب 
کارون در راستای تحقق دستور رهبر معظم 
انقــلاب در جریان بازدید از پارس جنوبی در 
سال های گذشته وارد مرحله اجرایی شده است 
و ایشان با اشاره به فلر های روشن در این منطقه، 
از مسئولان وزارت نفت خواسته بودند که این 
مشــعل ها هرچه زودتر خاموش شود تا هم 
آلودگی زیست محیطی ایجاد نشود و هم بتوان 
از این گاز که سوزانده می شود، استفاده بهینه 

کرد.
پروژه جمع آوری گاز های همراه نفت در 
غــرب کارون موســوم بــه  NGL کارون، 
ابرپروژه ای نفتی است که با عملیاتی شدن آن، 
گاز های استخراج شده از چاه های نفتی که 
تقریباً از زمان اولین مراحل استخراج نفت در 
مسجد ســلیمان، اقدام مهم و جدی برای 
بهره وری بهینه از آن ها انجام نشــده و فقط 
سوزانده می شدند، تبدیل به گاز قابل استفاده 
در شبکه گازرسانی شهری و مواد اولیه صنایع 
پتروشیمی خواهند شد ، این اقدام علاوه بر 
جلوگیری از مشکلات زیست محیطی و در 
برداشــتن حدود ۵00 میلیون دلار درآمد 
سالانه برای کشور، یک دستاورد بزرگ دیگر 
نیز به همراه دارد و آن، شکسته شدن رکورد 
شرکت معروف و بزرگ نفتی دنیا یعنی توتال 
اســت که با امتیاز های خاص در سال های 

گذشته در کشور فعالیت داشته است بدون 
آنکه سود خاصی نصیب کشورمان کند.

شرکت توتال در یکی از پروژه های قبلی 
خود در جنوب کشــور، به رکــورد ۳ درصد 
پیشرفت فیزیکی در ماه رسیده بود و تا سال ها، 
برخی از این موضوع به عنوان یک اتفاق مهم و 
نشان دهنده کیفیت و سرعت عمل این شرکت 
بدعهد اروپایی یاد می کردند، اما سرعت عمل 
قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء )ص( سپاه با 
وجود شدیدترین تحریم های ظالمانه در یک 
ابرپروژه نفتی با ۳/۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
ماهانه، رکــورد جدیــدی در صنعت نفت 
کشورمان ثبت کرده تا مشخص شود توان فنی 
و اراده متخصصــان کشــورمان، بالاتــر از 
پیمانکاران خارجی است و این حاصل تلاش 
و همدلی همه ارکان طــرح، اعم از کارفرما، 

مشاور و پیمانکار بوده است.

وی با اشاره به اینکه ایران در سال ۲01۹، 
در جایگاه چهارم کشــور های جهان از نظر 
ســوزاندن گاز مشــعل بوده و 1۳ میلیارد 
مترمکعب گاز همراه نابود شــده و کاهش 
درآمد های کشور و آلودگی زیست محیطی را 
در پی داشته است، گفت: این موضوع برای 
متخصصان قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء 
)ص( سپاه قابل قبول نبود که شدت سوزاندن 
گاز در کشورمان، 10 برابر برخی کشور های 
همسایه باشد؛ چراکه به عنوان مثال، میزان 
گاز طبیعی تولیدی در پالایشگاه فاز 1 پارس 
جنوبی در ســال ۲01۵، حدود ۹ میلیارد 
مترمکعب بوده و چنین حجم قابل توجهی، 
هدر رفته است ، با روند فعلی و تا پیش از پایان 
ســال جاری، فاز اول این ابرپروژه، عملیاتی 
خواهد شد که علاوه بر درآمد قابل توجه ارزی، 
موجبات اشــتغالزایی پایدار برای جوانان و 

متخصصان کشور در سال جهش تولید را 
فراهم می کند. به گفته سعید محمد، در حال 
حاضر حدود ۳ هزارو ۲00 متخصص و نیروی 
کار که عمده آن ها از جوانان بومی خوزستان 
محسوب می شوند، در پروژه NGL کارون 
مشغول به کار هستند و با افتتاح رسمی آن، 
بخش قابل توجهی از ظرفیت بدون استفاده 
پتروشیمی های ماهشهر، به چرخه تولید باز 
می گردنــد. وی با اشــاره به اینکه ظرفیت 
خوراک کارخانه در فاز اول ۲۵0 میلیون فوت 
مکعب در روز و در فاز دوم به ۵00 میلیون فوت 
مکعب در روز خواهد رسید، افزود: خوراک این 
مجموعه صنعتی، گاز هایی هستند که ده ها 
ســال اســت در طبیعــت رها شــده و به 
محیط زیســت آسیب می رســاندند، اما با 
بهره برداری از این پروژه، روزانه حدود 100 
هزار بشــکه ســیتوپلاس یعنی مواد اولیه 
پتروشیمی تهیه می شود که در اختیار صنایع 
مربوط قرار خواهد گرفت. سردار محمد بیان 
کرد: در پــروژه NGL کارون روزانه ۳40 
میلیون فوت مکعب گاز شــیرین و 41 تن 
گوگرد جامد تولید خواهد شد که علاوه بر 
افزایش تولید این محصولات در کشور، امکان 
درآمد ارزی برای کشور را فراهم می کند. در 
کنار این اقدامات مهم، گام بلندی نیز برای 
بهبود کیفیت هوای این مناطق برداشــته 
خواهد شد که سال هاست ساکنان آن، دود 
ناشی از ســوزاندن گاز های فلر را استنشاق 

می کنند.

 ایرانسل با هدف کاهش شکاف دیجیتالی 
و تحقق عدالت ارتباطی و آموزشــی برای 
دانش آموزان مناطق محروم، در قالب طرح 
“هوشمندسازی مدارس کشــور” وزارت 
ارتباطات، 1۳ هزار و 6۳6 مدرسه روستایی 
را به اینترنت پرسرعت مجهز کرد. این طرح، 

توسط رئیس جمهوری افتتاح  شد.
این طرح برای گســترش دسترسی به 
اینترنت پرســرعت در مدارس روستایی و 
شهری، با حمایت مجری توسعه ارتباطات 
روستایی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 

و با استفاده از سهم پروژه »خدمات عمومی 
اجباری« از درآمد اپراتورها، اجرا شــده تا 

عدالت ارتباطی محقق شود.
کل این طرح، در فاز نخســت، شــامل 
پوشش اینترنت پرسرعت برای 76 هزار و 
400 مدرسه، شامل ۳۸ هزار و ۳۳۳ مدرسه 
شــهری و ۳۸ هزار و 67 مدرسه روستایی 
است که تمامی بودجه موردنیاز آن، از محل 

پروژه USO هزینه شده است.
اولین و بزرگترین اپراتور دیجیتال ایران، 
در قالب این طرح، 1۳ هزار و 6۳6 مدرســه 

روستایی را با نصب و راه اندازی مودم و ارائه 
سیم کارت و بســته اینترنت، به اینترنت 
پرسرعت مجهز کرده است که از این تعداد، 
6۵7۳ مدرسه روستایی، به طور مستقیم 
توسط ایرانسل و 706۳ مدرسه روستایی نیز 
با برون سپاری ایرانسل به شرکت »های وب« 

انجام شده است.
بر این اســاس، از میان ۳۸067 مدرسه 
روستایی، 1۳6۳6 مدرسه توسط ایرانسل، 
44۸۲ مدرسه توسط همراه اول و 1۹۹4۹ 
مدرسه نیز از طریق اینترنت ثابت شرکت 

مخابرات ایران، به شبکه اینترنت دسترسی 
پیدا کرده اند. تعداد ۳۸۳۳۳ مدرسه شهری 
نیز، از طریق اینترنت ثابت شرکت مخابرات 

ایران، به شبکه اینترنت متصل شده اند.
در مراسم افتتاح طرح هوشمندسازی 
مدارس کشــور، مجموعه »شبکه دانا« به 
عنوان ارائه دهنــده جامع و غیرانحصاری 
خدمات آموزشی دانش آموزی، آغاز به کار 
کرد و »دانا پلاس« ایرانسل نیز به عنوان یکی 
از پلتفرم های اصلــی ارائه دهنده خدمات 

آموزشی در شبکه دانا، معرفی شد.

فراخوان هفتمین دوره جشنواره روستاها 
و عشایر دوســتدار کتاب در سال 1۳۹۹ از 
سوی معاونت امور فرهنگی وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسلامی منتشر شد.
به گزارش اعتبار به نقل از  پایگاه اطلاع 
رسانی نهاد کتابخانه های عمومی کشور، به 
منظور گسترش عدالت فرهنگی در سراسر 
کشور و پشتیبانی از اقدامات انجام شده و 
طرح هــای ابتــکاری در حــوزه کتاب و 
کتابخوانی و نیز جلب توجه ســازمان ها و 
نهادهای مرتبط به اهمیت کتاب در جامعه، 
هفتمین دوره جشنواره روستاها و عشایر 

دوستدار کتاب برگزار می شود.
بر اساس فراخوان این جشنواره، مجموعه 
فعالیت های فرهنگی- ترویجی مرتبط  با 
کتاب خوانی که با مشارکت های مردمی، 
نهادها و سازمان های فعال در میان روستائیان 
و عشایر اجرا شده و یا برای اجرا در سال آینده 
برنامه ریزی شده است، می تواند نامزد شرکت 
در جشنواره باشد. در هر برنامه، اعم از اجرا 
شده یا پیش بینی شده، باید اهداف، شیوه 
اجرا، نهادهای مشارکت کننده و نحوه تأمین 

بودجه مشخص شود.

با توجه به شرایط به وجود آمده در اثر همه 
گیری ویروس کووید 1۹، ضروری است که 
برنامه های تازه ای برای ترویج کتابخوانی با 
استفاده از امکانات فضای مجازی، در روستاها 

طراحی، برنامه ریزی و اجرا شود.
همچنین لازم است در فرایند اجرای 
جشــنواره اعم از فراخوان، اجرا و ارزیابی 
برنامه ها، با توجه به شرایط موجود تغییراتی 
به وجود آید. با رویکرد مجازی و شــرایط 
موجود برای حفظ ســلامتی شهروندان 
کشــور بخش ویــژه ای در ایــن دوره به 
جشنواره اضافه شده که می تواند در بهره 
گیــری و الگوگیری روســتاها و ترویج 
کتابخوانی تأثیرگذار باشد. در این دوره این 
گونــه برنامه ها به ویــژه در حوزه فضای 

مجازی اهمیت پیدا می کند.
برای شرکت در جشنواره، ضروری است 
مجموعه فعالیت هــا، برنامه ها، مدارک و 
مستندات با امضای دهیار، رئیس شورای 
اســلامی و مســئول کتابخانه یا متولی 
طرح های کتاب خوانی، به همراه برگه های 
تکمیل شده به دبیرخانه مرکزی ارسال 

شود.

برنامه های ارسالی می تواند دربرگیرنده 
این موارد باشد:

1- اقدامات زیربنایی شــامل تأســیس 
نهادهای مرتبط بــا کتاب خوانی از جمله 

کتابخانه
۲- واگــذاری زمین، تأمیــن تجهیزات و 

امکانات زیربنایی
۳- اســتفاده بهینه از امکانات و زیرساخت 
های موجود در فضای مجازی برای ترویج 

کتابخوانی
4- فعالیت های ترویجی شــامل برگزاری 
مسابقات، جشــنواره ها، نمایشگاه ها و هر 
فعالیتی که به نحو مبتکرانه و خلاقانه ای به 

ترویج کتاب و کتاب خوانی بینجامد
بر اســاس ایــن فراخــوان، برنامه ها و 
فعالیت های ترویج کتاب خوانی و معرفی 
روستاها و عشایر دوستدار کتاب باید متناسب 
با نیازهای محلی، آیین های بومی و ارزش های 
دینی و ملی بوده و  تأثیرات پایداری در ارتقای 
سطح فرهنگ کتاب خوانی داشته باشد؛ از 
مشــارکت مردمی و پشتیبانی واحدهای 
اجرایی روســتا و عشــایر برخوردار باشد؛ 
استفاده مناسب و خلاقی از ظرفیت فضای 

مجازی داشته باشد؛ قابلیت الگوبرداری و اجرا 
در ســایر مناطق را داشته باشد؛ از تازگی و 
کیفیت در محتوا و شیوه اجرا برخوردار باشد؛ 
پوشش جمعیتی مناســب داشته باشد و 
به خصوص زنان، کودکان و نوجوانان را مورد 

توجه قرار دهد.
گفتنی است، مدارک لازم برای شرکت 
در جشنواره روستاها و عشایر دوستدار کتاب 

شامل این موارد است:
1- اصل طرح

۲- فرم تکمیل شده با مهر و امضای دهیار، 
رئیس شورای اسلامی روستا یا تیره عشایری 

و مسئول طرح
۳- مستندات شامل فیلم، عکس، گزارش و 
یا تقدیرنامه برای فعالیت های شاخص و 

ابتکاری
متقاضیان می بایست مدارک لازم را تا 
 پایان وقــت اداری روز چهارشــنبه دهم 
پســت  از طریــق  مــاه 1۳۹۹  دی 
bookpromotion.ir@ الکترونیک

gmail.com بــه دبیرخانــه مرکزی 
جشنواره روستاها و عشایر دوستدار کتاب 

ارسال کنند.

به گزارش مس پرس، شــورای علمی و 
سیاستگذاری این اجلاس »نشان عالی مدیر 
ســال« را به دکتر اردشــیر سعدمحمدی 
مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران اهدا 
و به عنوان یکی از مدیران برتر ســال کشور 
انتخاب شد ، مهندس سعد عبدی مدیر امور 
برنامه ریــزی و نظارت شــرکت مس  به 
نمایندگی از شرکت ملی صنایع مس ایران، 
نیز این نشان را دریافت کرد. در این گردهمایی 

علی اصغر مونســان وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی، خداداد غریب 
پور معاون وزارت صنعت، معدن و تجارت و 
رییس هیات عامل ایمیدرو، عیسی کلانتری 
معاون رییس جمهور و رییس سازمان محیط 
زیســت، داود دانش جعفری عضو مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام و رییس شورای 
سیاســت گذاری و بــرات قبادیان معاون 
آموزش، پژوهش و فناوری وزارت صنعت، 

معدن و تجارت و رییس کمیته علمی حضور 
داشتند. گفتنی است، شرکت ملی مس در 
شش ماهه نخست سال ۹۹ و تحت مدیریت 
دکتر ســعدمحمدی در همه بخش های 
تولیدی )سنگ سولفوری، کنسانتره مس، 
تولید مس آندی، تولید مس پالایش شده و 
تولید مس محتوی معدنی( موفق به ثبت 
رکوردهای ویژه شد و از برنامه پیش بینی شده 
سال جلو تر حرکت کرده است؛ به طوری که 

در تولید کنسانتره مس 7 درصد، مس آندی 
16 درصد، کاتد  14 درصد و مس محتوی 
معدنی ۵ درصد رشد داشته است. همچنین 
کل فروش شرکت ملی صنایع مس ایران تا 
پایان شهریورماه سال جاری به عدد 16 هزار 
و 1۹۵ میلیارد تومان رســید که این میزان 
فروش، رشد 61.۵ درصدی نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته داشــته است و رکورد 

ویژه ای در حوزه فروش محسوب می شود.

شکسته شدن رکورد شرکت توتال توسط قرارگاه خاتم الانبیاء

فراخوانهفتمینجشنوارهروستاهاوعشایردوستدارکتابمنتشرشد

اعطاینشانعالیمدیرسالبهمدیرعاملشرکتملیصنایعمسایران

ایرانسلدسترسی1۳هزارو۶۳۶مدرسهروستاییرابهاینترنتپرسرعتفراهمکرد
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 وزیر راه و شهرسازی در سفر به اصفهان با حضور در شرکت صنایع هواپیماسازی ایران بازدیدی از این مجموعه و دستاوردهای هوایی این شرکت داشت.  
محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی به همراه تورج دهقانی زنگنه، رئیس سازمان هواپیمایی کشوری، سیاوش امیرمکری، مدیرعامل شرکت فرودگاه ها 
و ناوری هوایی ایران، علیرضا برخور، مدیرعامل هواپیمایی جمهوری اســلامی ایران )هما( و جمعی دیگر از معاونان خود با سفر به اصفهان از شرکت صنایع 
هواپیماسازی ایران بازدید کرد. در این بازید که همزمان با 19 مهرماه سالروز حضور مقام معظم رهبری در این مجموعه انجام گرفت، وزیر راه و شهرسازی 
با قابل تقدیر دانستن تلاش های انجام گرفته در صنعت هوایی کشور و پیشرفت های به دست آمده بر لزوم برنامه ریزی بلند مدت برای آینده و همزمان 
با ورود به قرن جدید تاکید کرد. وزیر راه و شهرسازی در این سفر از هواپیمای ترابری تاکتیکی ایران 1۴0، خط تولید بالگرد تی- 90 و کوثر، مرکز و تست طراحی 

اقدام و سامانه های هوایی، هواپیمایی ایران 1۴0 و هواپیمای آتش نشان و شبیه ساز پرواز در شرکت صنایع هواپیماسازی ایران )هسا( بازدید کرد.

بازدیدوزیرراهو
شهرسازیازشرکت
صنایعهواپیماسازی
ایران)هسا(

هفتهنامهاقتصادیایرانایران زمین

خبـــــر

 ذوب آهن اصفهان در بیست و دومین سمپوزیوم و 
نمایشگاه فولاد سال ۹۸ که با حضور شرکت های فولادی 
کشور  در مرکز همایش های بین المللی کیش با حضور 
فعال شرکت برگزار شد . خبرنگار ما در این نمایشگاه با 
تنی چند از مســئولین هنگام بازدید از غرفه شــرکت 

گفتگو نموده است که در پی می آید :
غلامحسین مظفری مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
کیــش و دکتر عباس نجفی زاده ، رییس هیات انجمن 
آهن و فولاد ایران و هیات همراه 1۵ مهرماه  با حضور در 
غرفه ذوب آهن اصفهان در نمایشگاه آهن و فولاد ایران 
در کیش ضمن گفتگو با کارشناسان ذوب آهن اصفهان 
در جریان آخرین دستاوردهای این شرکت در خصوص 

تولید فولاد قرار گرفتند  
وی  با اشــاره به اینکه توسعه ســاختارهای ریلی ، 
ســاختمانی ،اسکله ای و بندری با توسعه فولاد رخ می 
دهــد گفت : ذوب آهن اصفهــان یکی از قدیمی ترین 
صنایع فولادی کشور است و بهترین و با کیفیت ترین 
محصولات فولادی کشور را تولید می کند  و باید گفت 
ارتقا ســطح فنی دانش فولاد در کشــور با ذوب آهن 

اصفهان رخ داد .
او با اشــاره به اینکــه ذوب آهن اصفهــان با تولید 
محصــولات جدید با ارزش افزوده بــالا یکی از صنایع 
پیشرو در کشور است تصریح کرد : ذوب آهن اصفهان با 
تولید محصولات با کیفیت می تواند به بازار های جهانی 
نگاه ویژه داشــته باشــد  ،  تولید و تبدیل مواد اولیه به 
محصول نهایی می تواند ارز آوری بیشتری نسبت به خام 
فروشــی داشته باشد و توجه به این مهم باید در اولویت 
قرار گیرد . وی به تولید ریل در ذوب آهن اشــاره کرد و 
افزود : ریل یک محصول اســتراتژیک فولادی است که 
تولید آن نیاز به دانش فنــی بالایی دارد و ذوب آهن با 
تولید ریل ملی نشــان داد همیشه پیشتاز و پیشرو در 

زمینه تولید محصولات فولادی است.
وی گفت : امید اســت با تخصیص سنگ آهن مورد 
نیاز ذوب آهن ظرفیت تولید در این مجتمع صنعتی و 

کشور افزایش یابد 
 دکتر عباس نجفی زاده ، رییس هیات انجمن آهن 
و فولاد ایران: ذوب آهن اصفهان پایه گذار صنعت فولاد 

کشور است
دکتر عباس نجفی زاده ، رییس هیات انجمن آهن و 
فولاد ایران با حضور در غرفه ذوب آهن اصفهان گفت : 
ذوب آهن اصفهان پایه گذار صنعت فولاد کشور است و 
یکی از قدیمی ترین صنایع کشور می باشد و بسیاری از 
پیشرفت های حوزه فولاد مرهون دانش فنی متخصصان 
این شرکت است .متخصصان این شرکت با برنامه ریزی 
پژوهشی بلند مدت و همکاری با نخبگان و دانشگاه های 
کشور می تواند قطعا باعث تعالی در این صنعت شود  ، 
ذوب آهن اصفهان می توانــد با تامین مواد اولیه کوره 
شــماره یک خود را راه اندازه کند و ظرفیت تولید فولاد 
خود و کشــور را افزایش دهد  ،  این شرکت می تواند با 
نیاز ســنجی بازارهای بین المللی و تولید فولاد سبک 

سهم خوبی در ارز آوری کشور داشته باشد.
عبدالرضا محمودپورعضــو هیات مدیره صبا فولاد 
خلیج فارس: ذوب آهن اصفهان یک دانشــگاه صنعتی 

است که تولید دانش می کند
عبدالرضــا محمود پور عضو هیات مدیره صبا فولاد 
خلیج فارس و معاون اسبق منابع انسانی و امور اجتماعی 
ذوب آهن با حضور در غرفه ذوب آهن اصفهان و گفتگو 
با کارشناسان این شــرکت گفت :حضور در ذوب آهن 
مانند حضور در دانشگاه صنعتی است زیرا پنجاه درصد 
مدیران فولادی کشور قطعا سابقه حضور در ذوب آهن 
را داشته و از این شرکت کسب تجربه کرده اند. وی افزود 
: حضور در این گونه نمایشگاه ها و سمپوزیوم ها زمینه 
مشارکت بیشتر کارشناسان فولادی را در فعالیت های 
علمی و تحقیقاتی را فراهم می کند  ،   شرکت های مانند 
ذوب آهن با حضور فعال در این نمایشگاه ها می توانند 
کمک شایانی به آینده صنعت فولاد نمایند و با بررسی 
چالش های آن و تحقیق در این خصوص چشم انداز لازم 

را ترسیم نمایند.
 شــایان ذکر است بیست و دومین نمایشگاه آهن و 
فولاد ایران باحضور غلامحسین مظفری رییس منطقه 
آزاد کیش و هیات همراه و پروفسور عباس نجفی زاده ، 
رییس هیات انجمن آهن و فولاد ایران در محل دایمی 

نمایشگاه های بین المللی کیش آغاز به کار کرد . 

با طراحی و ساخت تجهیز رول تانگ حمل غلتک در 
مجتمع فولاد ســبا، از این پــس عملیات حمل و 
جابه جایی غلتک در این واحد با ضریب ایمنی و دقت 

و سرعت بیشتر انجام خواهد شد.
عبدالله جهانگیری، کارشناس تولید نورد گرم مجتمع 
فولاد ســبا، ضمن تأیید این خبر گفت: با توجه به 
موقعیت قرارگیری کارگاه غلتک و نورد در  مجتمع 
فولاد سبا و فاصلة بین دو کارگاه و اختلاف سطح آن ها 
یکــی از فرایندهای زمان بر که همــواره باعث بروز 
مشکلات کمّی و کیفی در تولید و همچنین  تحلیل 
قوای نیروی انســانی  در این فرایند می شد، انتقال 

غلتک به نورد مجتمع فولاد  سبا بود.
وی در همیــن خصوص تأکید کــرد: برای رفع این 
مشکل و حذف فعالیت های فاقد ارزش افزوده و کمک 
به ارتقای کمّی و کیفی تولید این فرایند باید اصلاح 
می شــد. در این خصوص طرح ســاخت و طراحی 
رول تانــگ حمل غلتک های کاری به صورت جفتی 
ارائه و با حمایت مدیریت، توســط شــرکت مهراوه 
ســاخته و تحویل شد. کارشــناس تولید نورد گرم 
مجتمع فولاد سبا ادامه داد: پس از تست موفقیت آمیز 

این تجهیز نتایج ذیل به دست آمد:
1-کاهش درگیری کارکنان شاغل در این مجموعه 

با فرایند تعویض غلتک؛
۲-کاهش ریسک ایمنی این فرایند؛

۳-حــذف فعالیت هــای فاقــد ارزش افــزوده و 
دوباره کاری ها؛

4-ارسال سریع غلتک و کمک به کیفیت محصول؛
۵-کاهش زمان آماده سازی های قبل از شات دان ها.

جهانگیری در همین راستا از حمایت های مدیریت 
مجتمع فولاد سبا و تمامی کارکنان همیار این پروژه 

قدردانی کرد.

خبـــر
حضورفعالذوبآهناصفهاندربیستو

دومینسمپوزیومفولاد

طراحی و ساخت رول تانگِ حمل 
غلتک در مجتمع فولاد سبا

مخالفتشورایعالیشهرسازیو
معماریباهرگونهتخریبوتملکبنا
دربافتتاریخیمیداننقشجهان
برایاحداثگذر“آقانورالهنجفی”

 دبیر شورای عالی شهرسازی و معماری ایران با ارسال نامه ای 
به استاندار اصفهان، از مخالفت این شورا با هرگونه تخریب و تملک 
بنا برای احداث گذر موسوم به آقانوراله  نجفی در میدان نقش جهان 
خبــر داد. به گزارش اعتبــار به نقل از پایگاه خبــری وزارت راه و 
شهرسازی، فرزانه صادق مالواجرد، معاون وزیر راه و شهرسازی و دبیر 
شورای عالی شهرسازی و معماری ایران با ارسال نامه ای به عباس 
رضایی، استاندار اصفهان، تصمیم این شورا را در خصوص، اقدامات 
و تخریب  های صورت  گرفته در بافت تاریخی شرق میدان نقش   جهان 

به  منظور ایجاد گذر موسوم به آقانوراله نجفی، به او اعلام کرد.
شورایعالی شهرسازی و معماری ایران در این مصوبه، ضمن 
مخالفت با هرگونه تخریب و تملک بنا در محدوده میدان نقش جهان 
برای احداث و امتداد گذر موسوم به آقا نوراله نجفی، بر تهیه و ارائه 
طرحی برای ساماندهی این گذر تاریخی ظرف مدت یک ماه تاکید 
کرده و از مدیریت شهری اصفهان نیز خواسته است تا نسبت  به بهبود 

وضعیت کالبدی موجود، اهتمامی ویژه به کار بندد.
در متن این مصوبه آمده است:

شــورایعالی شهرســازی و معماری ایران در جلسه مورخ 
10/6/۹۹ پیرو جلسه 16/4/۹۹ موضوع »اقدامات و تخریب  های 
صورت  گرفته در بافت تاریخی شرق میدان نقش   جهان به  منظور 
ایجاد گذر موسوم به آقانوراله نجفی« را با عنایت به صورت جلسه 
مورخ ۹/7/۹۸ کمیته تخصصی معماری، طراحی شهری و بافت  های 
واجد ارزش ﴿کمیته فنی شــماره ۳( و گزارش میدانی دبیرخانه 

شورایعالی، بنابر مکاتبات انجام پذیرفته، بررسی و مقرر نمود:
1- نظر به »مخدوش شــدن یکپارچگی و انسجام بافت فرهنگی 
تاریخی شهر اصفهان، بی  توجهی به اثر جهانی میدان نقش  جهان، 
عدم لزوم ایجاد پیاده  راه با توجه به فاصله اندک با پیاده  راه پیرامون 
میدان نقش  جهان، اثرات تخریب بناها و رهاسازی فضاهای بوجود 
آمده بر کیفیت خدمات و زندگی ســاکنین و نارضایتی ایشان، با 
هرگونه تخریب و تملک بنا به منظور احداث یا امتداد گذر موجود 

مخالفت گردید.
۲- با عنایت به لزوم ساماندهی وضعیت موجود، ضمن تاکید بر حفظ 
کلیه پلاک  های موجود در گذر پیشــنهادی)بدنه خیابان حافظ، 
ساباط و پلاک  های مجاور طبق نقشه پیوست( مقرر گردید طرح 
ساماندهی با تاکید بر ایجاد و احیای فضاهای شهری پشتیبان محله 
و میدان نقش  جهان و توجه به احیای بناها و فضاهای ارزشــمند 
فرهنگی در جهت تداوم هویت تاریخی گذر، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ ابلاغ مصوبه، توســط شــهرداری تهیه و پس از تصویب در 

کمیسیون ماده پنج، جهت ابلاغ به دبیرخانه شورایعالی ارائه شود.
۳- نظر به مشکلات و نارضایتی  های بوجود آمده برای ساکنین در 
اثر اقدامات بی برنامه و نیز لزوم توجه به جلب مشارکت مردمی در 
احیاء بافت، ضروری است مدیریت شهری اهتمامی ویژه به بهبود 
وضعیت کالبدی موجود داشــته باشــد و اقداماتی اجرایی از نوع 
بهسازی، کف  سازی و بدنه  سازی با قید فوریت توسط شهرداری انجام 

پذیرد.
 

مدیر عامل گروه فولاد مبارکه در نشست 
مشترک با انجمن تولیدکنندگان لوله های 
فولادی و پوشش خطوط انتقال، بر اهمیت 
تعامل بیشــتر میان این دوبخش، بررسی 
راهکارهای رفع مشــکلات خریــدارانِ 
ورق های فولادی و تأمیــن مواد اولیة این 
شرکت ها که همگی جزو مشتریان بزرگ 

فولاد مبارکه اصفهان هستند، تأکید کرد.
حمیدرضا عظیمیان در این نشست که 
معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه نیز در 
آن حضور داشت، با بیان اینکه بر اساس قانون 
جاری در کشــور، مدیریت توزیع و قیمت 
گذاری بر عهدة فولاد مبارکه نیست، تصریح 
کرد: تنها مسئولیتی که بر عهدة بزرگ ترین 

فولادساز کشور قرار گرفته، تولید است.
 وی در ادامه افزود: اکنون شــاهدیم که 
به دلیــل دخالت هــای برخــی نهادها و 
دستگاه های ذی ربط در بازار فولاد، شرایط 

نامساعد شده است.
به گفتة مهندس عظیمیان، فولاد مبارکه 
برای رفع این مشکل، طرح های خود را به 
دولت و مجلس پیشنهاد داده و حتی دستگاه 
قضایــی را در این زمینه توجیــه کرده  تا 
مدیریــت واحد بر توزیع بازار توســط این 
شــرکت انجام شود، هرچند فولاد مبارکه 
به طور مشخص هیچ مسئولیت قانونی در 

توزیع و قیمت گذاری ندارد.
وی تأکید کرد: این مسئولیت با این تعهد 
که نیاز عمدة همة واحدها تأمین شود و بازار 
به ثبات حداکثری برســد، از سوی فولاد 
مبارکه اعلام شده است. ضمن اینکه عرضه 
در مچینگ و بورس نیز به صورت هم زمان 
باشد؛ به نحوی که در مچینگ، نسبتِ عرضة 
ورق گرم که موردنیاز واحدهاست 7۵ درصد 
و در بورس کالا ۲۵ درصد باشــد. در مورد 
ورق های ســرد نیز ۹0 درصــد عرضه در 
مچینــگ و 10 درصد در بورس کالا انجام 

شود.
مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: همچنین 
پیشــنهاد دادیم تا خط اعتباری 10 هزار 
میلیارد تومانی به صورت دائم برقرار باشد تا 

مشکلات تأمین اعتبار مشتریان حل شود.
وی ادامه داد: ما بر این باوریم که اگر فولاد 
مبارکه به تنهایی مسئول توزیع بازار باشد و 
نیازها را تأمین کند، این التهاب قیمتی از بین 
می رود، زیرا می بینیم ســامانة بهین یاب 

ناکارآمد است و عده ای بیش از سهمیة خود 
محصولات دریافت می کنند و در بازار آزاد با 
قیمت بیشتر می فروشند. حال اگر بتوانیم نیاز 
را حداکثری کنترل و آن را تأمین کنیم، از 
التهابات بازار کاسته می شود و کمتر با افزایش 
قیمت و نبود محصول در بازار مواجه خواهیم 

شد.
مهندس عظیمیان با تأکید بر اینکه در 
حال حاضر به دلیل نبود سرمایة اولیه و در 
گردش در  دســت تولیدکنندگان، شاهد 
حضور دلالان هستیم، گفت: در این زمینه 
نیز فولاد مبارکه می تواند با نرخ بهرة کم، برای 
تولیدکنندگان تأمین اعتبار کند و علاوه بر 
تولید، به کار اصلی خود که حمایت از صنعت 

و صنعت ساز شدن است، برسد.
عظیمیان از تولید اسلب گاز ترش در قالب 
یک همکاری جدید خبر داد و گفت: در سایر 
صنایع نیز این اقدام یعنی تولید محصولات 

کیفی و مهم را اجرایی می کنیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه در ادامه افزود: ما 
اعلام کرده ایم که نیاز همة تولیدکنندگان را 
تأمین می کنیم. البته باید توجه داشت که 
صنوف مختلف شرایط متفاوتی دارند؛ برای 
مثال، صنف تولیدکنندگان ورق های قطور 
معمولا قراردادهای تناژ بالا دارند؛ بنابراین 
می توان برای این صنف روند خاصی پیشنهاد 
کرد و میزان عرضه به آن ها را در مقایسه با 
دیگر بخش ها، همچون قطعه ســازان یا 
تولیدکنندگان لوله و پروفیل، متفاوت در نظر 

گرفت.
تفاوت قیمت محصولات فولاد 

مبارکه در بورس کالا در مقایسه با 
بازار آزاد به بیش از ۷0 درصد 

رسیده است

طهمورث جوانبخــت، معاون فروش و 
بازاریابی فولاد مبارکه نیز در این جلسه اظهار 
کرد: این شــرکت ۲۵ ســال است که به 
بهره برداری رســیده و از 1۵ ســال پیش 
محصولات خود را در بــورس کالا عرضه 
می کند و به دســت مصرف کنندة نهایی 

می رساند.
به گفتــة وی، از ابتدای راه اندازی فولاد 
مبارکــه کارشناســان ایــن شــرکت از 
کارخانه های تولیدی متقاضی خرید از فولاد 
مبارکه بازدیــد کرده اند و ایــن بازدیدها 
به صورت منظم و دوره ای تکرار شده است. 
بر همین اساس ظرفیت کارشناسی برای هر 

مشتری تعیین شده است.
جوانبخت ادامــه داد: بر اســاس این 
بازدیدها، مصرف ظاهری فولاد کشور تقریبا 
16 میلیون تن و ظرفیت براساس پروانه های 
بهره برداری ۳۳ میلیون تن است. اما بر اساس 
بررسی کارشناسی فولاد مبارکه، ظرفیت 
واقعی واحدهای تولیدی حدود 1۳ میلیون 
تن است و بر این اساس، فولاد مبارکه حدود 
60 درصد از نیاز این واحدها را تأمین کرده 

است.
وی در ادامة ســخنان خود گفت: فولاد 
مبارکــه بر اســاس اطلاعــات حاصل از 
بررسی های کارشناسی خود در مسیر تأمین 
نیاز صنایع به پیش می رفت، اما از سال ۹7 با 
ابلاغ دستورالعمل تنظیم بازار و تمرکز بیش 
از اندازه بر کنتــرل قیمت )قیمت گذاری 
دستوری( و همچنین ابطال مکرر معاملات 
در بورس کالا، شــاهد بروز التهــاب بازار 

محصولات فولادی بودیم.
وی افزود: در نیمة دوم سال ۹۸، مجددا 
تمرکز بر کنترل قیمــت در محصولات 

فولادی افزایــش یافت و علی رغم تجربة 
ســال ۹7 در خصوص التهاب بازار، باز بر 
عرضة کامل در بورس کالا و کنترل قیمت 
اصرار ورزیده شد که در نهایت موجب بروز 
مشــکلاتی بــرای تولیدکننــدگان و 
مصرف کننــدگان محصــولات فولادی 

گردید.
معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه 
ادامه داد: اکنون می بینیم که تفاوت قیمتی 
محصولات فولاد مبارکه در بورس کالا در 
مقایسه با بازار آزاد به بیش از 70 درصد رسیده 
است و علت اصلی این رویداد عدم مدیریت 
تقاضا در بازار محصولات فولادی اســت؛ 
بنابراین لازم است با مدیریت تقاضا از طریق 
ظرفیت های کارشناسی فولاد مبارکه، بازار 

مدیریت شود و التهاب آن کاهش یابد.
به گفتة وی، یکی از راهکارهای مهم 
برای کنتــرل بازار، عرضــة محصولات 
توســط همة تولیدکنندگان در بورس 
کالاست و لازم است سایر تولیدکنندگان 
محصــولات فولادی نیــز همانند فولاد 
مبارکه محصولاتشــان را در بورس کالا 

عرضه کنند.
جوانبخت ادامه داد: پیشــنهاد فولاد 
مبارکه برای کنترل بازار و کاستن از التهاب 
موجود، احیای عرضة مستقیم محصولات 
به مشتریان )مچینگ( با اعتبار اسنادی است 
که این مهم باید با عرضة بخشی از محصولات 
به صورت مستقیم در تالار بورس و مابقی بر 
اساس قیمت کشف شــده در بورس و در 

چارچوب مچینگ انجام گیرد.
وی در این جلســه در خصوص مشکل 
تولیدکنندگان لوله های قطور، یعنی عدم 
تأمین پایدار مواد اولیه، گفت: فولاد مبارکه 
می تواند مواد اولیة موردنیاز این شرکت ها را 
به صورت پایدار تأمین کند. استراتژی فولاد 
مبارکه همواره داشــتن تعاملی سازنده با 
مشتریان خود در جهت تولید محصولات 
کیفی و ایجاد ارزش افزودة بیشتر بوده است. 
بدون شک تولید محصولات کیفی و تأمین 
نیاز صنایع استراتژیک کشور جزو اهداف 
اصلی فولاد مبارکه اســت و همان گونه که 
اشاره شد، تحقق این اهداف تنها از طریق 
تعامل رودر رو   با مشتریان و امکان فروش 
کالا به صورت مستقیم )مچینگ( فراهم 

می گردد.

حسن جعفری با حکم عبدالرضا رحمانی 
فضلی وزیر کشــور به عنوان سرپرســت 
استانداری خراسان رضوی منصوب شد. به 
گزارش روابط عمومی وزارت کشور ، جمال 
عرف معاون سیاسی وزیر کشور اعلام کرد: 
حسن جعفری با حکم عبدالرضا رحمانی 

فضلی وزیر کشــور به عنوان سرپرســت 
استانداری خراسان رضوی منصوب شد. 

وی که مســئولیت معاونت سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی اســتانداری خراسان 
رضوی را نیز بر عهده دارد به موجب حکم وزیر 
کشــور با حفظ سمت به عنوان سرپرست 

استانداری خراسان رضوی منصوب شد. در 
متن این حکم آمده اســت: »جناب  آقای 
حسن جعفری با عنایت به مراتب تعهد و 
تجــارب به موجب این حکم جنابعالی را با 
حفظ سمت به عنوان سرپرست استانداری 
خراسان رضوی منصوب می نمایم. توفیق 

شما را در انجام وظایف و امور محوله از درگاه 
خداوند متعال خواستارم. لازم به ذکر است تا 
پیش از این علی رضا رزم حسینی مسئولیت 
استانداری خراسان رضوی را بر عهده داشت 
که با رأی اعتماد مجلس یازدهم به عنوان 

وزیر صمت انتخاب شده است.

با تلاش کارکنان بلندهمت واحد حمل 
و فرآوری ســربارة شرکت فولاد مبارکه، 
زمان توقفات ناشــی از حمل سرباره در 
کوره های قوس الکتریکی، با ثبت تعویض 
تعداد ۲0 هزار و 7۹۳ پاتیل سربارة کوره 
قوس الکتریکی و تعداد ۲ هزار و ۸۳۲ پاتیل 
سربارة واحد عملیات ثانویه به 6 ثانیه به ازای 
هر ذوب کاهش یافت و برگ زرین دیگری 
به افتخارات شرکت افزوده شد. رئیس واحد 
حمل و فرآوری ســـربارة فولاد مبارکه با 
تأکید بر اینکه کاهش حداکثری توقفات در 
همة بخش های خطوط تولید و پشتیبانی، 
به ویژه در واحد حمل سرباره، نقش مؤثری 
در کســب رکوردهای اخیر داشته است، 
تصریح کرد: با دســت یابی به این رکورد 
ارزشــمند در نیمة نخست سال جهش 
تولید، درمجموع ۲0 هــزار و ۵10 ذوب 
محقق شد. رحیم خلقی در ادامه از کمبود 
و مشکلات مربوط به تأمین قطعات مصرفی 
و یدکی مکانیســم های پاتیل بر، چالش 
سوراخ شدن پاتیل سرباره که به توقف تولید 

منجر می شود، کمبود نیروی انسانی در 
فرایندهای پشــتیبانی و چالش سرریز 
پاتیل های ســرباره به عنــوان مهم ترین 

محدودیت های این حوزه نام برد.
وی خاطرنشان کرد: از نتایج دست یابی 
به این رکورد می توان به رسیدن به تولید 
مطابق با اهداف تعریف شده و ثبت رکورد 
تولید روزانه و ماهانه در فولادسازی اشاره 
کرد؛ ضمن اینکه کســب این موفقیت 
ارزشمند موجب افزایش اعتمادبه نفس 
همکاران واحد ســرباره شــده و بستری 
مناسب برای دست یابی به اهداف سالانة 
ناحیه ایجاد کرده است. رئیس واحد حمل 
و فرآوری ســـربارة فولاد مبارکه مهم ترین 
عوامــل تأثیرگذار در دســت یابی به این 

موفقیت را  چنین برشمرد:
- حمایت های بی دریغ مدیریت شرکت 
در همة سطوح سازمان از این واحد و حضور 
مستمر و گرم ایشان در بین کارکنان که 
به واقع روحیة همکاران را به شدت تحت 

تأثیر قرار داد؛

- تلاش بی وقفة کارکنان، کارشناسان و 
راهبری و تعمیرات واحد ســرباره که در 
رسیدن به رکوردها در طول دوران فعالیت 

شرکت فولاد مبارکه بی سابقه بوده است؛
تعمیــرات  به موقــع  انجــام   -
برنامه ریزی شــده و افزایش ۲۳ درصدی 
آماده به کاری مکانیســم های پاتیل بر و 
همچنین استفادة بهینه از تمام ظرفیت های 
موجود و تلاش در جهت بومی ســازی و 

استفاده از پتانسیل های درون واحدی؛
- افزایش فضای همدلی و صمیمیت 
بین کارکنان واحد سرباره و کوره های قوس 

الکتریکی.
خلقی با اشــاره به اینکــه در فرایند 

کوره های قوس الکتریکی، خصوصا در فولاد 
مبارکه، بیشتر از آهن اسفنجی و کمتر از 
قراضه استفاده می شود، گفت: به همین 
دلیــل میــزان ســربارة کوره هــا از 
فولادسازی های مشابه بیشتر است و این 
موضوع قاعدتا باید در جمع آوری سرباره 
خلل ایجاد کند، اما با درایت کارکنان واحد 
ســرباره و نگهداری و تعمیراتِ به موقع 
مکانیسم های پاتیل بر،   نه تنها خللی در 
تولیــد ایجاد نکرده، بلکه باعث کســب 
رکوردهای روزانه و ماهانة تولید شده است.

وی در همین خصوص ضمن قدردانی 
از حمایت هــای مدیرعامــل، معــاون 
بهره برداری، مدیر ارشــد خدمات فنی و 
پشتیبانی، مدیریت ناحیة فولادسازی و 
ریخته گری مداوم و مدیریت حمل ونقل و 
پشتیبانی فولاد مبارکه اظهار امیدواری کرد 
بیش از پیش به فرمودة مقام معظم رهبری 
لبیک گوییم و تا پایان سال جاری در همة 
بخش های شــرکت شاهد تحقق اهداف 

باشیم.

مدیر عامل گروه فولاد مبارکه:

فولاد مبارکه می تواند التهاب بازار فولاد را ساماندهی کند
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انسان نیکو سرشت، از هیچ کس نمی هراسد.امامعلی)ع(:

عضو هیئت مدیره شرکت پالایش نفت اصفهان:
گازوئیلتولیدیپالایشگاهاصفهان،مطابقبا

استانداردیورو5تولیدخواهدشد

تصفیه گازوئیل شــرکت پالایش نفت اصفهــان با بیش از ۸۸ درصد 
پیشرفت در ابتدای سال 1400 به بهره برداری می رسد.

مهدی صرامی عضو هیئت مدیره شرکت پالایش نفت اصفهان ضمن 
اعــلام این خبر گفت: با پایان یافتن پــروژه تصفیه گازوئیل، تمام ۲0 
میلیون لیتر گازوئیل تولیدی شپنا، مطابق با استاندارد بین المللی یورو 
۵ خواهد شــد. وی  بابیان اینکه این طرح درحال نهائی شدن مراحل 
نصب و پیش راه اندازی اســت، هدف از اجرای آن را بهبود فرآیندهای 
عملیاتی و افزایش کیفیت سوخت های تولیدی و حذف ترکیبات سولفور 
از دیزل تولیدی و تصفیه گازوئیل عنــوان کرد و افزود: با بهره برداری 
 ،۱۰PPM رسمی از طرح، ترکیبات گوگردی محصول، از 10 هزار به
کاهش می یابد. معاون اقتصادی و بازرگانی شرکت پالایش نفت اصفهان 
طرح تصفیه گازوئیل را که با هزینه ای معادل 4۹۵ میلیون یورو و ۳1۹1 
میلیارد تومان احداث شده، بسیار سودآور دانست و اظهار داشت: با اتمام 
این طرح بالغ بر 1۹۲ میلیون یورو مابه التفاوت ناشی از فروش گازوئیل 
کم گوگرد عاید این شرکت می شود.به گفته معاون اقتصادی و بازرگانی 
شپنا، پروژه گوگردزدایی از ته مانده برج های تقطیر )RHU( از دیگر 
طرح هایی اســت که باهدف گوگردزدایی از ته مانده برج های تقطیر 
شــرکت پالایش نفت اصفهان درحال انجام است و انشاءا… در سال 
140۳ به پایان می رسد. صرامی با اعلام اینکه پیش بینی هزینه انجام 
این پروژه حدود 600 میلیون یورو است، عنوان کرد: سود ناخالص ناشی 
از فروش نفت کوره کم گوگرد ۲46 میلیون یورو است و در سال گذشته 
باهدف کاهش تنگناهای عملیاتی و کاهش بار ترافیکی خوراک نفت 
خام در واحدهای تقطیر راه اندازی شــد. وی هزینــه این پروژه را 40 
میلیون یورو و 41۵ میلیارد تومان و سودآوری آن را معادل 1۵۲ میلیون 
دلار در سال اعلام کرد.پروژه ملی تصفیه و استفاده صنعتی از فاضلاب 
شهری از دیگر پروژه هایی بود که این پروژه برای نخستین بار در کشور، 
در جهت صیانت از منابع ملی و کاهش مصرف منابع )آب شــرب( و به 
ظرفیت 7۵0 مترمکعب در ساعت راه اندازی شده؛ طرح در مدت زمان 
۲4 ماه و با صرف هزینه ای بالغ بر 100 میلیارد تومان به سرانجام رسیده 

است.

خبر

20 مهرروز بزرگداشت حافظ گرامی بادعکسنوشت

گامهایمؤثربانکمهرایرانبرایایجاداشتغال
پایداروتوسعهروستایي

ادامه از صفحه اول
رئیسی همچنین خاطر نشان 
کرد: پس از واگذاری یک شرکت و 
واحد تولیــدی دولتی به بخش 
خصوصــی باید هم بــه موضوع 
نظارت توجه داشت و هم از کسی 
که آن را تصاحب می کند حمایت 
کرد و تسهیلات لازم برای اداره آن 
واحد تولیدی تخصیص یابد تا در 
مدیریت مجموعه مشکل و وقفه به 
وجود نیاید. رئیــس قوه قضائیه 
اضافــه کرد: دســتگاه قضایی از 
خصوصی سازی با رعایت ضوابط و 
قواعد آن که موجب اشتغالزایی و 
رونق تولــد می شــود حمایت 
می کند، اما اگر واگذاری ها دارای 
یک روند درست و منطقی نباشد، 
هم بــرای مردم و هــم برای قوه 
قضاییــه زحمت آفرین اســت. 
رئیســی در بخــش دیگــری از 
ســخنانش به ســفر پنجشنبه 
گذشته خود به خراسان جنوبی و 
بازدیــد از گذرگاه های مرزی این 
اســتان اشاره و از تلاش ها و نقش 
بازدارنده مرزبانان ارتش و نیروی 
انتظامــی در مقابله با اشــرار و 
تروریست ها و تأمین امنیت منطقه 

تقدیر کرد.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: 
در کشور ظرفیت های اقتصادی 
فراوانی داریم که فعال سازی آن ها 
نیازی به ســرمایه گذاری ندارد و 
بهره برداری از آنها، بســیاری از 
مشــکلات را کاهــش می دهد و 
موجب رونق اشــتغال و تولید و 
شکســت توطئه های دشــمن 

می شود.
رئیسی با انتقاد از مغفول ماندن 
برخی ظرفیت هــا در همکاری 
اقتصادی ایران با همســایگان، از 
گذرگاه مرزی »یزدان« به عنوان 

یکی از ایــن ظرفیت ها و مرکزی 
برای تبادلات تجاری قانونمند کالا 
بین ایران و افغانستان یاد کرد که 
ســال ها معطل مانده بود، اما در 
جریان ســفر اخیر او این به نقطه 
مرزی باردیگر احیا شــده است. 
رئیس قوه قضاییــه افزود: وقتی 
سیاست کلان کشــور ارتباط با 
همســایگان اســت، ســرمایه 
گذاری های میلیاردی انجام شده و 
بخش هــای اداری لازم از جمله 
گمرک هــم حضــور دارد، چرا 
ظرفیت تجاری مثل بازارچه مرزی 
یــزدان در مرز افغانســتان، باید 

سال ها معطل بماند؟
رئیســی بر همین اساس به 
همکاران دستگاه قضا در سراسر 
کشــور دســتور داد که منابع و 
ظرفیت های عظیــم اقتصادی و 
تجاری اســتان های مختلف را با 
همــکاری مســئولان اجرایی و 
فعالان اقتصادی شناســایی و به 

سرعت وارد چرخه تولید کنند.
هیچ نقطه ای از جهان برای 
تحریم کنندگان ملت ایران 

امن نخواهد بود
در این نشست معاون بین الملل 
و دبیر ستاد حقوق بشر قوه قضاییه 
با بیان این که سیاســت فشــار 
حداکثری آمریکا، اکنون در قالب 

»جنون جنایت« متبلور شــده، 
اقدام اخیر این رژیم در تحریم بانک 
هــای دولتی و غیر دولتی ایران را 
مصــداق بــارز »جنایــت علیه 
بشریت« دانست که طبق مقررات 
بیــن المللی قابل رســیدگی در 

مراجع کیفری ملی نیز هست.
علی باقری کنی افزود: دست 
اندرکاران آمریکایی تحریم ملت 
ایران بدانند کســی که مرتکب 
جنایت علیه بشریت شود، هیچ 
نقطه ای در جهان بــرای او امن 
نخواهد بود چــرا که دادگاه های 
محلی در هر جــای دنیا نیز می 
توانند به این جنایت رســیدگی 
کنند. وی گفت: اگر جنایات رژیم 
آمریکا علیه ملت ایران هیچ حد و 
مرزی ندارد، آمــران و معاونان و 
عاملان تحریم باید بدانند عدالت 
نیز هیچ مرزی را به رسمیت نمی 
شناسد و آنها نمی توانند از چنگ 
عدالت بگریزند و حتی در صورت 
کناره گیری از مقــام خود، باید 
پاسخگوی جرایمشان در زمینه 

جنایت علیه بشریت باشند.
تشکیل شعبه ویژه 

رسیدگی به جرایم ناشی از 
تحریم آمریکا

معاون بین الملل و دبیر ستاد 
حقوق بشر قوه قضاییه بر همین 

اساس برای تشدید پیگیری جرایم 
رژیم آمریــکا علیه ملــت ایران 
پیشنهاد کرد »شعبه ویژه رسیدگی 
کیفری به جرایم ناشی از تحریم« 
در دستگاه قضایی کشورمان ایجاد 
شود تا دســت اندرکاران تحریم 
بدانند دشمنی با ملت ایران هزینه 
ســنگینی دارد که میــزان آن را 
عدالت تعیین خواهد کرد. رئیسی 
در پاسخ به این پیشنهاد معاون بین 
الملل قــوه قضاییه، بــه رئیس 
دادگستری استان تهران دستور داد 
با توجه به وجود شعبه ویژه بررسی 
جرایم دولت آمریکا در دادستانی 
تهران زمینه تشکیل دادگاهی ویژه 
رســیدگی به این جرایــم را نیز 
بررسی کرده و در دستور کار قرار 

دهد.
تأکید دادستان کل کشور بر 
همکاری دولت برای اجرای 
حکم کشت و صنعت مغان 

حجت الاســلام والمسلمین 
محمدجعفر منتظری دادستان 
کل کشور نیز در سخنانی با اشاره 
به ابطال قرارداد واگذاری دشــت 
مغان به بخش خصوصی و برخی 
تحرکات پس از آن اظهار داشت: 
کشــت و صنعت مغان شرکتی 
بزرگ است که با توجه به زمان بر 
بــودن فرایند انتقال مالکیت این 
مجموعه، انبارهایش پلمب و قرار 
شــد کار تبادل کالاها و اموال زیر 

نظر نهادهای نظارتی انجام شود.
وی بر همین اســاس از وزیر 
دادگستری خواست که به عناصر 
اجرایــی تذکر دهد حتی اگر این 
موضوع را قبــول ندارند، به قانون 
احترام بگذارند و برای اجرای حکم 
همکاری کنند تا هم از حقوق بیت 
المال و هم از حقوق سرمایه گذاران 

صیانت شود.

دکتــر مرتضــی اکبــری، 
مدیرعامل بانک قرض الحسنه 
مهر ایران با توجه به اهمیت نقش 
روســتاها در توسعه اقتصادي و 
تأمین مایحتاج ضروري کشور 
گفت: امروزه توســعه روستایي 
تنهــا از طریــق توجــه بــه 
زیرســاخت هاي عمرانــي و 
خدمــات اجتماعــي محقق 
نمي شــود، بلکــه نیازمنــد 
اشــتغال زایي پایــدار بــراي 

روستاییان است.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی بانک قرض الحسنه مهر 
ایران، وی اظهار داشت : روستاها 
مراکز مهم تولیدات کشاورزي و 
دامپــروري هســتند و موضوع 
کاهش جمعیت روستایي و تغییر 
تدریجي ماهیت روستا به شهر، از 
مهم ترین چالش هاي جوامع در 
حال  توسعه است ، هدف توسعه 
روستایی باید ارتقا سطح درآمد و 
زندگي روستاییان و کشاورزان و 
رفع فقر با تقویت زیرساخت هاي 
مناســب تولید و تنوع بخشــي 
محصولات باشد که در این راستا 
ضروري اســت تا به اشتغالزایي، 
ایجاد صنایع روستایي، گسترش 
بازارهاي محلي، توجه به صنایع 
دستي و توسعه و فروش تولیدات 
خانگي توجه شود ،  بانک مهر ایران 
در همــکاری بــا ســازمان ها و 
نهادهای حمایتي بــراي ایجاد 
توسعه پایدار، اشتغالزایي و کمک 
به مســکن روســتایي اقدامات 
شایســته و مؤثري را انجام داده 
است ،  این بانک با هدف کمک به 
اشــتغالزایي و توانمندســازي 
نیازمنــدان به ویــژه در مناطق 

روستایي و کمتر برخوردار کشور 
بیش از ۳۲0 هزار فقره تسهیلات 
قرض الحسنه به ارزش ۲۲هزار و 
600 میلیارد ریال به مددجویان 
تحت پوشــش کمیتــه امداد 
پرداخت کرده است  ،  همچنین 
در همکاری با بنیاد برکت وابسته 
به ستاد اجرایي فرمان حضرت 
امــام خمیني )ره( بــراي ایجاد 
اشــتغال پایدار در حــوزه هاي 
کشــاورزي و پرورش دام سبک 
تقریباً ۸۵ هزار فقره تسهیلات به 
مبلغ 1۳ هزار و 600 میلیارد ریال 
توسط بانک مهر ایران پرداخت 

شده است.
وی با اشاره به اهمیت توجه به 
تأمین و مقاوم ســازی مسکن 
روســتایي بیان داشت: یکي از 
عوامل مهم در توسعه و عمران 
روستاها مسکن مناسب است که 
عامل مهم و محوري در کیفیت 
زندگي افراد و گروه ها در نواحي 
مختلف قلمداد مي شود ، بانک 
مهر ایــران در همکاری با بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامي گام هاي 
مؤثــري را بــراي تأمین مالي 
هزینه هاي بهبود و مقاوم سازي 
مسکن روستایي برداشته است ، 

بر اساس این همکاري، به افراد 
واجد شرایط معرفي شده توسط 
بنیــاد در مناطق روســتایي و 
به منظــور کمک بــه احداث و 
تکمیل مسکن در سراسر کشور 
تسهیلات قرض الحسنه پرداخت 
مي شــود ، با تعاملات صورت 
گرفته میان بانک و بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی براي ساخت بالغ 
بــر ۲۲ هزار واحد مســکوني، 
تسهیلات قرض الحسنه پرداخت 
مي شود که تا کنون بیش از 7هزار 
فقره آن پرداخت شــده است ، 
بانک قرض الحسنه مهر ایران در 
راستای مســئولیت  اجتماعي 
خیرخواهانه خود، تامین مالي 
براي ســاخت 100 باب واحد 
مسکونی در استان های سیل زده 
کشــور را تقبل کرد. به همین 
منظــور 40 واحد در اســتان 
لرســتان، ۳0 واحد در اســتان 
گلســتان و ۳0 واحد در استان 
خوزســتان ساخته شــده و به 
مددجویان تحت پوشش کمیته 
امداد امام خمیني )ره( تحویل 

داده شده است.
او دربــاره طرح اعطای بیمه 
بازسازی و تجهیز ۵00هزار خانه 

روســتایی نیز گفت: بانک مهر 
ایران براي اولین بار در کشور با 
هدف تسریع و تسهیل جبران 
خســارت هاي ناشــي از وقوع 
بلایاي طبیعي مانند سیل و زلزله 
در روستاهاي کشور، توجه خود 
را بر روي بیمــه حوادث منازل 
مسکوني معطوف کرده است و بر 
اساس بررسی های انجام شده به 
هنگام وقوع یــک حادثه مانند 
ســیل و زلزله، دولت و نهادهاي 
وابسته در گام اول به دنبال رفع 
نیازهاي اولیه اقشار آسیب دیده و 
تأمین خوراک، پوشاک و اسکان 
موقت آنان است و مسائل مربوط 
به احــداث و بازســازي منازل 
هموطنــان در گام دوم قــرار 
مي گیرد که معمولاً با وقفه چند 
ماهه و پــس از تأمین مایحتاج 
ضروري اولیه آســیب دیدگان 

اتفاق مي افتد.
 وی گفت: بــه همین دلیل 
بانک قرض الحسنه مهرایران با 
توجه بــه اینکه بیمــه منازل 
روستایي به عنوان راهکاري براي 
مدیریت بحران و مُسکني براي 
کاهش دردهاي ناشي از حوادث 
طبیعــي اســت، در راســتاي 
مسئولیت هاي اجتماعي خود 
اقدام به بیمــه ۵00هزار منزل 
مسکوني بیش از ۹هزار روستاي 
سه استان سیستان و بلوچستان، 
خراســان جنوبي و ایلام کرد تا 
همزمــان بــا گام اول دولت و 
نهادهاي مربوطــه براي تأمین 
مایحتاج مورد نیاز مردم، گام دوم 
نیــز با هــدف کاهــش آلام و 
فشارهاي رواني ناشي از حادثه 

توامان برداشته شود.

فعالسازیظرفیتهایمعطلاقتصادیازبرنامههای
اولویتداردستگاهقضاییاست


